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17/11/12 
 כבוד השופט. אל:

 הנדון: דוח סודי רצח טל קורקוס.  
   279149-17סימוכין:  תיק פל"א 

 854-17תיק מכון 

 

לכיש - בימ"ר  תיק החקירה החל  כי  ו  לציין  )אשקלון(  מיקום הרצח    03/07/17בתאריך  בעקבות 
 . )ימ"ר נגב מטפל בארגון ניבי זגורי(  התיק הועבר לימ"ר נגב

 
לציין עוד כי ימ"ר נגב מטפל בשלושה תיקי חקירה שקשורים לארגון של ניבי זגורי. עולה חשד   -

קשורים   אלה  מתיקים  הקורבנות  שלושת  את  זגורילכי  ניבי  של  בארגון  מדינה  )   פגיעה  עדי 
 .ועדויות(

 
 מחומר החקירה שנאסף. חשוב לציין עוד כי אסור לחשוף שום פרט מדוח זה או כל פרט אחר  -

 
 חשוד/ים: .1

 .  4.9.17מעצר מתאריך   –303023972יטל ת.ז אריק א .א

 18.8.17מיום   במעצר –203874896מרדכי אלבז ת.ז   .ב

 .16:30בשעה   19/07/17נעצרה ביום    - 1984ילידת   036724284זרואל ת"ז: סימי שמרית א .ג

 . 18.8.17במעצר מיום  1987ילידת    301013322שירה אדרי ת"ז:  .ד

 על ידי ימ"ר חוף בפרשיית נשקים(   3.9.17)עצור מתאריך  בהאזנה – 040445850שמעון שרביט ת"ז :   .ה

 בהאזנה  –  028677011מיכל זגורי ת"ז  .ו
 . תקשב"ל -תאילנד/סין  –בחו"ל   – 025035536ניבי זגורי ת"ז  .ז

 4.9.17במעצר מיום   –  203768775ז'אנט יוסף ת.ז  .ח

 סיפק את המטען לרצח טל קורקוס ואקדח נוסף שנתפס ע"י סוכן משטרתי  – מיכאל מור .ט
 ספק אמל"ח  – ניר טולדנו .י

 ספק אמל"ח  – אליושה בן שלום .יא
 עבירות נשק  – מוטי אהרוני .יב
 עבירות נשק  – אבי אסבן . יג

 קשירת קשר, איומים   – אדם איטל .יד
 עבירות כלכליות  – מתן ביטון .טו

 

 עבירות המיוחסות:  .2
 . 1977-( לחוק העונשין, תשל"ז 2)א() 300סע'  –גרימת מוות בכוונה תחילה   .א
 . 1977-( לחוק העונשין, תשל"ז1)א()499סע'   –קשירת קשר לביצוע פשע  .ב

 עבירות נשק הכוללות סחר, נשיאה, הובלה ואחזקה  .ג

 קשירת קשר לביצוע פשע  .ד

 שיבוש הליכי חקירה  .ה

 השמדת ראיות   .ו
 
 הקורבן:  .3

 ר"פ בעבירות אלמ"ב, אמל"ח, מב"ד איומים כולל כ"א. 1984יליד  066443896טל קורקוס ת.ז  .א
 
 כללי:  .4
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)מקביל ליוהנסבורג פינת הנשיא(, דווח על פיצוץ   אשקלון  32בשד' דרום אפריקה    03:20בשעה    27-06-17בתאריך   .א
עם אדם בתוכו ומחקירת   )רשום על שמו של אברהם קורקוס, אביו של המנוח(  99-542-11מס'  רכב קיה פורטה  

ב מדובר  כי  עלה  קורקוס"עדים  לשמרית "טל  השייכת  לזירה,  הסמוכה  בדירה  לרכב  כניסתו  לפני  שהה  אשר   ,
בוצע משחק קלפים   בדירתה של שמרית  טל מתאזוראל.  נוספים.  עם  סימני    ביחד  כליל,  נשרפה  גופתו  במקום, 

 קטיעה של ירך ימין וגופתו זוהתה כטל קורקוס.   

הרכב עם נטייה  מבדיקה ראשונית של מעבדת חבלה עולה כי מטען החבלה הוצמד מבחוץ מתחת לרכב, במרכז   .ב
 לכיוון מושב הנהג )טרם התקבל דוח של מעבדת חבלה(. 

שימש כעד מדינה כנגד ר' הארגון יניב   2007הקורבן טל קורקוס היה בעברו חבר בארגון פשיעה זגורי בב"ש ובשנת  .ג
וחברי ארגון נוספים והביא למאסר זגורי  נרצחה ב  ם הממושך. היה מאוים ברמות שונות.ניבי   07.03.16גרושתו 

 החשודים העיקריים ברצח היו משה רובין ועמיר בן שימול חברי ארגון זגורי. .וזה איים לנקום במבצעי הרצח
התקבל מידע מודיעיני במהלכו צורף סרטון וידאו שצולם בשטח פרדסי. מעיון בסרטון נראה כי   16.10.16בתאריך  .ד

בידו רק  המצולם  בלמ"ז,  וכפפות  גבר  גורמט  ומבצע  עם  קורקוס  טל  של  תמונתו  לעבר  ומכוונו  באקדח  אוחז   ,
 לעברה ירי רצוף של מספר כדורים. 

, שוהה בחו"ל מיום )ניבי זגורי(  ההערכה היא כי מקור צילום הסרטון הינו במדינה זרה בחו"ל. יצוין כי ר' הארגון .ה
 , מועד שחרורו של הנדון מהכלא, ולא ידוע על מועד חזרתו. 01.05.16

נמצאים באזנות סתר, נעצרה כרגע רק חשודה אחת בתיק. כל שאר המעורבים    20/07/17יש לציין כי נכון ליום   .ו
 ימ"ר נגב אוסף חומרי חקירה נוספים כנגד החשודים.  של הימ"ר  שיטות האזנה מיוחדות של צוות הסצ"מכולל  

 . שייעצרו בהמשך ע"פ התפתחויות
 

 עדויות:
 

חודשים    10הכירה את טל קורקוס    מוסרת בעדותה שהיא   שמרית  :17-06-27עדות סימי שמרית אזוראל מיום   .1
היתה   שמרית  אשדוד.  בעיר  מתגוררת  היתה  שמרית  כשהכירו  הפייסבוק.  דרך  הכירו  השניים  שנרצח.  לפני 

לטל קורקוס,    התאים  וקלפים אצלה בבית, בית ההימורים של שמרית  "רמי"מקיימת מפגשים חברים למשחקי  
במעבר של שמרית לאשקלון לשחק. לאחר כחצי שנה שמרית עברה דירה לעיר אשקלון,  לביתה  והוא היה מגיע  

טל   .. לדירתה של שמרית היו מגיעים אנשים קבועים שהיו מגיעים לסירוגיןנוצר מעין נתק, ולא חודשו המשחקים
שמרית   של  לביתה  ערב  כל  כמעט  מגיע  שבועות  3במשך  היה  אפריקה    וחצי  דרום  שד'  בתאריך   .א  32ברחוב 

של  26/07/17 לפלאפון  טל  היום לשחק  שמרית  התקשר  באיזה שעה מתחילים  אותי   טלמ  הבקש  שמרית  ,ושאל 
טל הסכים לאסוף אותם הוא אסף את סוזי שהיא עובדת מטבח שלי    , "עד הלוםצומת "שיאסוף את השחקנים מ

והיא גרה באשדוד הפלאפון שלה מופיע אצלי בפלאפון נתתי לחוקרים בשטח את המספרי טלפונים כמו כן הוא 
אסף את מוריס שחקן שלי מאשדוד וכן את אשתו פנינה שזו פעם ראשונה שהיא מגיעה אלי אני חושבת או פעם 

באותו ערב הגיע גם שחקן   .  21:00בשעה  ה ואלה שלושת האנשים שהוא אסף מעד הלום והגיע אלי לבית  ישני
שתינו ואכלנו לקראת השעה   ,ון שלו אצלי בטלפון ישבנו שיחקנומאשקלון ויש את הפלאפ  נוסף בשם דוד טקיה 

ש  03:00או    02:30 פיזרה את השחקנים.  נגמר המשחקשמרית אמרה  כן    טל  והיא  לפני  שלו כאשר  לרכב    3ירד 
החברה שהוא הביא מעד הלום ביקשו ממנו והתחננו בפניו שייקח אותם לבית באשדוד והוא אמר להם שאין לו  

 דקות אפילו פחות שמעתי פיצוץ   5כוח לעשות את כל הסיבוב הזה לאשדוד נפרדנו לילה טוב ומהרגע שהוא ירד  
. את הרכב שלו עולה באש  תהדרך החלון ורא  " שמרית הסתכלה, אמא אמא"את טל צועק  . שמרית שמעה  אדיר

הועיל. ללא  אך  לטל,  לעזור  ניסתה  סוזי  המנקה  הזה  נתין  כברו  בשלב  היה  לאוט  לא  באש  ולהתקרב   . שעולה 
טל מתגורר. שמרית מוסרת כי היא יודעת שיום קודם טל הגיע עם רכב   היכן  אחד לא ידעלטענתה של שמרית אף  

  . מסוג קיה בצבע לבן או כסף

 

 : 19/07/17של שמרית אזוראל מיום  שנייה עדותה .2
מתוך עדותה של שמרית עולה כי היא מכחישה כל קשר לביצוע הרצח. שמרית טוענת שהיא הכירה את המנוח  

דרך הפייסבוק. שמרית טוענת שהיא מנהלת מועדון הימורים אצלה בבית, והמנוח הוא היה אחד השחקנים אצלה 
בבית. שמרית נחשדה בין היתר על הפעלת מקום הימורים, שמרית טוענת שהיא הפעילה מועדון הימורים בגלל  

בבית. במהלך החקירה של שמרית, כאשר היא   7מצב כלכלי לא טוב שלה, אפילו בביתה כשיש לה ילדה בת 
נשאלה שאלות יותר נוקבות שקשורות לרצח  של טל, היא שמרה על זכות השתיקה וסירבה לענות על שאלות.  

)דבר זה סותר חד  שמרית טוענת בעדותה כי אף אדם חיצוני לא ידע על כך שטל משחק אצלה משחקי הימורים  
)מספר הזנ"ל על   מהפלאפון של הילדה של שמרית SMSהודעות  7שיחות ו 7משמעית את העובדה כי בוצעו 
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האחרונה מהפלאפון של הבת של  מספר זה בבדיקה מקיפה. כאשר ההודעהלבין מספר אחר,   שמה של שמרית(
   .דקות לפני שטל נרצח( 10שמרית היתה כ 

 
 : 20/07/17עדות שלישית של שמרית אזוראל מיום  .3

שמרית נשאלה היכן הפלאפון של ביתה,  מתוך עדותה עולה כי היא ממשיכה להכחיש מעורבות לרצח המנוח. 
וזאת אמרה שהוא בתיקון. שמרית טוענת כי אינה זוכרת מי לקח את הפלאפון לתיקון ואינה זוכרת באישה  

מעבדה הפלאפון בתיקון. בעדותה שמרית טוענת כי המנוח "טל" הוא חידש את הקשר איתה והרעיון להמשיך  
 לשחק אצלה בביתה, היה של טל.  

 
 : 23/07/17עדות רביעית של שמרית אזוראל מיום  .4

בתחילת החקירה החשודה עשתה פרובוקציות, היא ביקשה שיביאו לה לאכול רק מה שהיא רוצה. לפני החקירה 
במהלך כל החקירה, החשודה המשיכה להכחיש כל  הבלשים הביאו לה לאכול, והנ"ל זרקה את האוכל לרצפה. 

שמרית נשאלה, לאיזה מעבדה נשלח הפלאפון של הילדה שלה, שמרית סרבה  קשר לאירוע הרצח של המנוח. 
בסוף החקירה  לענות על שאלה זו )דבר זה מראה כי החשודה יודעת שיש משהו בפלאפון שקשור בדבר עבירה(. 

 החשודה שמרה על זכות השתיקה. 
 

 : 26/07/17עדות חמישית של שמרית אזוראל מיום  .5
בתחילת החקירה בוצע מספר רב של ניסיונות לשוחח עם עו"ד שלה בשם שני )אחות של חשודה בתיק בשם  

שהיא לא מוכנה לדבר עד שהיא תפגוש עו"ד. במהלך כל החקירה שמרית שמרה על זכות   שירה(. שמרית אמרה
השתיקה. לאחר מספר שעות של חקירה שבו שמרית שמרה על זכות השתיקה, הצלחנו לתפוס את עורכת הדין  

בטלפון, וקיימנו מפגש. לאחר ששמרית חזרה מהמפגש, היא ענתה על שאלות. שמרית המשיכה להכחיש כל  
שמרית טענה כי אף אחד לא השתמש בטלפון של הבת שלה. שמרית הוסיפה כי היא  מעורבות לרצח טל קורקוס.  

יודעת שלבן זוג של שירה קוראים בן והוסיפה כי היא היתה בקשר באותו הערב שבו נרצח טל עם בחור שהוא  
שחקן קלפים גם בהודעות וגם בשיחות. שמרית טוענת בעדותה כי רחלי "קלפטומנית" והיא דו פרצופית והיחסים 

שלהם עלו על שרטון. הוסיפה כי הפלאפון של הילדה שלה נשבר והיא נתנה אותו לברוך, אבא של שירה על מנת  
   . , שמרתי לא יודעת לאיזו מעבדה הפלאפון נלקח לצורך תיקוןשזה יסדר את הפלאפון

 
 :20/07/17עדות מדובבת מיום 

 מתוך עדותה של המודבבת עולה כי השניים משוחחות בינהם. כאשר היום בבוקר המדובבת שואלת את שמרית  
ענתה לה   של רצח ושמרית  נראית מאוד פורחת לאחת שמואשמת במקרה  "עדיף שלא תיכנסי לזה, הם שהיא 

 חושבים שהם תפסו משהו, אבל אין להם שום דבר". שמרית בטוחה שהיא משתחררת היום בהארכת המעצר. 
 

רכש על ידו נ  11-542-99רכב הקיה שהתפוצץ    בעדותו טוען כי  :17-06-27עדות אביו של המנוח אבי קורקוס מיום   .6
כשנה לפני  טל  שלו  יבנ   ,לבן  בגן  מתגורר  היה  השכירות.טל  את  טל  עבור  משלם  היה  ואביו  בשכירות  שוכרת   ה 

את בנו ביום שישי    אבי טוען שראה  .תגורר שם בשלושה חודשים האחרוניםוטל ה  058-5555152הדירה היא נטלי  
( מסלול23.06.17האחרון  מושב  אבי  )של  בביתו  כשבא  (  את  (  משמשים   4לבקר  הוריו  אצלו,  שמתגוררים  ילדיו 

. טל בנו היה מאוים וקיימת החלטה של בימ"ש שעניינה הגנה על  כמשפחה אומנת מאז רצח אשתו של טל )דבורה(
 . ים בד"כ במקומות שונים ולא בביתםהילדים ולכן היו נפגש

 

ביתה ל  הע יהג  פנינה  וכן שחקנית אצל שמרית.  שתו של מוריסא  פנינה הינה  :17-06-27עדות פנינה אוחנה מיום   .7
שמרית פעמי  של  לירק  אחת  פעם  אחת  ם  ופעם  שבועיים  אולי  הרצחפני  אירוע  של  הלילה  טוענת  .  באותו  פנינה 

, שמרית  פנינה טוענת שנכחו ביתה של שמרית באותו הערב הם:    .יושבת בצד ומסתכלת  שהיא לא משחקת אלא 
 המנוח  פנינה טוענת כי את  .  שם משפחה שלו  , פנינה טוענת שלא ידעה את טל  מנוח מוריס וה   ה דוד ובעל,  אילנה

מכ לא  שילמה    .פנינהירההיא  ששמרית  לטל  חושבת  לשלם  חלק   100רצתה  את  ויפזר  יאסוף  שזה  ע"מ   ₪
טל  כי  מספרת  פנינה  בעדותה  ל  מהשחקנים.  א  הם סיפר  את  לו  מדודו  ,שתושרצחו  ביקש  אחד הוא  שהוא   ,

אילנה בן סימון או אדרי כי היא גרושה   ליד אשתו וגם שישנה את המצבה של אשתו.  לו מצבה  שיעשה  השחקנים
 לשחק,   צריכה לבוא   היתה   אילנהית נוספת בשם  פנינה טוענת בעדותה כי שחקנ  , אמרה להם להגיע  053-6236262
הי היא  שלהיאבל  הנכד  של  ההולדת  ביום  מהשחקניםתה  חלק  אוספת  אילנה  בדר"כ  בגלל  .  את ,  אסף  טל  זה 

הערב  השחקנים. ומ  טל הפסיד  במהלך  זכה  ש"ח   שהואלף  הוא  האחרון  בסיבוב  לקבל   ,ואז  צריך  היה  הוא  ואז 
שמרית    .הנותרים  300שמחר היא תביא לו את ה  אמרה לו  ו  ₪מאתיים    רק  חמש מאות שח והיא נתנה לו  שמריתמ

פנינה מוסרת שמיד   .פיצוץמקסימום שתי דקות, נשמע  אחרי  טל יצא מהדירה ו  .זמין להם מוניתת  אמרה שהיא
   .לביתם חזרנו במונית ובעלה . אחרי ההמולה פנינה "וואי וואי טל טל "אומרת  אחרי הפיצוץ שמרית
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מיום   .8 נזרי  מוריס  מכיר את שמרית    : 71-06-27עדות  הוא  כי  עולה  עדותו  שנים. ההיכרות שלהם   9או    8מתוך 
ההימורים. משחקי  מעולם  ואשתו    מתבססת  מוריס  עברו בתחילה  ואח"כ  שימול  בן  אילנה  אצל  משחקים  היו 

אילנה. עם  שלהם  ההיכרות  בגלל  נוצר  שימרית  לבין  ואשתו  מוריס  בין  הקשר  באשקלון.  שימרית  אצל   לשחק 
מוריס   .היא עובדת המטבחשסוזי  כשהתחילו לשחק אצל שמרית, אילנה היתה אוספת את מוריסו אשתו וגם את  

מוסר כי אשתו הגיע ביחד איתו לשחק אצל שמרית רק פעמים. מוריס מוסר כי כאשר הוא היה מגיע לשחק, הוא 
אילנה לא היתה יכולה להגיע למשחק   26/06/17באותו היום בתאריך    כבר היה רואה את טל בבית של שמרית. 

מוריס מוסר כי לאחר שטל אסף את אותם, הם הגיעו לביתה של .  אצל שמרתי, לכן טל אסף את מוריס ואשתו
בסוף הערב בסה"כ טל הרוויח, ושמרית    .02:45. הם שיחקו עד שעה  22:30שמרית, והם החלו לשחק בערך בשעה  

שמרית אמרה לטל שהוא ₪.   ₪300. מוריס טוען שנוצר וויכוח מתי הוא יקבל את ה  300היתה צריכה לתת לו עוד  
 הוציאה את השלוש מאות   "טמע" והוא התעצבן ואמר שהוא לא מוכן להסיע את מוריס, אשתו ואת סוזי. שמרית

רק שזה לא האוטו של ואז שמרית אמרה "  .פיצוץ  נשמעפתאום  ו  ונתנה אותם לטל. לאחר מכן טל יורד מהדירה
רצו  "טל ודוד  ר   . מוריס טוען כיהשרוף  את האוטו  הם ראומהר למטה    מוריס  ניסו לכבות את  דוד  נוסף  ובחור 

מוריס סיפר כי באחת השיחות שלו עם טל, הוא    .. שמרית הזמינה מונית והם נסעו במונית לביתםמטף  הרכב עם
 סיפר לו שהוא היה טעון הגנה בגלל שהוא היה עד מדינה, והוא סיפר גם על כך שרצחו את אשתו. 

  ".בר "עובדת כמחלקת עיתונים בחברת  מתוך עדותה חנה מוסרת שהיא    :17-06-27עדות חנה אני איטח מיום   .9
ה בניין של ז   32בשעה שלוש ועשרים אני הגעתי לבניין מספר  חנה מוסרת כי  ,  03:00לעבוד בשעה    חנה התחילה 
היא מכירה    הוא לא קשור לבניין כיטוענת ש  30כבן  בחור צעיר  רואה בחור שיוצא מתוך הבניין    היאשבע קומות  

הוא הניע את הרכב   הרכב.  סוג, חנה לא יודעת את  ב אפורהוא ניכנס לרכו  הם החליפו מבטים  את רוב האנשים.
. והיא טוענת שהיא שמעה את אותו אדם צועק, היא ניסתה לחלץ א"למד   המיד חייג  . חנהומיד היה פיצוץ ברכב

 של הבניין לבדו, הוא היה נראה לה רגוע.   יצא מהכניסה   אותו מהאוטו, אך לא הצליחה. חנה טוענת שאותו אדם
כבים יש חניון גדול הרכב שלו חנה בתוך הרחבה של הרוחוץ ממנו לא היו אנשים נוספים ברחוב. חנה טוענת כי 

א  ,צמוד לפח זבל ואז   , ת הפיצוץ מיד כשהוא הניע את הרכבראתה  הוא כבר היה בתוך האוטו וסגר את הדלת 
 . התפוצץ

 

עד   03:10הלך להביא ציוד מחוף הים בשעה    32מתגורר בשד' דרום אפריקה    :17-06-27עדות דניאל בר און מיום   .10
   .,לא הבחין באנשים בעת שיצא 03:40

 

מיום   .11 פדייב  אירנה  בניקיון  :17-06-27עדות  בשעה  עובדת  אפריקה  הלערך    04:00,  בשד'  בניין  לנקות   ,32גיעה 
 ,וצעקות של הבחור "אמא תעזרי לי "פיצוץ    ,שמעה טריקה של דלת רכב  ,הולך לכיוון הרכב  30תה בחור כבן  רא

וניסתה להוציא אותופ עליו אש חזקה  ,תחה דלת הנהג  ולא דיבר  , הייתה  לאחר מכן שמעה עוד   ,הוא הביט בה 
 עם מטף כיבוי.  ה משהו יוצא. לאחר הפיצוץ ראתץפיצו

 

עידן מוסקוביץ מיום   .12 החנה את רכבו    21:40בסביבות השעה  -32בשד' דרום אפריקה    מתגורר  :17-06-27עדות 
שנמצא בשימושו כאשר בסמוך אליו חנה רכב שאינו זוכר את סוגו וצבעו אבל זה היה    61-608-01מסוג מיציבושי  

השעה  במ בסביבות  עכשיו,  חונה  שהתפוצץ  הרכב  שבו  פיצוץ  03:30קום  ורא  ,שמעו  מהחלון  אנשים   והסתכלו 
 רצים.

 

עולה כי בתאריך    :17-06-27עדות דוד טקיה מיום   .13 דוד הלך לישון   16:00בשעה    26/07/17מתוך עדותו של דוד 
כולם  ואמרה לו ש  התקשרה אליו  מריתשמפלאפון של אשתו.    21:00או בשעה    20:30בשעה    אחרי עבודה והתעורר

מרית לבית של ש  הגיע לבית של שמרית כשהגיעלחמניות ו   , נסע לקנותמונית  אני הזמין  למשחק ושיצטרף.  בדרך
טל  דוד ראה שכולם כבר הגיעו. בביתה של שמרית היו מוריס ואשתו פנינה, סוזי זאת שעובדת במטבח והיה גם  

דוד  בלילה    02:30שימרית קבעה שיש לה פגישה בשעה    .שמירית בעלת הבית . היתה גם  רק בשם  דוד  מכיר  שאותו
גבר ולא משנה מה התוצאה אבל בשעה הזאת כולם הולכים  הבין   . כל הנ"ל שיחקו עד שעה שיש לה פגישה עם 

מזמינה מונית ואמרה לו לך אל   מרית אמרה לטל שהיאש. דוד טוען שהחל ויכוח על פיזור השחקנים.  לערך  02:15
דוד אומר מתוך עדותו שטל יצא מהבית ואחרי דקה בערך או שתיים שמע פיצוץ אדיר, דוד ראה    .תעשה טובה

שהיא פותחת את דלת הרכב   בחורה שמחלקת עיתוניםוראה    מהחלון שיש רכב בוער, דוד מיד ירד במעלית למטה 
שככל   ". דוד הבין אימא תעזרי לי"צועק    ואז דוד שמע את הבחור שעולה באש  ,הוא כבדש  שעולה באש ואמרה 
מאחר ומחלקת העיתונים אמרה לי שהוא הבחור ירד לבד ועלה לרכב ואמרה לי שהוא אפילו   ,הנראה מדובר בטל

טל רק כשבועיים בגלל אותם   .דוד טוען שהוא מכיר אתשהוא סגר את הרכב היה הפיצוץ, ומיד  לא הספיק להניע
. דוד הוסיף כי  המהטלוויזי   משחקי קלפים. דוד הוסיף כי הוא אני מכיר את הסיפורה שרצחו את אשתו של טל
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וביקש ממנו פנה אליו  כי טל  ואומר  עובד במצבות,  יכול לחדשלפני שבוע    הוא  של אשתו.   את המצבה  אם הוא 
ליד הקבר של אשתו. שהוא יוכל    ספסל  והוא ביקש ממנו שיעשה   לקנות חלקה ליד אשתווהוא הוסיף שהוא רוצה  

גם    לבית של שמרית   באה   שהיתה  בשם אילנה  שחקנית נוספת   הייתה. דוד אמר כי  ולבכות  לבוא לשבת ליד אשתו 
 כדי לשחק.  

 

 דיווח למשטרה על הפיצוץ ששמע מעבר לכך לא ראה דבר. :29/6/17עדות ניסים מור מיום  .14

שמע פיצוץ ירד הבחין ברכב בוער צילם את הרכב בוער וחלק מהרכב שלו בער לא  :29/6/17עדות אלי גוטמן מיום  .15
 ראה מעבר לכך דבר .  

כי מכירה את שימרית מה  :29/6/17עדות אילנה בנשימול מיום   .16 בעיר    , הנ"ל שיחקהעבר אילנה מוסרת  קלפים 
לדבריה היא    .ולפני כשבועיים פנתה אלה שימרית ומסרה לה כי מארגנת שוב משחקי קלפים באשקלון  .אשדוד

 בחור היה  וריס, פנינה, סוזי ושימרית עצמה,  יו השחקנים הקבועים מפעמים וכי ה  4הגיעה לשחק אצל שימרית  
אילנה מוסרת כי לאחר שהאחרון    , אילנה הזכירה את טל שאותו לא הכירה לפני כן.מאשדוד שהגיע פעמים   נוסף

כי חוץ מלשחק עמו לא היה לה קשר    נרצח, היא הבינה שגם אשתו נרצחה וכי הוא היה עד מדינה. אילנה הוסיפה
 . רה אדרי וכי שימרית היא חברה שלהכלל עמו ולא היה לה פלאפון שלו מוסרת כי גיסתה היא שי

 

הצ'קים   10בעדותו של אברהם הוא קיבל לידיו את המחשב של בנו טל וכן    :07/17/11עדות אברהם קורקוס מיום  .17
 שהיו ברשותו של בנו טל.  

 

 : 12/07/17אלי לביא מיום עדותו של  .18
הם מכירים מאז שהיו ילדים. הקשר ביניהם מתוך עדותו של אלי עולה כי הוא חבר טוב מאוד של המנוח "טל".  

 . " כשנהטל"כמו כן אלי מוסר שהוא הכיר את שמרית דרך  מבוסס על שיחות ומפגשים יום יומיים.
והוא ביקש ממנו שיבוא אליו, אלי סירב, ואמר   אלי, טל אמר לאלי שהוא משועמם  בערב הרצח, טל שוחח עם 
לאילת לצורך עדות בבימ"ש.  כי למחרת הוא היה צריך להגיע  יודע שטל נשאר בביתו,  לו מה לעשות. אלי  שיש 

אלי קיבל טלפון מהימ"ר ושאלו אותו לשלומו. אלי לא הבין מה פשר הטלפון בשעה המאוחרת כל   03:30בשעה  
ונאמר לו שיתכן וטל קורקוס נרצח. אלי בדק באינטרנט והתברר לו שאכן נכון שטל נרצח. בעדותו של אלי, כך.  

 "כיפה אדומה".   "טל "הוא טוען שהוא חושד ששימרית עשתה ל
טל פינצ'ר ובשם יוסי פלח,    וויכוח עם בן הזוג של שימרית  מספר חודשים טל סיפר לו שהיה לו  אלי מספר כי לפני

רליוסי פלח את הגלגלים.   כי שימרית  יוסי מכיוון שהיא היתה מביאה את טל לשחק בביתה  אלי מוסר  בה עם 
 15בנוסף עולה מתוך עדותו של אלי כי שמרית לקחה הלוואה בסה"כ של  ל שהיה עד מדינה(.  )יוסי מכיר את ט

ושותף   חבר  עזרן  )רמי  עזרן  לרמי   ₪ לעמוד  אלף  הצליחה  לא  ששמרית  לאחר  זגורי(.  חגי  של  פשיעה  בארגון 
על   ויוסי לא   25בהחזרים, רמי עזרן קנס את שמרית והחוב עומד  יגן עליה,  אלף ₪. שמרית ציפתה שיוסי פלח 

ב מיוסי.  נפרדה  שמרית  לכן  זה.  את  לבוא    10/06/17תאריך  עשה  רוצה  הוא  אם  אותו,  ושאל  לאלי  התקשר  טל 
טל אמר לאלי ששמרית כבר לא לשבת אצל שמרית, לאלי זה לא הסתדר, כי הם כבר לא היו בקשר עם שמרית.  

ואלי נפגש   , אלי נסע לבית של שמרית וחכיה לטל. לבסוף טל לא הגיע  10/06/17באותו היום  בקשר עם אף אחד.  
רמי אזרן. במפגש בין הנ"ל שמרית השמיע שמרית סיפרה לאלי את הבלאגן שהיה לה עם  עם שמרית לבד. במפגש  

לה שהוא יפגע בה ובבית שלה, אם היא לא    לאלי שיחה שלה עם רמי עזרן, בשיחה רמי מאיים על שמרית ואומר
. בשלב זה אלי הרגיש לא  הימורים  ם אמרה לאלי שהיא רוצה לפתוח דירתתשלם לו את החוב. במפגש שמרית ג

 בנוח והוא הלך. 
אלי נשאל האם הוא דיבר עם ניבי לאחרונה? ואלי אמר שלפני כחודש ניבי יצר איתו קשר דרך בן דוד שלו בשם  

שטל מתנהל מהיד לניבי  פיני. באותה שיחה ניבי של את אלי האם לטל יש נשק ומאיפה טל מארגן כסף. אלי אמר  
לפה ואין לו נשק, כמו כן ניבי שאל את אלי מי ערך את הסרטון שבו ניבי ואשתו מיכל נראים על גבי תמונות ויד 

לדבריו של אלי, "טל" תמיד   אדם האוחזת אקדח יורה עליהם.אלי אמר שהנוא בעצמו שלח את התמונה ל"טל". 
ין כי  לצי ועד זמת הרצח.    00:17מחובר בוואטאפ. באותו ערב שהוא נרצח, אלי אומר ש"טל" לא היה זמין משעה  

 מתוך עדותו של אלי עולה שיש קשר בינו לבין שמרית ונוספת בשם רחלי בלולו. 
 

מתוך עדותו של אייל עולה כי אייל מתגורר במושב מסלול, אינו עובד וכל   :13/07/17עדותו של אייל אלחרט מיום  .19
ממשחקי הבינגו באשקלון מלפני כחודש.  מה שהוא עושה, זה לשחק בבתי הימורים. טוען שמכיר את שימרית  

טוען שלא מכיר את טל, ואולי  בעדותו הנוכחית טוען ששמרית החליפה טלפון והוא לא דיבר איתה כשבוע וחצי.  
אייל טוען שפעם ראשונה ששמע שהתפוצף רכב בחניית ביתה של שמרית היא  הוא ראה אותו אצל שמרית. 

אייל מספר כי ביום הרצח  למחרת, באמצע משחק קלפים בעיר שדרות, אייל הוזמן לחקירה על ידי ימ"ר לכיש.  
 הוא לא היה בדירתה של שמרית.  
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בעדותו השנייה, אייל נזכר כי הוא דיבר עם שמרית בטלפון   :13/07/18עדות נוספת של אייל אלחרט מיום  .20
יצרה קשר איתו, אך לא ממספר הפלאפון שלה. אייל מסר לשמרית כי  . איל טוען ששמרית 11/07/17בתאריך 

   התקשרו אליו מהימ"ר וזימנו אותו לחקירה. טוען שלא דיבר עם שמרית פעם נוספת.

 

 : 19/07/17עדותה של שירה אדרי מיום  .21
מתוך עדותה של שירה עולה כי היא ירדה לעיר אילת עם שמרית חברתה לצורך ביקור בנה שנמצא אצל אימא.  

שירה הכחישה כל קשר לרצח של טל קורקוס ואף טוענת שלא מכירה אותו כלל. שירה מסרה אליבי לזמן הרצח.  
חברה משותפת בשם . שירה הוסיפה כי לה ולשמרית יש שירה מוסרת כי שמרית מנהלת מועדון הימורים בביתה

 רחלי בלולו. שירה טוענת שגם רחלי מכירה את טל קורקוס.  
היא טוענת שהיא לא רוצה להגיד את השם בן הזוג שלה מכיוון שהיא חוששת  במהלך כל החקירה של שירה 

שהגרוש שלה יפגע בה או יאיים עליה )יש לציין כי החבר של שירה הוא חשוד מתיק החקירה, לכן היא לא רוצה  
שירה ביקשה במהלך העדות שאנחנו כמשטרה נגיע אליה הביתה וניקח את מכשיר מצלמות   למסור את פרטיו(.

 האבטחה שלה וכל זאת על מנת שאנחנו נאמין לה שהיא מוסרת אליבי אמיתי.  
הוא   03:10מתוך עדותו עולה כי הוא היה בביתו, בערך בשעה  :20/07/17עדותו של גביראל חכמון )שכן( מיום  .22

 .  100-לקול פיצוץ אדיר, גבריאל חשב כי מדובר בטיל קאסם שנפל. גבריאל התקשר להתעורר  

 

לאושרי יש חנות טלפונים ששמה "סטאר סלולאר"   :13:57שעה   24/07/17עדותו של אושרי אסרף מיום  .23
שנמצאת בעיר אשדוד. ע"פ עדותו אושרי מוכר פלאפונים, מתקן פלאפונים, מוכר גאדג'אטים, רמקולים  

מוסר כי שמרית היתה אצלו בעסק פעם  טוען שמכיר את החשודה שמרית, טוען שהיא אחות של חבר שלו. וכוו...
או פעמיים לפני בערך חודש או חודשיים. אושרי נשאל, האם שמרית ביקשה ממנו למחוק נתונים מתוך הפלאפון  

מילאה כרטיס שיחות לה ולבת שלה. אושרי טען שהדי וי  שלה, אושרי טוען שלא היתה בקשה כזו. אלא היא רק 
   אר של העסק, אינו מקליט. 

 

חקירה נוספת של אושרי היתה באזהרה. אשרי נשאל  : 15:25שעה   24/07/17עדותו של אושרי אסרף מיום  .24
מחק או הסתיר דברים   , אך אושרי המשיך להכחיש כל קשר לכך שהואשאלות דומות לחקירה הראשונה

 שקשורים לפאלפון של שמרית. 

 

חקירה נוספת של אושרי, חקירה פתוחה. אושרי נשאל פעם : 16:42שעה   24/07/17עדותו של אושרי אסרף מיום  .25
נוספת על עניין המחיקות, הוא מסר כי לקוחות שואלים אותו כל הזמן האם הוא מחק להם נתונים מתוך  

 הפלאפון. לאחר החקירה אושרי שוחרר.  

 

, לאחר מכן רחלי הודתה  בחקירה פתוחהבתחילת החקירה רחלי נחקרה  :17/24/07עדותה של רחלי בלולו מיום   .26
בתחילת החקירה רחלי נשאלה על ידיעתה  שהיא ביצעה הונאת ביטוח וגניבת רכב, ורחלי נחקרה תחת אזהרה. 

בנושא רצח טל קורקוס. רחלי אמרה כי היא מכירה את טל דרך החשודה שמרית. טוענת שטל קנה ממנה כמה  
. רחלי אמרה כי בעבר, היא  לחברה שלו. הוסיפה כי היא וטל היו מעין ידידים, הם היו מדברים כל הזמן  יםבגדי 

  בביתה ק בצורה לא יפה מכיוון ששמרית היתה מפעילה הימוריםהיתה חברה של שמרית, והקשר ביניהם התנת
וכן שמרית היתה תוקפנית אל רחלי. רחלי מוספיה כי היא מכירה גם את שירה, הם חברות טובות וגם את אלי  

רחלי מסרה כי בזמן הרצח היא היתה בביתה,  דרך שמרית. רחלי מסרה אליבי על זמן הרצח. לביא היא מכירה 
במהלך  ו  שירהמכירה את בן הזוג של כאשר לפני כן  היא היתה בביתה של שירה. שירה נשאלה האם היא  

החקירה הוצג לרחלי תמונה של מורדי אלבז )המכונה בן(, היא נשאלה, האם היא מכירה את האדם מהתמונה,  
. ביום הרצח טוענת רחלי, כי הוא שמעה רעש חזק ולא התייחסה אליו,  כלל רחלי טענה שהיא לא מכירה אותו

בבוקר חברה שלה התקשרה ואמרה לה ששמרית התפוצצה, דבר זה התברר כלא נכון, אלא טל קורקוס התפוצץ,  
בעדותה של שמרית, היא "נשברה" ואמרה פרטים נוספים  9בעמוד   כאשר לפני כן הוא היה בביתה של שמרית.

שלא מסרה עד כה. רחלי מסרה כי היא עשתה הונאת ביטוח ביחד עם שירה ועם אבא של שירה ועם אלי לביא, 
העברת הרכב של שירה לשטחים מכיוון שהיה לה קילמוטראז' גבוהה ברכב. רחלי   הונאת הביטוח היתה 

סיפרה כי השיחה היתה שהיא קיבלה את הרכב של שירה מאבא של שירה, רחלי העבירה אותו לידיו של אלי  
לאשקלון. ואלי בהמשך העביר את האוטו גבאי באזור נתיבות, אלי נתן לה את הרכב שלו, שהיא תוכל לחזור 

, באותו המעמד אלי לקח את הרכב שלו חזרה והוא העביר  מאלי  ₪ 4000בתמורה לכך רחלי קיבלה  לשטחים. 
כמו כן רחלי הודתה מהאדם   לרחלי את המפתח של הרכב של שירה ורחלי העבירה את המפתח לאבא של שירה.

   .שבתמונה שהוצגה בפניה זה בן והוא בן הזוג של שירה )שמו האמיתי הוא מורדי אלבז(
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חברתה, היא סיפרה לה שהיא לקחה הלוואה מרמי עזרן, ולא היה לה איך  רחלי מסרה עוד כי שמרית שהיתה
₪ לרמי בכל חודש. שמרית לא עמדה   400להחזיר לו את ההלוואה. רחלי דיברה עם רמי ונסגר ששמרית תחזיר 

לתמונה נכנס נוסף בשם יוסי פלאח שהוא אמר שהוא ייקח את החוב של  בהחזרי החוב והעסקה "התפוצצה". 
שמרית על עצמו. כמו כן במהלך הודעתה של רחלי, היא מסרה כי רוב הלילה שבו נרצח טל, היא היתה ביחד עם  

שירה בבית הוריה ולאחר מכן בביתה של שירה, והוסיפה כי בן הזוג של שירה לא היה בזמן הזה בבית של  
 שירה.

 
 

מיום   .27 מויאל  פיני  עימו    –  .1726.7עדות  שיחה  וכן  זגורי  ניבי  עם  הכירות  שלו  מאשר  סיוע במכשיר  של  בהקשר 
בארץ. מכחיש   היה  כשניבי  לטענתו  אולם  גבאי  אלי  על  בעבר  ואודיו, מאשר שנשאל  בוידיאו  בתחום הסניטריה 

הרצח   לפני  כחודש  גבאי  אלי  לבין  ניבי  בין  של   –שקישר  לסיטואציות  להיכנס  מעוניין  שלא  מוסר  בתשאול 
 אומר שמחק את השיחות. ניכר החשש שלו לדבר על ניבי זגורי.  עימותים והפללה. 

 

מיום   .28 אדרי  זכריה  פתוחה    –  30.7.17עדות  עדות  וכן  כלכלית  חקירה  אדרי    -נחקר  שירה  את  מכיר  האם  נשאל 
ואמר: "מה הקשר?" ואז מכחיש הכירות עימה וכן נשאל על הכירות עם מורדי אלבז ומכחיש הכירות וטוען שלא  
דיבר איתו, כשנשאל האם מכיר את מיכל זגורי בוחר לשמור על שתיקה, נשאל האם נפגש עימה ושומר על זכות  

 השתיקה.  

 

שמע פיצוץ וחשב שמדובר בגראד    27.6.17בתאריך    –ביום האירוע    100מתקשר    –  30.7.17שטרית מיום    אליעדות   .29
 והתקשר למשטרה.  

 

מיום   .30 חג'ג'  יוני  ישראל בתאילנד.    –  325937/17תיק קשור    –  30.7.17עדות  כנציג משטרת  ק' משטרה שמשרת 
התאריכים   בין  בתאילנד  עבירות   19.7.17-25.7.17שהה  שביצעו  זגורי  ארגון  כנגד  המקומית  המשטרה  עם  ופעל 

נשק וסחיטה ובהם ניבי זגורי וליאור סעת. בעקבות הפעילות שביצע קיבל מהקונסוליה כתבה מפוברקת שהפיצו  
 עליו באינטרנט שהינו עבריין מין וכן תמונה בה מופיע עם אקדח וכדור שנורה לעבר ראשו. 

 

אזרואל   .31 שמרית  החקירה   –  2.8.17חקירה  תחילת  עם  ומיד  לחקירה  נכנסה  ע"ד  עם  והתייעצה  שאכלה  לאחר 
נשאלה,  שלטעמה  שאלות  על  לענות  שלא  מתעקשת  בתחילה  ראיות.  בה  ושיטיחו  נגדה  יש  מה  לראות  מבקשת 
מובהר לחשודה בחקירה שלא תנסה להתל ולקבוע את סדר החקירה. ברגע שנאמר לה שהילדים של טל נשארו 

+ הפלאפון של הבת   055-99224400קושרת עצמה לפלאפון  יתומים גם מאביהם וגם מאימם החשודה מתפרצת,  
הרצח   –  055-9924403 בערב  לישון  הלכה  שלה  הבת  מתי  זוכרת  לא  ביחד.  בחנות  הסימים  את  שקנתה  אומרת 

אומרת שלרוב הילדה נמצאת בחדר שלה אלא אם כן יוצאת למשהו. לא זוכרת עם מי נפגשה ביום זה.   26.7.17
בשוק   מוכר  או  מונית  נהג  על  מפרטת  נגדיים,  בה  להטיח  קלפים,  כשמתחילים  שחקן  שרביט  ולגבי  או  שמעון 

לא רוצה לענות על .  או שוללת לחלוטין )בניגוד לראיות(  לא זוכרתש  מאשרת הכירות ומעבר טוענת  –ומורדי אלבז  
שאלות כשנכנסים לערב האירוע וטוענת שענתה כבר, לעיתים עונה ואז כשנשאלת שאלות פרטניות שוב מסרבת 

שלה   מהפלאפון  ביצעה  שחקן  שהינו  פירות"  "מיקו  עם  שלה  ההתקשרות  כל  שאת  מאשרת  )לציין   400לענות. 
הילדה   בסוף(. לאחר מכן החשודה ביקשה   403שההתקשרויות שביצעה עם החשודים ברצח היו מהפלאפון של 

שהיא תכננה את הרצח ביחד עם האחרים ונמצאת בכל בפני שמרית שהטחתי במהלך החקירה שתיפסק החקירה. 
ושלב   )מתועדשלב  הדגישה  אומרשמרית  אני  כך  אני  שאם  זכות   –(  על  ושומרת  יותר  לדבר  מעוניינת  לא  היא 

 השתיקה 

 

נשאל שאלות חקירה כלכלית, סירב לענות על שאלות בעניין מורדי אלבז ושירה אדרי.   –  3.8.17חקירת ברוך דיין   .32
כשנשאל האם מכיר את שמרית כחברה של שירה, ראה את שמרית כששירה הייתה פעם אחרונה בחו"ל עם רחלי.  

לקח פלאפון משמרית לתיקון )על פי גרסתה של שמרית( עונה : "הפלאפון של שמרית לא נשבר?" ואז שמוטח לו  
שזו טענתה של שמרית אומר שלא זוכר מקרה כזה ואולי דיברה איתו על פלאפון ושיש לו בעיות זיכרון. לאחר 

 שולל את גרסתה של שמרית שמסרה לו את הפלאפון של הבת שלה )הפלאפון שתיקשר עם החשודים ברצח(. מכן: 
שיחה   שיורטה  )לציין  אותו  מוצאים  היו  הבלשים  טלפון  לו  מביאה  הייתה  ושמרית  שבמידה  אומר  מכן  לאחר 

 יום לפני החיפוש ששירה לוקחת ברזל מביתו של ברוך דיין(.   2.8.17בתאריך 
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 ראה חקירה + מזכר אורן בר יהושע  – 3.8.17חקירה שמרית ארזול   .33
 

שלוש   .34 בן  נתנאל  ברזל  –  .173.8חקירה  מספר  עם  מכשיר  שמחזיק  כך  עקב  לעדות  אלבז.    תואם  נלקח  למורדי 
קשר  לו  שאין  שהוברר  לאחר  שוחרר  העד  פלילי.   עבר  אין  שנה,  חצי  כבר  אצלו  שהטלפון  ומוסר  עדות  נגבתה 

 לא מכיר את מורדי אלבז.  למעורבים ועל פי מחת"ק מדובר במכשיר משוכפל.  
 

מכיר את מורדי אלבז,   –  37מחזיק עסק פריפון באשקלון אלי כהן    –    3.8.17  -חקירה מתן משה טיטנשטיין   .35
מדבר על כך   דור השותף שלו לעסק את    שמעכולל שפעמים שימחקו את הדי וי אר בחנות    3ביקש    שמורדי מוסר  

. כמו כן מוסר שמורדי אלבז שאל אם המשטרה מחפשת אותו ונאמר לו שהימ"ר היה בעסק. מתן משה בפלאפון
שנקנו    716ו    254,  287מסר נתונים על קניות של מספרים שהוצגו לו ובוצעו קניות אצלו בחנות ביניהם המבצעיים  

 .  26.6.17בעסק שלו בתאריך  

 

לא מכיר את מורדי אלבז, לא התבקש למחוק   –בעלים של חנות "טופ פון" באשקלון    –  6.8.17חקירה דור גלולה   .36
כי החיפוש אצלו   ולקחו מצלמות  ימ"ר  על כך שנכנסזו  עם אנשים  ידי אחר, מוסר שדיבר בפלאפון  על  מצלמות 

 עשה רעש באשקלון. מאשר שמתן משה אמין ואומר שיש אי הבנה כי מתן לא הבין את הסיטואציה נכון 
 

 נחקר שוב דור גלולה וחזר על גרסתו כשהוא אומר שלא מכיר את מורדי אלבז ולא    – 7.8.17  חקירה דור גלולה  .37
בעל                        שהוא  ואומר  אר  וי  מהדי  קבצים  נמחקו  כיצד  להסביר  יודע  לא  המצלמות.  את  למחוק  התבקש 

 . הגישה היחיד
 

בחקירה שלו מוסר כי את המידע על בנו עצור קיבל מהעורך דין של   10.8.17  –ור  אבא של ד  –חקירת אמנון גלולה   .38
מבין  בנו הוא  אז  בנו  של  המעצר  בהארכות  המשפט  בבית  נמצא  הוא  האינפורמציה.   וכי  את  השיג  הוא   ומשם 

והוא מסייע לבנו בכך שהוא   לדבריו אין לו קשר לניהול העסק של בנו, לציין שהעסק של דור נמצא בנכס בבעלותו 
 מדיי פעם עוזר לבנו בכסף אך לא יותר מזה, מסתובב בעסק מדיי פעם.   לא דורש ממנו כסף על השכירות במקום. 

 
 מספר כי הוא עובד מדיי פעם בחנות מסייע למתן בעבודה.  -  10.8.17  –  אח של מתן  –חקירת עדן טיטלשטיין   .39

הוא לא יודע היכן נמצא הדי וי אר של החנות  לא סדיר. –עובד על הקופה, הוא עובד מדיי פעם שמתן מבקש ממנו  
הוא לא מכיר את הסיפור על בחור שפנה למתן מספר פעמיים   בחנות ויודע את מיקומן.  אך יודע שישנו מצלמות

 אר.   ושאל לעניין הדי וי

 

מורדי היה לחוץ והיה לו                   26.6.17מחדד שבתאריך  - 13.8.17בתאריך  –נגבתה עדות ממתן טיטשטיין  .40
סים שרכש שהייתה לו בעיה בטעינה ואמר למתן שיטעין והוא צריך לזוז )נתמך במחת"ק(. כמו כן מסביר              

₪ כל אחד               50סימים של "אזי"   ₪2 ) 160על יומן עסקאות שמסר ונראית שם העסקה שביצע מורדי בסך 
 (   ₪716   60ואחד של פלאפון   287+254המבצעיים  2 –

 
 
 :ממצאי חקירה .5

 
וילינסקי מיום   .א על פיצוץ רכב, הגעה לזירה, רכב    050-8782084מנייד    03:20דיווח    –  27-06-17דוח פעולה פבל 

יצא   30, מסרה שראתה גבר בשנות ה 052-6387044עולה באש, אדם לכוד ברכב, איתר מחלקת עיתונים חני נייד  
 מבניין ונכנס לרכב שהתפוצץ, הגיע לדירה של שמרית, ציינה שהאדם ברכב הוא טל קורקוס. 

)השוטר גבי חכמון שמתגורר במקום(, פיצוץ רכב,   050-5070210דיווח נייד    –  27-06-17דוח פעולה דן ראובן מיום   .ב
נוסף   מודיע  אפריקה.  דרום  לשד'  הנשיא  מרחוב  של הכביש שמוביל  מודיע  050-5887255סגירה   ,054-3336809 ,

 . 058-7347777, מודיע 052-7220100, מודיע  050-2209176מודיע  

 . 050-4610698הגיע למקום, ביצעו סגירה, מודיע  – 27-06-17דוח פעולה יצחק גטצאו מיום  .ג

. רכב בוער, לאחר ביצוע פעולות כיבוי, נמצאה גופה חרוכה עם  03:28, הגעה 03:20קבלת דיווח דו"ח רפואי מד"א  .ד
 סימני קטיעה של ירך ימין ללא יכולת זיהוי, הוכרז מוות, נשאר לטיפול המשטרה. 
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 . ימותתפיסת מחשב ופנקס רש –חיפוש בדירה בה התגורר המנוח בגן יבנה  .ה

       

 מודיעין: .6
 

 . צמיגים על רקע רומנטי / הימורים לפני שבוע וחצי היה עימות בין טל קורקוס לבין יוסי פאלח, טל דקר לו את ה .א
 ישנם ידיעות רבות שנאספות. .ב

 
 :מחת"ק )מחקרי תקשורת( .7

 
מדובר בעשרות מספרים  –ממשיכים לבצע פעולות תחקור רבות של פלאפונים של המעורבים  31.7.17נכון לתאריך 

 לכול דמות שמוחלפים על ידיהם באופן תדיר. מניתוח מחת"ק עד כאן עולים עיקרי הנותנים הבאים:  
מורדי אלבז נפגש ביום הרצח עם זכריה אדרי ומיכל זגורי בשעות הצהריים ולאחר מכן עלה לאשקלון ביחד עם מנוי  

חזר מורדי אלבז לזירה  21:00מבצעי נוסף שנשאר בזירת הרצח והיה בקשר אינטנסיבי עם שמרית. לאחר מכן בשעה 
. מורדי חזר לביתו  03:20דקות לפני הפיצוץ של הרכב בשעה  10תוך תקשורת אינטנסיבית עם שמרית ארזואל עד 

שעות   6ביחד עם המנוי המבצעי הנוסף ברחוב אלי כהן באשקלון ושניהם כיבו יחד את הפלאפונים המבצעיים. מורדי 
 ראה טבלת ראיות(   –לאחר מכן טס לחו"ל לניבי זגורי ביחד עם שירה אדרי )נתמך בראיות נוספות 

 
 טבלת האזנות סתר:   .8

עמדות האזנת סתר פעילות   14ישנם כ  ל מואזנים מספר רב של דמויות שעולות כקשורות לאירועי הרציחות.בתיק הנ"
 בפרשייה הנ"ל, נאספים חומרי חקירה רבים כל יום.

שהיא החליפה מספר טלפון )היא מפחדת  ישנם שיחות שרטוט בהם מדברת שמרית עם אחרים, והיא מתבטאת  -
 שיעלו על השיחות שהיו לה בזמן אירוע הרצח(.

אומרת "אני   מדברת עם בחור בשם יוסי פאלח. היא שמרית 221667/17מתוך האזנת סתר  208מתוך שיחה מספר  -
"..."מה חשבת שעשיתי את  לא מנסה להצטדק, אני יודע שעשיתי משהו שהוא לא נכון, אבל לא היתה לא ברירה

 זה מעכשיו לעכשיו? זה היה ב...זה היה בהרבה מחשבות"

בשיחה אחרת של שמרית עם אחר בשם שלומי, היא מוסרת לו שהיא החליפה פייסבוק, וואטאפ וטלפון. דבר זה   -
 מחזק שהיא מחקה דברים ישנים שאולי יכלו לסייע לחקירה. 

  חקן בדירת ההימורים של שמרית. שמרית משבשת חקירה והיאבשיחה אחרת עם בחור בשם אייל שהינו ש -
 , ושהוא יחליף מספר פלאפון ושלא ייקח את הפלאפון איתו לחקירה. מתדרכת אותו מה להגיד בחקירה

)יום לפני מעצרה( שמרית מדברת עם יוסי פלח שאומר לשמרית שמסוכן באשקלון   18.7.17מתאריך  905שיחה  -
ויש מטענים, שימרית צוחקת ואומרת שבעל הדירה שלה לא מדבר איתה על כך שהיא לא משלמת שכירות כי  

מפחד ש"תרים לו את האוטו" ושמפחדים ממנה באשקלון ועושה מה שרוצה. בהמשך צוחקים על המשטרה  
שלא שמרה על טל קורקוס. )שירה אדרי נוכחת בשיחה ואומרת "למינים ולמלשינים אל תהי תקווה זה מצווה" 

 ומשתיקה את יוסי פלח שלשמרית הייהת סיבה טובה להכניס את טל קורקוס לשחק בקלפים(   

אומרת לו "אנחנו צריכים לשבת לדבר, זה לא עסק ככה    –בין שמרית ליוסי פלח  -  17.7.17מתאריך  900שיחה  -
 שנשב לדבר אתה תבין כמה דברים ותסתום את הפה שלך לכל החיים"

מיכל זגורי מאיימת על פגיעה בבחורה בשם קטי ובחור בשם אופיר אוזן עקב סגנון   – 28.7.17שיחה מתאריך  -
ושאם לא תתנצל תשלם ביוקר ושאחלה גנגסטרים לא פונים אליה ככה ושאם לא    הדיבור שדיברה עימה קטי

 (  1561, 1558, 1555תשלח הודעת התנצלות חבל לה על הזמן )שיחות 

שח ואומרת   10500מאלי עמר שמאחר לשלם לאבא שלה מיכל מתכוונת לגבות חוב  – 31.7.17שיחה מתאריך  -
 להשתמש בניבי שידבר איתו. 

מבצע מפגשים עם מיכאל מור ושמעון שרביט ולאחר שמקבל שיחה   – 2.8.17שיחות של מורדי אלבז מתאריך  -
 שאבא שלו הותקף על ידי בחור, מבצע עליו בירורים ומתכוון לפגוע בו 

שירה מספרת שהייתה בחדר בתא ביחד עם  -שיחה בין שירה אדרי לאידית אחותה של שמרית ארזואל  – 30.7.17 -
שירה הועברה משקמה לאוה"ק(  השני בהארכת מעצרה של שירה, שימרית )ככל הנראה בשב"ס טרם הדיון 

 ואומרת ששמרית חזקה וכולם דואגים לה 

בין שירה אדרי לאבא שלה ברוך דיין וביקשה ממנו   2.8.17יורתה שיחה שהתבצעה בתאריך  3.8.17בתאריך  -
 בוצע חיפוש אצל ברוך.   3.8.17לציין שבתאריך   –"טלפונים שחורים" וברוך הפנה אותה לארונות המטבח  
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מורדי מדבר עם אלון בן זוגה של רחלי בלולו ואומר לו שהימ"ר עצר את שירה   –  28.7.17מתאריך  212שיחה  -
ומבצע עליו )על מורדי( חקירה בתיק של רצח ודוחף לאלון גרסה לגבי תיק הונאת הרכב של שירה ואלי גבאי  

ששירה לא הייתה מודעת להעברת הרכב. אומר שרחלי דיברה על שימרית )ארזואל( בחקירה. בשיחה נכחה גם  
שירה ליד מורדי. ניכר שיודע את כל מה שקורה בחקירות בעניין שירה )ככל הנראה דרך שני דריי אחות של  

 שירה(  
נכנסה לאשקלון כשבתוכה מיכאל מור,   4231738רכב סקודה אוקטביה מס'  - 7.8.17בתאריך   - דיווח ע.מ.מ -

)ביתו של ברוך( נאסף גבר )מורדי( עלה איתם לרכב    4הגעה לכתובת של חרוב   -14:18שמעון שרביט, ובחור נוסף
במהלך   אנשים יורדים מהרכב )מיכאל, שרביט, מורדי ובחור נוסף(. 4 –ירידה מהרכב בצפניה מרכזון - 14:20, 

 המפגש רואים את מורדי סופר חבילה של דולרים ברכב הפיקנטו. 
יורטו שיחות בין מיכל זגורי למורדי אלבז בעניין עזרה לחייל שהינו חבר של הבת של מיכל )יש   – 7.8.17בתאריך  -

קשר ישיר בין מיכל למורדי( מיכל מבקשת סיוע לחבר של הבת ממורדי שמעלה בחור נוסף לשיחה בשם סימון  
חייל , שאומר: "מה אני צריך לפחד?" ומורדי אומר לו שאם ניבי שולח לו הודעות   47בן   024988305דורי כהן ת.ז  

 זה לא סתם ושיסתכל על מיכל כאילו היא אחותו 
בשיחה אדם שואל את אריק אם הם מצאו   - 21:34שעה  29.6.17בתאריך  216658/17מהאזנת סתר  1667שיחה  -

שיבוא לקחת   –שמעון  –את הפלאפון הקטן , אריק אומר שמצא אותו והוא אצל חבר בבאר שבע והוא יגיד ל  
אדם אומר שהוא חייב להוריד את זה מהראש שלו, לדעת שהכול בסדר שם והוא נותן מילה שם,   אותו מתי שהוא

 אריק אומר שהוא ישאל אותו אם לא מפריע לו שהבן אדם לא מתקשר.  
-  

 
 

נחקרה רחלי בלולו והיא   24/07/17פעילות ענפה בתיקי הרצח, עולות עבירות נוספות. כגון בתאריך תוך כדי  •
ישנם חומרי חקירה   הודתה שהיא עשתה הונאת ביטוח ביחד עם החשודה שירה אדרי וביחד עם אלי לביא.

ברים היטב, וקושרים את שירה אדרי, אביה ברוך דיין ואלי לביא לעבירות נוספים בגין הונאת הביטוח שמתח
 המיוחסים להם. 

 
 
 פעולות חקירה שבוצעו: .9

 .04/08/17הוצא צו איסור פרסום עד ליום  .1

 נשלחו לחבלן ניל טופסי לוואי לגבי המוצגים שנתפסו בזירת הרצח.  .2

 חבלה נשלחו למטה ארצי לצורך בדיקה.   וצגים מהתיק מעבדתהמ .3

 הועתק הארד דיסק מתוך המחשב של טל קורקוס. .4

 הופקו מהם נתונים, טרם נותחו. כל חמשת הפלאפונים שנתפסו,  .5

 נבדקו המוצגים שנתפסו בביתה של שמרית.  .6

 נסרקו הרחובות הסמוכים לזירת האירוע לעניין מצלמות אבטחה.  .7

 לעניין מצלמות אבטחה.  נסרקו הרחובות ליד ביתה של שירה אדרי .8

 נבדקות ידיעות מודיעיניות שמתקבלות מעת לעת. .9

 , חברת תיירות.90 -הוצא צו לדקה ה  .10

 אותרו כל הרכבים של משפחת איטל.  .11

 אביו של טל קורקוס נחקר והוחזרו לו הצ'קים שלו וכן המחשב של בנו טל.  .12

 מכשיר מצלמות אבטחה לבתים בשכונת "ביכורי ענבים בעיר אשקלון". הוצא צו חדירה ל 05/07/17בתאריך  .13

 שהועברו ממעבדת חבלה למטה ארצי לצורך בדיקה. התקבלו המוצגים  11/07/17בתאריך  .14

 נחקר אלי לביא )גבאי(.   12/07/17בתאריך  .15

 . מכיוון הקאנטרי לעיר  נצפו מצלמות של עיריית ב"ש, כניסה   12/07/17בתאריך  .16

 תומללה שיחה מוקלטת בין אלי לביא לבין שמרית.  13/07/17ביום  .17

 . רבות מהזירה והסביבה וכן מצלמות  אלי כהן אשקלוןל בית ברחוב נצפו מצלמות ש  13/07/17בתאריך  .18
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 נחקר אייל אלחרט.   13/07/17בתאריך  .19

 , נתפס די וי אר. 34בוצע חיפוש על ידי יגאל זינגר בביתם של משפחתם בן דור מרחוב שורק  13/07/17בתאריך  .20

 איתור השחקנים שהיו אמרוים לשחק ביום הרצח, על גבי מזכר של גולן.  .21

 בוצע דוח צפייה במצלמות נתב"ג על מנת לאתר את מורדי אלבז.  .22

 נבדקו רכבים של משפחת איטל מול חברת איתורן, האם יש להם איתורן. נשלל איתורן. .23

במצלמות הסמוכות לבית של שירה. הדוח בוצע על ידי  בצילומי אבטחה    דוח צפייה  בוצע   16/07/17בתאריך   .24
 בלש קסם אברהמי מימ"ר נגב.

 מתוכם מסרו עדות.   3מודיעים,  9. ישנם 100בוצעו ניסיונות לאיתור מתקשרי  .25

 נעשתה בדיקה מול מכון אבו כביר לעניין נתיחת הגופה, טרם תוצאות.   16/07/17בתאריך  .26

 . 34הוחזר הדי וי אר של משפחת בן דור מרחוב שורק   16/07/17בתאריך  .27

 . 100בוצע ניסיון להביא לחקירה מתקשרי   16/07/18בתאריך  .28

 את מסמכים לחברת איתורן לגבי רכב של שירה, התקבלו תוצאות, מתבצע ניתוח(. צמהוצא צו לה .29

 דודי שמש. –בוצעו המשך צפיות במצלמות אבטחה  18/07/17בתאריך  .30

 , מתבצע ניתוח על ידי החוקר ערן שדה.התקבלו נתונים מחברת איתורן 18/07/17בתאריך  .31

 .דודי שמש  -מתבצע ניתוח ותמלול של מכשיר האזנה שהיה ברכב של שירה 18/07/17בתאריך  .32

 מתקבלים שיחות שרטוט נוספות, מתבצע ניתוח.  18/07/17בתאריך  .33

 הוצאו צווי חדירה לפלאפונים של כלל החשודים.  18/07/17בתאריך  .34

 הוצאו צווי חיפוש ומעצר לכלל החשודים. 18/07/17בתאריך  .35

 נבנה ציר זמנים לרצח של טל קורקוס.  18/07/17בתאריך  .36

 . 34הורדת מצלמות מתוך די וי אר של משפחת בן דור מרחוב שורק  .37

 .  לרכב של חשודה בתיק הנ"להוחדר מכשיר ציטוט   19/07/17ריךבתא .38

 בוצעה האזנה בשידור חי לרכב של שירה, כאשר האחרונה ושמרית נוסעות יחד לעיר אילת.  19/07/17בתאריך  .39

 החשודה שמרית הוכנסה לתא מעצר ביחד עם מדובבת.  19/07/17בתאריך  .40

 הוזמנה שמרית לחקירה ומיד נעצרה ולאחר מכן נחקרה.  19/07/17בתאריך  .41

 שוחררה.שירה אדרי נחקרה ולאחר מכן  19/07/17בתאריך  .42

שמרית   .43 כי  עולה  יהושע  בר  אורן  החקירות  קצין  ידי  על  תשאול  חקירה  והמשך  המוקלדת  החקירה  בתום 
לדבר".  רוצה  לא  היא  ולכן  לרצח  הקשר  לקשירת  אותה  יכניס  זה  דברים  להגיד  תתחיל  היא  "אם   אמרה 

 )התשאול טרם תומלל(. 

 , מתבצע ניתוח של שיחות אלה. ישנם שיחות שרטוט של שמרית בהם היא מדברת עם אחרים .44

 נלקחה עדות מהמדובבת שנמצאת בתא המעצר עם החשוד שמרית.  .45

נותח מכשיר הפלאפון של שמרית וממנו עולה כי היא ניסתה מספר פעמים לדעת היכן הוא מתגורר וכן רואים   .46
 החשוד כסם(.את החשודה שמרית כאשר היא מעשנת סמים )מריצה חומר לבן 

 הוצאו ר.פ לכל המעורבים.  .47

 . 100בוצע ניסיון לזמן את מי שטרם הגיע לחקירה ממתקרי   19/07/17בתאריך  .48

 ביום אירוע הרצח.  100בוצעה חקירה לעדן שטרית. עדן חייגה  18/07/17בתאריך  .49

 .734/17בוצע דוח צפייה של מ.ט.  19/07/17בתאריך  .50

 . של אריק איטלנתפס קפוצ'ון בביתו   20/07/17יך בתאר .51

 בוצע חיפוש בביתו של אריק איטל על ידי בילוש ימ"ר נגב.  20/07/17בתאריך  .52

 שנתפס בביתה. 5נבדק פלאפון נוסף של שמרית מסוג איפון    20/07/17בתאריך  .53

 נחקרה שמרית פעם שלישית. הנ"ל הכחישה את כל המיוחס לה.   20/07/17בתאריך  .54
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הפלאפון של שמרית שנתפס בזמן מעצרה נבדק שוב ונעשים מאמצים לפרוק ממנו חומרים    23/07/17בתאריך   .55
 שנמחקו. 

נרשם מזכר לפיו החוקר ליאור שחם נתן אוכל לעצורה שמרית, האחרונה זרקה את האוכל    23/07/17בתאריך   .56
 על הרצפה וסרבה לאכול. 

זיתון    23/07/17בתאריך   .57 אייל  החוקר  ידי  על  מזכר  יצחק  נרשם  מסרב  לפיו  הנ"ל  אך  לחקירה,  זומן  דהפור 
 להגיע.

 הורדו שיחות לכיבוי אש מיום האירוע. 23/07/17בתאריך  .58

 הוצא צו לחיפוש בביתו של פנחס מואיל. אלי גבאי דיבר עם ניבי זגורי באמצעות הפלאפון של פנחס מויאל.  .59

 הוגש ערר על ידי בא כוח החשודה, הערר נדחה.  23/07/17בתאריך  .60

   החשודה שמרית נחקרה פעם רביעית 23/07/17בתאריך  .61

 .09/06/17על ידי הבלש קסם אברהמי, צפייה מיום  בוצע דוח צפייה   23/07/17בתאריך  .62

 התקבל דוח של כיבוי והצלה של תחנה אזורית אשקלון על אירוע הרצח. 23/07/17בתאריך  .63

 בוצע החיפוש לעסק שנקרא סטאר סלולר.  24/07/17בתאריך  .64

ולאחר    חקירות פתוחות וחקירה אחת בהזהרה.  2אושרי אסרף, הוא נחקר    הובהל לחקירה   24/07/17בתאריך   .65
   מכן שוחרר.

 על ידי החוקרים בוצעו דוחות צפייה לסרטונים נוספים   24/07/17בתאריך  .66

ב'.  -א' ו נרשם מזכר של אורן מלינקר על כך שבאמצע עדותו, הוא שם תמונות של החשודים    24/07/17בתאריך   .67
 שמרית אמרה שהתמונה שהוצגה לה של חשוד ב' )מורדי אלבז(, שמרית אמרה שהיא לא מכירה אותו.  

החקירה    24/07/17בתאריך   .68 בתום  בהזהרה.  לחקירה  והועברה  פתוחה,  החלה  החקירה  בלולו.  רחלי  נחקרה 
 רחלי שוחררה בערבות. 

 דיין לחקירה. הובלו שירה אדרי ואביה ברוך  24/07/17בתאריך  .69

 בתום החקירה של שירה היא נעצרה ואביה שוחרר.  24/07/17בתאריך  .70

 , שתי מצלמות.  751/17בוצע דוח תצפית מתוך מ.ט.  25/07/17 ועד  23/07/17 תאריךמ .71

 מצלמות.  3 752/17בוצע דוח תצפית מתוך מ.ט.  25/07/17ועד תאריך   23/07/17מתאריך  .72

בחלק מהשיחות אלי נשמע    –תומללו חלק מהאזנת הסתר שהיתה ברכב של שירה )שיחות של אלי לביא )גבאי(   .73
 מדבר על גניבה/הונאה הרכב של שירה, בחלק מהשיחות הוא מדבר עם רחלי בלולו. 

 .31/07/17הוארך מעצרה של שמרית עד ליום  25/07/17בתאריך  .74

 . 28/07/17הוארך מעצרה של שירה עד ליום   25/07/17בתאריך  .75

של מצלמה    10/07/17ו  09/06/17בוצע המשך דוח צפייה נוסף של הבלש קסם אברהם מיום    25/07/17בתאריך   .76
 לצופה לעבר הבית של שירה אדרי.

עלה חשד כי אלי לביא, הגיע לאדם שאינו יודע ככול    26/07/17תוך כדי פעילות הימ"ר על ארגון ניבי, בתאריך   .77
 הנראה בן מיעוטים, ולקח ממנו סמים ואקדח. אלי נעצר על ידי ימ"ר נגב ואכן נתפס אקדח וסמים.  

מוסר שלא קישר בין אלי לביא לניבי זגורי אולם    –מויאל בן דוד של אלי לביא  נחקר פיני    26/07/17בתאריך   .78
 :"בשביל מה אני צריך את הדברים האלה" אומר שלא מעוניין להיכנס לבעיות ועימותים מותרים 

 החשוד אמר לפיני שלא ידבר  –בוצע תרגיל בין אלי לביא לפיני מויאל  .79

המוצגים נשלחו לבדיקות והחשוד מסר    –נחקר אלי לביא לאחר שנתפס עם אקדח וסמים    –  26.7.17בתאריך   .80
שניבי זגורי ביקש ממנו נתונים על המנוח טל קורקוס: מקורות חימוש, מקורות מימון וקשר לסרטון. כמו כן  

 מציין שחשוד נוסף שהיה עם ניבי זגורי הסתכל על פניו על מנת להכירו וכן הרגיש מאוים מהשיחה.  

ושהפלאפון של הבת שלה    )מורדי אלבז( וצועקת שנשנאלת עליו מוסיפה שמכירה את "בן"  – 26/07/17בתאריך  .81
ודיברה באמצעותו עם בחור  בית במטבח יום הרצח בומסרה שהפלאפון של הבת שלה היה ב   אצל ברוך דיין.

מחת"ק וכן מיקו פירות מתועד כך בפלאפון  הדבר נשלל ב – דבר שלא אמרה בחקירות קודמות שלה  בשם מיקו
    יש לאתר את מיקו פירות -ובכל זאת   23:45שלה ולא של הילדה שהשיחה האחרונה שלה עימו 
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בתשאול בו שמרית מדברת על החקירה והקשיים שלה כשמוטח בפניה על ידי ק    –אל ותושאלה  רוזאשמרית   .82
שמרית    –תשאול אורן בר יהושע שהיא אחראית ישירה לרצח טל קורקוס ותזמנה את הרוצחים לפגוע בטל  

מכחישה ולא  פרונטאליות(    שותקת  בחקירות  שנוהגת  למה  לתרום  )בניגוד  מה  לה  שיש  לה  שנאמר  כן  כמו 
 .  מסכימה לאמרה זו –ולספר בעניין הרצח ולא צריכה לשחזר בראשה שום דבר כי הנתונים קיימים 

מ.ט.    התקבל  26/07/17בתאריך   .83 על  צפייה  דוח  תאריך    751/17המשך  רחמים    22/06/17על  החוקר  ידי  על 
נראים דמויות הדומות כגון מורדי אלבז ואחרים שלא מזוהים, נראים מספר רכבים שמגיעים לאזור    -שמאייב

 הבית של הנדון וכן נראים מפגשים של מורדי ואחרים. 

 התקבלו צילומי מצלמות נתיבי ישראל לאיתור רכבי חשודים    –  27.7.17בתאריך  .84

. בצפייה נראית שירה אדרי  21/06/17מתאריך    751/17התקבל המשך דוח צפייה של מ.ט.    27/07/17בתאריך   .85
מסוג   רכב  נראה  הנדונה,  מהדירה  יוצא  שגם  אלבז  מורדי  נראה  ספורטאז',  קאיה  מסוג  שלה  לרכב  נכנסת 

כמו כן נראה רכב מסוג שברולט מאליבו  פולסואגן כנראה של רחלי בלולו ולרכב של רחלי עולה מורדי אלבז.  
 בצבע כהה. 

המחזקים את החשד כלפי שמרית ארזואל  בוצע המשך ניתוח מחקרי תקשורת חשודים    –  27.7.17בתאריך   .86
 ראה דוח תובנות.   – ומורדי אלבז

 הקורבן הושוואה למאגר ומדובר בטל קורקוס  – DNAצורפה חוות דעת בדיקת  – 30.7.17בתאריך  .87

 .  לצורך איתור מקור לא אותרו חומרי נפץ במוצג שנשלח  –צורפה חוות דעת מעבדת חנ"מ  – 30.7.17בתאריך  .88

   17המשך צפיות שורק  - 30.7.17בתאריך  .89

 חקירת הלבנת הון + חקירה נוספת זכריה אדרי ותפיסת טל"ס + די וי אר  - 30.7.17בתאריך  .90

 בוצע כיסוי למפגש של שמעון שרביט ומורדי אלבז עם אריק איטל בעיר באר שבע  – 30.7.17בתאריך  .91

 שהשתמשו בה ללא ידיעתה    - בוצע תשאול לחשודה שמרית ארזואל בו אמרה - 30.7.17בתאריך  .92

 קשר למיכל זגורי, ניבי זגורי, מורדי אלבז  –ראשוניים של זכריה אדרי תוצרי טל"ס  - 31.7.17בתאריך  .93

זגורי לאחר שביצע    –  31.7.17בתאריך   .94 גביית עדות מנציג ישראל בתאילנד על איומים שקיבל מטעם הארגון 
ישנן שיחות שרטוט של מיכל זגורי בעניין    –  325937/2017  -פעולות חקירה בעניין ניבי זגורי בתיק זה בחו"ל  

 זה. 

 תתבצע צפייה  –בוצע שחזור של הדי וי אר עסק בו נרכשו הסימים של החשודים ברצח  – 31.7.17בתאריך  .95

 ימים  7 –מעצרה הוארך ב   –בוצע הארכת מעצר לחשודה שמרית ארזואל  – 31.7.17בתאריך  .96

   25.7.17הסתיים תמלול שיחה מח.ס הרכב של שירה מיום  - 31.7.17בתאריך  .97

הוצא צו לבנק הפועלים על מנת לנסות לתפוס תיעוד של המפגש ליד העסק של מיכל זגורי    -  31.7.17בתאריך   .98
 ביום הרצח 

 וכן נתיבי ישראל  17צפיות לשורק  בוצע המשך – 31.7.17בתאריך  .99

שבתאריך    –  31.7.17בתאריך   .100 עולה  מהן  שרטוט  עמדות  סריקות  המשך   רחלי    291שיחה    26.7.17בוצע 
  קובעת מפגש עם החשוד ברצח מורדי אלבז שאומר לה לפגוש אותו במרכז. בשיחה של רחלי בלולו עם 

מספר   )שיחה  עזרא  בשם  שקשורים   –  27.7.17מתאריך    421בחור  רצח  בפרשיית  שהסתבכה  לו   מספרת 
שהימ"ר   ואומרת  הרצח  לפרשיית  הרכב  ובין  המעורבים  בין  קושרת  רחלי  בחברתם.  שהייתה  אנשים   אליה 

בשיחה   להסתבך.  מוכנה  ולא  הכול  העדות    29.7.17מתאריך    541יודע  שבעקבות  שלה  לאימא   אומרת 
 שמסרה למשטרה מציקים לה. 

מדבר עם שרית רוזנשטיין כשהוא משתמש בברזל ששימש את  אלבז מורדי  22:00שעה   30.7.17בתאריך  .101
 הסים המבצעי ביום הרצח 

   17בוצעו המשך צפיות שורק  1.8.17בתאריך  .102

למשוך    1.8.17בתאריך   .103 מנסה  שמרית  בהן  קורקוס  טל  עם  אזרואל  שמרית  של  מהפלאפון  שיחות   תומללו 
על   את טל לשחק אצלה וכן שמרית לברר על מקום הימצאותו של טל מספר פעמים ואומרת לו לבסוף שמור  

 עצמך.

איטל    1.8.17בתאריך   .104 אריק  ונצפה  הרוצחים  של  המבצעיים  הסימים  נקנו  בו  בעסק  צפייה   עם    –בוצעה 
 15.6.17תאריך  – שני פלאפוני בידיו מקבל שירות
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 מחדירה לטל"ס של זכריה אדרי עולה מעורבות של מיכל זגורי וניבי זגורי בשליחת  - 1.8.17בתאריך  .105
 מספר שעות לאחר  נציג משטרת ישראל בתאילנד האיומים והכתבות המפוברקות בעניינו של יוני חג'ג' 

 . מהפלאפון נשאבו תכני האיומים ושיחות קול ששולחת  שיוני חג'ג' שוחח עם נתי חדד שעצור בתאילנד
 מיכל לניבי זגורי על כך שיוני חג'ג' מנסה לגייס את נתי חדד העצור בתאילנד כעד מדינה. שיחות הקול  

 הם מהמשפחה של נתי חדד שהיית בכניסה לכלא בזמן שיוני חג'ג הגיע לשם 

לביצוע    –  1.8.17בתאריך   .106 אינטרפול  לחוליית  בקשה  ונשלחה  איסוף  בתאילנד  פעולות  הכוחות  חקירה   עם 
 .  ניבי זגורי וליאור סעת כנגד חשודיםהמקומיים 

 ראה פירוט לעיל  –נחקרה החשודה שמרית ארזואל  2.8.17בתאריך  .107

עם    –  2.8.17בתאריך   .108 בקשר  שהיו  הרוצחים  של  שהסימים  כך  על  שמצביעים  תקשורת  מחקרי   הופקו 
 באשקלון   37פון" אלי כהן  –עסק "טופ  –שימרית ארזואל הופעלו בחנות 

"טו    –  2.8.17בתאריך   .109 העסק  במצלמות  צפיות  בעסק    –בוצעו  איטל  אריק  נמצא  לעכשיו  ונכון   פון" 
 עם שני פלאפונים בידו והמוכר נותן לו שירות.    15.6.17בתאריך 

 בוצע בדיקת טאבלט ומחשב נייד של פנחס סימון מויאל  – 2.8.17בתאריך  .110

 500GBמדובר בנפחים של   –בוצעה פריקת מחשב של הקורבן טל קורקוס  – 2.8.17בתאריך  .111

 אשקלון  37טופ פון אלי כהן הוצא צו חיפוש ותפיסה לחנות  – 2.8.17בתאריך  .112

   הוצא צו חיפוש ותפיסה לחשוד שמעון שרביט  – 2.8.17בתאריך  .113

 הוצא צו חיפוש ותפיסה לחשוד ברוך דיין   – 2.8.17בתאריך  .114

 + לעסק "דברים"  הוצא צו חיפוש ותפיסה לחשודה מיכל זגורי – 2.8.17בתאריך  .115

 שירה אדרי הוצא צו חיפוש ותפיסה לחשודה  – 2.8.17בתאריך  .116

 אדרי  זכריה הוצא צו חיפוש ותפיסה לחשודה  – 2.8.17בתאריך  .117

 התקבלו דוחות פעולה מסייבר להב בעניינו של יוני חג'ג'  – 3.8.17בתאריך  .118

 נמצאים בבדיקה לאיתור טל"ס של    –בוצע חיפוש ותפיסת טל"ס שונים אצל ברוך דיין  – 3.8.17בתאריך  .119
 הבת של החשודה שמרית ארזואל ושימש אותה לתקשורת עם חשודים נוספים ברצח. 

 בוצעה חקירה של ברוך דיין  3.8.17בתאריך  .120

 הועברה בקשה לקבלת תצהיר מהקונסולית אורית שני   – 3.8.17בתאריך  .121

  תושב מגדל העמק שמחזיק  - 318262789 –הוצא צו חיפוש לכתובת של נתי בן שלוש  – 3.8.17בתאריך  .122

 החיפוש ייערך באמתלה של רכוש גנוב ולקיחת עדות ממחזיק המכשיר  –בברזל ששימש לרצח  .123

 יורטו מספר שיחות שרטוט ותומלולו ומצביעות על מעורבות פלילית של מספר   – 3.8.17בתאריך  .124
כנגד בחורה בשם קטי ובחור בשם אופיר   28.7.17מעורבים כדלקמן: מיכל זגורי סחיטה באיומים מתאריך 

 אוזן.  
      שירה מספרת שהייתה בחדר בתא ביחד  –שיחה בין החשודה שירה לאחות של החשודה שמרית ארזואל 

 עם שימרית )ככל הנראה בשב"ס טרם הדיון שירה הועברה משקמה לאוה"ק( ואומרת ששמרית חזקה  
מנת לפגוע בו ומערב את  מנסה לאתר אדם שתקף את אביו על   2.8.17מורדי אלבז בתאריך . וכולם דואגים לה

יורטה שיחה בה רחלי מתבטאת בפני   בעניין וכן מתבצע מפגש ביניהם בשיתוף שמעון שרביט.מיכאל מור 
 שניסו לסחוט אותה ואם פונים אליה שוב היא פונה למשטרה.   –אחות של שמרית 

מאלי עמר דרך ניבי זגורי בעקבות בקשה   10500שבה מיכל רוצה לגבות חוב של   31.7.17יורטה שיחה מתאריך  
 של אבא שלה מאחר ואלי עמר מתעכב עם הכסף.  

 בין שירה אדרי לאבא שלה ברוך דיין וביקשה ממנו "טלפונים   2.8.17ה שיחה שהתבצעה בתאריך רטיו 
 בוצע חיפוש אצל ברוך. 3.8.17לציין שבתאריך  –שחורים" וברוך הפנה אותה לארונות המטבח           

 מהיום.  יום  30הוחתם צו איסור פרסום בתיק זה ובתיקים הקשורים אליו למשך   3.8.17בתאריך  .125

 בין שירה אדרי לאבא שלה ברוך דיין וביקשה   2.8.17יורתה שיחה שהתבצעה בתאריך  3.8.17בתאריך  .126
 ממנו "טלפונים שחורים" וברוך הפנה אותה לארונות המטבח   
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 עלות התפתחות  משמעותיות ב  בוצעו פעולות 4.8.17עד תאריך  3.8.17בתאריך  .127
  פעולות  ומצריכות ביצוע – המתוארות במזכרים ועדויות בתיק המודיעין עצומה

 בפני עצמן לצורך קידום ההתפתחות. 
 שמרית מנסה   – 11/06/17 בתאריך – קורקוס  לטל שמרית בין הווטסאפ מתקשורת  -  4.8.17בתאריך  .128

 דוח דיוויד סלע צס"מ  –לברר היכן טל גר והוא מנסה להתחמק 

  שיחה – 1234 בשעה 20/06/17 שם תחת שנשמרה בתיקייה המוקלטות בשיחות - 4.8.17בתאריך  .129
  מורדי נשמע בה ממתינה לשיחה עונה שמרית השיחה במהלך, לשמרית מאושרי נכנסת שיחה - מוקלטת

 נשמעים זה בזמן, אושרי עם לשיחה חוזרת שמרית מכן ולאחר דקה מבקשת שמרית, למטה לרדת לה  אומר
 מכן לאחר(...באינטרנט בעיות לקוחות  שירות לגבי שואלת) אושרי  עם בשיחה ששמרית  בזמן צעדים קולות

 , המספר את יש פה " שאומר גבר עם ברקע  מדברת נשמעת אושרי עם  בשיחה עדיין שהיא  בזמן
 ?...בקטן אם ושואלת  מטען לה שאין  עונה  שמרית". עכשיו אותו שימי

מטל"ס   )ככל הנראה שעת השיחה(  21-15-18 שמורה כקובץ 2017-06-17שיחה מוקלטת בטל"ס בתיקייה  .130
 נכנסת ממורדי לשמרית:   050-4452762

 אה.  –מורדי 
 הלו.  –שמרית            

 הטלפון הזה לא טוב, תהיי בריאה, אני אומר לך הטלפון הזה תרדי ממנו כפרה.  –מורדי               
   מאיפה אני יודע? התקשרת אליי ממנו. –שמרית            
 זה עזבי, אני אביא מספר אשלח לך, תיכף ישלחו לי, נקבל תיכף.  –מורדי            
 אני לא רוצה שתתקשר אליי יותר, אתה לא מבין? )צוחקת בקול(  –שמרית            
 יאללה, ביי, ביי.  –מורדי            
 איפה אתה? –שמרית            
 בסידורים. תיכף ישלחו לי אני אחייג אלייך, תיכף כמה דקות.  –מורדי            

           2 לך שלחתי  -מורדי"  19:12 משעה  19-12-38  – 050-4583489 ס"מטל מוקלטת שיחה 19:12 20.6.17 .131
      , מטענים לי ואין שתייהם עובדים לא הם,  טוב לא הטלפון -שמרית?" מחייגת   לא את למה טלפון
 ".לך  ומביא אוכל דקות כמה עכשיו לך מביא אני" מורדי

של   .132 בברזל  התארחו  המבצעיים  שהסימים  עולה  וניתוחם  פלטים  קבלת  של  מהמשך  סימים   שאירח 
 אלעד סבח.   – 4.8.17תובנות  ראה דוח – מורדי אלבז  173מורדי אלבז ובהם סים 

בינה   היתר שיחותואותרו בין  בוצעו המשך סריקות חומרים מפלאפון של שמרית ארזואל  – 5.8.17בתאריך  .133
 .לבין מורדי אלבז וטל קורקוס

 . 127תיאום ואישורים בהקשר לסעיף   בוצעו פעולות – 5.8.17בתאריך  .134

 נחקרה שמרית ארזואל.  – 5.8.17בתאריך  .135

 .הארכת מעצר שמרית – 6.8.17בתאריך  .136

 פריקת דיסק און קי שנתפסו אצל ברוך דיין   – 6.8.17בתאריך  .137

        בין שירה אדרי למורדי אלבז בו אומרת שירה  09:43שעה  4.8.17יורטה שיחה מתאריך   – 6.8.17בתאריך  .138
      שהמשטרה שואלת את ברוך דיין על טלפונים שקיבל משמרית ומבקשת י לאחר ששוחחה עם ברוך למורד

 פרונטאלית.   ממנו להגיע ולדבר איתה

 דוח דייויד סלע  –המשך פריקת טל"ס שמרית  – 6.8.17בתאריך  .139

 הועבר לבדיקה  –בוצע חיפוש בביתה של שירה אדרי ונתפסו טל"ס  – 6.8.17בתאריך  .140

       נתי מחזיק ברזל שמתאים למספר הברזל שהחזיק   –אותר נתי בן שלוש והובא לחקירה  – 6.8.17בתאריך  .141
 בתאריך  שני הפלאפונים עם סימים שונים ביצעו שיחות באותו זמן –מורדי אלבז לצורך ביצוע העבירות 

 מה שמוביל למסקנה שמדובר במספר  –של מורדי מאוכן בזירה והשני באבו גוש   כשמספר  27.6.17
 אין הכירות עם הדמויות בפרשייה.   –שוחרר  –נגבתה גרסה מנתי בן שלוש   –משוכפל 

   המשך צפיות בית של שירה אדרי ומורדי אלבז לאיתור מעורבים.  – 6.8.17בתאריך  .142

 וגביית עדות ממחזיק   37ביצוע חיפוש ושאיבת נתונים בעסק פרי פון אשקלון אלי כהן  – 6.8.17בתאריך  .143
 .  26.6.17בתאריך   254,287,716עיים נתפסו פלטים של קניית הפלאפונים המבצ  - המקום
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          ממנה עולה שמורדי אלבז   –מחזיק העסק "פריפון"  -מתן משה טיטנשטיין מעדות  –  6.8.17בתאריך  .144
 מספר פעמים ביקש למחוק את הדי וי אר של העסק וקיבל עדכון שימ"ר הגיע לעסק ולקח מצלמות.  

 הוזמנה רחלי בלולו לחקירה   – 7.8.17בתאריך  .145

 פון"   –המשך צפיות די וי אר עסק "טופ  – 7.8.17בתאריך  .146

 מורדי שולח מסר למיכל זגורי שלא ישלחו הודעות   13:34בשעה   6.8.17 יורטה שיחה מ – 7.8.17 בתאריך .147
 לטלפון של שירה 

 שמעון שרביט מעדכן את מורדי שאריק איטל מחפש  13:49שעה  6.8.17 יורטה שיחה מ 7.8.17 בתאריך .148
 אותו ומורדי מעדכן את שמעון שהמשטרה לקחה את הטלפון של שירה ושלא יתקשרו איתו משם.   

 מורדי אלבז ושירה עולים לרכב ומורדי מתבטא שיפגע   –התקבל מעמדת ח.ס  – 7.8.17בתאריך  .149
 בקלימיאן עקב החיפוש שנעשה אצל שירה ולקיחת המכשיר. שירה אומרת שהמשטרה מבזבזת משאבים  

 על האזנות והקלטות.  

 שירה מדברת עם בניטה שהיה בעברו עו"ד   - 23:30שעה     6.8.17יורטה שיחה מתאריך   – 7.8.17בתאריך  .150
  וריד אותם ממנה. בניטה מציע לה לפנות למח"ש.הציקה לה ורוצה לשל שלום דומראני , אומרת שהמשטרה מ

את הנשק   ממנו  חיש מישהו שנוגע בך , אם הוא ימשיך לגעת בך אני אק":בסיום השיחה מורדי פונה לשירה 
ברור מצריך   הכל )לא" מחסניות שיש לו ואני אפרק אותו. קלימיאן גם אתה... אנחנו נגיע עד להאג.. 4-ואת ה

 ניקוי והרחבה( 

וחזר על גרסתו כשהוא אומר שלא מכיר את מורדי אלבז ולא התבקש  נחקר שוב דור גלולה   – 7.8.17בתאריך  .151
 למחוק את המצלמות. לא יודע להסביר כיצד נמחקו קבצים מהדי וי אר ואומר שהוא בעל הגישה היחיד 

  הנ"ל בחו"ל עם ניבי וצפוי לחזור בתאריך –הוצאת צו חדירה לפלאפונים אריק איטל   - 8.8.17בתאריך  .152
17.8.17   

 . שמיעת דיסק ח.ס בעניין כוונות פגיעה בשוטרים ורישום תוצרים - 8.8.17בתאריך  .153

          וכן  08:59שעה  5.7.17מורדי אלבז נצפה בתאריכים פון" -טופ  המשך צפיות מצלמות "   - 8.8.17בתאריך  .154
                4.7.17שעה בשעות היום )לא ניתן לראות על הצג את השעה המדוייקת וכן בתאריך   23.7.17בתאריך 

 ואז ניגש לדי וי אר של המצלמות.     08:33נצפה דור גלולה מקבל שיחת טלפון בשעה  

 . לא עונה  –ניסיונות זימון רחלי בלולו לעדות  – 8.8.17בתאריך  .155

 . שיחה עם אבי חוקר הונאות ביטוח וזימונו לחקירה – 8.8.17בתאריך  .156

 . המשך צפיות במצלמות מביתה של שירה אדרי – 8.8.17בתאריך  .157

 . זכ"ד ליאור שחם על התנהלות סניגור שמעלה חשד שגויסה החשודה כעדת מדינה – 8.8.17בתאריך  .158

 . הוצא צו חדירה לפלאפון שנתפס על שירה אדרי – 8.8.17בתאריך  .159

           מפלילה את מורדי אלבז ברצח טל קורקוס ומוסרת  –נגבתה עדות משמרית ארזואל  –  8.8.17בתאריך  .160
 ראה תיק מודיעין   -פרטים על התהליך ואופן הביצוע 

 מי ברמת גן   4הוצא צו חיפוש + צו מצלמות לעסק מובייל   – 8.8.17בתאריך  .161

 הארכת צו    –הוצא צו חדירה לפלאפון אריק איטל  – 9.8.17בתאריך  .162

 לא ניתן לדעת את סוג המטען וכיצד הופעל  –שיחה עם ר' מעבדת חבלה מטה ארצי   – 9.8.17בתאריך  .163

 עומד על גרסתו   –חקירה דור גלולה  – 9.8.17בתאריך  .164

 הוחתם צו חיפוש לסלולר של דור גלולה  – 9.8.17בתאריך  .165

       מפלילה את שירה אדרי ואת מורדכי אלבז ברצח טל קורקוס  –חקירה שמרית ארזואל  –  9.8.17בתאריך  .166
           תיק ראה  –ימצאו של ניבי זגורי המקום  –ומספרת שנתיב בכסף לתשלום אמור היה להגיע מתאילנד 

 .מודיעין

לראיות  מסרה שלא אוימה ולא נסחטה והכול תקין עימה )בניגוד  –נחקרה רחלי בלולו  – 9.8.17בתאריך  .167
 העולות בהאזנות סתר(. 

 הארכת מעצר חשודה שמרית ארזואל.  – 10.8.17בתאריך  .168

 חקירת חשודה שמרית ארזואל  – 10.8.17בתאריך  .169
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 מודה בעניין הסמים(  9.8.17חקירת חשוד דור גלולה )נתפס בשב"ס עם סמים בתאריך   – 10.8.17בתאריך  .170
 .וחוזר על גרסתו לעניין המחיקה

 נדחה  –הוגש ע"י סניגור  –ערר דור גלולה במחוזי   – 10.8.17בתאריך  .171

   17המשך צפיה מצלמות שורק    – 10.8.17בתאריך  .172

 בניתוח נתונים.   –התקבלו דוחות תובנות סופי מחת"ק  - 10.8.17בתאריך  .173

                יש  12:00-15:00בין השעות   26.6.17התקבלו דיסקים של בנק הפועלים מתאריך   – 10.8.17בתאריך  .174
 לאתר את המפגש של מיכל זגורי עם מורדי אלבז וזכריה אדרי ואח' 

 עדן סנדו טיטשטיין  –חקירה אח של מתן   – 10.8.17בתאריך  .175

 אמנון גלולה  – חקירה אבא של דור  – 10.8.17בתאריך  .176

 חקירה דור גלולה   – 11.8.17בתאריך  .177

 דיון שחרור בתנאים דור  – 13.8.17בתאריך  .178

 שאיבת מחשב עסק דור גלולה  – 13.8.17בתאריך  .179

 דיון שחרור בתנאים שמרית   – 13.8.17בתאריך  .180

 המשך צפייה במצלמות טופ פון    – 13.8.17בתאריך  .181

 בדיקת חפיפה  –הוצאת פלט "עוברים עדכני למעורבים   – 13.8.17בתאריך  .182

         של מורדי כלפי מתלונן בן  173אותרה תלונה לפיה בוצע פלאפון חשד לסד"ח עם מנוי  – 13.8.17בתאריך  .183
   17.6.17 – 14.6.17סעיד גולן בתאריך  

             מורדי היה לחוץ והיה לו  26.6.17מחדד שבתאריך  –נגבתה עדות ממתן טיטשטיין   – 13.8.17בתאריך  .184
       סים שרכש שהייתה לו בעיה בטעינה ואמר למתן שיטעין והוא צריך לזוז )נתמך במחת"ק(. כמו כן מסביר 

  2 – כל אחד ₪ 50סימים של "אזי"  2) ₪ 160על יומן עסקאות שמסר ונראית שם העסקה שביצע מורדי בסך 
 (   716 ₪ 60ואחד של פלאפון   287+254המבצעיים 

 הנ"ל בחו"ל.   –בוצעה ניסיון הזמנה לחקירה של אבי המנוח  -   14.8.17בתאריך  .185

        כ"מורדי  055-9417173בפלאפון שלו רשום המספר   –אבי בוצעה חקירתו של שוקרון  – 14.8.17בתאריך  .186
שקלון בית" אומר שמורדי חבר של החבר שלו אופיר אוזן, נפגש עם גולן בן סעיד בבית של מורדי ברחוב  א

שהמשטרה   שורק באשקלון, ראה את מורדי רק פעם אחת, אומר שיש לו חברה עם ילדים שאינם שלו. טוען 
שתלה לו את הפלאפון של מורדי וכן שהפלאפון שלו בחודש האחרון היה אצל אח שלו )בהקשר לכך שנמצא  

 "(  32שורק   –ב"וויז" שלו הכתובת של מורדי 

         מוסר שמורדי יצר עימו קשר לצורך הסדרת  –של גולן בן סעיד מתועד  תשאולבוצעה  – 14.8.17בתאריך  .187
מספר    ומורדי דיבר איתו בטלפומורדי.  כאו משה אבל יותר בטוח עם שוקרון, הציג את עצמו כמורדי  החוב

 הבית זהוהכווין אותו לכתובת של הבית של מורדי אבל מי שפגש אותו בחניה של  761שיחות עם המספר 
את   שלא ראהבמידה ושמר אותו בטלפון הישן ישלח צילום מסך לחוקר כיצד נשמר. כמו כן מציין שוקרון. 

והגיע  "תגיע לבית שלי" שוקרון יוצא מבית ספציפי או חניה ספציפית אבל הוכוון על ידי אותו מורדי שאמר לו 
 לרחוב שורק באשקלון. 

          המוכר בשימוש מורדי אלבז וכן  055-9417173(. על שניהם התארח מנוי  520, 360לגבי שני הברזלים )  .188

לביצוע  שימש , אשר26-27/06/17( מבצעי נוסף בתאריכים SIMכל אחד מאותם ברזלים התארח מנוי) על 
 . 055-9846287, 055-9846254הרצח של טל קורקוס. המנוים המבצעיים: 

               בו שירה מדברת עם אחות של  16:12שעה  13.8.17יורטה שיחה שבוצעה בתאריך   – 14.8.17בתאריך  .189
          כמה זמן אסור לה לדבר עם שמרית )עקב התנאי של אי  –השחרור ממעצר ושואלת אותה  שמרית לאחר

 לציין ששירה לא נחקרה בהקשר לרצח אלא רק בעניין הונאת ביטוח.(    –המעורבים  יצירת קשר עם

 התקבלו דוחות עמ"מ ונרשמה טבלה של מפגשים של מורדי עם מעורבים אחרים   – 14.8.17בתאריך  .190

 א.מ.ל  – 26.6.17מתאריך  נווה זאה באר שבע בוצעה צפייה במצלמות בנק הפועלים   – 14.8.17בתאריך  .191

            בוצע סריקה בפלאפון שנתפס משירה אדרי ועלה שהמכשיר גם בשימושו של מורדי  – 14.8.17בתאריך  .192
           אלבז על ידי תכתובות שונות בהן מציג עצמו בפני אנשי קשר שונים. כמו כן נמצאו תכתובות בין מורדי 
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               שמכירה את מורדי. כמו כן עלו מספרים של ניבי לרחלי בלולו שבו מוסרת שלא דיברה עם המשטרה 
 זגורי בחו"ל ושל מיכל זגורי תמונות של ניבי זגורי ואדם חמוש נוסף.  

אלבז     של חבר שלו מורדי  בביתוחודשיים לפני מוסר על המפגש שהיה  –נחקר אופיר אוזן   – 14.8.17בתאריך  .193
מוסר שמיכל  באשקלון על מנת ליישב סכסוך בין גולן בן סעיד לאבי שוקרון על סך חצי מיליון שקל.   32בשורק 

נוספים של מורדי.   , אין לו פלאפונים  0559955102זגורי הגיעה איתו למפגש. מוסר שהפלאפון של מורדי הינו 
,  שולל את גרסתו של אבי שוקרון לפיו הוא זה שהכווין את גולן בן סעיד כיצד להגיע לביתו של מורדי אלבז

 .  שולל את גרסתו של אבי שוקרון לפיו הוא זה שבכיר בינו לבין מורדי אלבז

                  נגבתה עדות ממתן טיטנשטיין שמסר מסמכים וקבלות לחוקר בנוגע לעסקאות   – 14.8.17בתאריך  .194
 שבוצעו בחנות כולל פירוט כשישנה הקבלה בין רישום ידני לקופה עם תאריך ושעה.  

 בוצע המשך צפיות ביתה של שירה אדרי   – 14.8.17בתאריך  .195

 בוצע ניסיון איתור של קטי אלימלך בחשד לאיומים שהפנתה אליה מיכל זגורי  – 15.8.17בתאריך  .196

 הוצא צו חדירה לפלאפונים של אופיר אוזן  - 15.8.17בתאריך  .197

 הוצא צו חיפוש ליוני עמר )חשוד על פי מידע שיש צורך למצות(  - 15.8.17בתאריך  .198

 הכחיש קשר לרצח ונתן אליבי ומספר פלאפון לבדיקת איכונים –נחקר יוני עמר   – 15.8.17בתאריך  .199

בבית של   נגבתה עדות מגולן בן סעיד שמאשר את המפגש בו נכחה גם אישתו רינת בן סעיד  – 15.8.17בתאריך  .200
אמר לו :"גולן,    ם בחור נוסף. כשאומר שמורדי אלבאשקלון וכן שמיכל זגורי נכחה במפגש ע  32מורדי בשורק 

ינת בנפרד. מזהה את  u  גולן יצא לדבר עם אבי ועם אישת  אף אחד לא רוצה שתיפגע, אתה ואבי חברים" ואז
 מורדי בתמונה ואת מיכל זגורי וכן אופיר אוזן 

מיכל   נגבתה עדות מרינת בן סעיד שמאשרת את גרסת בעלה ומזהה את הנוכחים ובהם  – 15.8.17בתאריך  .201
 זגורי ומורדי אלבז.  

  מאשרת שדיברה עם מיכל זגורי בעניין שמועה שהופצה  –נגבתה עדות מקטי אלימלך   – 15.8.17בתאריך  .202
מוסרת שמפחדת להתעסק עם אותם אנשים ולהתרשמות החוקרים מאוד   –עליה ושוללת איומים או סחיטה 

 מבוהלת וביקשה שהדברים שמסרה לחוקרים לא יצאו ולא יגיע לאנשים שדיברה עם משטרה.  

 לרמי עזרן בו  בין רחלי בלולו    -  1887מספר שיחה    18:19שעה   10.8.17יורטה שיחה מתאריך  -  15.8.17בתאריך   .203
בעקבות העדות שמסרה במשטרה בעניין הונאת הביטוח וכן שיש הרבה דברים שלא    מספרת לו שהיא נסחט

רעים  ומוסיפה שהסתבכה עם אנשים   מורדיגם יודע ומדברת על שירה שהיא אישה רעה וחבר שלה שמו בן ו
 .  שלא מעולם שמכירה

 הארכת מעצר ליוני אמר ליום אחד   – 16.8.17בתאריך  .204

מוסרת אליבי ליוני אמר ואומרת שלמרות שאח שלה נעצר בגלל עדותו של   –עדות חן אמר   – 16.8.17בתאריך  .205
 . אין כעס עליו ואין סיכוי שיוני יבצע את הרצח –המנוח 

שמעון   למורדי אלבז, שירה אדרי, מיכל זגורי, –הוצאו צווי מעצר, חיפוש וחדירה לטל"ס   – 16.8.17בתאריך  .206
 . שרביט ואריק איטל

 .התקבלה תשובה מהגירה שהאופר ג'ולי גורשה לארצה באוקראינה  – 16.8.17בתאריך  .207

 . פעילות מעצרים של אובייקטים והמשך האזנות סתר למעורבים שבחוץ  – 17.8.17בתאריך  .208

  054-9574614מסר מתן טיטשטיין שהחשוד מורדי אלבז הגיע אליו לחנות וקנה מספר  – 17.8.17בתאריך  .209
            ואמר למתן שהמשטרה לקחה לו את כל הפלאפונים. מתן מספר שהמפגש היה מפחיד. כמו כן מורדי 

 מתן שיוריד לו תוכנת ווטס אפ למכשיר.  ורדי מביקש מ

       ה במערכת שלהם לשמירת להייתה תק   26.6.17התקבלה תשובה מחברת פרטנר שביום  - 17.8.17בתאריך  .210
 נתוני נסיונות חיוג.  

      עלתה התקשרות בינו לבין מורדי אלבז  –בעקבות חדירה לפלאפון של אופיר אוזן  – 17.8.17בתאריך  .211
           הודעת קול ששולח מורדי לאופיר בווטס אפ ואומר לו שהוא ליד החנות  – 12:49שעה  26.6.17בתאריך 

נתון אובייקטיבי זה מאשר את   –שלו ומבקש לראות אותו )החנות של אופיר צמודה לחנות של מיכל זגורי( 
מורדי   כפי שעלה באיכונים. – היותו של מורדי אלבז במפגש עם מיכל זגורי טרם היציאה לביצוע הרצח 

 לצורך שליחת ההודעה לאופיר.   050-4583489בפלאפון   השתמש 
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                 הוכלל אברהם קורקוס לידיעה בכניסה מחו"ל על מנת לגבות עדותו בעניין חשד   – 17.8.17בתאריך  .212
 . נתמך במחת"ק של מורדי אלבז –לאיומים במאי 

 . בוצע מעצר של מורדי אלבז – 18.8.17בתאריך  .213

 .בוצעה הארכת מעצר למורדי אלבז – 18.8.17בתאריך  .214

 . בוצע מעצרה של שירה – 18.8.17בתאריך  .215

 . בוצע חיפוש בביתה של שירה – 18.8.17בתאריך  .216

                   לפנות בוקר התקבלו איומים נוספים על יוני חג'ג והקונסולית של  04:00בשעה  – 18.7.17בתאריך  .217
 17.8.17תאילנד אורית שני. תרגום מסמכי האיומים נחתמו על ידי נטוריון ניר גישרי בתאריך  

  -ה  ם בתאריך נגבתה עדותו של ניר גישרי, ניר מספר שאכן מדובר במסמכים שתרגם וחת  – 18.7.17בתאריך  .218
לתרגם              052-2355664התבקש ע"י השותף שלו בשם מור ברנס טלפון  17.8.17, מספר שבתאריך 17.8.17

                . לאחר תרגום 052-8655539קובץ שנשנלח לו במייל עבור ידיד של מור בשם אורן בן דוד טלפון  
             ופגש את שחר ברחוב שער העמק בעיר   052-6547470המסמך פגש בחורה שהציגה עצמה כשחר טלפון 

                נתניה ליד פיצה אמריקה ומסר לה את המסמכים, ניר העביר לחוקר שתי שיחות מוקלטות עם שחר 
     ותיאום פגישה שנעשתה בהודעות להעברת המסמכים. מוסר שאורן בן דור על קו תל אביב תאילנד. כמו כן 

 ניר העבר את שרשרת ההתכתבויות לעניין הקובץ שתורגם. 

  להיפגש הנ"ל יכולה רק ביום ב הקרוב –וצע ניסיון לגבות עדות מקונסולית אורית שני ב - 18.7.17תאריך ב .219
 למתן עדות.  

על שאלות   ולא מסביר מדוע ולא שומר על זכות השתיקה –בוצעה חקירתו של מורדי אלבז  – 18.8.17בתאריך  .220
מוסבר למורדי    בסיסיות למרות כל ההסברים שמקבל על חקירה כבושה ושאלות פשוטות שלא עונה.

   שהמשטרה חייבת לבדוק את גרסתו אם הוא טוען לחפות ועדיין לא מוסר גרסה. 

מכירים  וגה מורדי שמכונה גם "במסרה שהיא ובן ז  –בוצעה חקירתה של שירה אדרי  – 18.8.17בתאריך  .221
מיכאל מור. מספרת שהייתה התנהלות כספית בין  אריק איטל, שמעון שרביט ו י, וחברים של ניבי ומיכל זגור

וכן מספרת שמורדי התנהל מול שמרית בעניין של פתיחת כלוב קלפים אצלה   ₪  אלף  50מורדי לבין רחלי על  
מספרי טלפון וכן שהייתה עימו ביחד בתאילנד עם   2-3שלמורדי יש  . מוסרתחודשיים האחרונים בחודש בבית
 רק מתוכנית "עובדה". מכירה זגורי. מוסרת שאת המנוח לא הכירה ולא ראתה ו ניבי 

טל"ס  ההוחתמו צווי מעצר, טל"ס, חיפוש לבית בעניינו של שלומי יצחק ששמחזיק את    – 18.8.17בתאריך  .222
 . המאיים על יוני חג'ג'

התקיים   - הוגש ערר של הסניגור למחוזי – 24.8.17ימים עד   6 –הארכת מעצר שירה אדרי   – 19.8.17בתאריך  .223
 נדחה.  הערר  – 20.8.17  –דיון בתאריך 

 . 28.8.17עד ליום     -ימים  9 –הוארך המעצר ב  –הארכת מעצר מורדי אלבז   – 20.8.17בתאריך  .224

                 254לבין   403התקבל פלט ניסיון החיוג שתומך בגרסת שמרית בין הפלאפון שלה   – 20.8.17בתאריך  .225
 .15:03שעה  26.6.17בתאריך 

את שירה אם    ת בעניינו של ניבי זגורוהודע – ביום המעצר חדירה לטל"ס שנתפס על מורדי  - 20.8.17בתאריך  .226
ניבי חיפש אותו.  וכן התכתבויות עם שמעון שרביט ומיכאל מור ואנשי קשר עם מספרי טלפון של מעורבים  

 מיכאל מור ושרביט שמעון ושירה אדרי.  

 ללא תוצרים  – ביום מעצרה האחרון סריקת נתונים פלאפונים שנתפסו על שירה אדרי  - 20.8.17בתאריך  .227

  דרך שירה  ת דרך שירה או בכלל העברושולל העברות כספים לשמרי  – ברוך דיין חקירה  – 20.8.17בתאריך  .228
על יום וחצי    ₪ 350. אומר ששמרית עבדה אצלו תקופה קצרה ושילם לה יומית של ת או לכל דבר אחרלשמרי

 עבודה.  

לחצות לביתה   רבה עם חבר שלה אלון והגיעהמספרת שביום הרצח  – חקירה רחלי בלולו  – 20.8.17בתאריך  .229
לערך, נסעה לביתה חזרה שנמצא מרחק כמה   3של שירה. רק שירה והילדים היו בבית וה"אופר" עד שעה 

מדברות עקב כך שאמרה   ייתה בביתה. מוסרת שהיא ושירה לא דקות מביתה של שירה ושמעה את הפיצוץ שה
למשטרה על הונאת הביטוח. מוסרת ששני דיין לא רצתה לייצג אותה כי היא מייצגת את שני בתיק הונאת  

שרטוט והתכתבויות שהוצאו   הביטוח. מכחישה שהייתה מעורבת בהעלמת רכבים נוספים )בניגוד לשיחות
שירה בימים שלאחר הרצח )בניגוד   מהפלאפון( מוסרת שחוץ ממתקינים של הוט לא ראתה מישהו זר בבית של

לעדות שמרית שמוסרת שרחלי סיפרה לה על חברים של מורדי שהגיעו לבית לקחת מצלמות(, טוענת ששירה  
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מוסרת שאוימה על ידי מורדי בפגיעה  ומורדי פיברקו הודעה שנשלחה לאלון בשמה על מעורבות בהונאות רכב. 
 אם לא תשלם כספים.  

ליצור קשר   על ידי עורכת הדין שני די מוסרת שהונחתה  -עדות השלמה שמרית ארזואל   – 20.8.17בתאריך  .230
עם בן ושירה. שאלה את עורכת הדין מי מממן את הייצוג. מסרה ברמיזה לעורכת הדין שני דיין שמגיע לה  

למימון המשחק  כסף כפיצוי על המעצר שישבה )בהנחיית המפעיל(. מוסרת שקיבלה כספים מבן ישירות 
ומשירה על הרצח בכותרת "הלוואה" לכסות על עצמם.  מאשרת את עדותו של ברוך דיין שקיבלה ממנו כסף  

על חשבון מה שמגיע לה, וכשהוזמנה    5000רק על יום עבודה. מוסרת שקיבלה ממורדי צ'ק בנק הדואר על סך  
זרקה אותו בשירותים של המשטרה. מספרת שרמי עזרן איים עליה   27.6.17לחקירה במשטרת אשקלון ביום 

בכך שאמר לה שהוא רואה אותה ואת הבת שלה כגברים והוא רוצה את הכסף שלו וכששילמה לו הפסיקו  
האיומים. מספרת שבמהלך מעצר הבית שקיבלה ניסתה ליצור קשר עם שירה על מנת להביא ראיות למשטרה  
שתקבל תשלום על חלקה ברצח. מספרת שרחלי אמרה לה שלאחר הרצח לקחו מצלמות חברים של בן מהבית  

 של שירה ושבן פתאום נעלם מהבית. מסרה הודעות שקיבלה מרחלי בלולו על הונאות רכבים שביצעה.  

הודעה קולית שנשלחה מ"ניבי   11:41שעה  24.7.17מתאריך  –מתוך פלאפון של אופיר אוזן  – 20.8.17בתאריך  .231
קצין משטרה   הקלטה קולית שממוענת למיכל ומספרת על 66650211395  -חדש חדש" מספר טלפון תאילנדי 

לפלאפון כתבה   יוני חג'ג' שמנסה לקבור את ניבי דרך העצור נתי חדד. לאחר מכן ואז נשלחת תמונה מניבי
 מאתר פוסטה על יוני חג'ג' ועד מדינה עם תמונה של יוני חג'ג'.  

אירוע   כתבה בווי נט – 07:23שעה  27.6.17מתאריך  –מתוך הפלאפון של אופיר אוזן  – 20.8.17בתאריך  .232
            מהפלאפון נשאבו תכתובות  – 6113066336243הפיצוץ באשקלון שנשלחה מטלפון "ניבי התותח" 

 וכתבות שונות בעניין הרצח בין מי שמכונה ניבי לאופיר אוזן 

           מיכל זגורי ששולחת מספר טלפוןתכתובת של  –מתוך הפלאפון של אופיר אוזן  – 20.8.17בתאריך  .233
            תמונת מודעת אבל על טל עם  29.6.17וכן תכתובת מתאריך   055-9955102מורדי אלבז ומבקשת שיגיע  

 בקבוקי אלכוהול. בהמשך אותרו תכתובות של מיכל זגורי ונוספים בשמחה על מותו של טל קורקוס.  

מתוך דירה שנמצאת סמוך לביתה של   15/06/17בוצע דוח צפייה בצילומי אבטחה מתאריך  20/08/17בתאריך  .234
 .  אין משהו רלוונטי – שירה. הדוח בוצע על ידי בלש קסם אברהמי

 יום חמישי   24.8.17הוארך מעצרה עד לתאריך  –הארכת מעצר רחלי בלולו   – 21.8.17בתאריך  .235

 את שמריתמוסר שמכיר  –נהג מונית של שמרית ארזואל   –נגבתה עדות מיאיר זריאן   – 21.8.17בתאריך  .236
        ומציג הודעה שנשלחה אליו  4400ומסיע אותה ואת הבת שלה באופן קבוע. מוסר את מספר הטלפון שלה 

ששמרית   שירה אדרי כחברה של שמרית ומציין משמרית בשעות הבוקר )תועד(. מזהה את 26.6.17בתאריך 
עברה לגור אצלה לאחר הרצח ואומר שלא מכיר את מורדי ויכול להיות שמורדי זה הבן זוג של שירה. זכור לו  

שירה( ונסע. לא יודע   שהגיע פעם אחת בימים שקדמו לרצח לביתה של שמרית וראה אותה עם גבר ואישה )לא 
ביתה של שמרית וראה  הגיע ל  26.6.17לומר מתי בדיוק זה היה ולא ייחס לכך חשיבות. לא זוכר אם ביום 

 אותה עם גבר ונסע.  

 פונה מורדי אלבז לבית חולים לטיפול רפואי עקב טענותיו שחש כאבים  – 21.8.17בתאריך  .237

                לשמרית וכן   סתרה את עדות אביה בעניין העברות כספים – חקירה שירה אדרי   – 21.8.17בתאריך  .238
  היה איתה בערב הרצח ולילה של הרצח. מסרה את ההתנהלות שלה במהלך בסכומי הכסף, מסרה שמורדי לא

הרחיבה לעניין ההתנהלות על כלוב הקלפים בין מורדי לשמרית. מוסרת שמורדי אמר לה  .  26.6.17 -יום ה
 תמיד להתרחק מרחלי בלולו ושמרית ולאו דווקא אחרי הרצח.  

 שחורה  307צפיה במצלמות נתיבי ישראל אחר פיז'ו  – 21.8.17בתאריך  .239

    ממיכל זגוריעלו התוצרים הבאים: נשלחו הודעות   –סריקת מכשיר של אופיר אוזן  – 21.8.17בתאריך  .240
       בקבוצה של ווטס אפ קישור לכתבה על חיסול עד המדינה טל קורקוס כולל  12:32בשעה  27.6.17בתאריך 

התקבלה    29.6.17צחוק על המעיים שנשפכו לקורבן בפיצוץ וכן התבדחויות בנושא רצח טל קורקוס. בתאריך 
תמונת האבל על מות טל קורקוס ומיד אחריה תמונה של מיכל זגורי שותה שני בקבוקי   –הודעה ממיכל זגורי

לברר מה קורה   תשאופיר אוזן נחקר על ידי הימ"ר ומבקשמודיעה מיכל זגורי בקבוצה  14.8.17אלכוהול. ביום 
 .  איתו

לאופיר   שולחת מיכל הודעה 13:51בשעה  14.6.17בתאריך  –מתוך הטל"ס של אופיר אוזן  – 21.8.17בתאריך  .241
   אוזן "מתי מורדי יבוא"
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עקב איכות המצלמות לא ניתן לזהות סוג רכב, אולם אותר רכב שחור כהה יוצא אזור    – 22.8.17בתאריך  .242
נצפה   05:51רכב נוסף. בשעה  05:49+    27.6.17תאריך  05:46דרום בשעה  4אשקלון ופונה ימינה לכיוון כביש 

 רכב במצלמות גילת לכיוון באר שבע. 

 הוזמן דור גלולה למשרדי הימ"ר על מנת לקחת מוצגים שלו שנתפסו   – 22.8.17בתאריך  .243

נחקר אברהם קורקוס ומסר תכתובות ושיחות קוליות בין טל קורקוס לבין בחורה בשם חן    – 22.8.17בתאריך  .244
אברהם. מפנה   קורן וכן מספרי טלפון שיודע שהיו אצל טל. מוסר שכל הטלפונים שהיו לטל היו על שמו של 

 לאישתו דליה שהייתה בתקשורת עם טל בנושא בזמן אמת. 

        לא מוסיפה פרטים חדשים. מוסרת שלגבי אנשים שהתעסקו עם  –נחקרה רחלי בלולו   – 22.8.17בתאריך  .245
לנסות   )ראה מזכר אורן בר יהושע שאמר לומר את האמת ולא  מפחד על המעצרלק' החקירות די וי אר אמרה  

 .  לרצות(

המעורבים   תמונה סיגנטית שקושרת את החשודיםעולה   –דוח תובנות איומים יוני חג'ג'  – 22.8.17בתאריך  .246
בשיחות טלפון בתכוף לאירועים וכוללת את מיכל זגורי וזכריה אדרי ושחר דרעי ושלומי יצחק ואורן בן דור  
להתקשרויות טלפוניות ואיכונים במקומות האירועים הרלוונטיים. כמו כן ישנם התקשרויות בין אימה של  

 . נתי חדד )העצור מתאילנד( בשם נורית כהן וכן אלירן אח של נתי חדד למעורבים )ראה פירוט מחת"ק(

בוצעה סריקה על פלאפון של שמרית ארזואל  ונרשמו תכני הודעות עם אנשי קשר שונים   – 22.8.17בתאריך  .247
 שירה אדרי וברוך דיין   ובהם

צאו שיחות של שמרית עם מורדי בין  בוצע ניתוח של הקלטות השיחות של שימרית ונמ – 22.8.17בתאריך  .248
 יבוצעו תמלולים בהמשך –במועדים שונים  050-4452762וכן    055-9417173היתר עם המספרים 

בוצעו סריקות מצלמות במספר מוקדים על מנת לאתר את הרכב ששימש את אריק איטל   – 22.8.17בתאריך  .249
 בעניין רכבים אלו מהשנה האחרונה  2001וכן הובאו מסמכי עסקאות מטרייד אין   307פז'ו 

 שחר דרעי ועיכוב שאול יצחקשלומי יצחק, מעצרם של מיכל זגורי וזכריה אדרי, בוצע  - 22.8.17בתאריך  .250
 תבוצע שאיבה בהמשך.   -בעניין איומים על נציג ישראל בתאילנד בוצעו חיפושים ונתפסו טל"ס

שומר על שתיקה בעניין הכירותו עם אריק איטל, ניבי זגורי, מיכל   –נחקר זכריה אדרי   – 22.8.17בתאריך  .251
זגורי ומורדי אלבז. אומר שלא מכיר את שמעון שרביט. מוסר שקיבל כתבות בעניינו של יוני חג'ג' לא יודע ממי  

   26-27/8/17ולא הפיץ את הדברים ולא יזם ולא תכנן. לא זוכר מה עשה בתאריכים 

 קשרה את אורי לוי לשליחת ההודעות, אמרה שיוני חג'ג' הוא ק'  –נחקרה מיכל זגורי   – 22.8.17בתאריך  .252
להפיץ אץ התכתובות אולם לאחר מכן  לאנשים  משטרה שרודף את בעלה ניבי. הודתה שאמרה בתחילה

בניגוד  (. טוענת שלא איימה מעולם על אף אחד ולא חברה בשום קבוצה שנקראת "צדק"  ביקשה שלא להפיץ
 לתוצרי טל"ס זכריה אדרי(.

הכירה   ידידות עם נתנאל חדד ועל רקע זה נמצאת בקשרי –שחר  אדרי  –נחקרה שחר דרעי   – 22.8.17בתאריך  .253
גם את בני משפחתה נמצאת בקשר עם אימו נורית ועם אחיו אלירן . בחקירתה מאשרת שנפגשה עם עורך דין  

נוער ,אורן בן דור   בנתניה ליד הפיצה וקיבלה ממנו מסמכים חתומים ע"י נוטריון ובינהם כתובות בנושא הבר
לאורן את    בצילום בטלפון ביקש ממנו לגשת לנתניה ולהביא את המסמכים הללו מן העורך דין , שחר העבירה

של אורן בן   ואף למייל   PDFהמסמכים המתורגמים וגם את המסמכים בעברית בצילום וואטסאפ , בקובץ 
  . למחרת ביום שישי אף שלחה את המסמכים הללו לכתובת בתאילנד של עורכת הדין של נתנאל חדד, דור

את האישור על משלוח דבר הדואר לאמו של נתנאל נורית שנמצאת בתאילנד.לדברי שחר לא ידוע לה   שלחה
  נתנאלמעבר לכך והיא רק ביצע מסירה לבקשת אורן בן דור .  מציינת כי ידוע לה שבין יתר חבריו של  

מאשרת שראתה את אורי לוי וניבי זגורי ביחד בתאילנד ואף שוחחה עם ניבי זגורי    איקו ואורי לוי.  –בתאילנד 
 פעמיים. 

מתוך דירה שנמצאת סמוך לביתה   15-16/06/17בוצע דוח צפייה בצילומי אבטחה מתאריך  20/08/17בתאריך  .254
 אין משהו רלוונטי.  –של שירה. הדוח בוצע על ידי בלש קסם אברהמי 

בוצע תשאול בע"פ בין יגאל   21/08/17. בתאריך 21/08/17נרשם זכ"ד על פגישה מיום   22/08/17בתאריך  .255
גייס את מורדי שיהיה עד מדינה בתיקי  קלימיאן ונוספים ממחלק המודיעין ביחד עם מורדי אלבז על ניסיון ל 

 רצח בהם הוא מעורב.  

בעקבות פגישה שלו ביחד עם רמ"ח תשאול  נרשם זכ"ד על ידי מפקד הימ"ר יגאל קלימיאן   23/08/17בתאריך  .256
דורון אלוני וקמ"ן ימ"ר אבי וקנין. השיחה היתה ביחד עם העצור מורדי אלבז. בשיחה החשוד מורדי אלבז  
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. הנ"ל שוחחו על האפשרות שמורדי יהיה  ביקש לדבר עם מפקד הימ"ר, בשיחה הוא התנצל בפני מפקד הימ"ר
 עד מדינה בתיקי הרצח.

  27.7.17מתאריך  050-2555887הודעה ממיכל זגורי טלפון  –מתוך טל"ס של רחלי בלולו  – 23.8.17בתאריך  .257
מיכל כותבת לרחלי שמחפשת את מורדי ושירה עצורה ושואלת על מה? . כמו כן עולה התכתבות   21:33שעה 

בין רחלי בלולו לשירה אדרי שמרגישה שמאז המקרה עם שימרית מורדי ושירה    17:12שעה  4.7.17מתאריך 
שולחת שירה לרחלי שבהמשך   17:36בשעה  10.7.17בתאריך שמו אותה בצד ולא משתפים אותה בכלום. 

 תסביר לה הכול.  

 שחרור בסמכות קצין רחלי בלולו  – 24.8.17בתאריך  .258

במהלך הימים האחרונים התרחשה התפתחות דרמטית לגבי תיק רצח זה ותיקי רצח   – 24.8.17בתאריך  .259
התפתחות זו מצורפת בנספח נפרד לדוח סודי זה ומצריכה פעולות רבות הנוגעות  –וניסיונות לרצח נוספים 

 . לכלל המעורבים וכן מחזקת משמעותית את הראיות כנגד כלל המעורבים

 30.8.17ימים עד לתאריך   7 –הוארך מעצרה ב  – הארכת מעצר שירה אדרי - 24.8.17בתאריך  .260

       בוצעה פנייה ל"קריית מידע" לצורך קבלת נתונים ממוחשבים ממערכות מגוונות כולל  – 24.8.17בתאריך  .261
 חוץ משטרתיות על אריק איטל ומורדי אלבז 

 הוצא צו לחברת "פז'ו" לצורך איתור עסקאות רכב   – 24.8.17בתאריך  .262

 הוצא צו לחברת "מנהרות הכרמל" לצורך איתור נסיעת הרכב.    – 24.8.17בתאריך  .263

 נחקר מורדי אלבז, הוא שמר על זכות השתיקה.   – 24/08/17בתאריך  .264

יצרנו קשר עם מנהרות הכרמל, וביקשנו מהם נתונים ממצלמות אבטחה על תאריכים    24/08/17בתאריך  .265
 ספציפים שקרובים לאירוע הרצח של אלישע סבח.

 לא נמצאו תוצאות רלוונטיות.  -נבדק הפלאפון סלולארי שנתפס אצל זכריה אדרי   -27/08/17בתאריך  .266

 .רנו קשר עם חברת לובינסקי /פיג'ו, על מנת לאתר רכב ששימש לביצוע הרצחיצ  27/08/17בתאריך  .267

 נחקר דור גלולה, הוחזרו לו המוצגים שנתפסו בזמן מעצרו.   27/08/17בתאריך  .268

מפקד הימ"ר וקמ"ן  במפגש היה נוכח   – נרשם מזכר על ידי רמ"ח תשאול דורון אלוני 27/08/17בתאריך  .269
. השיחה היתה ב"יער שרשרת". בשיחה מורדי התייחס לחלקה של שירה ברצח של טל  אבי וקנין הימ"ר

, מורדי טען ששירה בן זוגתו פנתה לשמרית על מנת שזאת תחדש את ההימורים וזאת בכדי למשוך  קורקוס
התייחס   כמו כן את המנוח לביתה. ובנוסף טען מורדי ששירה היא זאת שהעבירה את הכסף שהובטח לשמרית.

 לחלקו שלו ברצח, היכן היה בזמן הרצח, מורדי טען שהמטרתו היה לשמור.  

מבוצע תמלולים של שיחות עם מורדי אלבז ביחד עם קציני הימ"ר לעניין בדיקת אופציה   28/08/17בתאריך  .270
 להיות עד מדינה.  

 . 04/09/17הוארך מעצרו של מורדי אלבז עד ליום  28/08/17בתאריך  .271

החקירה עובר על כולם לצורך חקירת ניקיון של   הופקו כל הידיעות שיש למורדי אלבז, צוות 28/08/17בתאריך  .272
 מורדי. 

התקבל מזכר ממשנה לפקליט יואב קישון, כי הוא מאפשר להתחיל לנהל משא ומתן עם   28/08/17בתאריך  .273
 מורדי אלבז שישמש כעד מדינה. 

בין מפקד הימ"ר יגאל קלימיאן, רמ"ח תשאול דורון אלוני   (872/17)ע.ק.  תומללה שיחה 28/08/17בתאריך  .274
די הודה כי הוא היה תצפיתן בזמן הפיצוץ וקמ"ן ימ"ר אבי וקנין ביחד עם מורדי אלבז. בשיחה בין הנ"ל מור

  בת זוגו "שירה" היא תיאמה את תחילת המשחקים עם שמרית על מנתשל טל קורקוס. מורדי הוסיף כי 
אצלה בבית, והוסיף כי שירה היא זאת שהעבירה את הכסף   שהקורבן טל יצטרף למשחקי הקלפים

 לשמרית. הכסף ששירה העבירה לשמרית, הובטח לשמרית בעקבות העזרה שלה בחיסול טל קורקוס.

רה אדרי פעמיים. בחקירה הראשונה שירה המשיכה להכחיש כל קשר לרצח, נחקרה שי 29/08/17בתאריך  .275
דקות מתוך החקירה של   2 -לא הוטחו בפנייה ראיות. לאחר מכן שירה נחקרה פעם נוספת, הוטחו בפניה כ

שמרית, שירה שמעה באוזניה שהיא הזמינה את הרצח של טל קורקוס. מיד לאחר מכן שירה החלה לבכות  
ולטעון שהיא לא קשורה לרצח. כמו כן מיד לאחר החקירה, שירה ביקשה לדבר עם אבי וקנין שהינו קצין 

 במודיעין. 

 לחברת מנהרות הכרמל לצורך הורדת צילומי אבטחה. הועבר הארד דיסק  29/08/17בתאריך  .276
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הוחזר ציוד מבגז' הרכב שהיה בשימוש שירה מסוג מזדה, הציוד הוחזר לברוך דיין בתחנת   29/08/17בתאריך  .277
 אופקים.  

הניסיון לגייס אותו  מורדי ממשיך לשמור על זכות השתיקה במסגרת  -נחקר מורדי אלבז  29/08/17בתאריך  .278
 להיות עד מדינה. 

נרשם מזכר של יגאל קלימיאן לגבי שיחה שלו עם שירה אדרי )השיחה היתה לאחר ששירה    29/08/17בתאריך  .279
 .(884/17משירה לספר את האמת בשיחה פתוחה )ע.ק.  יגאל ביקשנחקרה(.  

 ישראל. ל  הוצא צו חיפוש למצלמות אבטחה של נתב"ג לצורך זיהוי אריק איטל כשהוא חזר 29/08/17בתאריך  .280

 נתב"ג קיבלו את צו למצלמות האבטחה והופקו מספר צילומים שהועברו לידנו.   29/08/17בתאריך  .281

על מצלמות שהורדו מנתב"ג, אותר אריק איטל שהינו חשוד    (881/17)ע.ק.  בוצע דוח צפייה 30/08/17בתאריך  .282
 במספר מצלמות אבטחה.   ברצח טל קורוקס

בשם   נתב"ג. סייעה בפריקה רכזת מודיעין נתב"ג נרשם מזכר על פריקת מצלמות אבטחה  30/08/17בתאריך  .283
 נעמה קינן. 

ששימש לרצח   יבגני מולוסטבוב. הרכב הנ"ל חקירה שבה נחקר מחזיק רכב הפיג'ו איתרנו 30/08/17בתאריך  .284
ישנו הסכם מכירה של חברת  )  02-04-17היה ברשותו של יבגני עד לתאריך  90-158-34שמספרו  טל קורקוסשל 

 ". 2001הרכב הועבר לחברת "טרייד אין   02/04/17( מתאריך  2001טרייד אין 

מתוך עדותה היא מספרת היא אכן זאת שדיברה עם שמרית   –נחקרה שירה אדרי  30/08/17בתאריך  .285
בנוסף הוסיפה אמור להיות אחד השחקנים. וביקשה ממנה לחדש את משחק הקלפים, כאשר טל קורקוס 

שירה כי בליל הרצח, מורדי ואריק איטל דפקו בדלת הכניסה לבית, שירה התעוררה, והיא קמה לפתוח את  
ר מכן, שירה הריחה של משהו שנשרף, והיא ראתה שמשהו נשרף בשירותים ונשארו  דלת הבית מיד לאח

צריך להביא   איטל שאריות של אותו דבר שנשרף, בנוסף הוסיפה שירה שלאחר הרצח מורדי אמר לה שאריק
 . ₪אלף  40ל   30, ואכן אריק הביא לה בין  לה סכום כסף

 המשך תמלולים של שוטרים ביחד עם מורדי אלבז. 31/08/17בתאריך  .286

 הערר נדחה  –ערר בבית משפט מחוזי שהוגש על ידי הסניגור בעניינה של שירה אדרי   – 31.8.17בתאריך  .287

הוצע צו חיפוש לביתה של שירה, על מנת לנסות ולאתר ראיות מאירוע הרצח של טל   31/08/17בתאריך  .288
 קורקוס. 

שעל פי החשד שימשה את אריק איטל   80-628-74בוצעה תפיסה של רכב הקיה פורטה   – 31.8.17בתאריך  .289
 ומורדי אלבז ברצח  

קושר את הקיה פורטה הנ"ל להחזקת הרכב ע"י אריק איטל אותו   –ביטון  יגאל/נחקר גלי   – 31.8.17בתאריך  .290
הוחזר הרכב.   27.6.17ובתאריך   5.5.17מכיר שנים מהשכונה. מציג זכרון דברים על עסקת הרכב בתאריך 

פעמים   3מוסיף שאריק איטל מהשלושה חודשים האחרונים, מאז עסקת הרכב האחרונה, לקח ממנו רכב פז'ו  
החזיר למחרת.   –, כל פעם שלקח  90-158-34לנסיעות מחוץ לעיר, רכב שרשום על שם יבגני מספר לוחית  

זה מתאים   26.6.17. מוסר שבתאריך 052-8775470מוסר מספר פלאפון של אריק איטל שקיים אצלו בפלאפון 
 לזמן בו אריק איטל לקח ממנו את הפז'ו הנ"ל בתואנה שנוסע לצפון לקברות צדיקים 

 שומר על שתיקה   -עסקאות נשק ימ"ר חוף    – חקירה מורדי אלבז – 3.9.17בתאריך  .291

ביקשה לשוחח עם ק' תשאול אורן + מפקד ימ"ר נגב וטענה שמסרה   –חקירה שירה אדרי  – 3.9.17בתאריך  .292
 שיודעת  מה את כל 

  DNAדגימת שרידי ירי ו  –בדיקה על ידי מעבדה ניידת לרכב קיה פורטה הנ"ל בוצעה  – 3.9.17בתאריך  .293

 תמלול שיחות עם החשוד מורדי אלבז והחשודה שירה אדרי במסגרת משא ומתן  המשך  – 3.9.17בתאריך  .294

אריק איטל בשיחה עם ניב איטל )לאחר שיחה של ניב עם   – 3.9.17תאריך  יורטה שיחה מ – .9.173בתאריך  .295
  –אומר לו שחושבים שאריק נעלם כי הוא עד מדינה( לפי דבריו של ניב איטל גיא זהבי  ש עורך דין גיא זהבי

 שיתקשר בשיחת וידיאו לניבי זגורי ויגיד לו ש"הכול טוב עם אריק"  –אומר אריק איטל לאח שלו ניב 

 טרם הוכנה  –בוצעה בדיקה מול המכון לרפואה משפטית לעניין חוות הדעת של המנוח  – 3.9.17בתאריך  .296

 מיכל זגורי  –המשך בדיקות פלאפונים חשודים  – 3.9.17בתאריך  .297

עורך דין גיא זהבי  הגיע   1.9.17הופק דו"ח משירת הסירנה שמצביע על כך שביום שישי  – 3.9.17בתאריך  .298
 לתחנת אופקים לשוחח עם מורדי )מדובר בעו"ד של מיכל וניבי זגורי ולא של מורדי אלבז( 
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 לשחזור   2001ח די וי אר של טרייד אין נים דיגיטליים ממערות הכרמל ונשלנאספו נתו  – 3.9.17בתאריך  .299

פגישה עם המשנה לפרקליט המחוז בעניין ניסוח חוזה הסכם עד מדינה עם מורדי אלבז +   –  3.9.17בתאריך  .300
 מפנה לנספח סודי ביותר המצורף לדוח זה  –פגישה עם רח"ט חקירות במטה ארצי ירושלים 

   7.9.17בוצעה הארכת מעצרה של שירה אדרי עד לתאריך  – 4.9.17 בתאריך .301

    10.9.17בוצעה הארכת מעצרו של החשוד מורדי אלבז עד לתאריך  – 4.9.17בתאריך  .302

+   נתפסו טל"ס  –+ חיפוש בדירת המסתור באילת  בוצע מעצרו של אריק איטל וג'אנט יוסף – 4.9.17בתאריך  .303
 מחשב נייד 

 הוצא צו חיפוש לעסק של אריק איטל  – 4.9.17בתאריך  .304

 הוצא צו איסור פרסום לפרשיית רצח דבורה קורקוס  – 4.9.17בתאריך  .305

בוצעה התקשרות עם נציג "מנהרות הכרמל" על מנת לקבל ת.ע.צ על הזמנים של המצלמות   – 4.9.17בתאריך  .306
 והורדתם 

התקבלה בדיקת מחשב שבוצעה במערכות משטרה על מנת לאתר בדיקה משטרתית שבוצעה   – 4.9.17בתאריך  .307
   7.4.17+   3.4.17אותרו בדיקות מתאריכים  –לחשודים אריק איטל ומורדי אלבז 

יורטו שיחות רבות של החשוד אריק איטל בעניין כוונות הבריחה שלו לחו"ל וכן לחץ לדבר עם ניבי זגורי דרך   .308
 אח שלו ניב איטל על מנת שניבי זגורי יידע שאריק אינו עד מדינה 

יורטו שיחות רבות של החשוד אריק איטל עם החשודה ז'נט יוסף בעניין בריחתו של אריק מהמשטרה עקב   .309
עבירות פליליות וכן הנחיות שמקבלת ז'נט יוסף מאריק איטל כיצד להתנהל על מנת שלא יעלו על מקום הימצאו  

 של אריק איטל  

  – 15מספר שיחה  –בין אריק איטל לז'אנט יוסף  14:44שעה   30.8.17יורטה שיחה מתאריך   – 4.9.17בתאריך  .310
אריק אומר לז'אנט שהצליח להיכנס לארץ ושצריך להיות מאוד זהירים ושמחכה לה כסף בבאר שבע, מכוון  

אותה להגיע לאילת דרך מצפה רמון ומספר לה על דירת מסתור שלו באילת. אריק אומר לז'אנט מה כבר יתן  
למשטרה שיהרסו לו את החיים ומקלל את אח שלו )אדם איטל( ה"גאון" שחשב שהוא יכול לשחק עם המשטרה  

אני לא   –"תכניסי לך טוב טוב לראש וז'אנט שואלת את אריק מה אם המשטרה תשאל שאלות ואריק אומר לה 
עשיתי שום פשע ולא בורח )מתאם גרסאות( וז'אנט אומרת לאריק שהכול עניין של זמן וכמה אפשר לברוח?  

והוא בחו"ל ושהמשטרה מאזינה לפלאפונים   שאם המשטרה באה לשאול שתגיד שהוא ברחאריק עונה ו
ואפליקציות וכועס על ז'אנט ששלחה הודעה ולא יעזור גם אם תמחוק, ז'אנט אומרת לאריק שראתה פעם  

 אחרונה כמה הוא יודע מה הוא עושה )בציניות( ומצא את עצמו בלי שמיכה, בלי מקלחת ובלי סיגריות.  

בין אריק איטל לניב איטל אח   -  126מספר שיחה   13:49שעה   31.8.17יורטה שיחה מתאריך   – 4.9.17בתאריך  .311
גיא זהבי  כי  –עמית וייצמן   –אריק אומר לניב ליצור קשר עם חיים אבוטבול על מנת להשיג את עורך דין  –שלו 

ומבקש ממנו  הפחיד את אריק איטל שקושרים אותו למעצר של החשודים אותם עמית ויצמן מייצג   העורך דין
 לבדוק דופק מה קורה עם העצורים שהוא מייצג בפרשייה )מורדי אלבז(  

בה   516מספר שיחה   21:04שעה  2.9.17יורטה שיחה בין אריק איטל לניב איטל מתאריך   - 4.9.17בתאריך  .312
אריק שואל את ניב אם השיג את חיים )בעניין הבדיקה שרוצה לבצע על המצב של שירה ומורדי במעצר( על מנת  

 שיקשר אותו לעורך דין עמית ויצמן ואז אומר שידבר עם עורך דין גיא זהבי לאחר מכן.  

שאינו מייצג את מורדי אלבז הגיע למורדי לתחנת   שעורך דין גיא זהבימסר מורדי אלבז  – 4.9.17בתאריך  .313
מוסר לו  שאופקים ומסר לו שהגיע מטעמו של ניבי זגורי על מנת לדאוג לו לציוד ולמסור לו מסר מניבי זגורי 

  מורדי לא הכיר את עו"ד גיא זהבי ומעולם לא ראה אותו ומסר לו שיגיד לניבי זגורי ש"הכול טוב" –"ד"ש חם" 
 את המפגש( רף לתיק מסמך משירת הסירנה שמתעד)מצו

בין אריק לניב איטל וחן אישתו    - 611מספר שיחה  16:17שעה  3.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 4.9.17בתאריך  .314
על מנת      LSDמעטפה עם סם מסוג מטעם אדם איטל  מעורך דין גיא זהבי של ניב איטל בו מוסר ניב שקיבל 

 .  נחמני  שניב ישים בכוס של חברתו לשעבר של אריק איטל בשם סתיו

  –בין אריק איטל לאישה   - 587מספר שיחה  14:51שעה  3.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 4.9.17בתאריך  .315
על מנת שאריק ידבר   לעו"ד גיא זהביהאישה מסבירה לאריק איטל שאדם איטל מנסה לחבר שיחה בין אריק 

עם עורך דין להגיד לו ש"הכול בסדר" כי לא נראה טוב שהוא עוכב בתאילנד ואז נעלם ומוסרת את הטלפון של  
 עורך דין גיא זהבי.  
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  –בין אריק איטל לז'אנט יוסף  562מספר שיחה  12:14שעה  3.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 4.9.17בתאריך  .316
ז'אנט מסבירה לאריק שהייתה כתבה על   563ז'אנט מספרת לאריק שהייתה כתבה על הרצח של טל ואז בשיחה  

וז'אנט עונה שזה לא קשור ואז אריק  האיומים על ק' המשטרה ואריק איטל שואל :"אבל מה קשור ל..זה?"  
ממשיך ללחוץ אותה שתקרא לו את הכתבה בפוסטה מילה במילה ואז תמחק ומעלים חששות מהקלטות ואז  

 "זה לא קשור למקרים האלה"  –אריק אומר שהכתבה המפוברקת 

 

שלאחריו החשוד נתן גרסה המפלילה מספר רב של   נחתם הסכם עד מדינה עם מורדי אלבז –  4.9.17בתאריך  .317
חשודים בעבירות של רצח, ניסיון לרצח ועבירות נשק ומטעני חבלה שונים. )ראה עדות מורדי אלבז מתאריך  

4.9.17 ) 

 : נגבתה גרסה ממורדי אלבז במסגרת עד מדינה בו החשוד מפליל את – 4.9.17בתאריך  .318

 
וכן   27.6.17וכן רציחתו של טל קורקוס בתאריך  6.4.17בביצוע רציחתו של אלישע סבח מתאריך   - אריק איטל

   חשודים נוספים ובהם:ניסיונות רצח נוספים של אריק איטל וכן מפליל מורדי אלבז 
מעשי הרצח אלישע סבח וטל קורקוס וכן הזמנת הרצח וחטיפת הגופה לאחר   2של   משלחמזמין וכ - ניבי זגורי

    הרצח של לירז תשובה לצורך מיקוח.
 נוכח בזמן הזמנות הרצח שהזמין ניבי זגורי   -ליאור סעת 
 עם ניבי זגורי  כמאשר אספקת אמצעי נשק ובתקשורת - מיכאל מור

 כמתווך לניר טולדנו באספקת מטען  -גילי מזרחי 
 כספק ומשנע נשקים  - אליושה בן שלום 

 שמחזיק האמל"ח עד ביצוע  - שמעון שרביט
 כמשנעים של הנשקים   -  טולדנו נירו  מוטי אהרוני
גייסה בשליחותו של מורדי את שמרית שתכין את "הכיפה האדומה" לטל קורקוס וכן העברת    –שירה אדרי 

   התשלומים לשמרית 
   כמתזמנת את המנוח טל קורקוס לצורך התנקשות. –שמרית ארזואל 

 
 

  – בעבירות של ניסיון לרצח ועבירות נשק שונות ומעורבות בעבירות הרצח ועבירות נשק שונות כל הנ"ל נקשרים
 מדובר בעדות ראשונה מתוך סדרה של עדויות שיילקחו. 

נחקר אריק איטל ושמר על זכות השתיקה בעצת עורך דינו גיא זהבי וטען שמדובר   – 4.9.17בתאריך  .319
 בהתנכלות של המשטרה כלפיו 

נשאלה לגבי הקשר שלה   .נחקרה ז'אנט יוסף ובעצת עורך דינה גיא זהבי שמרה על שתיקה – 4.9.17בתאריך  .320
כמו כן נשאלה לגבי  . לאריק איטל , כמה זמן מכירים , מהיכן , מתי הגיעה  לאילת , מדוע הגיעה לאילת וכד' 

. ס ואלישע סבח עם ציון התאריכיםהיכרות שלה עם מעורבים שונים בפרשה וכן על אירועי הרצח של טל קורקו
במהלך כל החקירה החשודה שמרה על זכות השתיקה ולא ענתה לשאלות . מלבד מספר פעמים שענתה על שאלות 

בתשאול בעל פה במהלך החקירה מסרה כי לפני מספר שבועות נסעה   ינן קשורות במישרין לחשדות נגדה.שא
לאוקראינה לקייב לקברי צדיקים שם פגשה את אריק . לדבריה אריק קנה לה את הכרטיס , נסעה לבד וחזרה  

 לבד לארץ . 

 )לאחר ערר של סניגור במחוזי(  17.9.17נעצר עד לתאריך  – הארכת מעצר אריק איטל – 5.9.17בתאריך  .321

 )לאחר ערר של סניגור במחוזי(  10.9.17נעצרה עד לתאריך  – הארכת מעצר ז'אנט יוסף – 5.9.17בתאריך  .322

 גורף על כל שאלה.  נחקרה שוב ז'אנט יוסף ושמרה על זכות השתיקה  – 5.9.17בתאריך  .323

 יש צורך באיתור מנויים רלוונטיים  –בוצעו מחקרי תקשורת על מנוי מוכר של אריק איטל  – 5.9.17בתאריך  .324

 הוחתם צו חיפוש לביתו של ניב איטל  – 5.9.17בתאריך  .325

 הוחתם צו חדירה לפאלפונים של יוסף ז'אנט  – 5.9.17בתאריך  .326

מחקר מורדי אלבז ומסר על האופן שבו גדל בשכונת פשע ומשפחת מצוקה, על פשעים שביצע   – 5.9.17בתאריך  .327
בעברו כגון זריקת רימוני הלם על בעל עסק וכן הנחת מטען צינור לאח של אותו בעל עסק למטרות סחיטה )ללא  

נפגעים(, מסר על אופנוע שגנב מאזור המרכז לשמש אותו ואת גלעד בן שלמה בביצוע פגיעות במסגרת סכסוך  
עבריינים, מסר על ירי שביצע ביחד עם גלעד בן שלמה על עבריין בשם "שלום הגרוזיני" וכן על אירוע ניסיון לרצח  

לאחר מכן פירט על האופן בו הוזמנו הרציחות של אלישע סבח, לירז תשובה וטל קורקוס על ידי  של מור כהן. 
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כמו כן מתאר כיצד ניבי זגורי אמר לו שלא יבזבז אקדח על לירז תשובה אלא   .יבי זגורי בנוכחות ליאור סעתנ
   יהרוג אותה עם סכין, יחביא את הגופה וינהל מו"מ על הגופה לצורך קיצור עונשו של אדם איטל.

נשלחו מוצגים שנאספו על ידי מעבדה ניידת דרום מהרכב של אריק איטל למטה ארצי   – 6.9.17בתאריך  .328
 ולמכון לרפואה משפטית 

בוצעה פגישה עם רמ"ח פשעים ימ"ר צפון בעניין תוצרי החקירה שיש להם על חשודים   – 6.9.17בתאריך  .329
שהינם שותפים פליליים של מורדי אלבז ונבחנו מספר חשודים פוטנציאלים להפללה וחיזוקים וסיועים ממורדי  

 ובהם מיכאל מור, אליושה בן שלום, מוטי אהרוני, גלעד בן שלמה.   חשודים  40מדובר ב אלבז בעניינם. 

צוות חוקרים ועובדי הערכה ביצעו איתורים של האירועים עליהם דיבר מורדי אלבז בעדותו   – 6.9.17בתאריך  .330
פלא נוסף גניבת  וכן    24.1.17מתאריך   38687/17מדובר בפלא  -כגון אירוע ירי על הבית של שלום שמולוף הגרוזיני 

  –( 198000ששימש את מורדי אלבז וגלעד בן שלמה בירי על מור כהן )פלא  12.12.16מתאריך   539760/16אופנוע 
 פעולה זו עדיין בעבודה לאיתור אירועים נוספים שעלו מהעדויות.  

חוו"ד על רצח טל קורקוס צפויה להסתיים   –בוצעה בדיקה מול המכון לרפואה משפטית  – 6.9.17בתאריך  .331
 בתחילת שבוע הבא 

בה אותרה ניידת ששהתה בתאריך  בוצעה בדיקה במערכות המשטרה על ידי פקד שני אפנג'ר  – 6.9.17בתאריך  .332
בדיקה   -וכלפי אריק טרם יציאתם לרצח של אלישע סבח  בכתובת שמסר מורדי אלבז ששם בוצעה כלפיו  6.4.17

 .  ואז יציאה לאירוע חריג של חשד להתאבדות דקות 8מהדוחות ניתן לראות שהניידת ברחוב  – משטרתית

בין אריק איטל לבין חן ואז אבא   739מספר שיחה  19:57שעה  4.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 6.9.17בתאריך  .333
יו  שלו בו מדברים על בריחה של אריק והימצאותו בדירת מסתור והאבא אומר לאריק איטל שיש שמועות על 
ושיזהר מהאינטרנט ומהפלאפונים, מאשימים את אדם איטל בצרות ושאדם מתנהג כמו חוקר משטרה עם  

 תעודה. 

אריק  בין אריק איטל לניב איטל,  516שיחה מספר   21:04שעה  2.9.17יורטה שיחה מתאריך  6.9.17בתאריך  .334
לוחץ לדעת מה ההתפתחויות בעניין העצורים מורדי אלבז ושירה אדרי. בהמשך מתרחשת שיחה מקודדת על נשק 

שמכונה "אופנוע" ו"ציבי" ואריק איטל אומר לניב שישמור על ה"אופנוע" מתודלק )מלא בתחמושת( ולא צריך  
   לקחת אותו יחד לעבודה כי זה לא המצב בנתיים. 

בו  בין אריק איטל לחן וניב איטל  597מספר שיחה   15:45שעה  3.9.17יורטה שיחה מתאריך  6.9.17בתאריך  .335
ניב מספר לאריק על שיחה שביצע עם ניבי זגורי בעניינו של אריק איטל וניב איטל מספר שלא הבין את המסרים  

 "רק להראות שהכול טוב"  –של ניבי זגורי ואריק אומר לניב לעשות שיחת וידיאו דקה אחת עם ניבי זגורי 

לאחר   –בין אריק איטל לחן וניב  599מספר שיחה   15:51שעה  3.9.17יורטה שיחה מתאריך  6.9.17בתאריך  .336
מוסר ניבי זגורי לאיטל "חיבוקים ונשיקות" ושניבי זגורי נמצא בקייב ואריק מברר    –שניב שוחח עם ניבי זגורי 

עם ניב איטל אם היה משהו מיוחד שניבי זגורי אמר או שאל ואז אומר לניב איטל להגיד לניבי זגורי במסרון קול  
 ש"האח עושה הכול להגיע לשם תוך כמה ימים בעזרת ה". 

 .  קלסרים של שרטוט 4  –, בעיקרם פגישה עם פמ"ד העברת נתונים וחומרי חקירה לסקירה – 6.9.17בתאריך  .337

 התקבלה בפקס רשימה מוסדית של הורדת המצלמות במנהרות הכרמל.  – 7.9.17בתאריך  .338

 שוחררה בתנאי בית משפט.   – הארכת מעצר שירה אדרי – 7.9.17בתאריך  .339

 תועדו מספרי הברזל של הטלפונים השייכים לשירה אדרי  – 7.9.17בתאריך  .340

 תפיסת סמים וטל"ס + אקדח של האבא אבי איטל   –ביצוע חיפוש אצל ניב איטל  – 7.9.17בתאריך  .341

מפליל את הבן שלו ניב בצריכת ואחזקת הסם נתפס. מספר שימ"ר   – חקירת אברהם איטל – 7.9.17בתאריך  .342
נגב ביצע מפגשים עם הבן שלו אדם ואריק על מנת שיהיו עדי מדינה ולא יודע למה הבן שלו עצור ולאחר מכן  

אומר ששמע ממפקד הימ"ר בעבר מה החשדות כלפי אריק איטל בנו. מוסר שיודע מיהם קורבנות הרצח ושלא  
וכר את השיחות שהיו לו עם אריק בנו. מוסר  הר עקב מצבו הבריאותי. טוען שלא זמבקר את בנו אדם בבית הסו

והסכמתו לפני כמה חודשים ושהוא לא אוהב את ניבי   שהבן שלו אריק איטל נפגש עם ניבי זגורי בניגוד לדעתו
 .  זגורי והוא חשש שיפגע בבנו אריק

מסר שמצא את הסמים שנתפסו אצלו ומעשן כבר שנים. לגבי שאלות על   –חקירת ניב איטל  – 7.9.17בתאריך  .343
ו בטלפון יום לפני מעצרו של ל שמר על שתיקה גם בשאלות בסיסיות וענה שדיבר עם אח ש –אח שלו אריק איטל 

ושומר על שתיקה    053-7803884האח שיחה רגילה, אומר שכול הטלפונים שהוצגו לו שייכים לו ומוסר מספר 
 לגבי שאר המספרים או שאומר שלא יודע ולא זוכר.  

 שמרה על שתיקה גורפת  –חקירת ז'אנט יוסף   - 7.9.17בתאריך  .344
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 אין מענה  –ניסיון הזמנה לחקירה של סתיו נחמני   – 7.9.17בתאריך  .345

 ניב איטל ואבי איטל   –הוצאת צו חדירה לטל"ס  – 7.9.17בתאריך  .346

 אנשי ימ"ר המשך תמלולים שיחות מורדי אלבז עם  – 7.9.17בתאריך  .347

 טל, ניב איטל , זאנט יוסף, אריק איהמשך סריקות פלאפונים מיכל זגורי – 7.9.17בתאריך  .348

 מאיר   -הכללת אורי לוי ויניב חזיזה למעצר בעת כניסתם לארץ  – 7.9.17בתאריך  .349

 בוצעה ישיבה עם הפרקליטות על מנת לקבוע המשך הסכם עם עד המדינה מורדי אלבז  – 7.9.17בתאריך  .350

 על אחזקת סמים שנתפסו במהלך החיפוש  401394/17נפתח תיק בנפרד לניב איטל   – 7.9.17בתאריך  .351

בוצעה הצבעה של החשוד על מקומות המסתור בהן הוחבאו הפלאפונים המבצעיים ששימשו   – 7.9.17בתאריך  .352
ובמקום בו הצביע על מיקום   פלאפון מבצעי אותר –אותו ברצח טל קורקוס וכן על מיקום השלט של המטען  

 ישנם עבודות בניה.  -השלט של המטען  

 נחתם הסכם עד מדינה נוסף עם מורדי אלבז עם תיקונים ותוספות.   – 7.9.14בתאריך  .353

במסגרת רצח אישתו דבורה קורקוס,   28.3.16צורפה עדות של המנוח טל קורקוס מתאריך  – 7.9.17בתאריך  .354
 כיצד ניבי איים עליו שהמשטרה לא תשמור עליו כל החיים.   109שם מסר בשורה 

איים החשוד על   –כתב השוטר ויטלי מזכר בו מספר כיצד בליווי של החשוד אריק איטל  – 7.9.17בתאריך  .355
 .  היומנאי בתחנה בנוכחות השוטר שבמידה ויכניסו לו מישהו לתא הוא "יפוצץ אותו במכות"

יורטה שיחה בה אומר אדם איטל לחן שעורכי הדין צריכים להוציא את ז'אנט   10:40שעה  – 7.9.17בתאריך  .356
אריק אין  : " כמו כן אדם איטל אומר –כל יום לכמה שיותר זמן מתא המעצר על מנת לאוורר אותה ושלא תישבר 

חודש בלי שיחקרו אותו , אבל היא צריך לשלוח עו"ד אליה. זה מאוורר זה פה זה    4בעיה הוא יכול להיות שם 
 . "השאלה אם היא שם , וכמה היא חזקה נפשית ,  עו"ד על יפוי  כח  10כי אתה יכול להחתים   זה אפשרי שם.

 .  נחקריםהחמורים שז'אנט באירועים של ם בעניין והן על החשיבות בא בהלימה ללחץ שמופעל מהסניגוריהדבר 

בוצעה חקירה מפורטת של החשוד מורדי אלבז שם מסר פרטי חקירה מוכמנים רבים על   – 8.9.17בתאריך  .357
אירוע רצח טל קורקוס ואירוע רצח אלישע סבח וכן פירוט על עבירות פליליות נוספות ומעורבים נוספים בהם  

 ניסיון חיסול במסגרת סכסוך עבריינים בנהרייה בו הוטמן מטען מתחת לרכב והמשטרה תפסה את המטען  

  נחקר מורדי אלבז בהקשר לכלל הידיעות המודיעיניות שעלו כנגדו במערכות המשטרה. – 9.9.17בתאריך  .358
במהלך העדות נשאל על פרטי לבוש שלו ושל אריק איטל ברצח טל קורקוס וברצח אלישע סבח. לציין שהתיאור  

תואם לסרטון של היורה במדויק )מכנס ג'ינס כחול כהה וחולצה   –שמסר מורדי על אריק ברצח אלישע סבח 
מורדי ומתן עזריה  20.5.09מאשר שהיה מעורב באירועים קונקרטיים כדלהלן: בתאריך שחורה וק'פוצו'ן שחור(. 

  2010שלחו אחר לשרוף רכב של אבא של אור פרג'ון עקב כך שהפליל אותם בחקירה של שוד שליח פיצה. ביוני 
  2012תקף את איציעק ימיני עקב חוב כספי, בשנת    2.7.12. בתאריך גנב קטנוע מביתו של אבי ספורטה בעכו

מורדי ירה על ניסים אלפרון בזמן שהיה עם אח שלו אריה אלפרון בזמן שבאו לחפש אותו בביתו ברמת עמידר.  
הזמין פגיעה באבי סטואר ה"הולנדי" בכך שפנה לבחור בשם אליאור בלטברג שיפגע באבי בחיתוך   2013ביולי 

הזמין פגיעה ממשה לוגסי תושב אשקלון שיפגע בחי אברג'ל   20.4.14בתאריך  בגוף ואליאור לא שיתף פעולה.
מורדי ביחד עם בן עזריה הצית את הבית של יובל לזמי מרחוב בורלא עכו בתגובה לירי   6.10.16בחיתוך. בתאריך 

זרק בקבוק תבערה על הבית של כפיר ג'אמפי מנהריה ביחד עם בן עזריה.   10.10.16על בית הוריו. בתאריך 
 ביחד עם בן עזריה תקף את יואב אביטן עם אנשים נוספים.   15.5.17בתאריך 

הועברה בקשה לרח"ט חקירות לקבל את כלל חומרי   -בעקבות עדויותיו של מורדי אלבז    – 9.9.17בתאריך  .359
משמעות הדבר הינה הרחבת הפרשייה ופעולות החקירה   –החקירה ותוצריה של כלל התיקים המתנהלים בצפון 

 .  לעשרות פעולות נגזרות וחקירות של מעורבים שונים בניסיונות חיסול ורצח ועבירות נשק

 שוחררה בתנאים  – הארכת מעצר ז'אנט יוסף  – 10.9.17בתאריך  .360

   14.9.17הוארך  מעצרו עד ליום   – הארכת מעצר מורדי אלבז  – 10.9.17בתאריך  .361

 פגישה עם פמ"ד   – 10.9.17בתאריך  .362

 המשך סריקת פלאפונים   – 10.9.17בתאריך  .363

 המשך תמלול שיחות מורדי אלבז   – 10.9.17בתאריך  .364

מלבד   –ביצוע סריקות אחר מקום ההצבעה של הפלאפון המבצעי והשלט של המטען  – 10.9.17בתאריך  .365
 הפלאפון שכבר נתפס 
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נחקר מורדי אלבז, מאשר ששמרית לא רצתה שהפגיעה תהיה מתחת לבית שלה בכדי שלא    – 10.9.17בתאריך  .366
ושהיא השמידה אותו במשטרה. מספר שאריק    ₪ 5000יקשרו אותה. מספר על צ'ק בנקאי שמסר לשמרית על סך 

לאחר שמורדי ביקש מניבי את הכסף עבור שמרית. מספר שהשתמש במילה הלוואה   ₪ אלף  40שירה  איטל מסר ל
מול שימרית מפחד מהאזנות. סיפר כיצד אריק איטל אמר לו למה צריך לרצוח את אלישע סבח ואת לירז תשובה  

. מסר כיצד קיבל מניבי זגורי להתקדם עם אריק ברצח  בבית משפט אדם איטל בעדויות שלהם שפגעו באח שלו 
של אלישע סבח, מסר על המטען ששימש לניסיון הרצח של אלישע סבח, מאשר את השיחה שהייתה לו עם אלון  

 חבר של רחלי בלולו ושלכלכך עליה שניסתה לסחוט אדם דתי.  

  -  לחיזוק מהימנותו של מורדי אלבז לצורך תרגילים מול אובייקטים  כחלק מתרגיל חקירה – 10.9.17בתאריך  .367
לאחר ששמרית הטיחה בפני מורדי את גרסתה הנ"ל אמר   – בוצע עימות בין מורדי אלבז לשמרית ארזואל

 לשמרית שאלוהים יסלח לה 

ששמרית שברה אותו עקב   403מסר על הפלאפון של הבת של שמרית  –חקירה מורדי אלבז   – 10.9.17בתאריך  .368
שקיבל מניבי ללא כוונה   ₪אלף   100ריב עם הבת שלה. מסר על התנהלות כספית בינו לבין ניבי זגורי הלוואה של 

להחזיר וכן שניבי הפנה אותו לסוכנות מכוניות בבית נועם לבחור בשם ארז ואמר לו תבר איזה רכב שאתה רוצה. 
מוסר שניבי לא ביקש ממנו חזרה שום כספים ואחרי מה שעשה בשביל ניבי זגורי ניבי לא יכול לדרוש ממנו  

כספים. מספר שניבי נותן כיסוי לכספים כאילו מדובר בהלוואה ושקבלת הרכב אינה תמורה מחשד להאזנות.  
שקיבל מניבי זגורי בכך שניבי שלח אותו לעסק של אליק ואמר לאליק לתת   ₪אלף   32מספר על צ'ק מזומן של 

מטענים   20מספר שניבי הנחה אותו להעביר למורדי כסף והכסף הופקד בחשבון בנק הפועלים של שירה.  
שקבורים בשכונת נאות לון בבאר שבע בשטח עפר למיכאל מור כשיחזור לארץ. אריק איטל והוא הלכו למקום  

די לרצוח את שמרית לאור כך  של המטענים שהצביע להם חיים אבוטבול. מספר כיצד ניבי זגורי הנחה את מור
ולא לשתף אף אחד אחרת אם זה יגיע למודיעין כי ילחצו אותה.  ולא לקחת איתה סיכונים   שנחקרה ושוחררה

מורדי אומר שלא ביצע כי הרגיש שהמשטרה עליו. מספר כיצד מיכאל מור מתחבר לאירועים בכך שניבי זגורי  
שזה קוד של   ₪ 5000לאור התכנון עם מורדי לחסל את טל קורקוס, הנחה את מיכאל מור לתת הלוואה של 

אקדח שבועיים לפני רצח טל קורקוס )מדובר באקדח שנתפס על ידי המשטרה בפעילות הסוכן בצפון(. מיכאל  
 –שדיבר עם ניבי ושיסע לנהריה לקבל את האקדח מאליושה בן שלום. ברכב נהגה בשביל מורדי  מור אמר למורדי 

רחלי בלולו. כמו כן סיפר כיצד פנה למיכאל מור שיארגן לו מטען לצורך ביצוע הרצח של טל קורקוס ומיכאל  
הפנה אותו שוב לאליושה בן שלום ובוצעה העסקה יום למחרת עקב הקושי להוציא את המטען מהמחבוא. מספר  

שיום למחרת לקח את המטען מהבית של שמעון שרביט ביחד עם אריק איטל כשמיכאל מור נוכח. מספר כיצד 
קיבל הנחיות מניבי זגורי לפגוע בלירז תשובה בסכין ולא לכלכך עליה אקדח ולהחביא את הגופה שלה לצורך  

זאת לאחר שאריק   –מו"מ עם המדינה וכן איך טרם הנחיה זו אריק איטל אמר למורדי שצריך לשמח את ניבי 
 היה אצל ניבי בתאילנד.  

 יימשכו החיפושים  –לא אותר  –יציאה לאיתור זירת המטענים מהעדות של מורדי   – 11.9.17בתאריך  .369

שמר על זכות השתיקה וברגע שהוטח בפניו ששמרית ארזואל עשתה   – חקירה אריק איטל  – 11.9.17בתאריך  .370
בהמשך השאלות שהוצג לו קטע  התפרע בחקירה וסירב לענות על שאלות עימות עם מורדי העיף כוס קפה ו

המשיך לשמור על שתיקה ולא הכחיש גם כשנשאל   –מהסרטון של החשוד שירה באלישע סבח ונשאל אם זה הוא 
אמר לחוקר שהוא   -מיד האם זה הוא. ושאמר החוקר לאריק שאבא שלו חשש לחיים שלו כשנסע לניבי זגורי 

 . ומכניס אנשים חפים מפשע לבית סוהרמפלצת 

טרם   –בוצעה בדיקה מול המכון לרפואה משפטית לעניין חוו"ד נתיחה טל קורקוס  – 11.9.17בתאריך  .371
 הסתיימה כתיבת חוות הדעת

מוסר שיום לפני שלקח את המטען מביתו של שרביט בנוכחות מיכאל   – חקירה מורדי אלבז   – 11.9.17בתאריך  .372
מור שיתף את מיכאל מור כחבר יום קודם שהמטען מיועד לחיסול עד המדינה. מספר שמיכאל חיבר אותו  

לאליושה ונסעו להביא את המטען ביחד עם אריק מניר טולדנו. לאחר מכן בבית של שמעון שרביט משך את  
המטען עם אריק איטל בנוכחות מיכאל מור. מסביר את פלט ההפקדות של הצ'קים של שירה ומצביע על הצ'ק  

שזה הצ'ק שדיבר עליו שלקח מאליק כחלק מהכסף שקיבל מניבי זגורי. מסביר   2012דצמבר ל  19 -  שהופקד ב
מספר  זה משפחת בביצקי שחייבים לו כסף.   2017אלף במרץ   12+  20שההפקדות האחרות בפלט על סך 

שבנסיעה לנהריה לצורך הבאת האקדח עם רחלי בלולו ביקש ממנה שתקפיץ אותו והיא לא הייתה מודעת  
למטרת הנסיעה וראתה רק שקית לבנה. מספר על השיחות שניהל עם אריק בעניין רצח לירז תשובה וטל קורקוס 
לאחר שאריק איטל חזר מתאילנד היכן ששהה ניבי זגורי ואריק אמר למורדי שצריך לשמח את החבר. הוצגו בפני 

 מורדי תמונות של מעורבים שונים בפרשה ומורדי אישר את זהותם.  

 .  )פחות העמלה( ₪אלף  32צורף פלט בנק של שירה אדרי בעניין ההפקדה על סך  – 11.9.17בתאריך  .373
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  שנסעה לפני הרכב של אריק איטל 23-310-12אותר במנהרות הכרמל הרכב סקודה שחורה  – 12.9.17בתאריך  .374
   26.6.17בתאריך  02:08שניות בשעה  2בהפרש של  90-158-34ומורדי אלבז מספר 

 עם ימ"ר חוף וימ"ר צפון לתיאום פעילות וסנכון ראיות  433בוצעה פגישה בלהב  – 12.9.17בתאריך  .375

 בוצע פגישת עבודה בפמ"ד עם סיגל + יואב קישון המשנה לפרקליט המחוז  – 12.9.17בתאריך  .376

בוצעה התקשרות למעבדת סימנים וחומרים בעניין חוות הדעת של שרידי ירי מהרכב של   - 12.9.17בתאריך  .377
 טרם התקבלה חוות דעת  –אריק איטל 

בוצע השיחה עם מעבדת צילום על מנת לבצע השוואה בין סרטון של רצח אלישע סבח   – 12.9.17בתאריך  .378
הנ"ל מסרו שלא ניתן לקבל חוות דעת בעניין   –לסרטון בו צילמנו את ההליכה של אריק איטל בתרגיל חקירה 

 אלא לצלם את החשוד בזירה ולתת לשופט להתרשם.  

על מנת    27.6.17בוצעה בדיקה עם קב"ט נתב"ג האם נשארו להם מצלמות אבטחה מתאריך  – 12.9.17בתאריך  .379
 לבדוק האם מיכאל מור מצולם במפגש עם מורדי בשדה ובקב"ט אמר שלא נשמרו הצילומים.  

 המשך ביצוע מחקרי תקשורת נוספים על המעורבים    – 12.9.17בתאריך  .380

מפרטת על התנהלות כספית והפקדות בינה לבין מורדי. מאשרת פלט   –חקירה שירה אדרי   – 12.9.17בתאריך  .381
)פחות עמלה( מוסרת שמכירה צ'קים של חברת שירין ששייכת למיכאל   ₪אלף  32שמוצג לה על הפקדת סכום  

שמורדי לקח פעמיים   ₪אלף  65או   56מור שהופקדו, מוסרת על הלוואה שמורדי לקח מניבי זגורי בסכומים של 
, מספרת שמורדי ביקש לפרוט צ'ק וניבי הפנה אותו לצ'יינג' בבאר  ₪אלף  30או  20כספים מניבי זגורי והחזיר 

אחוז   30-40שבע, מספרת שניבי זגורי דאג לה דרך חנות רהיטים בבאר שבע לקניית ריהוט בהנחה גדולה של 
ותמסור למשטרה כשבעל החנות יתקשר אליה לקבל את הריהוט. מספרת שאכן ניבי אמר למורדי ללכת לקנות  

רכב מסוכנות "ליס קאר" ומוסרת שבעל החנות מכיר את ניבי והתנהלו מול עובד בשם יוסי ולאחר סגירת  
הפרטים עשו ביטוח על הרכב. מספרת שמורדי אמר לה שיש כסף שמיועד לשמרית אז שתיקח חלק לה וחלק  

  ₪אלף  40תעביר לשמרית ואריק איטל הוא זה שהגיע למסור לה את הכסף. מוסרת שמורדי אמר לה שאת כל ה 
מיכאל מור   27.6.17הייתה צריכה לתת לשמרית. מאשרת שלאחר שהקפיצה את מורדי לשדה התעופה בתאריך 

יפגש עם מורדי אלבז בשדה התעופה, כמו כן שמעה שיחה בין מורדי למיכאל מור בזמן שהיו בשדה  הגיע לה
התעופה שמיכאל מור צריך להגיע למורדי ולהביא לו כסף. מספרת שמאז ששוחררה אנשים מדברים על שמרית  

ארזואל שהיא עדת מדינה ושבגללה אנשים נעצרים אבל הימ"ר לא מצליחים לגלות משהו. מוסרת פרטים על רוז 
ובן שפתחו את עמוד האינסטגרם העסקי. מוסרת שלא ידעה שמורדי הולך לסגור עסקה על האתר באינסטגרם  

 והטיסה לסין אכן הייתה מעכשיו לעכשיו אבל בגלל שדיברו בעבר על עסקים מסוג זה לא הופתעה.  

מוסר ששירה הקפיצה אותו לשדה התעופה לאחר רצח טל קורקוס   –חקירה מורדי אלבז   – 12.9.17בתאריך  .382
ומיכאל מור הגיע לבדו באופנוע, מיכאל מור אמר לו שיש בעיות ושלא יסע והביא לו כמה מאות שקלים. במעמד  

לקח הסוכן המשטרתי ואת האקדח   150זה מורדי אמר למיכאל שיש לו שני אקדחים ליד הבית ואקדח אחד בול 
ששימש כגיבוי לרצח לקח אריק איטל. מספר על תכנון לבצע פגיעה ברכב תופת ביחד עם בן עזריה וגלעד בן  

לפגיעה בבחור בשם אדר מהקריות. המשטרה צפסה את הרכב לאחר שגלעד בן שלמה לקח את המטען.  שלמה 
במטרה להסתלבט עליו ולא הזדהה וטל ניתק. מספר כיצד   2017מאשר שהתקשר לפלאפון של טל קורקוס במאי 

הקנייה של הרכב דרך ניבי זגורי הייתה כיסוי לתשלום וששירה לא מודעת למהלכים בינו לבין ניבי זגורי ומבינה  
בתמימות שהתשלום על הרכב היה צריך להיות מכספי הביטוח של הרכב שלכאורה נגנב. מספר שניבי מתנהל  

בכיסוי בנושא כספים על מנת להקשות על המשטרה לבנות תיק של ארגון. מוסר שניבי זגורי ביצע אליבי עם רוז  
ובן בעניינו בעניין מוצרים מסים מאחר ונתפס על כך שבעבר שירה רצתה לעסוק בנושא. בהמשך נשאל מורדי על  
הזמנים בהם הביא את המטען לצורך פגיעה בטל קורקוס ומוסר את אותו סדר כרונולוגי ושהמפגש אצל שרביט  

ולאחר מכן החביא את המטען    26.6.17בנוכחות מיכאל מור בכדי לקחת את המטען בחולון היה לפנות בוקר של 
 עם אריק, הלך לישון ואז הוא ואריק יצאו לפעילות הרצח של טל קורקוס.    

 בוצע המשך תמלול שיחות מורדי עם אנשי משטרה  – 13.9.17בתאריך  .383

 צולמו והועברו חומרים נוספים לפרקליטות  – 13.9.17בתאריך  .384

והתקבל אישור  נורית ליטמן בוצעה פגישה עם הסגנית של המשנה לפרקליט המדינה   – 13.9.17בתאריך  .385
 ימים נוספים   10 –להארכת מעצר למורדי אלבז ב 

, מוסר מספר טלפון של   052-8775470מוסר מספר של אריק איטל  –נחקר אברהם איטל   – 13.9.17בתאריך  .386
בה מסר את הקיה פורטה  2001מאשר שאדם איטל ביצע עסקת רכב בטרייד אין  053-7803884הבן שלו ניב איטל 

ולקח שברולט. טוען שלאחר שנפגש ביחד עם בנו עם המשטרה אריק איטל אמר לו שאין סיבה להיות עד מדינה  
 והאבא אבי טען שאמר לבנו לשתף פעולה עם המשטרה.  
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מתאר כיצד קיבל משמרית תמונות של טל קורקוס, ידע את פרטי   – נחקר מורדי אלבז  – 13.9.17בתאריך  .387
גרם חומר נפץ שהחביא בחולון, מחזק את העדות של   250הרכב לפי ההגעות של טל קורקוס לשמרית, מספר על 

"היום זה נגמר". מתאר את   -שמרית בהתנהלות מולה בעניין מתי יהיה הביצוע ושאמר לשמרית ביום רצח טל 
עורך דין  הנסיעה עם אריק איטל צפונה על מנת להביא את מטען הנפץ לרצח טל קורקוס. מתאר את ההגעה של 

אליו מבלי שהנ"ל מייצג אותו ואמר לו שניבי זגורי אוהב אותו. מספר שאמר לגיא זהבי שחושד באריק   גיא זהבי
איטל וגיא זהבי אמר לו שאין מצב כי עובד עם אח שלו כבר שנתיים וחצי. מספר כיצד הסתיר את האקדח בול  

שנתפס על ידי הסוכן בצפון. מתאר כיצד מיכאל מור רצה את האקדח בחזרה מתאר כיצד הכווין את שמעון   150
שרביט ל"זולה". מתאר את ההתנהלות הכספית מול ניבי זגורי, מתאר את תיאור הלבוש של אריק איטל ברצח  

ומוסיף שהיה לו "חם צוואר" שחור. מוצג בפניו הסרטון והנ"ל מזהה גם את הרכב ומזהה את אריק ואומר  
א מביא מוטיבציית הפללה מיותרת(. מתאר את ההכנות שעשה עם  שרואים שהחשוד מכוסה אבל זה רק הוא )ל

אריק איטל לקראת רצח אלישע סבח. מתאר את הקשר של מיכאל מור לאמל"ח ששימש לרצח טל קורקוס.  
 כדורים באלישע סבח.   5מוסר כיצד החשוד אריק איטל אמר לו שירה 

 שרכשה שירה אדרי מסוכנות הרכב של ארז סבג  6נתפסו מסמכי המקור של רכב המזדה   – 13.9.17בתאריך  .388

עובד סוכנות הרכב של ארז סבג ואישר שניבי זגורי דיבר איתו בזמן שארז   –נחקר יוסי לוי  - 13.9.17בתאריך  .389
ששמור אצל יוסי לוי בשם "ניבי". מתאר   8613250261783מטלפון +  12:52שעה   10.8.17היה בחו"ל בתאריך 

עד לתקופת מבחן. מוסר שאותו זוג לא שילמו על   6ולקחו מזדה   14.8.14שמורדי חזר אליו עם שירה בתאריך 
הרכב ושארז אף פעם לא מסר רכב ללא קבלת תשלום. מתאר שניבי זגורי התקשר לטלפון של מורדי ואמר שכמה  

ימים יקבלו כסף וביצעו את השיחה במשרד והוא לא נכנס לשיחה. לטענתו הקשר היחיד של ניבי זגורי לרכב זה  
 שליחת הזוג לבצע את הרכישה. 

בהוראתו   6מזדה ממנה נרכש רכב ה"קארליס" רכב ה  סוכנותבעלים של  –נחקר ארז סבג   – 13.9.17בתאריך  .390
מספר על הליך הרכישה של רכבים בעסק שלו. מספר שיש לו רכב שנתן ללקוחה ונמצא במשטרה   –של ניבי זגורי 

ולא קיבל עדיין תשלום. מספר שהיה בהולנד וקיבל טלפון מניבי זגורי וניבי אמר לו שיש לו חבר שרוצה רכב  
ג'יפון ואמר שהלקוחות כרגע במגרש ורואים רכבים שונים אבל אין לחץ עכשיו וכך הסתיימה השיחה. העד מוסר  

ומוסר שבאותו רגע לא נסגרה   8613250261783ממספר + 12:58שעה  10.8.17ו : מהפלאפון שלאת זמן השיחה  
לאחר שחזר מהארץ העובד שלו אמר לו שהזוג חזר לעסק והוא הבין במה   14.8.17שום עסקה. מספר שבתאריך 

שבה התבקש על ידי ניבי   8613250261783ממספר + 11:53מדובר ומתאר שקיבל שיחת טלפון מניבי זגורי בשעה 
זגורי להעביר למורדי ושירה רכב למספר ימים ואז ארז סגר עם יוסי העובד שהזוג יעשו ביטוח על הרכב  

מוסר שניבי זגורי דיבר איתו על סכום המכירה של הרכב כבר בשיחה הראשונה ומוסר שניבי ביקש  שלוקחים. 
ואומר שניבי סיפר לו שהרכב אצל המשטרה. מוסר שלא    14.8.17שיעשה לזוג הנחה. ארז לא דרש מהם כסף מאז 

רשם על נסיעת המבחן למספר ימים בחוזה ואומר שלא מדובר במצב נורמלי שהוא נותן רכב למספר ימים  
שלח לניבי הודעה שיש ג'יפון אם הזוג רוצה לקנות. במהלך העדות נכנס   18.8.17מוסר שבתאריך לנסיעת מבחן. 

"שבוע טוב , בדוק עם ניסן    8613144552קיבל הודעה מטלפון + 13:19שעה  20.8.17לווטס אפ ומראה שבתאריך  
מתאים" ואז קיבל קישור למספר הטלפון של עורכת הדין שני דריי    ₪ 64000בצבע שחור, בטווח   2014  1600ג'וק 

ניבי זגורי התקשר אליו ואמר לו לקחת את הרכב משדה דב וכשהוא הגיע לשם הוא ראה שהרכב לא נמצא ודיבר  
עם ניבי שאמר לו "אל תדאג הכול יהיה בסדר" ואמר לו שהרכב לא נמצא וניבי שלח לו את הטלפון של עורכת  

הדין שני דריי על מנת שתבקש בקשה להחזרת תפוס. מראה לחוקרים הודעה קולית מניבי זגורי ממספר  
שניבי אומר לו "ארז הכול בסדר נשמה שלי, היא תגיד לך איפה המתפתח קח את האוטו הכול   8613144552+

טוב". מספר שסמך על ניבי בביצוע העסקה עם בני הזוג. אומר שהאחריות על תשלום הרכב הוא על הלקוחה  
בתיאום עם ניבי ואומר שביצע את העסקה כי רצה למכור ולעשות מה שניבי זגורי מבקש. מתקשה להסביר איך  

מוסר  רק בגלל שניבי ביקש ואומר שלא ברור לו מי היה משלם לו.   ₪אלף  79נתן לאנשים שלא מכיר רכב בשווי  
שמי שהציע את תקופת נסיעת המבחן היה ניבי וכן מוסר שהבין מניבי שאחותה של הלקוחה היא עורכת הדין  

שני דריי. כשנשאל מדוע פנה לניבי זגורי בהצעה לרכב בשביל בני הזוג ולא ללקוחות עצמם ענה שבגלל שיש לו עם  
ניבי זגורי דיבור. מוסר על כל ההשתלשלות של ההתכתבויות בינו לבין ניבי זגורי בזמן שהלך לאתר את הרכב  

בשדה דב. מראה הודעות בהן יש התנהלות בין ניבי זגורי לעורכת הדין שני דריי כיצד להחזיר את הרכב. כמו כן  
 מראה התקשרויות בינו לבין ניבי שניבי מתעניין אם הסתדר נושא הרכב.  

נרשם מזכר על ידי סבן אייל על הדימיון בהליכה ובמראה של אריק איטל לסרטון המתנקש    – 13.9.17בתאריך  .391
 של אלישע סבח.  

בוצעה פגישה בלשכת כבוד השופט פורר והוחתם צו סודי מיוחד בעניין שחרורו של מורדי   – 14.9.17בתאריך  .392
 אלבז לתרגילי חקירה ואיסוף ראיות ביישוב לבנה.  
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אישרה את הנסיעה שביצעה עם מורדי אלבז לנהריה דרך מנהרות   –נחקרה רחלי בלולו   – 14.9.17בתאריך  .393
הכרמל, לא ראתה מה הביא עימו לאחר שנפגש עם אדם בזמן שנשארה באוטו ולא עברו דרך רמלה ליבואן  

הבשמים בדרך חזרה. לטענתה מדובר בנסיעה בשעות הבוקר. מוסרת שהסיעה את מורדי כי אין לו רישיון וכן  
שאמרה למורדי למה לא דיברת עם הבן אדם בטלפון בשביל מה עשינו נסיעה כל כך ארוכה ומורדי צחק ואמר לה 

 שהיה צריך להיפגש עימו.  

  –התקבלו דוחות יחידת העיקוב על אריק איטל, מורדי אלבז, שירה אדרי ושמעון שרביט   – 14.9.17בתאריך  .394
 חוקרת בת חן  –צורפו עם טבלה מסכמת 

מוסר על הפגיעה שביצע במור כהן ביחד עם גלעד בן שלמה עם אופנוע   –נחקר מורדי אלבז   – 14.9.17בתאריך  .395
סמ"ק ולכן לא חשש  1000שעל שמו של מיכאל מור והאקדח ששימש לרצח אלישע סבח. מספר שהיה עם אופנוע 

שיתפסו אותם. מוסר שגלעד ראה איך מורדי עצמו יורה וגם גלעד יגיד שמורדי לא רצה לרצוח את מור כהן.  
מספר שהיו שניהם עם קסדות. מספר שגלעד טס לחו"ל כי אחרי המרדף המשטרה תפסה את האופנוע והבגדים  

נפגש עם מיכל זגורי וזכריה אדרי   26.6.17והקסדה שלו. מספר שגלעד טס באותו יום של הירי. מספר שבתאריך 
בלי קשר לרצח טל קורקוס. מספר שהרצח ששימש כגיבוי לרצח של טל קורקוס נמצא אצל אריק איטל והוא זה  

אקדחים ולא הסתדר. מספר שאריק ידוע בתור צייד טוב כי אבא   2שהביא אותו. מספר שהתכנון היה להיות עם 
שלהם היה לוקח אותם לצוד חיות. מספר שאריק התקלח כי תפס את האקדח, את המטען ושרף את הכפפה.  
מספר שברצח של אלישע היה אקדח אפ אן ולא זוכר מה היה סוג האקדח בגיבוי של רצח טל קורקוס. מוסר  

שהסוכן שאליו נמסר האקדח שמיכאל מור רצה בחזרה כשנפגש עם מורדי בשדה התעופה זה הסוכן סאלי סבג.  
מתאר כיצד כשהיה בסין הסביר לשמעון שרביט היכן האקדח שמיכאל מור רוצה חזרה נמצא במחבוא ליד ביתו  

מאשר שקיבל את ההלוואה מניבי  .   18והאקדח של אריק ששימש לגיבוי ואריק החביא זה בשורק   32בשורק 
( אומר שאם לא היה עושה בשביל ניבי זגורי את  2016)דצמבר  ₪אלף  32באזור הזמן שפרע את הצ'ק של 

הרציחות היה מחזיר לו את הכסף, אבל בעולם הפשע זה ברור שלא צריך להחזיר. מוסר שישירות קיבל מניבי  
ומורדי   ₪אלף   20כרטיס טיסה חזרה לישראל מתאילנד. מוסר שניבי הפנה אותו למתן ביטון בחולון שיקח ממנו 

עבור חוב שחייב אריק   ₪ אלף  40לקח את הכסף לעצמו וגילגל הלוואות. מוסר שידע מניבי זגורי שנתן לאריק  
אחד כדי שאם יש האזנות לא ידעו על איזה   0לאח שלו חגי זגורי. מוסר שתמיד שמדבר עם שירה על כסף מורדי  

סכומים מדברים ומספר על הכסף שהעביר אריק לשירה עבור החלק של שמרית בביצוע הרצח. מספר שניבי היה  
תמיד מזמין אותו למסעדות ושולח אותו לחנויות בגדים ונעלים לקחת סחורה אבל לא יצא לו. מספר שבעסקת  

על הביטוח. מספר שלאחר הירי על שלום הגרוזיני האופנוע נתפס על ידי   ₪ 212הרכב מול ארז סבג מסר לו רק 
המשטרה ברמת גן ברחוב באר אורה ולא יודע היכן האקדח שעימו ביצע את הירי. סיפר שבמפגש עם אריק  

כששמרית נעצרה שניהם היו מאוד לחוצים ואריק היה לחוץ מרצח אלישע סבח כי שאל אותו איפה האקדח של  
מספר שהרגיע את אריק איטל ששמרית  הרצח ומורדי ענה לו שלא יודע למרות שלקח אותו לאחר מכן לביצוע. 

לא מכירה אותו ואמר לאריק ששמרית עדת מדינה והוציאו אותה כדי לדובב את מורדי. אומר שאריק יצא  
מהארץ בלי להודיע לו ומורדי עצמו חשב שאריק עובד עם המשטרה. מספר ששירה הייתה עסוקה בזמן עסקת  

בהמשך נחקר  הרכב והסתכלה על רכבים ודיברה בטלפון ולכן יכול להיות שלא שמה לב שדיבר עם ניבי זגורי. 
קורקוס "בטן" וכינוי  שוב מורדי אלבז על מילות קוד בהתנהלות פלילית. בינו לבין ניבי נסגר שמילת קוד לטל 

לליאור "הדוד". לניבי זגורי הכינויים: "החבר", וכשמדבר עם ניבי אישית קורא לו "הטבעת". כשניבי ומורדי  
רוצים להגיד משהו על עצמם אומרים "ההוא שהכרת". מיכאל מור מכונה "השמן" או שמדברים בויאיו ניבי  

  ₪ 5000מכנים את אריק "הרגש" או "שחר" . הלוואה של  –זגורי מנפח את הפה. בשיחות בין ניבי זגורי למורדי 
  0מורידים   –הכוונה לאקדח. כשמורדי אלבז מדבר עם ניבי זגורי ומיכאל מור בסכומים  –בין ניבי למיכאל מור 

 מהסוף.  

מתי אוכנו   26.6.17 – 24.6.17איכוני מעורבים לתאריכים   –המשך ביצוע מחקרי תקשורת   – 14.9.17בתאריך  .396
 ראה דו"ח תובנות אלעד סבח  –באותו מקום יחד 

הוכן דיסק עם צילומי רכב וצילומיו של אריק איטל בהליכה לצורך השוואה לסרטוני    – 14.9.17בתאריך  .397
 אירוע אלישע סבח על ידי מעבדת צילום 

 הוחזרו מוצגים לעורכת הדין שירלי הדר שמייצגת את מיכל זגורי   – 14.9.17בתאריך  .398

" על מנת להחזיר לו את הדי וי  2001נרשם מזכר על ניסיונות איתור בעלים של "טרייד אין   – 14.9.17בתאריך  .399
 אר. לא יכול להגיע 

  6.4.17התקבל מהצס"מ דו"ח על בדיקת תנועות של אריק איטל ומורדי אלבז בתאריך    – 14.9.17בתאריך  .400
 טעון הלבנה בצו.   –בזמן רצח אלישע סבח   6עולה שהנ"ל נסע על כביש 

בעבירות שיבוש הליכי   התקבל אישור לבצע חקירה באזהרה עורך הדין גיא זהבי  – 14.9.17בתאריך  .401
 לציין שנאספים חומרים נוספים בעניינו חקירה, הדחת עד, הוצאת חפצים אסורים משב"ס וקשירת קשר. 
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בוצעו פעולות איסוף עם עד המדינה בהן עלו תוצרים רבים הטעונים ניתוח   – 16.9.17 – 14.9.17בתאריכים  .402
בין היתר שוחח מורדי פעמיים עם ניבי זגורי בשיחת וידיאו בתוכנת ווטס אפ   –והפעולות עדיין בעיצומן וימשיכן 

וניבי זגורי שלח את עד המדינה לקחת רכב   ועל פי דיווח שהעביר שוחחו על המעצר ועל הרכב שנקנה מארז סבג
קיה חדש. כמו כן סיפר ניבי זגורי למורדי אלבז שבעל סוכנות המכוניות ארז סבג דיווח לו על כך שהיה במשטרה  

לציין שניבי זגורי שאל את מורדי האם הגיעו אליו לאופקים לבקר?  וארז מסר לניבי על כל מה שהיה בחקירה.  
 (  הגיע אליו עורך דין גיא זהבי 1.9.17בתאריך )

בוצע דיון בעניין הרכב שנרכש לכאורה על ידי שירה ומורדי. החלטת בית המשפט הינה   – 17.9.17בתאריך  .403
 להחזיר לסוכנות הרכב את הרכב. 

   26.9.17ימים עד   10 –הוארך ב    – הארכת מעצר אריק איטל  – 17.9.17בתאריך  .404

בהן מדבר על מפגש שצריך לבצע עם אריק   13.7.17יורטו שיחות של מתן ביטון מתאריך    – 17.9.17בתאריך  .405
 איטל בהנחייתו של ניבי זגורי

על פי עדותו של    13:07שעה  21.6.17אותר הרכב של רחלי בלולו במנהרות הכרמת בתאריך  – 17.9.17בתאריך  .406
 מורדי אלבז 

אותרו תמונות מהפייסבוק של אריק איטל בהן הצטלם עם ניבי זגורי בתאילנד בתאריכים   – 17.9.17בתאריך  .407
 לאחר רצח אלישע סבח  – 28.4.17+  25.4.17

 המשך תמלול שיחות מורדי ואנשי משטרה  – 17.9.17בתאריך  .408

 המשך תמלול שיחות מורדי + ניבי זגורי.    – 17.9.17בתאריך  .409

  27.6.17בסרטונים מתאריך  2001בוצעה צפייה במצלמות טרייד אין   – 17.9.17בתאריך  .410

 המשך תמלולים )מדובר במסה גדולה של קבצי שמע   – 18.9.17בתאריף  .411

 על פי דו"ח צס"מ  6.4.17לאיתור רכבו של אריק איטל בתאריך    6צו לכביש בקשה להוצאת   – 18.9.17בתאריך  .412

 העברת תוצרי חקירה לפמ"ד   – 18.9.17בתאריך  .413

 המשך סקירת דוחות שרטוט    – 18.9.17בתאריך  .414

  –בוצע תיאום עם ימ"ר צפון + ימ"ר חוף על מנת למשוך חומרי חקירה רלוונטיים ומוצגים  – 18.9.17בתאריך  .415
 20.8.17נקבע ליום רביעי  

 הועברה בקשה למ' ימ"ר נגב לתגובה בעניין טענות משפחת איטל להתנכלות אישית.   – 18.9.17בתאריך  .416

. ניבי   14.9.17נערך דוח שמיעה של שיחה שנערכה בין ניבי זגורי לבין מורדי אלבז ביום   – 18.9.17בתאריך  .417
ששלח את עו"ד גיא  אומר למורדי שהתעדכן דרך עורכי הדין שלו מה קורה איתו וכן ניבי זגורי אומר למורדי 

על מנת לפגוש אותו וכן שואל אותו אם קיבל את הציוד ששלח לו לאופקים. כמו כן ניבי זגורי   זהבי לאופקים 
 אומר למורדי להתנתק מהמרכז ולהתמקם בדרום ומסמן לו בידיו להגיע אליו.  

 העברת חומריםצס"מ ופגישה עם פמ"ד +   – 18.9.17בתאריך  .418

עם  עורך דין גיא זהבי ן פתיחת שיחות בדיעבד של דיון עם ד"ר חיים ויסמונסקי בעניי – 18.9.17בתאריך  .419
 יציאת רץ לקריית אונו לד"ר חיים ויסמונסקי למסירת חומרי חקירה רלוונטיים.    –המעורבים בפרשייה 

עם  עו"ד גיא זהבי לפתוח את האזנות הסתר של  –הוגשה בקשה לד"ר חיים ויסמונסקי    – 18.9.17בתאריך  .420
   80/17מעורבים בפרשייה 

+ ניתוח פייסבוק של אריק    17התקבל דו"ח צפייה במצלמות מצס"מ נגב מצלמות שורק    – 18.9.17בתאריך  .421
תכנים חקירתיים  סגנן כנשלח ללי קוגן בחזרה ל – איטל בהקשר של ניבי זגורי ושהיה של אריק איטל עימו בחו"ל

 ולא מודיעיניים 

יורטו מספר שיחות שרטוט בהן ניב מדבר על ג'אנט יוסף שהייתה חזקה בחקירה ולא    – 18.9.17בתאריך  .422
דיברה וכן שיחות בין אדם לניב על המעצרים וכן שיחות על המידע שהתקבל בעניינו של אדם איטל שרוצה לפגוע  

 בסתיו נחמני.  

  26.6.17בוצעה בדיקה מול פנינה השחקנית קלפים שהייתה בדירה של שמרית בתאריך   – 18.9.17בתאריך  .423
 בערב הרצח של טל קורקוס ואכן ירדה לקיוסק ביחד עם סוזי, שחקנית נוספת כפי שמורדי תיאר בעדויותיו 

מזהה את רכבו בסרטונים ואת   –יגאל ביטון   – 2001נחקר בעל סוכנות הרכב טרייד אין   – 18.9.17בתאריך  .424
 אריק איטל מחזיר את הרכב פז'ו ששימשה אותו בזמן רצח טל קורקוס 
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מוסר שפגש את אריק איטל בזמן שהגיע להחזיר   –דניאל ביטון אח של יגאל ביטון  נחקר   – 18.9.17בתאריך  .425
 מציגים לו את הצילום והנ"ל מאשר שמדובר באריק איטל. – 2001בסוכנות הרכב טרייד אין  לאח יגאל את הרכב

 ששימש את אריק איטל ברצח טל קורקוס  90-158-34נתפס רכב הפז'ו   - 18.9.17בתאריך  .426

   925/17+  920/17מ.ט  –תומללו שיחות בין ניבי זגורי למורדי אלבז  – 18.9.17בתאריך  .427

בעניין תפיסת   25.5.17-30.5.17ח אירוע בתחנת נתניה מתאריך בוצעה בדיקה באם נפת – 19.9.17בתאריך  .428
 ( אמל"ח )בהקשר להסגרת האמל"ח שביצע מורדי

 בוצעה בדיקת מז"פ על רכב הפז'ו לאיתור שרידי חנ"מ  – 19.9.17בתאריך  .429

הנ"ל מת כתוצאה   -התקבלה חוות דעת ממכון לרפואה משפטית בעניין המנוח טל קורקוס  – 19.9.17בתאריך  .430
 מהפיצוץ ברכב.  

  –התקבלה בקשה מפרקליט מחוז דרום למחלקה הבין לאומית של פרקליטות המדינה  – 19.9.17בתאריך  .431
יוגש   –וזאת שפרקליט המחוז רושם שממארג הראיות שנאסף  –להוציא צו מעצר בין לאומי כנגד ניבי זגורי 

 אלישע סבח וטל קורקוס.   –כתב אישום כנגד ניבי זגורי בשתי עבירות רצח 

נשלחה פניה לרמ"ד אינטרפול גילה בץ לפעול מול השלטונות בסין ביחד עם פרקליטות   - 19.9.17בתאריך  .432
 המדינה לצורך הסגרתו של ניבי זגורי לארץ 

)מתוכן ההודעות מופנה בלשון נקבה( אותרו שיחות   –נסרק פלאפון סלולארי של ניב איטל    – 19.9.17בתאריך  .433
" וכן הודעה   SOS"צריך  19:33שעה   29.8.17ממנה גם התקבלה הודעה בתאריך   050-4413072עם אריק במספר 

"קחי בחשון שאולי יושבים עליה" והודעה נוספת: "רק לא להגיד מקום בטלפון". אותרה הודעה   19:33בשעה 
נכתבה הודעה  מאותו מספר: "חן   3.9.17מאותו מספר: "ניב, אם שואלים אני בקייב" ובתאריך  30.8.19בתאריך 

 כנסי לווטס אפ שלי ותשלחי לאח ליאור "חבר ניבי מה קורה?"  

בו נצפה אריק מחזיר את   27.6.17מתאריך  2001נערך דו"ח צפיה על מצלמות טרייד אין   – 19.9.17בתאריך  .434
 הרכב ששימש אותו ברצח טל קורקוס 

הועברה בקשה להערכה ימ"ר חוף להכין את הח.ס שהיה בביתו של מיכאל מור בו נקלטה    – 19.9.17בתאריך  .435
שהוחבא בביתו של מורדי והועבר לו לפני כן ממיכאל   150שיחה בינו לבין מורדי אלבז בעניין איתור האקדח בול  

 מור.  

נערך מזכר של חוקר אייל זיתון בעניין הודעה שקיבלה שירה מ"רוז" שפתחה את אתר    – 19.9.17בתאריך  .436
האינסטגרם למורדי בעת ששהה בחו"ל בעצתו של ניבי זגורי על מנת לספר לו אליבי למטרת הטיסה לסין. צורפה 

 ההודעה כפי שנשלחה לשירה אדרי.  

אריק איטל שומר על אותו   –התקבל דוח מחת"ק על החשודים בעניין רצח אלישע סבח   – 19.9.17בתאריך  .437
דפוס בו מכבה את הפלאפון שלו לקראת ביצוע בעיר באר שבע ומדליק אותו רק למחרת בעיר באר שבע בפלאפון  

)אותר ע"פ מספר ברזל   055-9436190. באיתור מנוי מבצעי של אריק איטל מספר 052-8775470המוכר שלו 
-050עם מנוי של מורדי אלבז   6.4.17בתאריך שהיו בקשר אדוק מוכרים של אריק שהתארחו עליו מספר מנויים 

( נראה שהחשוד פעיל רק שעה אחת ביום הרצח  980ששייך למורדי אלבז ומוכר שמתארח על ברזל מוכח  3272969
ויומיים לפני לבדיקה בלבד ומתקשר למנוי של העסק של אריק איטל "מלאווח" ולחבר ארגון זגורי בני אלמדלסי  

המנויים של אריק איטל ומורדי אלבז ביום הרצח מתקשרים אחד עם השני שאריק מתנהל רק   ו"לנה מסאז'"
רמת גן ומורדי   131. בשעה זו אריק מאוכן בביאליק  20:49מול המנוי של מורדי בלבד משעות הצהריים עד 

 בת"א .   1ברחוב הרצוג 

שיחה בה מדבר ניבי זגורי על   – 924/17+  923/17ע.ק   –תומללה שיחה בין מורדי וניבי  – 19.9.17בתאריך  .438
 למעצר באופקים למורדי אלבז  עורך דין גיא זהביעסקת הרכב ועל כך ששלח את 

 הוצא צו מעצר כנגד החשוד ניבי זגורי על ידי השופט יורם ברוזה   – 20.9.17בתאריך  .439

בוצע דוח צפיה על מצלמות אבטחה המשקיפות על הבית של מורדי אלבז ושירה אדרי   – 20.9.17בתאריך  .440
   05:41זמן אמת   –זמן מצלמות  05:56ונצפו אריק איטל ומורדי אלבז בשעה 

 בוצעו פריקות ממכשירי ההקלטה של עד המדינה מורדי אלבז.   – 20.9.17בתאריך  .441

 המשך תמלולים פעילות מורדי אלבז מול החשודים   – 20.9.17בתאריך  .442

הגיע  שעורך דין גיא זהביהוצאו דוחות ממערכת שירת הסירנה שמצביעות על כך   – 20.9.17בתאריך  .443
 למורדי אלבז וכן באותו יום נמסר למורדי ציוד לתא המעצר  1.9.17בתאריך 
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לעו"ד גיא  הועברו חומרים ליועמ"ש תרצה נחושתן בעניין הבקשה לצו האזנת סתר   – 20.9.17בתאריך  .444
   זהבי.

 הועברו חומרי חקירה נוספים לפרקליטה מלווה סיגל דהן   – 20.9.17בתאריך  .445

המשך התקשרויות עם תרצה נחושתן וד"ר חיים ויסמונסקי בעניין אישורי פתיחת שיחות    – 20.9.17בתאריך  .446
 עו"ד גיא זהבי האזנות סתר עם מעורבים בפרשייה ששוחח עימם 

 בין עד המדינה למפעיל  3.9.17שיחה מתאריך  – 905/17תומלל מ.ט  – 21.9.17בתאריך  .447

הועברו חומרי חקירה נוספים לד"ר חיים ויסמונסקי + הבקשה שהוכנה על ידי תרצה    – 21.9.17בתאריך  .448
 נחושתן 

ניבי מדבר    בין ניבי זגורי למורדי אלבז – 17.9.17שיחה מתאריך  – 926/17תומלל ע.ק  – 22.9.17בתאריך  .449
 .   בעיקר על התסכול שלו מההתנהגות של ה"דוד" )ליאור סעת( 

 שוניםנרשם מזכר על שיחה עם מעבדת צילום להשוואת חשוד אריק איטל וסרטונים   – 24.9.17בתאריך  .450

 המשך תמלולים שיחות מורדי + ניבי זגורי   – 24.9.17בתאריך  .451

שמר על זכות השתיקה למרות שהוטחו ראיות בעניינו וטען שהוא לא   – חקירה אריק איטל  – 24.9.17בתאריך  .452
 הרוצח והמשטרה צריכה למצוא את הרוצח האמיתי.  

בוצעו הבהרות בהתאם לבקשת הפרקליטות. זיהה את הזוג בן ורוז   – חקירה מורדי אלבז   – 24.9.17בתאריך  .453
כסוג אקדח שעימו בוצע רצח אלישע סבח. הסביר סימנים    CZשפתחו לו אינסטגרם לצורך אליבי, זיהה אקדח 

 וקודים שעברו בינו לבין ניבי זגורי בשיחות וידאיו בווטס אפ

 המשך סריקות פלאפון ארז סבג   – 24.9.17בתאריך  .454

 + בקשה לקבלת חומרים נוספים ימ"ר חוף  קבלת חומרי חקירה מימ"ר צפון ובחינתם – 24.9.17בתאריך  .455

 העברת חומרי חקירה לפמ"ד וקבלת השלמות חקירה   – 24.9.17בתאריך  .456

מיכאל   –הוצאו צווי מעצר/חיפוש/חדירה לטל"ס  -לקראת מבצע מעצרים וחקירה גלויה    – 24.9.17בתאריך  .457
 מור, שמעון שרביט, מוטי אהרוני, אליושה בן שלום, ניר טולדנו, מתן ביטון, מיכל זגורי

   926/17מ.ט  –תומללה שיחה בין ניבי זגורי למורדי אלבז  – 24.9.17בתאריך  .458

שחן איטל מדברת עם אישה   1342מספר שיחה  10:06שעה  20.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 24.9.17בתאריך  .459
בשם טובה שהנסיעה של אריק לתאילנד הובילה לכל המצב ושאריק מתערבב עם עבריינים ובגלל זה הסתבך  

ולמרות שהוזהר לא לנסוע לתאילנד נסע. כמו כן אומרת שניב כועס על אדם איטל מאחר ורואה בו חלק  
 מההסתבכות של אריק איטל. 

נוספו מספר מזכרים של חוקר עזאדין אלאטראש בנסיונותיו לזמן את סתיו נחמני, שיחות    – 24.9.17בתאריך  .460
 .  את אדם מהקוהסיכול שנעשו וכן ההתבטאויות של אדם כלפיו שסתיו מורידה  

 בין מורדי לאנשי משטרה 927/17תומלל מ.ט  – 25.9.17בתאריך  .461

תרגיל מבוקר בין שמעון שרביט ומורדי אלבז במפגש בעיר אשקלון.   931/17תומלל מ.ט  – 25.9.17בתאריך  .462
בעיקרי הדברים שמעון שרביט אומר שבמהלך המעצר של מורדי אלבז דיבר שרביט עם ניבי זגורי שאמר לשרביט  

ששלח ציוד למורדי ודואג לו. כמו כן אומר למורדי שלא הוא דיבר ולא מיכאל דיבר ולא מורדי דיבר ונשאר רק  
אריק במפגש אצלו בבית שהיה מצומצם. כמו כן אומר שלא יודע איך האקדח שנלקח מהבית של מורדי הועבר  

 לסוכן המשטרתי ממוטי אהרוני.  

מתן מעסק טופ פון    –החזרת מוצגים זמנם לבפרשייה ל בוצעה התקשרות למעורבים – 25.9.17בתאריך  .463
 ואושרי אסרף.  

 בוצעה ישיבת עבודה עם ימ"ר חוף   – 25.9.17בתאריך  .464

בוצעו חידודים והשלמות על פי דרישות הפרקליטות. מסביר   –נגבתה עדות ממורדי אלבז   – 25.9.17בתאריך  .465
לא היה תקין, מתאר כיצד עטף את הנשק בניילון נצמד, הסביר על החיבור של מיכאל מור   150כיצד הנשק בול 

וכיצד הכווין את שמעון  טל )כשלאריק יש אקדח נוסף משלו(  לניבי זגורי בהקשר לאקדח שניתן כגיבוי לרצח 
דרך הוידיאו. מספר שאת ההפקדה על השחרור שלו שילם מישהו מבאר שבע מטעם ניבי  הנ"ל שרביט לאקדח 

מורדי אמר שזו   –שיחזיר את הכסף של ההפקדה  24.9.17זגורי והראה הודאה ששלח לו ניבי זגורי בתאריך  
חוצפה ושולל שעורכת הדין שני דריי ביקשה כסף מניבי זגורי לשחרור שלו. מתאר כיצד נפגש עם מתן ביטון  
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הקטין מבת ים פעמיים וקיבל ממנו כספים ואומר שהצביע עדות קודמת על מתן ביטון מהצפון בגלל זיש להם  
היו   26.6.17בהולידיי אין ובתאריך  9.6.17הכירות ואותו שם. מוסר שהמפגשים עם מיכל זגורי בתאריך 

אקראיים מבחינתו ולא סבבו סביב נושאים פליליים. מספר שמיכאל מור לא היה מרוצה מהקשר של מורדי לניבי  
 זגורי  

עלו התקשרויות עם ניבי זגורי מיד אחרי רצח טל קורקוס   –ניתוח פלאפון ארז סבג   – 25.9.17בתאריך  .466
הכוללים קישורים של הכתבה ותמונות שמחה. כמו כן הודעות קוליות רבות תומללו בעניין הלחץ שהפעיל ניבי  

 בחזרה לארז סבג.   –זגורי להחזיר חזרה את הרכב שנלקח משירה אדרי בשדה דב 

 להאזיןמפרקליט המדינה שי ניצן לפנות לבית משפט מחוזי סודי ביותר התקבל היתר  – 25.9.17בתאריך  .467
למיכל זגורי, שירה אדרי, מורדי אלבז, חן איטל   בין עורך דין גיא זהבי עתידי  ת שבוצעו ויבוצעושיחול

 וניב איטל  

מסמכי צפייה מחשבון הפייסבוק של אריק איטל בהן מופיע בתמונות בתאילנד עם  צורפו   – 25.9.17בתאריך  .468
 ניבי זגורי, ליאור סעת ומיכל זגורי.  

נמצא איכון משותף בין מורדי אלבז ולבין אליושה בן   –בלו מחקרי תקשורת נוספים התק  – 25.9.17בתאריך  .469
כשמורדי ורחלי בלולו עושים את המסלול דרך מנהרות הכרמל וחזרה כשיש   13:50שעה   21.6.17שלום בתאריך  

 התקשרות מקבילה עם מיכאל מור 

 כפי שמסר מורדי אלבז.   11:29שעה  27.6.17אותר איכון של מיכאל מור בנתב"ג בתאריך  – 25.9.17בתאריך  .470

הוצא צו מעצר בין לאומי חתום על ידי פרקליטות המדינה והאינטרפול כנגד ניבי זגורי   – 25.9.17בתאריך  .471
  מדובר בצו סודי ביותר  –לישראל  בשתי עבירות של רצח + בקשת הסגרה

מתאר על ניסיון הרצח של אלישע סבח בפיצוץ   –  המשך חקירת השלמות מורדי אלבז  – 26.9.17בתאריך  .472
מוסר שלא  מטען. אומר שהסכים הוא ללחוץ כי מדובר במטען קטן שהוא הרכיב וידע שאלישע רק ייפצע ממנו. 

מספר על המודעות של מיכאל מור שידע שהמטען יועד לפגיעה בטל  נתן לניבי כסף על ההלוואה שקיבל ממנו. 
קורקוס וכן שאם לא היה מביא מטען ממיכאל מור היו רוצחים את טל קורקוס ביריות אקדח. מפרט על רכב  

התופת בקריות שהוכן על מנת לפגוע ביריבים ובן עזריה היה אמור ללחוץ על המטען. כמו כן נשאל שאלות  
בהמשך סיפר על אליושה שהצביע לו על האקדח שלקח מנהריה  כלכליות בעניין אנשי הכספים של ניבי זגורי. 

מספר על סרטונים שמוצגים לו בתנועות עם חשודים ומעורבים ומזהה אותם כשמספר גם על  . 21.6.17בתאריך 
שרחלי בלולו אמרה לו שטל קורקוס ככל הנראה גר ביישוב ניצן  10.6.17רכבים ותכני הפגישות. מספר על תאריך 

שיצאו לחפש את טל   23:50ואז מחבר מפגש עם אריק איטל באותו תאריך שרואה אותם ביחד במצלמות בשעה 
קורקוס ביישוב ניתן ולא מצאו אותו. מסביר שרחלי ידעה שמורדי מחפש את טל קורקוס וניסתה להתקרב אליו.  

בו אריק מגיע אליו כחלק מהתכנונים של רצח טל   00:46שעה  22.6.17מתאר אירוע על פי המצלמות מתאריך 
לצורך   9:40את רחלי בלולו מגיעה אליו שעה  21.6.17קורקוס. מתאר על פי המצלמות כיצד רואים בתאריך 

חזרו חזרה. מתאר בסוף העדות שניבי זגורי שילם את    14:42הנסיעה לנהריה לקחת מאליושה בן שלום אקדח. 
 ההפקדה של השחרור שלו מהמעצר )ישנם שיחות מתועדות בעניין(  

 בין מורדי לאנשי משטרה 932/17תומלל מ.ט  – 26.9.17בתאריך  .473

 צורף תצלום אקדח שבוצע במהלך חקירתו של מורדי עם תקלת המחסנית  – 26.9.17בתאריך  .474

 3.10.17ימים עד  8הוארך מעצרו של החשוד ב    – הארכת מעצר אריק איטל  – 26.9.17בתאריך  .475

 הערר נדחה  –הוגש ערר במחוזי על מעצרו של אריק איטל על ידי הסניגור גיא זהבי   – 26.9.17בתאריך  .476

עם  עו"ד גיא זהבי לשיחות של  נשיאת בית המשפט המחוזי חתמה על צו האזנת הסתר   – 26.9.17בתאריך  .477
 השיחות יתומללו לנשיאה להחלטתה מה מהם רלוונטי לפרשייה  –המעורבים בפרשייה 

  –העמיתים בסין הגישו בקשה לדרג הפוליטי של סין לבצע גירוש של ניבי זגורי לישראל   - 26.9.17בתאריך  .478
 ממתין להחלטתם 

אין תוצרים    – 428698/2007מספר תיק   150אותר תיק ההתפרצות ממנו נגנב האקדח בול   – 26.9.17בתאריך  .479
 הקושרים חשודים כל שהם.  

לא עלו תוצרים   – 27.6.17בוצעה צפייה במצלמות אבטחה של "פיצה עדן" מתאריך  – 27.9.17בתאריך  .480
 משמעותיים 

  19:32שעה  25.9.17יורטה שיחת ועידה בין ניבי זגורי למיכל זגורי ורמי עזרן מתאריך    – 27.9.17בתאריך  .481
בשיחה יש לחץ של ניבי לגבי סיכום שסגר עם רמי עזרן בעניין עורכי דין שרמן ומשה יוחאי   – 6439מספר שיחה 
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שייפגשו עם "טוני" מדובר בשיחה מקודדת המצריכה פענוח. לציין שבמהלך השיחה מיכל זגורי מתבטאת  
 שבעקבות השיחה המשטרה בטוח תזמין אותה לחקירה לדעת מה הכוונה.  

מפרט על ראיות שנאספו מהטל"ס שונים בפרשייה וכן על השיחות   – חקירה מורדי אלבז   – 27.9.17בתאריך  .482
שניהל עם ניבי זגורי במהלך ההפעלה. כמו כן מפרט על טיב הקשר שלו עם מיכל זגורי וזכרה אדרי ואופיר אוזן.  

מטענים שמוחבאים באזור מגרש קט רגל שניבי זגורי   20מספר על חיפוש שערך עם אבי אסבן ועומרי אסבן אחר 
סיפר לו. מסביר על סרטון שמוצג בפניו בו מגיעים אליו מיכאל מור אליושה בן שלום ושמעון שרביט ומורדי  

הראה למיכאל מור אקדח שנמצא ברשותו. מספר שבטוח שראה את אריק איטל זורק לביוב את שתי הטלפונים  
המבצעיים כי חזר מחו"ל וראה בביוב את שני הפלאפונים. מסביר שהאיכונים של אליושה באשקלון בסמוך  
לרצח טל קורקוס הם שגרתיים כי מגיע אליו באופן קבוע. מספר שסיכם עם ניבי שכל מה שקשור להוצאות  

 כספיות במידה וייעצר זה על ניבי זגורי התשלום.  

שורות כמה הוא נרדף ומסכן ואומר שבוחר לשמור    30מספר במשך  – חקירה אריק איטל  – 27.9.17בתאריך  .483
, לא שולל את השימוש והחלפת הרכבים בינו לבין גלי ביטון ואומר שלפעמים  על זכות השתיקה בעצת עורך דינו

בהמשך מוכיח אותו החוקר  ואז שומר על זכות השתיקה.  –לקח רכב מגלי ביטון כי השברולט שלו בולעת דלק 
 שלא אמר דבר ועטף את זכות השתיקה ששומר באמירות לא קשורות ולא עונה על שאלות לעניין.  

בעניין המכשיר   –נשלחו שני המכשירים של אריק וניב איטל לחברת סלברייט לפתיחה   – 27.9.17בתאריך  .484
 לא ניתן לשחזר נתונים -שנתפס בביוב   254המבצעי 

בוצעה בדיקה עם קב"ט למצלמות אבטחה של בית המשפט על מנת לעלות על צילומים של   – 27.9.17בתאריך  .485
 לא נשמרו צילומים עקב שמירה לשלושה ימים בלבד.   –מפקידי הערבויות בשחרור של מורדי אלבז ושירה אדרי  

בין ניב איטל לנני מזוז בהקשר להבאת ציוד לאריק איטל   18.9.17יורטה שיחה מתאריך   – 27.9.17בתאריך  .486
לעיירות. מהשיחה עולה שנני מציע שניב ישלח לו מה אריק צריך והוא ידאג לכך. כמו כן ניב מציין שיש שוטר  

 (  הועבר לטיפול מח"ששלמד עם אריק איטל בבית הספר ולכן אריק מסודר )

נמסר דוח זכ"ד מבלש חנן אטדגי בו מתאר כיצד בזמן הארכת המעצר האחרונה של אריק    – 27.9.17בתאריך  .487
לאריק איטל ובנוכחותו של הבלש תוך שרואה   עורך דין גיא זהבישמר עליו בבית משפט, ואז הגיע  –איטל 

)לעניות דעתי   ומסמן עם ראשו למעלה לרחוק "יש לך דרישת שלום מההוא שם" –אותו אומר לאריק איטל 
. לאחר מכן אמר עו"ד גיא זהבי לבלש  מדובר בדרישת שלום מניבי זגורי שמשמעותה שניבי זגורי מפקח עליו(

שרוצה לדבר בפרטיות עם הלקוח. לציין שהחתום מטה פנה לעו"ד יואב קישון בעניין והוסבר שברגע שעו"ד גיא  
ויתר על החיסיון של אימרה זו ויש לרשום זכ"ד על   –זהבי מודע לנוכחותו של הבלש ובהתבטא בחופשיות בפניו 

 כך. 

 נמסרו דוחות פגישה בין אדם איטל ואריק איטל ואבי איטל לגורמי מודיעין ימ"ר נגב   – 27.9.17בתאריך  .488

בעניין טענות משפחת איטל   –מסווגת סודי ביותר  –נלקחה עדות ממפקד ימ"ר נגב   – 27.9.17בתאריך  .489
 והממשקים המודיעיניים מולם. 

לא    –התקבלה חוות דעת ממעבדת צילום בעניין השוואת הפנים של אריק איטל + ההליכה  - 27.9.17בתאריך  .490
 ניתן להשוואה 

בו ניבי אומר למורדי   26.9.17שיחה בין מורדי לניבי מתאריך  – 935/17תומלל מ.ט  – 27.9.17בתאריך  .491
שהייתה אי הבנה עם הכסף שהופקד לשחרור של שירה ומורדי לא צריך לשלם על כך וניבי מטפל בזה ופשוט לא  

 שלא לדרוש את הכסף חזרה.  ושליטא הספיק לעדכן את יניב לוי 

על מעורבותו של מיכאל מור   הסוכןהתקבלו דוחות מפעיל הסוכן בצפון בהם מדווח לו   – 28.7.19בתאריך  .492
בהם מנחה מיכאל מור את הסוכן ואת    29.6.17מביתו של מורדי אלבז. המזכרים מימים  150בהבאת האקדח בול 

מזכר  )האירוע בו האקדח הועאבר לסוכן( ומוטי אהרוני להגיע לביתו של מורדי אלבז ולקחת את האקדח 
בו מספר הסוכן על הלחץ שהופעל עליו ממוטי אהרוני להחזיר את האקדח כדי שיקח אותו   4.7.17מתאריך 
 בן שלום לפגיעה באדם מהקריות.  אליושה 

 שיחות בין מורדי לאנשי משטרה  – 905/17תומלל המשך מ.ט  – 28.9.17בתאריך  .493

ניבי אומר למורדי שהוא חייב להיות רגוע   –שיחה בין מורדי לניבי  – 942/17תומלל מ.ט  – 28.9.17בתאריך  .494
 ולא לרוץ למסקנות ואומר ניבי שהוא יטפל בעניין הכסף ומדובר באי הבנה וחוסר בתקשורת.  

נחקר מורדי אלבז ומסר על שיחות שהיו לו עם ניבי זגורי, על קודים ביניהם ועל כך שניבי    – 28.9.17בתאריך  .495
מכונה גם "טבעת" ו"יואב" וכן מורדי אמר לניבי שהעבריין בני שלמה "חתרן" הכוונה בודק אחרי מורדי וניבי  

שמי שפוגע במורדי פוגע גם בניבי. לציין   –אמר לו שהוא ניבי בעצמו ינקוט עמדה מול בני שלמה ושמוליק הרוש 
אכן נכנס מידע שישנה כוונת פגיעה מצד שמוליק הרוש במורדי אלבז, ושמוליק הרוש פנה   – 27.9.17שבתאריך 
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בנוסף ניבי זגורי מצר על כך שמיכאל מור מנסה לגרור  לבני שלמה שיברר איפה באשקלון מורדי אלבז נמצא. 
 אותו לסכסוכים בצפון.  

בוצעו התקשרויות עם חברת סלברייט ורמ"ד רכש לעניין השחזור של הפלאפון המבצעי   – 28.9.17בתאריך  .496
 254שנתפס 

ניבי   –שיחה בין ניבי זגורי למורדי אלבז  - 19.9.17שיחה מתאריך  – 938/17תומלל מ.ט  – 28.9.17בתאריך  .497
שואל את מורדי אם באו לו לביקורי מעצר בית ואם יש האזנות בטלפון. בקובץ נוסף ניבי אומר למורדי שדאג  
לאישה שלו ומוציא את מורדי מבעיה אחרי שעזר לו בכסף. מורדי אומר לניבי זגורי שאסור לו לדבר עם מיכל  

 זגורי וניבי אומר לו :"טוב שאתה אומר"  

 בין ניבי זגורי למורדי אלבז  - 23.9.17שיחה מתאריך  – 943/17תומלל מ.ט  – 28.9.17בתאריך  .498

נפתחה הנעילה    –נשלח רץ לחברת "סלברייט" להבאת שני הפלאפונים של אריק וניב איטל   – 1.10.17בתאריך  .499
 ע"י החברה  

התקבלה הארכה ל   – יום 30נשלח חוקר ליועמ"ש להארכת מעצר של אריק איטל מעבר ל   – 1.10.17בתאריך  .500
 יום.   15 –

 המשך תמלולי שיחות    – 1.10.17בתאריך  .501

 פלאפון שנפרק במהלך ההפעלה  –מורדי אלבז  –המשך סריקות פלאפונים   – 1.10.17בתאריך  .502

בשיחה ניבי   – 19.9.17שיחה בין מורדי לניבי זגורי מתאריך  937/17תומלל קובץ ממ.ט  – 1.10.17בתאריך  .503
אומר למורדי שידאג למימון של הרכב לשירה וכן בהמשך אומר ניבי שיתן לשירה את הרכב של הבת שלו. ניבי  

 מדבר עם מורדי על מימון הרכב כשכל פעם שמדבר על כך שהמימון יהיה מכספי הביטוח קורץ למורדי.  

  550המטען של טל קורקוס מתאים לכמות חומר נפץ של  –מזכר שיחה עם ניל מהחבלה  – 1.10.17בתאריך  .504
 גרם. כמו כן מציין שמצא שרידים של מגנט בצורת עיגול 

 נשלח לט.א  –שנתפס בביוב  254לא ניתן לשחזר את הפלאפון   –מזכר שיחה עם אסף וייס  – 1.10.17בתאריך  .505

נשאל שאלות הבהרה בהתאם לחקירות שמסר והבהרות של    – נחקר מורדי אלבז  – 1.10.17בתאריך  .506
 הפרקליטות. צפה בסרטוני שיחות עם ניבי זגורי ואישר את תוכנם.  

מוסרת שאחותה שני דריי אמרה לה שאת הכסף לשחרור שלה שלח   –נחקרה שירה אדרי   – 1.10.17בתאריך  .507
ניבי זגורי דרך בחור בשם משה שהתקשר על מנת להחזיר את הכסף )מדובר באותה התקשרות שדיבר עליה  
מורדי שדורשים משירה את הכסף של ההפקדה וניבי זגורי טיפל בזה(. מוצגים בפניה סרטונים מהבית שלה  

מבהירה שמבחינתה הכסף שהיה אמור להתקבל מחברת הביטוח הוא התשלום על הרכב.  בשורק אשקלון. 
 מוסרת שרק בדיעבד הבינה ממורדי שהם לא משלמים על הרכב.  

מדברים על המעצרים   – 23.9.17שיחה בין מורדי לניבי מתאריך  – 944/17תומלל מ.ט  – 1.10.17בתאריך  .508
 בפנמה של גלעד בן שלמה ושחר בניטה ועל הקושי להיות עצור בחו"ל  

אריק מאוכן באשקלון    –מורדי אלבז עם אריק איטל  –התקבלו תובנות מחקרי תקשורת   – 1.10.17בתאריך  .509
 אולם מתקשר בתקשורת אינטרנט  –בשני תאריכים במרץ ומדבר עם מספרים שלא ידוע לנו האם מדובר במורדי 

איכונים משותפים בין מתן ביטון + אריק איטל   –התקבלו תובנות מחקרי תקשורת   – 1.10.17בתאריך  .510
 מדובר במפגש שמכוסה על ידי השרטוט ומתן ביטון העביר כסף לאריק איטל.   –בבת ים  13.7.17בתאריך 

מתלונן על תנאי מעצרו, אומר ששומר על זכות שתיקה בעצת עורך   -חקירה אריק איטל   – 2.10.17בתאריך  .511
  –דינו. לא מוכן למסור מספרי טלפון ולא קוד נעילה. אומר שאם עורך דינו יגיד לו למסור את הקוד הוא ימסור 

מבצע שיחת טלפון לעורך דין גיא זהבי ואומר שלא מוכן לפתוח את הפלאפון. אומר שאם נצליח לפתוח את  
 הפלאפון שלו אין מצב שנמצא חומר מפליל, נשאל אם מחק ושומר על זכות השתיקה. 

מזהה עצמו בשיחות עם ניבי זגורי ומסביר כיצד ניבי זגורי חתם עליו   –חקירה מורדי אלבז   – 2.10.17בתאריך  .512
כמו כן בהתאם לדוחות עיקוב נחקר על מפגשים  בני שלמה ושמוליק הרוש.  –מול עבריינים שרוצים לפגוע בו 

 שונים שתועדו.  

 המשך תמלולי שיחות   – 2.10.17בתאריך  .513

 ניב ואריק איטל  –פריקות טלפונים שנפתחו   – 2.10.17בתאריך  .514

 ניב ואריק איטל   –סריקות תוצרי פלאפונים  – 2.10.17בתאריך  .515

 מורדי אלבז –סריקות פלאפון הפעלה  – 2.10.17בתאריך  .516
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התקבל דו"ח מנספח משטרת ישראל והמשרד לבט"פ על כלל הפעולות שנעשות בעניין   – 2.10.17בתאריך  .517
 הסגרתו של ניבי זגורי מסין לארץ 

 לאיתור ראיות  הובאו דיסקים של הח.ס מדירתו של מיכאל מור וגם יומן עמדה  – 2.10.17בתאריך  .518

התקבל דוח מחת"ק נוסף בעניין ההתקשרות המשולשת בין עד המדינה לשמעון שרביט    – 2.10.17בתאריך  .519
לצורך העברת האקדח מביתו של מורדי אלבז )אקדח שהועבר בסופו של    29.6.17שמתקשר עם מוטי אהרוני ביום 

 יום לסוכן הצפוני(  

בשלב  עורך דין גיא זהביהתקבל אישור מר' אח"מ ערן קמין לבצע את מעצרו של   – 2.10.17בתאריך  .520
 המעצרים לצרכי חקירה.  

הסביר אל ההתנהלות בבית של    –בוצעה עדות השלמה עם הסוכן סאלי סאבג מהצפון  – 2.10.17בתאריך  .521
וכן המוערבות של מיכאל מור לפני כן ששלח אותם     150ללקיחת האקדח בול  29.6.17מורדי אלבז בתאריך 

לקבל   3.7.17לכתובת להתחמש על מנת לפגוע בכנופייה יריבה. כמו כן מעלה את הלחץ של מוטי אהרוני בתאריך 
 חזרה את האקדח. מספר על ההכירות הכללית שלו עם מורדי אלבז.  

   10.10.17הוארך מעצרו של החשוד עד לתאריך   –אריק איטל  –הארכת מעצר   – 3.10.17בתאריך  .522

מסביר את תהליך התשלום על הפיקדון וההסדר הכספי עם יניב לוי   – חקירה מורדי אלבז   – 3.10.17בתאריך  .523
וניבי זגורי. מסביר מה ההליך למימון עורכי דין בינו לבין ניבי זגורי. מספר שיניב לוי העביר לו את כל החוב ואת  

מורדי יחזיר לו כי זה לא הלך להוצאות עו"ד. מספר על כך שהמפגש   –הכסף שהפקיד יניב לוי בבית משפט 
בהעברת המטען שהיה אצל שמעון שרביט נכפה על שמעון שרביט על ידי מיכאל מור ועל ידו. לא יודע פרטים על  

 הפרשה של יוני חג'ג' אלא רק בדיעבד.  

שומר על זכות השתיקה על שאלות שנשאל. ענה על מספר שאלות   –חקירה אריק איטל   – 3.10.17בתאריך  .524
טוען שבעצת עורך דינו שומר על שתיקה ושהמשטרה בוחרת מה להציג, טוען שחזר מחו"ל וידע  מצומצם ובהם: 

  גיא זהביעו"ד ששמסע ההצקות של המשטרה הולך להתחיל מאחר ולא משתף פעולה עם המשטרה. מוסר 
החל לייצג אותו מיום המעצר בלבד ולא ייצג אותו בעבר מעולם. מסרב למסור את הקודים של הפלאפונים שלו  

, החוקר מטיח בפני אריק איטל  052-8775470וטוען שמדובר בעצה מעורך דינו. מאשר שמספר הפלאפון שלו הינו 
בכך שהוא מכבה את הטלפון לפני הרצח ומדליק אותו אחרי. החשוד   –את ההתנהלות הסיגנטית שלו ברציחות 

לא עונה ישירות על ההתנהלות הזו ובוחר לשתוק. מוסר שלא זכור לו אם היה בזמן רצח טל קורקוס באשקלון  
. מאשר שנפגש עם ניבי בתאילנד, לא מכיר את שמרית  טוען שלא היה כלל בנתניה ביום הרצח של אלישע סבחו

ארזואל לגבי הכירות עם שירה אדרי שומר על זכות השתיקה. טוען שמעולם לא היה בסין, נשאל על התנהלות  
כשמטיחים בפניו שהיה  כספית מול ניבי זגורי ולא עונה. נשאל את מי מכיר באשקלון ושומר על שתיקה. 

באשקלון ביום רצח טל קורקוס מפנה את המשטרה לבדוק את הפלאפון שלו. מוסר שנוהג לדבר עם ניבי בשיחות 
וידיאו מידי פעם. לא מפרט מה מערכת היחסים שלו עם ניבי זגורי. לא מוכן לענות האם היה מספר פעמים בעיר  

נתניה טרם רצח אלישע סבח. לא מוכן לענות עם מי היה ברכב במנהרות הכרמל ולא מוכן לדבר על אנשים  
 אחרים בחקירותיו.  

בין מורדי אלבז לזכריה אדרי בעניין החזרי התשלומים של   26.10.17יורטו שיחות מתאריך   – 3.10.17בתאריך  .525
שיחה בין מורדי לשירה שמורדי אומר לה שרב עם   94יניב לוי בקשר להפקדת השחרור של שירה. בשיחה מספר 

שניבי התקשר אליה לחפש אותו  ניבי זגורי על כך שהוא צריך לשלם את הכסף של ההפקדה ושירה אומרת לו 
  ומורדי וניבי אומר לו "הבן אדם עשה "צ'סטה" לבקש את הכסף של ההפקדה   יםמתקשרש ומורדי אומר לשירה  

התעצבן על כך. שירה אומרת למורדי "אה.. עוד פעם אומר בן אדם ולא הוא?!" ומורדי אומר לשירה שלא תתערב 
 בהמשך מאותו תאריך שיחות עם זכריה שיניב לוי יעביר את הכסף לאבנר חנוכוב.  שיטפל בזה. ו

 התקבלו נתונים נוספים ממנהרות הכרמל על רכב הסקודה של אליושה בן שלום    – 3.10.17בתאריך  .526

התירה שימוש בשיחות של המעורבים    –בוצעה פגישה בלשכת הנשיאה בית משפט המחוזי  – 3.10.17בתאריך  .527
 לצורך חקירה וראיות.   עו"ד גיא זהבי עם 

)במקביל לשיחת השרטוט שאומר   3.9.17אותרה התכתבות בפלאפון של ניב איטל מתאריך   – 3.10.17בתאריך  .528
וברכות   "שתיקה "בין היתר נשלחים תמונות על  ( והעביר לו את המסר ניב לאריק איטל שיצר קשר עם ניבי זגורי

וסימני אייקונים שמקבילים לשיחה שביצע ניב איטל לאחר מכן עם אריק איטל   לשמירה ואהבה בין הדוברים
 .  ואמר לו שהכול בסדר

או תמונות של ניבי ומיכל זגורי וכן  הוצאו חומרי טל"ס מהפלאפון של מורדי אלבז שם נמצ - 4.10.17בתאריך  .529
גלעד בן שלמה ואורי לוי וניב חזיזה וליאור סעת. כמו כן נמצא סרטון הירי על תמונות של ניבי זגורי ומיכל זגורי  

   960/17וכן קישורים לכתבות על יוני חג'ג'. מ.ט  
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אותרה ראיה המהווה סיוע הן למעורבות מיכאל מור ברצח טל קורקוס והן  4.10.17בתאריך  .530
. אותר המפגש שנעשה בביתו  מתוך הח.ס שהיה בביתו של מיכאל מור   –למעורבותו של אריק איטל 

בשעות הלילה לאחר שהעסקה של המטען עוכבה בצפון ואריק איטל ומורדי  26.6.17של מיכאל מור בתאריך  
שאומר" "מה אתה חושב אתה רצית לזרוק  לקדם את הבאת המטען דרך מיכאל מור אלבז חוזרים למיכאל מור 

את זה מהחניה?!" ומשוחחים שם האם אליושה יכול להביא וכן על מושג טכני בהרכבה "פרפר" וכן על כך 
למישהו חיים של כלב ויוצאים שלושתם מהבית לכיוון נקודה מסויימת )ככל הנראה הבית של שמעון  שמגיע 
   שרביט(

 המשך עבודה ואיתור אחר תוצרים ח.ס מיכאל מור   – 5.10.17בתאריך  .531

 המשך תמלולים    – 5.10.17בתאריך  .532

 וקבלת השלמות חקירה  פגישה עם פמ"ד  – 8.10.17בתאריך  .533

 מגעים עם יועמ"ש להמשך אישור הארכת מעצר אריק איטל  – 8.10.17בתאריך  .534

 משך תמלוליםה  – 8.10.17בתאריך  .535

 המשך סריקות טל"ס שונים בפרשייה  – 8.10.17בתאריך  .536

נחקר בהתאם לאיכונים וח.ס בביתו של מיכאל מור וטרם הטחת   – חקירה מורדי אלבז   – 8.10.17בתאריך  .537
מסביר את הזמנים של התכנון להביא את המטען והנסיעות וההגעות לביתו של  הראיות נותן מה היה בכל מפגש. 

 מיכאל מור.  

חוזר על כך שלא מדבר אלא בעצת עורך דינו. שהחוקר נותן לחשוד   –חקירה אריק איטל   – 8.10.17בתאריך  .538
לא מוכן  להתקשר לעורך דין גיא זהבי ולשאול האם לענות, החשוד אומר שבעצת עורך דינו שותק. לאחר מכן 

 לענות על כלל השאלות.  

שיחות בין שירה אדרי לניבי זגורי על רכישת   –תומללו קבצי קול מהפלאפון של מורדי  – 8.10.17בתאריך  .539
  18.9.17מתאריך  48/17מ.ט.מ    -מצביע על אופן המימון של ניבי זגורי למורדי אלבז   –הרכב ועל רכישת רהיטים

   24.9.17מתאריך  50/17+ 

 נגבתה עדות ממפקד ימ"ר נגב יגאל קלימיאן   – 8.10.17בתאריך  .540

הוצא צו נוסף לחברת מנהרות הכרמל על מנת לקבל את פרטי המשלם על הסקודה פביה    – 8.10.17בתאריך  .541
 שחורה הנהוגה על ידי אליושה בן שלום ושאותרה בעבירות הנשק וקשורה לגרושתו של מיכאל מור.  

בשיחה ניבי זגורי   – 6595שיחה מספר   19:18שעה   26.9.17יורטה שיחת ועידה מתאריך   – 8.10.17בתאריך  .542
מיכל זגורי ומשה רובין ומשה שליטא. ניבי זגורי מספר למשה רובין על תקופה קשה שעובר ולא רוצה לשמוע  

מאף אחד ומשה רובין אומר לו שהוא עושה טעויות וזה המחיר. ניבי אומר שחשף פרצופים אמיתיים של אנשים  
ומדבר על בדידות. בהמשך שואל ניבי את משה אם החבר דיבר איתו ומשה אומר לו שהכול טוב שמה והחבר  

 נמצא אצל התיקון. ניבי מזמין את משה רובין שיטוס אליו אחרי השחרור.  

תמונות וסרטונים שתועדו על ידי עדי ראיה ועלו   –הובאו חומרי חקירה מימ"ר לכיש   – 8.10.17בתאריך  .543
 מדוחות שוטרי ימ"ר לכיש.  

עולים משם קבצי קול בין ניבי   – 52/17מ.ט.מ  –תומללו קבצי קול מהפלאפון של מורדי  – 8.10.17בתאריך  .544
ניבי זגורי דואג למורדי אלבז לחבילות של שי לילדים וכן קבצי    27.9.17זגורי לבין מורדי אלבז. בין היתר בתאריך 

שניבי זגורי אומר למורדי אלבז שהוא יספק לו הגנה וידבר עם בני שלמה שמה   28.9.17קול מקודדים מתאריך 
בני שלמה אחראי אבל ידבר איתו בצורה רגילה ויקדים אותו במחשבה ואומר למורדי   –שיקרה למורדי אלבז 

שמוליק הרוש   –אלבז שבכל מקרה ישאר עירני וברגע שמורדי אלבז מקבל הגנה גם מניבי זגורי וגם מבני שלמה 
 לא ירצה להסתבך.  

 הוחזר מוצג די וי אר לחנות טופ פון    – 8.10.17בתאריך  .545

 הובל אריק איטל לטיפול רפואי   – 8.10.17בתאריך  .546

 א.מ.ל   –התקבלה חוו"ד ממעבדה ביולוגית משערה שנאספה בזירת רצח אלישע סבח   – 8.10.17בתאריך  .547

 יום 15  –התקבל אישור יועמ"ש להארכת מעצרו של החשוד אריק איטל ל   – 9.10.17בתאריך  .548

מוסר על כך שבימים האחרונים לא מתנהל עם ניבי זגורי   – חקירה מורדי אלבז   – 9.10.17בתאריך  .549
באינטנסיביות כמו קודם, מסביר שניבי זגורי אדם אינטרסנט שהשיג את המטרה שלו איתו וזנח אותו ויכול  
להיות שגם חושד בו. מוסר על כל ההתנהלות שעלתה במפגש המבוקר בינו לבין שמעון שרביט. מורדי מסביר  
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ועושה אבחנה בין הפרטים שמסר בהליך המשא ומתן שהיו לא מלאים מאחר והיה לו חוסר אמון במשטרה עד  
בהמשך מפרט בעניין מספר מ.ט של שיחות בינו לבין ניבי זגורי וכן על כך שניבי זגורי דאג לא  לרגע החתימה. 

בהקשר של אקדח זה מושג שרק הוא   5000אחוז מול אלי ז'ינו ברהיטים. בנוסף מוסר שהמושג  50להנחה של 
קיבל מניבי זגורי טלפון שיעביר למורדי נשק   21.6.17ומיכאל וניבי משתמשים ואומר שמיכאל מור בתאריך 

 ומיכאל התקשר למורדי וסיפר לו על כך.  

 המשך סריקות טל"ס   – 9.10.17בתאריך  .550

 המשך תמלולים    – 9.10.17בתאריך  .551

 המשך האזנות סתר למעורבים בפרשייה ותמלולי שיחות   – 9.10.17בתאריך  .552

הוצאה בקשה לחשבונות של עו"ד גיא זהבי על מנת לזהות תנועות כספיות מניבי/מיכל    – 9.10.17בתאריך  .553
בשלב זה בית המשפט לא חתם על הצו אלא לאחר עיבוי החומרים   –בפרשה  זגורי לצורך ייצוג המעורבים 

 הכלכליים 

   27.9.17שיחות חולין בין מורדי אלבז לניבי זגורי מתאריך  – 946/17תומלל מ.ט  – 9.10.17בתאריך  .554

התקבל מסמך מהמשרד לבט"פ על התהליכים שנעשים להסגרתו של ניבי זגורי לישראל,    – 9.10.17בתאריך  .555
 בין היתר הסכימה משטרת ישראל לתנאים שהציבו הסינים בעניין הסגרות עתידיות ושת"פ הבנות.  

בין אדם איטל לאריק איטל.   21:44שעה  16.8.17מתאריך  4044תומללה שיחה מספר  – 9.10.17בתאריך  .556
ועדיין לא רוצה להבין את החיים    35בשיחה אדם מדבר על כך שלא באו לכבד אותו ואריק אומר לו שהוא כבר בן 

ואדם בתגובה אומר שיש לו טבע הרסני ואמר שבשביל להיות עם סתיו עשה מניפולציה למשטרה ואריק אומר לו  
למה עוד פעם הוא נכנס לזה ואדם אומר לאריק שהוא בגד בו וטוען שיושב על רצח שהוא חף מפשע. אומר שזה  

וצה להיות עד מדינה זה גועל נפש וזה מסוכן. אדם אומר לאריק  שסתיו אמרה שהיא הייתה עם אדם ושאדם ר
בחודש וכל השאר חיים כמו מלכים   ₪אלף  7שהיה מזיין את כולם בקטע חוקי כי הוא לא אמור לשבת עם 

ושבארבע שנים האחרונות המושג ע.מ לא בושה ואחלה גברים נהיו כאלה ואם לא הייתה לו משפחה ממזמן היה  
מדבר על כך  כזה ובלי תוכנית ומסתובב חופשי ושם זין על אנשים שלא שמים עליו ויש לו ביצים של בית יענה. 

שהמשטרה כבר לא עונה לו חמישה שישה ימים )"משתמש במושג איפה שאליעזר"( ואריק מתעצבן על אדם  
שבכלל נפגש עם המשטרה ואומר לו שעל זה חתך עליו וכועס עליו ועל ההשלכות של זה ואומר לאדם שהוא צריך  

 לשבת בשקט וגם אם הגיע לאוזניים שלא צריך להגיע הוא יודע איך לדבר ושלא ישכח מי הם.  

  אותרה ראיה המהווה סיוע כנגד מיכאל מור וניבי זגורי ברצח טל קורקוס – 9.10.17בתאריך  .557
עם ניבי זגורי בה ניבי אומר למיכאל מור   21.6.17עולה השיחה של מיכאל מור מתאריך  –מח.ס מיכאל מור  –

ואם אפשר לפני יותר טוב". וזאת כפי שמורדי מסר בעדות שלו מתאריך   'למורדי עד יום א 5000"להעביר 
יוצר קשר עם   בח.ס . מיכאל מור נשמעלצורך ביצוע הרצח של טל שמדובר בקוד של העברת נשק – 10.9.17

 ואומר לו ש"דיבר עם החבר ושיגיע להיפגש איתו"  השיחה עם ניבי זגורי מורדי מיד אחרי

גיא זהבי   –  3.9.17מתאריך עו"ד גיא זהבי אותר מטל"ס של אריק איטל תכתובת עם  – 9.10.17בתאריך  .558
ם של מחיקות ואריק איטל אומר שיחביא  מנחה את אריק איטל למחוק את הטלפון שלו ומזהיר אותו משחזורי

 פון טוב בתוך התיק. את הפלא 

ניבי מדבר עם מורדי על רכישת   –שיחה בין ניבי זגורי למורדי אלבז  – 929/17תומלל מ.ט  – 9.10.17בתאריך  .559
רכב תוך שהוא מדבר על מימון והלוואות וקורץ עין, כמו כן אומר ניבי למורדי שיעשו מה שיעשו עם ארז, ניבי  

אומר למורדי שמבטל את עצמו בשבילו, אומר למורדי שהוא גאה באחים שלו ואם צריך לתת להם כליה יתן להם 
מורדי משיב לו שזה הדדי. מדברים בקודים אחד על השני שמורדי אומר לניבי שאוהב אותו ושמר עליו   –כליה 

וניבי אומר שצפה שהמצב הכלכלי שלו יהיה קשה אבל לוקח אחריות ושום דבר לא ישתנה ביניהם. כמו כן  
ומבין  מדברים על מיכאל מור שעשה למורדי נזקים וניבי אומר על עצמו "הטבעת" הוא בן זונה שלא ברא השטן  

את החיים האלה. ניבי אומר למורדי שהוא ילד גדול והוא יבחר מי ראוי לחברות שלו. ניבי מספר שעשה מבחן  
לאימא שלו בכסף והיא אמרה לו שאין לה ושיש מישהו שאפשר לסמוך עליו צריך להתאבד בשבילו. מורדי אומר  

לניבי בקודים שעשה הכול כדי שהשם שלו לא ישתרבב לעניין הכלכלי וניבי אומר למורדי שהוא אח שלו הקטן  
 שנה קדימה והוא שם זין על המדינה )מורדי מכנה את ניבי בין היותר "יואב"(   20והוא רואה  

   17.10.17ימים עד ליום   8 –הוארך מעצרו ב   –הארכת מעצר אריק איטל  – 10.10.17בתאריך  .560

אריק אומר לגיא   -  28.8.17לאריק איטל מתאריך  עו"ד גיא זהבי אותרה תכתובת בין  – 10.10.17בתאריך  .561
שהוא הולך לנחות בארץ והולכים לעצור אותו וגיא אומר לאריק: "תחשוב טוב מה אתה עושה עם הפלאפון"  

"אל תשכח    –וגיא אומר לאריק   אריק עונה שינסה לדחוף את הטלפון לתיק למרות שבטוח יחפשו את התיק
שאפשר לשחזר הודעות, תמונות, מסמכים שנמחקו מהטלפון" כשאריק לא נעצר לבסוף בזמן שנחת ומודיע לגיא  
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אריק אומר לגיא: "לא צריך לעשות טלפון לאף אחד הכול בסדר" וגיא משיב לו "אז מה היה כל הסיפור?   –זהבי 
 הפחדת את כולנו" 

נשאל על המפגש שהיה לו עם אריק    -התייעץ עם עו"ד גיא זהבי   – חקירה אדם איטל – 10.10.17בתאריך  .562
איטל ביער עם גורמי משטרה מהימ"ר והנ"ל אישר שהיה מפגש כזה ואמר שהימ"ר פנה אליו שאל אותו אם יכול 

לעזור. אמר שמפקד הימ"ר לא נורמלי וכן שמתעללים במשפחתו. הוסיף שהוא חולם לרצוח ולהרוג שוטרים  
 מאסרי עולם.  4ולברוח ושהוא יושב 

. מסביר על שיחות בינו לבין  150מוסר על אירוע העברת הנשק בול  – חקירה מורדי אלבז – 10.10.17בתאריך  .563
ניבי זגורי וליאור סעת. מוסר על ההתנהלות שלו עם בפלאפונים המבצעיים בליל רצח טל קורקוס. מוסר על  

 ההתנהלות לקבלת המטען מול ניר טולדנו וגילי מזרחי שנכח בעסקה ולא היה שותף לשיח בינו לבין ניר טולדנו.  

שיחה בה   – 28.9.17שיחה בין מורדי אלבז לניבי זגורי מתאריך  946/17תמלול דיסק מ.ט  – 10.10.17בתאריך  .564
 ניבי אומר למורדי אלבז שיגן עליו מפני שמוליק הרוש באמצעות הטלת אחריות על בני שלמה.  

+ מגעים עם הסינים  המשך האזנות סתר למעורבים וכיסוי על מורדי אלבז  – 14.10.17 – 11.10.17בתאריכים  .565
 להסגרתו של מורדי אלבז 

 המשך תמלול ח.ס מיכאל מור  – 15.10.17בתאריך  .566

 המשך סריקת פלאפון אריק איטל   – 15.10.17בתאריך  .567

 התקשרויות עם יועמ"ש בעניין הארכת מעצר אריק איטל   – 15.10.17בתאריך  .568

מפרט על ההתנהלות הכספית מול יניב לוי ומשה שליטא שניבי   –אלבז  חקירה מורדי – 15.10.17בתאריך  .569
זגורי סידר שהכסף שהפקיד יניב לוי לא ייחשב בחוב שחייב למורדי אלבז, מפרט על האמירה של ניבי זגורי בעניין  

יניב חזיזה בהקשר של האיומים שנשלחו לק' משטרה יוני חג'ג'. מפרט על שיחות שהיו בינו לבין ניבי זגורי  
ומסביר את הסימונים ביניהם ואת הכוונות מאחורי הקידודים. מדבר על שמעון שרביט ועל כך שברור שאם  

 מספק מטען אז הוא מיועד לפגיעה. מדבר על ההגנה שנתן לו ניבי זגורי משמוליק הרוש ובני שלמה.  

החשוד נחקר ונאמר לו על החשיבות שימסור גרסה על מנת שנבדוק   –חקירה אריק איטל  – 15.10.17בתאריך  .570
את החפות עליה טוען. החשוד אמר שמוכן לדבר רק בכותרות ולא לרדת לפרטים מאחר ומפחד שיהיו פרשנויות  

וזו עצת עורך דינו. מוסבר לחשוד שאין קשר בין הטענות שלו על התנהלות אנשי ימ"ר נגב מולו לפני המעצר לבין  
הצורך שימסור את גרסתו, מוסר שבפגישה עם אנשי ימ"ר בה נכח אח שלו נאמר לו שיעזור בפענוח תיקי הרצח  

אמר לאנשי הימ"ר שאם ידבר עם המשטרה ויימצא לא אמים ימצא את עצמו מתמודד  –או שיהיה במאסר עולם 
לבד ולא מוכן לסכן את משפחתו. אומר שעניין זה עלה על דעתו בכוחות עצמו והפחיד אותו הקלות שבה אמרו לו 

שישמרו על משפחתו ושמירה על שתיקה עושה בעצת עו"ד. אומר שרשם לאחר הפגישה תצהיר אצל עורכת דין  
ויתייעץ עימה טרם ימסור אותו. בתגובה נאמר לאריק שהחשיבות שיאמר את אמת ולא ישקר אפילו במ"מ היא  

עצומה וכן שאם נאמר לו על ביטחון משפחתו זה מתוך ניסיון ועדיין אין קשר בין הדברים שאומר לשתיקתו.  
החשוד טען שכשאמר שרוצה לעזור לאח שלו אדם התכוון בלבצע פעולות עתידיות ולא מהעבר ואם היה לו איך  

לעזור למשטרה ממזמן היה עושה זאת. החשוד נשאל שאלה פשוטה ואומר שמעדיף לענות בכותרת ולא לפרטים  
בעצת עורך דינו שותק. מוטח בפני החשוד שבעצם בפגישה הבין שאין לו מה לתרום ברציחות מאחר והוא עצמו  

ביצע אותם באופן ישיר ולא היה נראה לו הגיוני שהוא כרוצח יכול לעזור למדינה ולקבל הטבות והחשוד ואז  
החשוד בתגובה אומר שלא אמרו לו בשיחות עימו שהוא מבצע או חלק מהביצוע ברציחות ושמחדדים לו את  
ההטחה הוא אומר שהדגישו בפניו שכעד מדינה הוא לא חייב להיות חלק מהעבירה ואז במהלך השיחה הבין  

שהוא יכול להפוך לחשוד מרכזי ואז מוטח בפניו שאם היו חופרים איתו את האמת היו מגיעים לכך שהוא הרוצח  
פה החשוד אומר שעוד פעם הדברים יצאו מהקשרם ואומר הכי פשוט תשמע את השיחה. לא מוכן לומר אם   –

אדם איטל רצה שאריק ישתף פעולה עם המשטרה ורק אומר שאדם הושפע על ידי המשטרה. שוב מוטח בפני  
אריק שהוא יודע שהוא מבצע עיקרי ולכן הוא חשב שלומר את האמת למשטרה תסבך אותו והחשוד אומר  

שהפרשנות היא לכיוון שהמשטרה מנסה לצייר ואומר שקשה לו להאמין שמישהו במשטרה ירוץ על החפות שלו  
 והוא עונה כמו שאמר לו העו"ד. ניתנת לחשוד אפשרות לפנות בכל זמן ולומר את גרסתו למשטרה אם יחפוץ בכך.  

 היערכות מבצעית לשלב מעצרי החשודים   – 15.10.17בתאריך  .571

לאור כוונת הסינים   –ישיבה עם ק' אח"מ דרום, מפקד ימ"ר נגב ופרקליטות מחוז דרום  – 15.10.17בתאריך  .572
 תאריך סף.   – 22.10.17נדחה לתאריך   ביצוע המעצרים –להסגיר את ניבי זגורי 

נסרק מכשיר הפלאפון שנתפס ברשותם של אריק איטל וז'נט יוסף, מהפלאפון נראה תוכן   – 15.10.17בתאריך  .573
OWNER   שהמספר בבעלות ז'נט יוסף. נמצאו שם מספרי הפלאפון של ניבי זגורי בחו"ל. נמצאו התקשרויות של

. כמו כן נמצאו איכונים של  2017שנת   21.8+23.8+31.7שיחות וידיאו בווטס אפ עם ניבי זגורי בתאריכים 



  

 מחלק   תשאול      ימ"ר      נגב

 באר שבע  5דוד טוביהו רח' 

 08-6464588 טלפון:

 08-9781447 פקס:    

 

 
 כתובתנו באתר :

 
www.police.gov.il 

 
 

 70מתוך   42עמוד 

 

  27.6.17. כמו כן נמצאו התכתבויות מתאריך   31.7.17+  23.8.17הפלאפון במלון באוקראינה קייב בתאריכים  
 התכתבויות עם אופי של פרידה.   –בין אריק איטל לז'אנט יוסף )לאחר רצח טל קורקוס( לילה שעות הב

 בוצעה נסיעה לימ"ר צפון ימ"ר חוף להבאת חומרי חקירה רלוונטיים.   – 15.10.17בתאריך  .574

מורדי אלבז והנ"ל לא היה  ל   שנתנה שירותניסיון להיפגש עם סמנכ"ל חברת התעופה בוצע   – 15.10.17בתאריך  .575
 .  במשרדו שם נמצאים הנתונים יכול להיפגש

נמצא סרטון משותף בין אריק איטל    – 986/17+   957/17מ.ט  –פריקת טל"ס אריק איטל  – 15.10.17בתאריך  .576
+ סרטון שמצלמת מיכל זגורי את אריק וניבי , נמצאו כתבות   24.4.17לניבי זגורי ברכיבה על אופנוע מתאריך  

בין ניבי זגורי   24.4.17. נמצאו תמונות משותפות מתאריך 24.7.17תאריך יצירה  –מפוברקות בעניינו של יוני חג'ג' 
לאריק איטל. נצפו תמונות משותפות של אריק איטל עם ניבי זגורי וליאור סעת ואורי לוי במקומות בילוי שונים  

. נמצאה הודעה בה מיכל זגורי שולחת כתבות מפוברקות לאריק איטל ואומרת לו   24-26.4.17בתאילנד בתאריך  
. כמו כן עלתה שיחה בין    20.6.16. נמצאה תמונה של אריק איטל וניבי זגורי מתאריך  24.7.17להפיץ בתאריך 

וז'נט רוצה להיפרד   24.6.17אריק לחברתו ז'נט ממנה עולה שאריק תקף אותה בגרון וגרם לה לחבלות בתאריך 
בהם גיא זהבי אומר לאריק   28.8.17ממנו. נמצאו שיחות שיבוש בין אריק איטל לעורך דין גיא זהבי מתאריך 

 למחוק את הטלפון ולהיזהר משחזורים וכן שיחות בין אריק לאבא שלו אבי איטל שאומר לו להיזהר מהמשטרה. 

התקבל דוח מנציג משטרת ישראל סנ"צ יוני חג'ג' על הפעולות שמבצע להסגרת החשודים   – 15.10.17בתאריך  .577
ניבי זגורי ושותפיו מסין. בין היתר נאמר לו על ידי הסינים שצריך אישורים של דרג מדיני לביצוע ההסגרה  

  יוסגר ניבי זגורי תוך ימים בודדים.  –ובמידה ואלו יתקבלו 

 )ללא חקירות הליבה הרגישות(  E-TYPEדיסקים לחברת תמלול  8נשלחו  – 15.10.17בתאריך  .578

הוצא צו מעצר לחשוד ליאור סעת ) השתתף בהזמנת הרצח של טל קורקוס ולירז תשובה   – 16.10.17בתאריך  .579
 נמצא בסין עם ניבי זגורי(   –

 הוצא צו חיפוש + טל"ס ליניב לוי  – 16.10.17בתאריך  .580

ימים   8  –התקבל אישור של היועמ"ש מומי למברגר להגיש בקשת מעצר לאריק איטל ל  – 16.10.17בתאריך  .581
 נוספים 

 הוכנה תוכנית חקירה מעודכנת כולל מעצרו של מורדי אלבז ביחד עם האחרים   – 16.10.17בתאריך  .582

, שיחות   975/17בוצע תמלול של שיחת וידיאו בין מורדי אלבז לליאור סעת מ.ט  – 16.10.17בתאריך  .583
   2-3.10.17מתאריכים  

   3.10.17מתאריך    976/17בוצע תמלול של שיחת וידיאו בין מורדי אלבז לליאור סעת מ.ט  – 16.10.17בתאריך  .584

הועבר לימ"ר לכיש שיחה שיורטה בין שירה אדרי לגרוש שלה יוסי אדרי שם מדברת על   – 16.10.17בתאריך  .585
 כך שיוסי אדרי רצח את מנשה מאור וזאת על רקע ויכוח ביניהם. )ליוסי אדרי הוגש כ.א בנושא(  

 הוחזר לארז סבג מכשיר הפלאפון שלו.   – 16.10.17בתאריך  .586

הדוברים מיכל זגורי וניב    7998מספר שיחה   20:42שעה  10.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 16.10.17בתאריך  .587
איטל. מיכל מתעניינת לגבי אריק איטל וניב מעדכן אותה על המעצר ומיכל אומרת לו שהמשטרה עושה  

בכוונה. אומרת לניב איטל שהיא תיצור קשר עם ז'נט יוסף על מנת שתצטרף לתלונה שמגישה במח"ש וטוענת  
איש. ניב שואל את מיכל אם היא מכירה אישה מאופקים בשם יהודית פרץ וניב אומר למיכל   10שיש לה כבר  

שאותה אישה פנתה לחבר שלו בעל עסק מאופקים ומיכל אומרת לו שלא יתייחס אליה. בהמשך מיכל שואלת  
את ניב אם אריק יכול להתקשר אליה והוא אומר לה שלא מאחר והוא עצור ימים. מיכל אומרת לניב שיעדכן  

 אותה מה קורה.  

בין ניב איטל לבחור   3534מספר שיחהמספר    19:00שעה   14.10.17יורטה שיחה מתאריך  - 16.10.17בתאריך  .588
עולה שניב מספר על אירוע בו איזה בשם יהודית פרץ אמרה לחבר שלו אביחי משעלי  בשם דולב. בשיחה 

ששמעה שאריק עד מדינה, החבר בתגובה העלה אותה לרכב, יצר קשר עם ניב ולקחו אותה למקום בו איימו  
עליה בפטיש שתגיד מי אמר לה דבר כזה. יהודית אמרה שהבינה את זה מחבר של הבת שלה שהינו שוטר  

הועבר דיווח למח"ש( בהמשך ניב מדבר על כך שאנשים מסתכלים עליו    –בימ"ר נגב )מדובר בשוטר מור דריי 
בצורה עקומה כאילו האחים שלו משתפי פעולה עם המשטרה ודולב אומר לו שצריך לפגוע באנשים כאלו וניב  

 מסכים איתו.  

לא הייתה מוכנה לשתף פעולה וטענה שאין לה שום סכסוכים   –תושאלה יהודית פרץ  – 16.10.17בתאריך  .589
 ובעיות עם אנשים.  
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מסביר את פלטי ההזמנות והטיסות   –נגבתה עדות מסמנכ"ל חברת תעופה יהונתן בנטל  – 16.10.17בתאריך  .590
 שהוצגו לו בהקשר של מורדי אלבז.  

הנ"ל   –האם דרוש למדינות אחרות  –בוצעה בדיקה עם האינטרפול בעניין ליאור סעת  – 16.10.17בתאריך  .591
 מגורש מאפריקה ולא דרוש למדינות אחרות.  

בוצעה בדיקה מול מזכירות בית המשפט האם הוגשה בקשת החזרת תפוס על ידי עו"ד   – 16.10.17בתאריך  .592
 א.מ.ל –שני דריי בעניין הרכב של ארז סבג שהועבר לשירה אדרי  

מוסר על ההתנהלות מול מיכאל מור וניבי זגורי בהתחמשות   –חקירה מורדי אלבז  – 16.10.17בתאריך  .593
באקדח לצורך הפגיעה בטל קורקוס. לא מכיר חוב של בעל חנות טרקטורונים למיכאל מור, מפרט על נכסים  

שידוע לו ששייכים למיכאל  מור,  מספר שלא שילם עבור היצוג שלו לשום עורכי דין ואף אחד מהם גם לא פנה  
אליו בדרישות תשלום כי מבחינתו הוא סגר עם ניבי זגורי שהוא מטפל בזה במידה ומורדי ייעצר. מתאר כיצד 

עומרי ואבי אסבן הגיעו אליו לבאר שבע לנסות לאתר את זירת המטענים שהכווין אותו ניבי זגורי באמצעות  
אריק איטל. מדובר במטענים שמיכאל מור היה אמור לקבל ומניבי זגורי ושמשה רובין הצביע היכן המיקום  

של המטענים לדוד של אריק איטל. מספר על ההתנהלות של העבריינים ביום יום וכן על הבאת המטען  
מול שמעון שרביט ומיכאל מור. אומר שהשתמש    150ממיכאל מור. מסביר על ההתנהלות של האקדח בול 

 בכפפות לטקס בהתנהלות עם האקדח.  

נשמע ברקע ראיון על רצח טל   – 950/17מ.ט  28.6.17האזנה לח.ס מיכאל מור תאריך  – 16.10.17בתאריך  .594
אנשים מדברים על משטרה, מכה אחת, אליבי. מהשמות שעולים בדירה בזמן זה עולה נוכחותם   3קורקוס וכן  

 של אליושה בן שלום ושמעון שרביט בביתו של מיכאל מור. 

 24.10.17הוארך המעצר עד לתאריך    –הארכת מעצר אריק איטל  – 17.10.17בתאריך  .595

 הוצאת צו חדירה למצלמות אבטחה מעסק של נתי חדד בתאילנד  – 17.10.17בתאריך  .596

  – 5.9.17אורן בר יהושע למורדי אלבז מתאריך ק' תשאול  בין  – 519/17תמלול מ.ט   - 17.10.17בתאריך  .597
מהדברים עולים בעיקר הרצון והחשיבות   .מדובר בתשאול שבוצע במהלך חקירת החשוד בתאריך הנ"ל

שמגלה מורדי אלבז לומר את כל האמת למשטרה מבלי לטעות ומוסבר לחשוד התהליך שהוא יעבור וכן  
שיצטרך לבצע עימותים עם החשודים וכן החשוד אומר שבגלל שירה הסכים לשתף פעולה. כמו כן אומר  

שאריק איטל יישבר בחקירות אם יראו לו ראייה. מספר על אושר בן נעים שהוא אדם רע וחתך את אייל רווח  
שנה בבית הסוהר בשביל   13בכלא בגלל שאייל רווח דיבר לא יחפה על משה רובין. אומר שאייל רווח יושב 

משה רובין ועוד יש לו עזות מצח להזניח אותו. מספר שניבי זגורי רצה שמורדי יתחבר למשה רובין ומורדי לא  
רצה כי שמע שמשה רובין לא אדם אמין מהסיפור של אייל רווח. מספר איך ניתק את הקשרים עם החבורה  

של מולנר מרמת עמידר לאור זאת שהוא ישב בבית הסוהר ושכחו ממנו. מוסבר לחשוד החשיבות להיכנס  
 לפרטים בצורה אמיתית על מנת לבנות חומה של אמינות.  

מפרט על דרכי ההתקשרויות שלו עם מיכאל מור בתאריכים שבין   –חקירה מורדי אלבז  – 17.10.17בתאריך  .598
, מספר שאמר למיכאל מור שיש לו את טל קורקוס בידיים, מסביר למה הייתה התקשרות   26.6.17-27.6.17

בין ניבי זגורי לשמעון שרביט, מספר שנמסר לו ציוד במימון של ניבי זגורי מחנות הבגדים של אופיר אוזן,  
מסביר ששירה אדרי לא מעורה בהתנהלות הכספית שלו מול ניבי זגורי, מספר שלא מכיר את הבחור דימטרי  

רסקופין שהעביר לו ציוד למעצר, מסביר שעורכי הדין עמית ויצמן ושני דריי לא קשורים לעבירות פליליות  
ולכן לא מדבר עליהם. אומר שהשימוש של ניבי זגורי בשני זה על מנת לתפור לעצמו אליבי. מוסר שהוא מימן  
את עו"ד עמית ויצמן בשביל שמרית והיה בודק עם המשפחה של שמרית מה קורה איתה. מספר על הגעתו של  

לאופקים ועל תוכן השיחה ביניהם כשגיא בין היתר אומר לו שהוא מייצג את מיכל זגורי   עו"ד גיא זהבי
ושיש צו מעצר נגד אריק איטל ושאריק וניבי דיברו בשיחת וידיאו בזמן שאריק היה מעוכב בשדה התעופה  

באוקראינה. לא יודע את תוכן השיחה,  אומר שחוץ מהגעתו של גיא זהבי לתא לא דיבר איתו מלבד התנהלות  
 שהייתה בעניין עובדת זרה שלקחו לו מהבית ולא צלחה והוא לא עבד ולא קיבל כסף.  

בין שלום דומרני   - 8459מספר שיחה   12:23שעה   16.10.17יורטה שיחת וועידה מתאריך  – 18.10.17בתאריך  .599
איים על אופיר אוזן. בשיחה  שבשיחה זו עולה שאופיר אוזן חייב כסף לבחור בשם אורן ג'ין  –למיכל זגורי 

שלום דומרני אומר למיכל שהוא פונה אליה כי היא חזקה יותר מבעלה )ניבי זגורי( ושתדאג שאופיר אוזן  
ישלם את החוב שלו. מיכל עונה שאופיר אוזן הוא אח שלה ולא בסדר שמתמשים בשם של שלום דומרני  

גברים ואם היה משתמש    750. דומרני אומר למיכל שהיא חזקה כמו ₪אלף  30ומאיימים עליו ועושים סיפור מ
בשם שלה היא, היה עושה מיליונים. דומרני אומר למיכל שהמאבטחים שלו מפחדים ממנה ומיכל אומרת  

שעליה אף אחד לא יכול לאיים. רועי מתנצל בפני מיכל בוועידה ואומר לה שמכבד אותה ודומרני אומר לרועי  
 "את מיכל לא מכבדים ממיכל מפחדים".  
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בין מיכל זגורי לבחורה   – 8467מספר שיחה   13:27שעה  16.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 18.10.17בתאריך  .600
עולה משם שמיכל כועסת על בחורה בשם איריס ומאיימת שתפגע בה מאחר ואותה איריס לא    –בשם תיקי 

אמרה למיכל לבוא לשבת איתם בבית קפה. מיכל אומרת לתיקי שאיריס תשלם ביוקר והיא מבטיחה זאת  
 אישית.  

בין מיכל זגורי לבחורה   – 8527מספר שיחה   18:51שעה  16.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 18.10.17בתאריך  .601
תיקי אומרת למיכל שתפסיק לשלוח הודעות לאיריס ושאיריס מסכנה ומיכל "גמרנו אני אשרוף   –שם שתיקי 

אותה בכל העולם והיא תשלם על הדיבור הזה" ממשיכה לקלל את אותה איריס ואומרת שהגלגל מסתובב  
ומיכל מספרת שניבי אמר למיכל שאם היא תכניס את איריס לבית שלה הוא ישבור לה את הראש כי מי היא  

 בכלל שתזלזל בה. בהמשך מיכל אומרת שתעשה לאיריס מלחמה ותגיש את הנקמה קרה. 

  16.10.17+ מתאריך 166+  164+  162+   4197+   4188יורטו שיחות שרטוט מספרים  – 18.10.17בתאריך  .602
כשהדוברים הינם שמעון שרביט ומיכאל מור וכן שמעון שרביט עם גלעד בן שלמה שעצור בפנמה. וכן שיחות  

 של גלעד עם שרית רוזנשטיין )בת זוגתו של שמעון שרביט( . 
כלל השיחות סבבו בעניין שגלעד אומר שמורדי אלבז ניסה להתחיל עם בת הזוג שלו אביגיל ושלח לה הודעות  

מיניות בתקופה שהיה בחו"ל. בין היתר אומר גלעד שמורדי אלבז הוא עד המדינה הבא ושמהתיק האחרון הוא  
עד מדינה. בהמשך שמעון שרביט מדבר עם מיכאל מור מספר שיחות ומדברים על כך שמורדי נעלם מאז  
שהשתחרר והתנתק ולא ניתן להשיג אותו ומדברים מה הסיכויים שהוא עד מדינה ושמעון שרביט מספר  

צעדים אחורה   2למיכאל מור על המפגש )המבוקר( שהיה לו עם מורדי אלבז ושמאז המפגש הוא לקח ממורדי  
ומיכאל מור מתבטא שיבצע בדיקות בעניין. מיכאל מור אומר לשרביט שיפסיק לדבר בשמות ומכנים את  

מורדי אלבז "העקום". כמו כן למיכאל חשוב להבין משרביט מי האנשים שנמצאים עם מורדי אלבז בקשר וכן  
האם מורדי בקשר עם ה"רחוק" )לדעתי מדובר בניבי זגורי א.ב.י( וכן איפה מורדי נמצא בכלל. כמו כן מיכאל  
אומר לשרביט שימשיך לעשות בדיקות אמינות על מורדי אלבז. שמעון לשאלתו של מיכאל מור מתבטא שאם  

 אחוז.  50אחוז עכשיו כבר  10חשב שמורדי הוא עד מדינה ב 

 )ללא חקירות הליבה הרגישות(  E-TYPEדיסקים לחברת תמלול  123נשלחו  – 18.10.17בתאריך  .603

מוסר על ההכירות שלו עם אורי לוי, מוסר על קודים בשיחות   –חקירה מורדי אלבז   - 18.10.17בתאריך  .604
וידיאו בינו לבין ניבי זגורי, מסביר על התנהלות כספית בנושא הרכב וההפקדות. מספר על מתנות שונות  

ומשלוחים שקיבל מניבי זגורי ועל האופן שבו ניבי זגורי מתנהל בכספים ונותן להם כיסוי כביכול חוקי. מוסר על  
עסקה של מכולה עם בחור בשם טדי ביחד עם ניבי זגורי שלאחר רצח טל קורקוס ניבי זגורי אמר למורדי שהוא  

ניבי דיווח לו שטדי עשה טעות ולכן    –יהיה שותף לרווחים ובמכולה אחת שהיה בה עסקה של שותפות ברווחים 
לא היה רווח. מסביר שכל מילה שנאמרת תלוי מי אומר אותה ובאיזה הקשר ורק כך ניתן להבין את המשמעות.  
מסביר על הקשר בין שמעון שרביט לניבי זגורי. מסביר על שיחה בה כעס על ניבי זגורי שנותן לו להיות מטורטר  
בנושא הרכב. מסביר על פריטת צ'קים שבוצעה בשביל מיכאל מור דרך בחור בשם תמיר. אומר שניבי משתמש  

   ללא ידיעתה.  –בעורכת הדין שני דריי כדי לתת כיסוי חוקי למהלכים שלו 

מדבר על כספי הערבויות של שירה מול ניבי זגורי. מדבר על המימון   –חקירה מורדי אלבז  – 19.10.17בתאריך  .605
, מסביר שלא לקח את ההצעה של ניבי זגורי לקבל   935/17+  937/17של יניב לוי. מסביר את שיחת הוידיאו מ.ט 

מהבת של ניבי רכב כי מבחינתו ניבי בדק אותו, מציגים למורדי את הסרטון מפיצה עדן והוא מזהה את רכב  
 הפז'ו שהיה ביחד עם אריק איטל. מסביר כיצד התנהל בליל הרצח של טל קורקוס בתצפית על הרכב של טל.  

 התקבלו דוחות פריקת הטל"ס של מורדי לאורך תקופת ההפעלה  – 19.10.17בתאריך  .606

  –בין אריק איטל לאבי איטל  902מספר שיחה  23:08שעה   24.5.17מתאריך יורטה שיחה  – 19.10.17בתאריך  .607
בו מדברים ככל הנראה על פניה לתקשורת בעקבות המפגשים של משפחת איטל עם המשטרה. אבי אומר לאריק  

 שאם יבטיחו לו הגנה מהמשטרה יפתח את הפה כמו שצריך ואומר לאריק תיזהר מהחארות האלו.  

  רוביןשיחה בין משה  – 7993שיחה מספר  20:15שעה  10.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 19.10.17בתאריך  .608
ומיכל אומרת שהחליף טלפון ושואלת מה עם אריק איטל  שואל את מיכל על ניבי זגורי   משהלמיכל זגורי, 

ואומרת שהיא לא יודעת בכלל על מה הוא עצור ושהוא מסכן. מיכל מדברת בועידה עם משה רובין ואומרת שאיך 
 שהוא משתחרר שיסע לסין לניבי יחד איתה.  

שיחה בין מיכל זגורי   – 8061שיחה מספר  11:13שעה  11.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 19.10.17בתאריך  .609
שליטא שואל את מיכל מה עם ניבי ומיכל עונה שהוא עושה פרנסה ושליטא מתבטא שיסע לחג   -למשה שליטא 

לניבי לחו"ל מיכל אומרת הלוואי ובהמשך מיכל אומרת למשה שליטא שניבי אוהב אותו באופן מיוחד ושיתקשר  
 אליו בהמשך. 

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 19.10.17בתאריך  .610
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 המשך סריקות טל"ס חשודים   – 19.10.17בתאריך  .611

 ישיבה עם פמ"ד  – 19.10.17בתאריך  .612

 המשך האזנות ותמלולי שיחות מעורבים לאורך כל הפרשייה   – 21.10.17 – 20.10.17בתאריך  .613

 המשך אבטחת מורדי אלבז כולל בילוש עיקוב ושרטוט לאורך כל הפרשייה   – 21.10.17 – 20.10.17בתאריך  .614

שניבי זגורי הזמין טיסה פנימית בתוך סין לתאריך   מהרשויות בסין דיווחהתקבל   – 21.10.17בתאריך  .615
   24.10.17לאור זאת נדחו המעצרים של שאר החשודים עד ליום   –שם יבוצע מעצרו  – 23.10.17

מוסר שאין לו בעיה לוותר על חסיונות עו"ד פשוט אין לו מה   –חקירה מורדי אלבז  – 22.10.17בתאריך  .616
להסתיר ועם שני דריי לא רואה בכל שיש לו איתה חיסיון עו"ד לקוח. מסביר כיצד הייתה ההתנהלות בינו לבין  
ניבי וכן למיכאל מור בקבלת האקדח שהיה אמור לשמש לרצח טל קורקוס ו/או לירז תשובה בזמן שניבי זגורי  

. מספר שמיכאל מור התקשר אליו   21.6.17" בתאריך  5000ביקש את האקדח ממיכאל מור בקוד "הלוואה של 
 לאחר השיחה עם ניבי ואמר לו להגיע להיפגש איתו ואז הפנה אותו להתנהל מול אליושה בארגון האקדח.  

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 22.10.17בתאריך  .617

   - עדות אוטנטית  –עדות בכתב עם כינוי נ.פ  צילום אותר –המשך סריקות טל"ס חשודים  – 10.1722.בתאריך  .618
 שנים.  3בפלאפון של אריק בו סוכן משטרתי מוסר שמתי ממן שלח חשוד לזרוק רימון לביתו של אריק איטל לפני 

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 22.10.17בתאריך  .619

 המשך ביצוע מחקרי תקשורת  - 20.10.17בתאריך  .620

   24.10.17התקשרויות עם גורמי יועמ"ש לקראת הארכת מעצרו של אריק איטל בתאריך  – 22.10.17בתאריך  .621

חוזר על דבריו שאין לו מה להוסיף החקירות ולא זוכר ושמתנכלים   –חקירה אריק איטל  – 22.10.17בתאריך  .622
ואומר    2001לו מאז המפגש שהיה לו עם המשטרה. לא מתייחס לגופו של עניין לנושא הרכבים שלקח מטרייד אין 

לעניין הסירוב שלו לפתוח את הפלאפון שזה בעצת עו"ד. מסרב לענות ולהתייחס שנשאל על אנשים אחרים.  
מכחיש ששיבש חקירה עם ז'אנט יוסף. מתלונן על כך שלא התייחסו   -בניגוד לראיות שהוצאו מתוך הטל"ס

למפגש של המשטרה עם אח שלו ואז שהתייחסו לכך לגופו של עניין שינו את המשמעות שלו. טוען שהבין שרצו  
לגייס אותו כסוכן משטרתי. מכחיש שרימון הלם שנזרק לבית שלו היה מיועד לו ואומר שאולי היה קשור לאדם  
שהשכיר אצלם יח' דיור והוא לא יודע את פרטיו. טוען שנושא זריקת הרימון היא תעלומה לגביו. כשמוטח בפניו  

שיש לו עדות מצולמת בפלאפון טוען שהתייחס אליה כשמועה, מוטח בפניו שעל פי התכתובות בפלאפון שלו  
הנ"ל לא עונה לגופו של עניין. מוטח בפניו שמחק נתונים מהפלאפון שלו והנ"ל אומר   –הרימון היה מיועד אליו 

 שהמשטרה מנסה להוציא דברים מהקשרם.  

בתום חקירתו של אריק איטל ביקש לשוחח עם ק' התשאול אורן בר יהושע. התשאול   – 22.10.17בתאריך  .623
בוצע בתוך חדר החקירות בתיעוד אודיו/וידיאו. בשלב ראשון אמר אריק איטל לק' התשאול ששהוא עומד במילה  
שלו ודואג לצרכיו כולל ציוד ותרופות ושהתא בנתיבות טוב יותר מהתא בדימונה. כמו כן מוסר שהוא עושה כבוד  
לשוטרים בתחנה. אריק דיבר על הארכת המעצר האחרונה שבוצעה ואמר שהוא יודע שעו"ד אמר דברים שאינם  
נכונים בחלקם וזה חלק מההצגה שלו. אריק הוסיף ואמר שפועל ע"פ עצת עו"ד ולכן הוא שותק ואולי זו טעות.  

אורן בר יהושע אמר לחשוד שהכי חשוב שהוא יעשה מה שטוב בשבילו ויחשוב על עצמו ועצות עורך הדין הן  
חשובות ועליו להקשיב להם. כמו כן אמר לו להיות עירני בדיוני המעצר מאחר והאמירות של המשטרה, הסניגור  
והשופט חשובות מאוד. אריק איטל חזר לנושא המפגש עם המשטרה ואורן הטיח בפניו שהוא הבין במפגש שהוא  
הרוצח העיקרי בשתי הרציחות ולכן לא ראה איך לא מסתבך עם המשטרה אם עוזר להם בפיענוח שלהם והחשוד 

אמר שהוא לא רוצח ואורן אמר לחשוד שהוא עשה לעצמו רציונליזציה ולא מתייחס לקורבנות שלא כשווים  
חיים ולכן הצדיק לעצמו את ביצוע רציחתם. כמו כן אורן אמר לאריק שבמהלך כל הזמן הוא יכול להחליט  

למסור גרסה מפורטת לגבי כל האירועים וגרסתו תיבחן ומה שלא יודע שיגיד לא יודע ומה שלא זוכר יגיד לא  
זוכר אבל שיאמר אמת ולא יתחמק מלענות על תשובות ואם הוא חושש מעיוותים שיענה ישר מבלי שהדברים  

 לשתי פנים. לציין שאריק הביע מספר פעמים אמון באורן בר יהושע ובהתנהלות מולו.  ישתמעו  

אותרה שיחה בין מיכאל מור למוטי אהרוני   - 950/17ע.ק  –מתוך הח.ס של מיכאל מור  – 22.10.17בתאריך  .624
מיכאל מור אומר למוטי אהרוני   – 150ביום בו הסוכן קיבל ממוטי אהרוני את האקדח בול  – 29.6.17בתאריך 

)מתאים לחוות דעת תרמילים שלא נקשר לאוסף   ושלא יאבדו אותו שהאקדח הוא חדש ולא ירו בו בעבר
הבקשה של מיכאל מור שלא יאבדו אתה   אירועים( ואומר לבצע בדיקה על ידי דריכות ולהיזהר מפלאפונים.

הנשק )שנמסר מלכתחילה לסוכן לכאורה לפגיעה העבריינים יריבים( מתאים לאמרות הסוכן הצפוני שלחצו עליו  
 (  3.7.17להחזיר את הנשק הנ"ל לאחר מכן )מזכר מפעיל 
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אותרה שיחה עסקית בין מיכאל מור לניבי   – 950/17ע.ק  –מתוך הח.ס של מיכאל מור  – 22.10.17בתאריך  .625
מיכאל מור מבקש את עזרתו של ניבי זגורי בעניין מכולה שמתעכבת מסין עם בחור בשם   – 20.6.16זגורי בתאריך 

והשליטה של ניבי זגורי בעניין   מראה על קשר בין הצדדים -ניבי אומר שלא מכיר ובשבילו יעשה בדיקות  –אסי 
 . סחורות שמיובאות מסין לארץ

הוגשה בקשה למשנה לפרקליט המדינה מומי למברגר לאשר בקשה להאריך את מעצרו   – 23.10.17בתאריך  .626
   24.10.17ימי מעצר נוספים החל מתאריך   8 –אושרה הגשת בקשה ל  – ימים נוספים  15  –של אריק איטל ב 

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 23.10.17בתאריך  .627

   המשך סריקות טל"ס חשודים  – 23.10.17בתאריך  .628

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 23.10.17בתאריך  .629

 המשך ביצוע מחקרי תקשורת  – 23.10.17בתאריך  .630

עולה שילדה שדוברת ברקע   – 26.6.17מתאריך   – 950/17ע.ק   –תמלול ח.ס מיכאל מור  – 23.10.17בתאריך  .631
 נשמע גבר מדבר בטלפון עם גבר בשם "ניבי"  21:00מוסרת שאסור להתקשר לאבא )מיכאל מור( , כמו כן בשעה 

רשויות סין  –התקבל מזכר מסנ"צ יוני חג'ג' בעניין ההתקדמות עם רשויות סין  – 23.10.17בתאריך  .632
ביטלו את הויזה לחשודים ניבי זגורי, ליאור סעת ויניב חזיזה וגורמי אכיפה בסין הרכיבו צוות 

חקירה שפועלים למעצרם ומעצרו של ניבי זגורי עוד השבוע. ביצעו פעולות איסוף בעניינם,  
 לאור זאת הפרוץ נדחה – הונפקו ויזות למשלחת שתביא את החשודים למעצר.

  – בין אדם איטל לניב איטל  -  120ר שיחה  מספ 08:44שעה  6.9.17יורטה שיחה מתאריך  – 23.10.17בתאריך  .633
ניב אומר שראה פרוטוקול החלטה בעניינו של אריק אצל עו"ד גיא זהבי, מדברים על הכנסת ציוד לאריק ועל דוח  

שעו"ד גיא  סודי שהוגש לשופט ואדם מסביר לניב שגם משפחה לא יכולה להיות נוכחת מחשש לשיבוש. אומר  
שולח את העובדת שלו לקנות ציוד לאריק איטל. ניב אומר שהתקשר לציון שאמר לו שהוא בחופשת מחלה  זהבי 

והוא לא יודע מה קורה )מדובר בשוטר ציון חיון והשיחה הועברה למח"ש( ניב אומר בהקשר לאמרה של אדם  
אדם אומר לו  גיא זהבי לצורך ציוד לאריק. עו"ד ניב אומר ש"דיבר בחו"ל" ונתן כסף ל –שגיא העורך דין יגיע 

  גיא זהבישלא לדבר עם אף אחד כי כל מה ש"הוא" יכול לעשות זה רק להגיד לגיא תלך תדאג תכניס וגם ככה 
מחליטים לקחת את העניינים   (שמנחה את גיא זהבי  )מחזק את ההנחה שמדברים על ניבי זגורי עושה את זה 

 לידיים ולהפעיל הם את עו"ד גיא זהבי ולא האחר.  

  – 149שיחה  מספר  14:39שעה   6.9.17מתאריך  יורטה שיחה בין ניב איטל לאבי איטל  – 23.10.17בתאריך  .634
וניב אומר לאבי שאם אריק היה    אבי איטל אומר לניב שצריך לצרף עו"ד נוסף מלבד גיא זהבי -  03:01מונה 

שיחה זו מהווה אישור לכך שהמימון של גיא   – "שאני רוצה עו"ד אחרליניב  לך תגיד " רוצה היה אומר לגיא
אומר לניב להשאיר את הפלאפון שלו   שעו"ד גיא זהביעוד עולה   .הינו יניב/ניבי זגורי –זהבי ומי שמנהל אותו 

בהמשך השיחה   בקטנוע ולהיכנס למשרד שלו ושם מראה לו פרוטוקולים חסויים שהינם תחת צו איסור פרסום.
גיא זהבי אומר לניב )לדבריו של ניב( שמה שהוא אומר לו יכול לסבך אותו וכן אבי איטל אומר שהוא לו סומך על  

 עו"ד ששם את המשפחה בצד ועומד מול הלקוח שלו )ניבי זגורי(  

  6.9.17יורטו שיחות בין ניב ואדם איטל בעניין המעצר של ז'נט ואריק איטל מתאריך   – 23.10.17בתאריך  .635
בו עולה שלאדם יש אפשרות לבצע בדיקות מול גורמים שונים בעניין עצורים   121+126+134מספרי שיחה 

נתן לאריק   שעו"ד גיא זהביאומר שיבדוק מול קמ"ן ומבקש מניב שישיג ת.ז של ז'נט, כמו כן אומר  –בפרשייה 
 גם את הפרוטוקולים של ז'נט. 

הועברו בקשות להשוואות קול בין הח.ס של מיכאל מור לניבי זגורי וכן בין הח.ס של   – 23.10.17בתאריך  .636
 מיכאל מור למעורבים בפרשייה להערכה צפון  

 התקבל דוח סנכרון מהמ.ט על קבצי הוידיאו והאודיו בין מורדי אלבז לניבי זגורי.   – 23.10.17בתאריך  .637

 יום מהיום  30למשך   80/17הוחתם צו איסור פרסום על פרשייה   – 23.10.17בתאריך  .638

   29.10.17ימים עד לתאריך  6  –הוארך מעצרו של החשוד ב   – להארכת מעצר אריק איט – 24.10.17בתאריך  .639

מורדי  אדם וניב מדברים על  – 969ספר שיחה מ 20:20שעה   14.9.17שיחה מתאריך   יורטה – 24.10.17בתאריך  .640
ושירה שהי ועצורים בפרשייה. אעדם מספר שמכיר את שירה אדרי והגרוש שלה יוסי אדרי. בהמשך מתחילים  

 לעות את זהותו של מורדי כאילו מדברים על אדם אחר.  
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מדובר בשיחה בין ניב   – 2473מספר שיחה  13:35שעה   4.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 24.10.17בתאריך  .641
 איטל לאדם איטל על מימון שמקבלים מגורמים שונים. השיחה מקודדת.  

אדם איטל משאיר   – 4211מספר שיחה   22:01שעה  21.10.17מתאריך  שיחהיורטה   – 24.10.17בתאריך  .642
אומר שלא מצטער על שום דבר ויודע מה   – 18:22בשעה  17.10.17הודעה במענה קולי שהתקבלה בתאריך  

הכוונות שלו ושזה חרטוט שהוא מוכר ושעדיף לחיות חיים נורמליים ולא להיות שרמוטה של אף אחד ושהוא לא  
הולך להיות בקשר עם השרמוטות שלא סופרים אותם. בהמשך משאיר הודעה נוספת לניב שהוא התבלבל  

 והתכוון לשלוח את ההודעה לאדם אחר.  

בין מיכל זגורי לאימא שלה    4925מספר שיחה   19:38שעה  21.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 24.10.17בתאריך  .643
 )הועבר לבדיקה של הלבנת הון(  מבקש ממנה לבטל תנועה כספית שביקשה ממנה קודם –

בין מיכל זגורי לאופיר אוזן    8461מספר שיחה   12:27שעה  21.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 24.10.17בתאריך  .644
לקחה חסות על אופיר בחוב שלו מול שלום  נתנה לאופיר להיות בהשתק בשיחה ובהמשך לכך שמיכל זגורי   –

אופיר אומר למיכל שהיא גדולה מהחיים ושגרמה לאותו אורן שגובה חוב מאופיר להתקף לב ושילמד   –דומרני 
הבן זונה. אומרת שאמרה לשלום דומרני שבכוונה משתמשים בשם שלו על מנת לאיים על אופיר ובהמשך אומרת 

 שסתם אמרה את הדברים ואומרת לאופיר שישלם את החוב בתשלומים. 

בין מיכל זגורי לאישה בשם    8529מספר שיחה   19:09שעה  16.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 24.10.17בתאריך  .645
רננה אומרת למיכל למה היא עושה חגיגות על חשבונה ואומרת לאיריס שהיא לכלכה עליה ומיכל עוצרת   –רננה 

את רננה מלדבר ורננה ממשיכה ומיכל אומרת לה שתקליט אותה ורננה אומרת למיכל מה היא עשתה לה ושלא  
תכניס אותה לסיפורים ושמזל שעזבה את באר שבע שכל היום עסוקים בלכלוכים. בשלב זה מיכל זגורי מתחילה  

שתיזהר ותשמור על הפה שלה ומקללת אותה ואומרת לה שתשב בשקט למה אם  לאיים על רננה ואומרת לה  
 תדבר הרבה כדאי לה להיזהר ומנתקת את השיחה. 

 שיחה בין מ' ימ"ר נגב למורדי אלבז  – 18.8.17מתאריך  988/17סיום תמלול מ.ט   – 24.10.17בתאריך  .646

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 24.10.17בתאריך  .647

 המשך סריקות טל"ס חשודים    – 24.10.17בתאריך  .648

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 24.10.17בתאריך  .649

 מחקרי תקשורת   ניתוחהמשך   – 24.10.17בתאריך  .650

דיווח מפעיל: בשעות הערב התקשר ליאור סעת למורדי אלבז ואמר לו שניבי רוצה לדבר   – 24.10.17בתאריך  .651
בשיחה ניבי אומר למורדי שהוא אוהב אותו אפילו   –תועדה שיחה בוידיאו בין ניבי זגורי למורדי אלבז  –איתו 

ממורדי וכן התוצרים יונפקו   25.10.17תיגבה עדות בתאריך   -שלא דיברו הרבה זמן. בשיחה היו המון סימני קוד 
 לדיסק אודיו/וידיאו.  

נשמע ניבי זגורי משוחח עם מיכאל    – 21.6.17מתאריך   950/17תמלול ח.ס מיכאל מור ע.ק  – 25.10.17בתאריך  .652
מיד לאחר מכן מיכאל מור סוגר עם מוטי אהרוני ושמעון  ( 5000מור בשיחת קוד על העברת האקדח למורדי ) 

על אופן התנהלות עבריינית שצריכים לבצע וכן יך להתמודד עם  בין היתר  שרביט את ההעברה. מיכאל מדבר 
 משטרה וכן מדברים על אירועים פליליים שונים.  

  DVRמיכאל מור ושמעון שרביט שנפרקו וכן פלאפונים של  –נסיעה לצפון להבאת מוצגים  – 25.10.17בתאריך  .653
 .  , מחשב נייד ודיסק און קימצלמות אבטחה שנתפס מביתו של מיכאל מור

 ישיבה עם קמב"צ יחידת העיקוב על כלל הפרשייה לאיתור חומרים לראיות + חיסיון  – 25.10.17בתאריך  .654

 ישיבה עם פרקליטה מלווה סיגל דהן  – 25.10.17בתאריך  .655

   28.10.17היערכות מבצעית לביצוע מעצרים שלב א' לתאריך  – 25.10.17בתאריך  .656

 גביית עדות מורדי אלבז.   – 25.10.17בתאריך  .657

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 25.10.17בתאריך  .658

 המשך סריקות טל"ס חשודים    – 25.10.17בתאריך  .659

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 25.10.17בתאריך  .660

 מחקרי תקשורת   ניתוחהמשך   – 25.10.17בתאריך  .661

 הוחתמו צווי חיפוש + צווי חדירה לטל"ס לכלל החשודים בפרשייה  – 25.10.17בתאריך  .662

 פריקת טל"ס ומכשיר הקלטה של מורדי אלבז  – 25.10.17בתאריך  .663
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נשמעים שיחות ל פעילות מבצעית של משטרה וכן על   – 20.6.17  –תמלול חס מיכאל מור  – 25.10.17בתאריך  .664
 זהירות מפלאפונים, מעקבים של המשטרה, סמויים, נשקים שמוסלקים ולא מתקרבים. 

ומספר ששירה    27.6.17מוסר על יום בו היה בשדה התעופה בתאריך   –עדות מורדי אלבז  – 25.10.17בתאריך  .665
הייתה איתו ואז בא מיכאל ואז רובינזון הרכז מודיעין. מספר על ההתנהלות שלו עם אריק איטל בפגיעה בטל  

קורקוס ומה היה תפקידו של כל אחד. מספר כיצד עקבו אחרי טל קורקוס לגן יבנה. מספר שאמר לאריק שאין לו 
בעיה לירות בטל ואריק אמר לו "אני בידיים שלי יקח אותו". מסביר מדוע מיכאל מור רצה את האקדח מיד  

לאחר הרצח של טל קורקוס. משיב על עדויות שעלו בהקשר שלו מהסוכן הצפוני סאלי סבג, מפרט על המקום בו  
הוסלק האקדח כשכיוון את שמעון שרביט )מאחורי ארון חשמל על בטונדה(. מספר שתמיד חשד בסוכן הצפוני  

ואמר לו שיביא בחזרה אקדח שקיבל ממוטי והסוכן אמר שזרק אותו במהלך מרדף ומורדי אמר לו שילך להביא  
לבנות חבלה במקום האקדח כי הם לא צריכים כסף. כשמטיחים בפניו שהסוכן אמר שהוא ושרביט אחראים   4

אומר מורדי אז למה לא נעצרתי אצלם? ולמה שרביט השתחרר? ושאין לו שום קשר   –לכל הנשק של ארגון מור 
גרם של חומר ומורדי אמר לו שהוא לא מתעסק   100עם הסוכן מלבד פעם אחת שהסוכן פנה אליו וביקש ממנו 

עם ליאור סעת וניבי זגורי. מסביר שדיברו על הנתק    24.10.17מפרט על השיחה שהייתה לו בתאריך  בסמים. 
שהיה ביניהם ועל הסכסוכים של מורדי, שניבי לקח אחריות על מורדי מול שמוליק הרוש, אומר שהעביר מסר  

 לכולם שהוא בחו"ל.  

נשמע מורדי מדבר בטלפון ומחפש את אריק   – 25.6.17תמלול ח.ס מיכאל מור תאריך  – 25.10.17בתאריך  .666
לאחר מכן מורדי ומיכאל נשמעים מדברים בלחש כשמורדי אומר "אין משחקים" מורדי נשמע מחכה שיביאו לו  

  26.6.17משהו ואומר למיכאל שישבור את הראש עם "אופיר" ומיכאל אומר היה נותן משהו ביד. בשעת לילה של 
נשמעים מורדי ואריק מיעים לדירה של מיכאל מור ואליושה גם נשמע ברקע. בשיחה זו מדברים על הבאת  
ואז   המטען כשמיכאל אומר "אין דבר כזה שזה לא עובד" ואומר "מה אתה חושב אתה רצית לזרוק מהחניה?"
אומר "אין תקלות, אין תקלות, אולי המערכת" ופונה לאליושה ואומר לו לדבר עם אדם ולצאת אליו מהר  

ושיביא ומורדי אומר "נצא ניקח את זה" ומיכאל אומר "אנחנו ניסע בנתיים נוציא שם את מה שצריך להוציא"  
אריק אומר שהוא לא מבין בתחום ומיכאל עונה שהוא מאחל לו חיים של כלב ואומר לאריק שזה עניין טכני ולא  

תורה מסיני. ומיכאל אומר "שיצא דחוף" ומדבר על כסף ושיצאו עם הרכב והוא יהיה עם האופנוע. אליושה  
שואל אם מיכאל יוצא עם האופנוע ומורדי שואל אם ירכיבו את הדבר עם האופנוע. מורדי שואל את אריק אם  
הוא שתה ונשמעים קולות של ילד ששואל את מיכאל אם הוא יוצא ונשמעות טריקות של דלת. )מדובר ביציאה  

 אל שמעון שרביט להביא ממנו את המטען(  

ליאור סעת    – 1015/17מ.ט  24.10.17תמלול שיחה בין ליאור סעת למורדי אלבז מתאריך  – 26.10.17בתאריך  .667
אומר למורדי שלא דיברו הרבה זמן ומורדי אומר שהוא נמצא בסכסוכים ובלגן וליאור סעת אומר למורדי שניבי  

זגורי סגר לו את הסכסוך עם שמוליק הרוש ומורדי אומר לו ששום דבר לא נסגר וליאור סעת אומר למורדי שניבי  
 זגורי לקח עליו אחריות ומורדי אומר לליאור שיגיד לניבי להתקשר אליו 

  8  –התקבל אישור של היועץ המשפטי לממשלה להאריך את מעצרו של אריק איטל ב  – 26.10.17בתאריך  .668
 ימים נוספים 

נחקר על שיחה האחרונה שהייתה לו עם ניבי זגורי וליאור סעת    – גביית עדות מורדי אלבז – 26.10.17בתאריך  .669
בשבילו ושסגר לו את הסכסוך עם שמוליק הרוש וכן שבכל דבר שהוא   24/7שבעיקרה ניבי אומר למורדי שהוא 

צריך אותו הוא יעזור לו ושיכול ללכת לדרום להסתדר שם. כמו כן ניבי אומר שניתק מגע כי המשטרה עליו וכן  
 מורדי אומר לניבי ששמעון שרביט נהיה חתרן ומורדי מוסר שהתנתק ממיכאל מור ואומר שהוא בחו"ל.  

מיכאל מור מוסר למוטי    – 950/17מ.ט   – 29.6.17סיום תמלול ח.ס מיכאל מור מתאריך  – 26.10.17בתאריך  .670
אהרוני פרטים על אקדח חדש שלא בוצע בו שימוש, מדברים על הכנסת ציוד וחילוט רכבים, מדברים על בחור  

 בלי שכפץ. בשם נועם שהולך 

נקלטה שיחה בשעה    – 950/17מץט  – 27.6.17סיום תמלול ח.ס מיכאל מור מתאריך  – 10.17.. 26בתאריך  .671
בהמשך  בין  מיכאל מור למורדי אלבז כשברקע שירה מדברת ומיכאל אומר שיגיע למורדי לשדה התעופה.   10:04
 גבר שואל אחר האם פירקו את טל קורקוס.   13:48בשעה 

   28.10.17היערכות למעצרים וחקירות ביום  – 26.10.17בתאריך  .672

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 26.10.17בתאריך  .673

 המשך סריקות טל"ס חשודים    – 26.10.17בתאריך  .674

 נשלחו קטעים מהח.ס של מיכאל מור למעבדת קול לצורך שיפור  – 26.10.17בתאריך  .675

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 26.10.17בתאריך  .676
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 המשך ניתוח מחקרי תקשורת  – 26.10.17בתאריך  .677

 אין תאריכים רלוונטיים.   –של מיכאל מור שנתפס על ידי היחידה הצפונית   DVRנבדק ה   – 26.10.17בתאריך  .678

מדברים   – 29.9.17שיחה מתאריך  – 994/17תמלול שיחה בין מורדי לניבי זגורי מ.ט  – 26.10.17בתאריך  .679
עיניים בתקופה כזו, מדברים בקודים שניבי אמר   100חולין, על המעצר של גלעד שלמה בפנמה ושצריך לפתוח  

לבני שלמה שיקח אחריות על מורדי אלבז ושהיה מופתע שניבי פנה אליו וכן מדברים שהיו יותר ערניים והקדימו  
 בחשיבה את האויבים שלהם וניבי זגורי מתאר כיצד חתם על מורדי אלבז מול בני שלמה.  

הפקת הודעות ותכנים המעידים על אלימות שהפעיל אריק איטל על ז'אנט יוסף בימים   – 27.10.17בתאריך  .680
בין היתר ז'אנט אומרת לאריק שלא יכולה לתפקד והגרון כואב לה והוא אומר לה   – 24.6.17שסביב התאריך  

 שמצטער אבל זה בגלל הפה שלה וז'אנט אומרת לו שתעזוב אותו כי גבר שמרביץ תמיד ירביץ  

 ביצוע ניסיונות איתור ז'אנט בעפולה תל אביב והרצליה.   - 27.10.17בתאריך  .681

מבוססת הזוגיות בינה לבין אריק, מגורים משותפים ורצון להתחתן,   – חקירה זאנט יוסף – 27.10.17בתאריך  .682
שותקת כשמדובר על איומים ואלימות מצד אריק ושמוטחים בפניה הודעות כתובות על כך אומרת שהגזימה  

 ושהבעיות ביניהם זה בין בני זוג ולא רוצה לשתף 

טוען שלא זכור לו שראה אלימות בין אריק לז'אנט אומר שהיה עד   - חקירה אבי איטל  – 27.10.17בתאריך  .683
ות זה בגלל שנסע לתאילנד לניבי לויכוחים. )להשלים מזכר תשאול מיוסי בר על כך שאבי איטל אמר לו שכל הצר

 קלל את ניבי(  ומ

הוצאת צו למוסדות רפואיים לצורך איתור טיפול רפואי של ז'אנט עקב תקיפה שביצע   – 27.10.17בתאריך  .684
 כלפיה אריק איטל 

 א.מ.ל  – ביצוע בדיקות בבתי חולים וקופות חולים אחר תיעוד רפואי של ז'אנט לאחר שהותקפה על ידי אריק .685

שלום, ארז סבג, גילי    מיכאל מור, אליושה בן  –מעצרים  חיפושים ומבצע  - 28.10.17בתאריך  .686
 נעצר לצורך תרגילי חקירה אלבז רדי ואריק איטל נחקר חקירת הטחות ומ  –מזרחי, ניר טולדנו  

 המשך האזנות סתר למעורבים מגל מעצרים שלב ב' כולל שמעון שרביט  - 28.10.17בתאריך  .687

 יום.   15חתם על הסכמה להארכת ימים    -מורדי אלבז כחלק מתרגילי חקירה מעצר – 28.10.17בתאריך  .688

בוצעו הטחת ראיות בשלל ונשאם לחשוד: פלאפון מבצעי שהחזיק   –חקירה אריק איטל  – 28.10.17בתאריך  .689
הוטח בפניו סרטון מיום רצח  ברצח אלישע סבח, איכונים בזירות הרצח, תכני פלאפון מפלילים והאזנות סתר. 

טל קורקוס ברחוב שורק אשקלון כשמתהלך עם הכלבה ועם מורדי. לא מזהה את עצמו ואומר שיכול להיות  
לא    –תמונות של מעורבים  הוצגו   שהיה באשקלון בכל יום בכל שעה ובכל רחוב. לא נותן תשובה חד משמעית.

עם ג'נט, עם אדם, עם ניב ועם חן. מזהה את כולם. נותן    של אריקשיחות  הושמעומתייחס ולא מדבר על אחרים.
שאחרי הפגישה עם מפקד הימ"ר נכנס לחרדות ולכן מתנהג ככה מחליף  ואומרפרשנות להתנהלות המפלילה שלו  

 טלפונים מבקש שימחקו הודעות ובורח. 
שיחות בהן מבקש מניב ליצור קשר עם ניבי זגורי ולהודיע לו שהכל בסדר ולברר מה יחסו של ניבי  לאריקהושמעו 

לאור השמועות כי אריק הוא עד מדינה. לא אישר אך גם לא הכחיש שמדובר בניבי זגורי ואמר שקבע באמת  
להפגש איתו בקייב אולם בתמימות וללא כל קשר לפשע. הוטחה בפניו הודעה ששלח לחן בה מבקש שתיכנס דרך  
הווצאפ שלו ותעביר דרישת שלום ל"אח ליאור חבר ניבי" )ליאור סעת וניבי זגורי(. לגבי זה אומר שמדובר באדם  

 אחר שלא מוכן למסור פרטיו.

 שמר על זכות השתיקה לאורך כל החקירה .  -חקירה מיכאל מור – 28.10.17בתאריך  .690

 שמר על זכות השתיקה לאורך כל החקירה .  - חקירה אליושה בן שלום – 28.10.17בתאריך  .691

 שמר על זכות השתיקה לאורך כל החקירה .  -ניר טולדנוחקירה  – 28.10.17בתאריך  .692

 שמר על זכות השתיקה לאורך כל החקירה  –חקירה גילי מזרחי  – 28.10.17בתאריך  .693

בעדות זו הוצגו לו תמונות של כול החשודים בפרשייה פרט לניבי זגורי   -חקירה ארז סבג – 28.10.17בתאריך  .694
ואשתו מיכאל זגורי לא זיהה איש ולטענתו לא מכיר אותם למרות שהוצגה לו תמונה של מורדי אלבז הנ"ל לא  
זיהה כי זה הבן אדם שביחד עם שירה אדרי ביצעו את עסקת קניית הרכב , מוסר מיד שניב זגורי חבר טוב שלו  

שנתפסה על ידי המשטרה מסר שניבי   6ושהתבקש למסור את כול התנהלות הדברים שהיו סביב רכב המזדה 
יו דרך הווצאפ ואמר כי כול השיחות עם ניבי הם דרך  אל  ל בחודש אוגוסט התקשר"זגורי שעוד הוא היה בחו

הודעות כתובות בוצאפ  הווצאפ בהודעות קוליות שכול אחד משאיר לשני וככה היו השיחות כולם עם ניבי או ב
שלו יוסי סגר את החוזה שלו עם  עו לעסק שלו זוג שניבי זגורי שלח אותם לקנות רכב ולדבריו העובד מוסר כי הגי 
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חות אך גם הוא יהיה בעניין הזה אבל כול השיחות על הרכב התנהלו מול ניבי בלבד ולדבריו ניבי אמר לו  וקהל
לדבריו לאחר ארבע ימים הודיע לניבי  .  יפ'שייתן לזוג את רכב המזדה למספר ימים לנסיעת מבחן  כי הזוג רוצה ג

יפון לזוג ואז קיבל הודעה  'יפון וניבי אמר שהוא יבדוק ואז ביום ראשון שוב פעם שלח הודעה  שיש לו ג ' שיש לו ג
חות נעצרו ושעו"ד שני תגיד לו איפה הרכב ולטענתו לא זוכר מי או שני או ניבי אמרו לו שהרכב  ומניבי שהלק 

לשם  בשדה דוב והוא נסע לשם עם חבר בשם רוני זינו ואז נזכר שניבי זה שאמר לו שהרכב בשדה דוב כי רק בדרך
טען שאין לו שום הסכם של לקוח עו"ד עם שני ולא חתם לה על שום הסכם כזה  .  הצליח להשיג את עו"ד שני

חזרת הרכב , מוסר שלא חתם לעו"ד על שום מסמך שמבקש את  בה גיע דרך ניבי זגורי לטפל בעניין ושהיא ה
עו"ד התקשרה אליו וביקשה ממנו מספר מסמכים וזאת כדי להגיש בקשה להחזרת הרכב  ה הרכב בשמו וכי שני 

מהמשטרה , הודה שלא פנה בשום דרך ללקוחות שקנו ממנו את הרכב ועשה זאת על סמך מה שניבי זגורי ביקש  
  ממנו והבין שטעה שלא פנה ללקוחות ישירות  לצורך החזרת הרכב , טען שמי שצריך לשלם לו על הרכב זה הזוג

רי ביקש ממנו וטען שניבי חבר וכי יודע גם שניבי עבריין מוכר בבאר שבע , מוסר אבל כול העסקה בוצע כי ניבי זגו
ר נגב ואז ניבי בשיחה עימו אמר לו  "ר בנתיבות ולא מצא שם את ימ "שהוא אישית יצא  לחפש את הרכב שלו בימ

שהימר נמצא בבאר שבע בקרן היסוד ושלח אותו לשם כדי לבקש את הרכב טען שניבי לא אמר לו מה להגיד  
עו לו שיחות שבהם ניבי אומר לו במפורש להגיד שהזוג לקח את הרכב המדובר לנסיעת  יבחקירה למרות שהשמ

מבחן של כמה ימים ושאין לו מה לפחד ושלא בוצע שום פשע עם הרכב אחרת היו באים אליו מזמן ובשיחה ארז  
להגיד לארז שהרכב ניתן   אגנשמע שהוא מאשר לו זאת לציין שיש מספר שיחות כאלה שכול הזמן ניבי דוגא

לנסיעת מבחן למרות שהחשוד אמר שהוא עשה טעות והדבר של נסיעת מבחן לא עלה בשום חוזה עם הזוג והדבר  
שהוטח בפניו שלא   .לנסיעת מבחן  בשקנתה את הרכב היא ידע שהרכ הוטען כי גם שירה הבחור ,עלה רק עם ניבי

שנשאל מי אמור לשלם על הרכב המזדה אמר שהזוג    .נאמר להם דבר כזה אמר שזוכר שדיבר עם ניבי על זה
שקנה את הרכב ושנשאל למה כול ההתנהלות ככה מול ניבי אמר בגלל שניבי שלח אותם אליו , טען שלא מכיר  
את עו"ד גיא זהבי וניבי שלח לו מספר טלפון של גיא אך זה לא התקשר ופנה ישירות לעו"ד מוני בן מוחה שזה  

אך המשיך   י,שני על הטיפול אמר שניב  לעו"דמהמשטרה שנשאל מי אמור לשלם  יטפל לו בעניין החזרת הרכב 
היה משלם לה למרות שאין   -ם שני הייתה מבקשת ממנו כסף על זה שהייתה מחזירה לו את הרכב  אואמר ש

ניהם שום הסכם. טען שבטוח שניבי לא היה נותן לעו"ד שני שתפנה אליו בעניין התשלום. טען שהוא חתם  יב
במשטרה על זה שהוא לא מספר לאיש על החקירה שמתנהלת בעניין של רכבו ואז אמר שלא דיבר לאחר מכן על  
זה עם ניבי אך אמר שכן הייתה שיחה עם ניבי זגורי אך לא זוכר על מה הייתה השיחה ושכבר שבועיים לא דיבר  

נסתר בראיות טל"ס וראיות שרטוט ומבוקרות עם ניבי שמאשר בפני מורדי שארז דיבר עימו  עם ניבי זגורי בכלל ) 
רגיע את ניבי מספר פעמים שהכול טוב כי ראה שניבי נלחץ בעניין הרכב  הטען בחקירתו שהוא  מה היה בחקירה(

מכחיש כול קשר לזה שניבי אמר לו מה להגיד בחקירה ואומר שזה מה   .ולכן אמר לניבי שהכול נעשה בתום לב
₪ ששילמו על העברת הבעלות של הרכב  אמר שהוא   212שהיה מול ניבי בעת מסירת הרכב לזוג , שנשאל לעניין 

שמר את הכסף ברשותו וזה בעת שהזוג ישלם את התשלום על הרכב אז יעשה את העברת הבעלות ולקח מהם את  
ה להם את  ה לו את הכסף בהעברה בנקאית הוא ישהכסף עבור זה בגלל שהם גרים מחוץ לעיר ובעת שהם יעברו 

העברת הבעלות למרות שבחוזה הכתוב שמי שצריך לעשות את העברת הבלות זה הקונים ולדבריו עשה טובה  
 לקונים כי הם גרים מחוץ לעיר באר שבע. 

נראים    –אודיו וידיאו  –בוצע תרגיל חקירה מבוקרות בין החשודים לבין מורדי אלבז  – 28.10.17בתאריך  .695
 החשודים שומרים על שתיקה ומחייכים ביניהם ומסמנים לשלום )מדובר בבדיקה ראשונית(  

 מעצר עורך דין גיא זהבי  – 29.10.17בתארך  .696

מסביר על ההתנהלות מול שירה ומורדי בהעברת הרכב מבחינתו   –חקירה ארז סבג  – 29.10.17בתאריך  .697
האחראי הוא ניבי זגורי, אומר שיודע שניבי זגורי מעולם עברייני ומכבד אותו ועשה את כל ההתנהלות כי ניבי  

 אמר לו ולא היה מסוגל להגיד לו לא.  

   2.11.17עד ליום    –הארכת מעצר מיכאל מור  - 29.10.17בתאריך  .698

   2.11.17עד ליום    –הארכת מעצר אליושה בן שלום  - 29.10.17בתאריך  .699

   1.11.17עד ליום   –הארכת מעצר גילי מזרחי  - 29.10.17בתאריך  .700

   1.11.17  םעד ליו  –הארכת מעצר ניר טולדנו  - 29.10.17בתאריך  .701

   2.11.17עד ליום   –הארכת מעצר אריק איטל  - 29.10.17בתאריך  .702

 2.11.17עד ליום  –הארכת מעצר מורדי אלבז  - 29.10.17בתאריך  .703

 ע"י בית משפט  שוחרר –הארכת מעצר ארז סבג  - 29.10.17בתאריך  .704
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בין ניב איטל לבחור בשם   - 345מספר שיחה  09:48בשעה  8.9.17וירטה שיחה מתאריך  – 29.10.17בתאריך  .705
ניב מוסר ליצחק שז'אנט במעצר ו מחזיקה מעמד   –בשיחה מדברים על תנאי מעצר לאריק וציוד לאריק  –יצחק 

 בכך שאומר שהיא "אחלה" ומתנהגת כמו מספר בחורים טובים  

 לא נמצאו חומרים רלוונטיים   –בוצעה בדיקה של די וי אר שנתפס בביתו של אריק איטל  – 29.10.17בתאריך  .706

בירור מי יזם ומתי נסגרה הנסיעה לצפון   –בוצע זימון לרחלי בלולו להשלמת חקירה  – 29.10.17בתאריך  .707
   21.6.17בתאריך 

בעניין שימוש בסקודה סופרב + מנוי   –בוצע זימון לליאת מור גרושתו של מיכאל מור  – 29.10.17בתאריך  .708
 במנהרות הכרמל  

בחור שמבצע שימוש ברכב סקודה סופרב באופן    –בוצע זימון לליאב עמיאל אברהם  – 29.10.17בתאריך  .709
 פיקטיבי 

בוצע זימון לברוך דיין + דודי דיין בהקשר לעדותו של עו"ד גיא זהבי שטוען שהופנה   – 29.10.17בתאריך  .710
 למורדי אלבז על ידי המשפחה. 

 איתר החוקר בכיסוי הפלאפון של גילי מזרחי סכין ניתוחים מוסלקת )סקלפל(  – 29.10.17בתאריך  .711

גיא בחקירתו מכחיש שהוא מעביר מידע, אלא רק מידע בסיסי כגון   -חקירה גיא זהבי  – 29.10.17בתאריך  .712
האריכו מעצר עד ליום מסוים או שחרור. גיא מספר על דבר אחד שבדק עם אדם ואריק לגבי פעולה שאימתת בין  

שניהם. גיא מספר שישנם עוד אנשים שמתעניינים בתיק של אריק ורוצים לדעת מה קורה איתו כמו עורכי דין  
אחרים, ואנשים אחרים. גיא לא מספר מי הם האנשים הנוספים, לדבריו הוא לא זוכר. גיא מסביר בחקירה ומבין  

גיא    מה מותר לו להעביר מבחינת מידע, מבין מתי קיים ניגוד עניינים והוא לא יכול לייצג שני אנשים בתיק.
מספר שהוא לא מדבר עם עו"ד לגבי מה מסר כל אחד מהם בחקירה, טוען שיש מפגשים ומעלים ספקולציות לא  

לגבי האנשים ששואלים לעניין אריק איטל מספר שהוא לא מרחיב בעניין רק מספר שהאריכו    יותר מעבר לזה.
ועד מתי לא יותר מזה. גיא טוען בחקירה שלו שלא סיפר לאף אחד משהו מהותי מתוכן החקירה. גיא בחקירתו  

מוסר כי הוא מייצג את אריק איטל, הסביר שהוא התחיל לייעץ לו בחודש יולי ולאחר מכן שנעצר בתיק הנ"ל  
החל לייצג אותו. לגבי שכר הטרחה שלו הוא אמור לסגור עם אריק לאחר שהשתחרר או  תוך כדי ניהול התיק.  

בנוסף גיא מספר שאת אדם הוא מייצג ומגיש בשמו עתירות בנוסף מספר שהוא מבקר אותו בכלא פעם או  
פעמיים בחודשיים. אדם לא משלם כסף לגיא זהבי מאחר והוא מקבל ממנו תיקים אחרים נוספים. לאחר מכן  
גיא מספר שהוא ייעץ לניב איטל לפני החקירה וכן אותו הדבר לגבי אבי איטל אביהם של אריק ניב ואדם. לגבי  

התשלום גיא מציין שאבי מדבר איתו על זה כל הזמן אך הוא אומר לו בסיום, וכך גם אם ניב עוד לא הגיע  
לסיכום על שכר הטרחה. בהמשך החקירה גיא מספר על מפגש שהיה לו עם מורדי אלבז. לדבריו הגיע לתחנת  
אופקים בגלל שביקשו ממנו יום קודם לכן. מוסר שהוא לא מייצג אותו כלל. גיא טוען שהוא דיבר בחור בשם  

דודי או מישהו מטעם המשפחה. מספר שפגש את מורדי ביום שישי דאג שיכניסו לו בגדים ואוכל. הוא מסר  
גיא מספר שהוא גם מייצג את גנט, מייצג אותה בתיק אחר של תקיפה. ומי שאחריאי   שדיבר עם מורדי לעניין.

לתשלום שלה עבור הייצוג זה אריק. לגבי ארז סבג מציין שלא מכיר אותו ואל יודע מי זה. לגבי חן טוען גיא  
גם לגבי ניבי   שהוא לא מייצג אותה. לגבי מיכל זגורי טוען גיא שהוא מייצג אותה מספר שנים בכל מיני עניינים.

זגורי טוען גיא שהוא מכיר אותו ומייצג אותו שלוש ארבע שנים לערך. לדבריו הוא לא לוקח שכר טרחה של עורך  
דין מניבי ומיכל מאחר שהם בעלי שם והם יוצרים לו תיקים אחרים, בשפה שלו הוא קורא לזה פרובונו.לדבריו  

 ניבי זגורי מפנה אליו אנשים כשהם מחפשים עורכי דין. גיא מסביר שניבי זגורי נמצא בחו"ל, הוא לא יודע איפה. 

שירה מגיעה למיכאל מור לביתו ומדווחת לו   – 18.8.17תומלל ח.ס מיכאל מור מתאריך  – 30.10.17בתאריך  .713
 שמורדי נעלם וכנראה עצרו אותו ורוצים גם אותה למשטרה. 

בין מיכל זגורי למישל    8900מספר שיחה   22:34בשעה  19.10.17יורטה שיחה מתאריך  – 30.10.17בתאריך  .714
זגורי. מיכל אומרת למישל כמה היא עוזרת לאופיר והוא כפוי טובה ולא רוצה להיות חברה שלו ובהמשך אומרת  
למישל שאם אופיר לא יביא לה את הכסף היא רוצה לראות ושהיא שמה זין על המשטרה ששומעת אותה ונראה  

את אופיר אם הוא גבר ולא מביא את הכסף ושלא יתעסק איתה כי היא היטלר בכסף. אומרת בהמשך שתפרק  
לאופיר את הבית ותאמר לאישתו שהוא בוגד בה. מספרת שהיא עומדת מול אריות בשבילו )בהקשר שפרסה עליו  

חסות מול שלום דומרני( מתארת כיצד נכחה בעסק של אופיר אוזן על מנת שלא יגיעו לפגוע בו. מנחה את מישל  
היא באה לקחת את הכסף שלה ונשבעת ברבי אלעזר שהיא תשבור לו את כל החנות אם   14להגיד לאופיר שבשעה 

לא יביא לה את הכסף . אומרת שמצידה שילך לזנות עם "ערבים וכושים" ויביא לה את הכסף ואומרת שיוצאת  
 מהתמונה מול החובות שלו לשלום דומרני.  
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ככל הנראה לניבי זגורי על האימרה שאמר לה יניב   –יורטו מספר הסתמסויות בין מיכל  – 30.10.17בתאריך  .715
וניבי משיב למיכל שאמר לה כבר מה אסור    –לוי שלמה היא לחוצה על הכסף כאילו אין למה מה לאכול בבית 

 להגיד 

  9631מספר שיחה  14:18שעה   28.10.17יורטה שיחה בין ניבי זגורי למיכל זגורי מתאריך  – 30.10.17בתאריך  .716
, מבקשת מניבי שיתקשר אליה מהווטס אפ כדי שתרשום   086-13178869147בו ניבי אומר לה שזה המספר החדש 

 אותו  

בו   4646מספר שיחה   20:15שעה  28.10.17יורטה שיחה בין ניבי זגורי לניב איטל מתאריך   – 30.10.17בתאריך  .717
ניבי זגורי לאחר שביקש מניב לברר מה קורה עם ז'אנט והאם היא עצורה וניב מעדכן את ניבי זגורי שז'אנט בבית  

וניבי שואל למה נעצרה וניב אומר שלא יודע וניבי אומר שלקחו את המשפחה פרוייקט ושהוא לא חי עם זה  
 ויחזור לארץ ויתבע במח"ש את המשטרה וניבי אומר לניב שאוהב אותו ושיהיו בקשר. 

 מיכאל מור  –המשך תמלולי ח.ס  – 30.10.17בתאריך  .718

 המשך סריקות טל"ס חשודים    – 30.10.17בתאריך  .719

 המשך תמלולי שיחות שרטוט  – 30.10.17בתאריך  .720

 המשך ניתוח מחקרי תקשורת  – 30.10.17בתאריך  .721

 שומר על זכות השתיקה באופן גורף.  –חקירה אליושה בן שלום  – 30.10.17בתאריך  .722

שנשאל אם   428שמר על זכות השתיקה באופו גורף מלבד בשורה  –חקירה מיכאל מור  – 30.10.17בתאריך  .723
רוצה להגיד משהו לפני שנסגרת החקירה ואומר: "אני לא מכיר את טל קורקוס אני לא פגשתי אותו חוץ  

מהתקשורת אני לא ידעתי על שום רצח ובטח שלא רצחתי אותו. תבדקו את עצמכם כי לי אין קשר לרצח הזה.  
 מרגע זה אני שומר על זכות השתיקה".  

ללכת ולבדוק אצל יהודית פרץ   ואפשרשלא היה שום חטיפה מספר  – חקירה ניב איטל – 30.10.17בתאריך  .724
והבת שלה והבן שלה לידור ושאני יכול לבדוק מצלמות ואיכונים וכן סיפר שאכן אביחי אמר לו שיהודית אמרה  

שיש שמועה על אח שלו אריק איטל שהינו עד מדינה ובעקבות כך שמדובר באמירה שלטענתו של ניב מסוכנת  
ומסכנת רצה לבדוק מאיפה הגיעו השמועות ועשה את זה רק טלפונית דרך אביחי ולא היה שום סיפור של חטיפה  

 . הביע חרטה עמוקה על המלל שדיבר  או איומים וכיוצא בזה

, הקשר ביניהם וחוסר השליטה בעורכי דין  בעניינו של ניבי זגורי – תשאול ניב איטל – 30.10.17בתאריך  .725
שמייצגים את אריק. מאשר שאריק אמר לו שיתקשר לניבי זגורי ויגיד לו שהכול טוב איתו כדי שלא יגיע אליו  

מאשר שניבי אמר לו לברר עם ז'אנט האם היא עצורה והוא עשה זאת דרך חן אישתו  שמועה כזו ויפגעו בהם. 
והחזיר תשובה לניבי זגורי שהיא שוחררה. מספר כיצד בסיום דיון גיא זהבי מדבר בטלפון שלו ומדווח על אריק  

עוד לפני שהוא מדבר איתו או עם אבא שלו או עם אדם איטל. אומר שגיא זהבי לא רצה לקחת ממנו כסף וכן  
מספר שמפחד מאוד לצאת להרפתקאות מול ניבי זגורי ולסכן את משפחתו ולכן עונה לו ב"אלגנטיות" אבל מוריד  

מספר שאם היה יודע שאריק רוצה לטוס לתאילנד לניבי היה מונע זאת ומוסר  את מה שאומר לו ניבי לאסלה. 
כיצד אמר לאבא שלו שהוא כאבא היה צריך לעמוד בגופו ולמנוע את הטיסה של אריק לתאילנד ואבא שלו היה  

כל כך עצוב מדבריו שהוא לא אומר את זה יותר. שמוטח בפניו שאבא שלו אמר בחקירה שהוא לא רצה שבנו  
 יטוס לתאילנד וחשש לחייו אומר איך אבא אומר דבר כזה אם זה ייצא החוצה הוא מסכן אותנו.  

,  7אישתו של ניב איטל, עובדת עימו בעסק פיקס פוד ברחוב וולפסון   –חן איטל   חקירה – 30.10.17בתאריך  .726
יהודית פרץ אמרה שאריק איטל עד מדינה,  חברה של בר פרץ. מספרת שאביחי משעלי הגיע לביתם וסיפר להם ש

מוסרת מספרי טלס של בר ואביחי, מספרת שהתקשרה מיד לבר וביררה איתה את הנושא והציגה התכתבויות  
עם בר וביקשה ממנה שאימא שלה לא תדבר על הנושא, וחן התקשרה בנוכחות אביחי לבר שהעלתה את יהודית  

לשיחת ועידה ויהודית אמרה ששמעה ממישהו אבל לא הפיצה. ניב לא התערב בשיחה ולא היה חלק ממנה.  
. קושרת שיחות בין ניב איטל לניבי זגורי בעניינו של אריק איטל.   053-7803884מוסרת מספר פלאפון של ניב 

מספרת שהקשר בין ניבי זגורי בין ניב איטל החל ממעצרו של אריק איטל ושניבי שואל ומתעניין על מעצרו.  
מוטחים בפניה שיחות האזנות סתר על התנהלות הבריחה והשיבוש ומוסרת שאריק פחד מהמשטרה שרודפת  
אותו. אומרת שיודעת שאריק טס לניבי זגורי ומסבירה את השיחה שלה עם טובה בכך שאריק טס להיפגש ע  

אדם שנחשב עברייו ולכן המשטרה מחפשת אותו. שמוטח בפניה שהיה דחוף להעביר מסר לניבי מאריק דרך ניב  
שהכול בסדר עם אריק על מנת שיבין שהוא לא עד מדינה אומרת שיכול להיות ושלא עשתה את ההקשר. מאשרת  
ששלחה למישהו שרשום בפלאפון של אריק איטל "אח ליאור חבר ניבי" הודעה "מה קורה?" בהנחייתו של אריק  
איטל. אומרת שבשיחות התכוונה לניבי זגורי כשאמרה עבריינים שאריק מסתובב איתם. כשמקשים עליה בעניין  

 השיחות של הבריחה והלחץ של אריק לומר שניבי שהכול בסדר אומרת שאכפת לה רק מבעלה.   
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מספרת שאימא שלה יהודית סיפרה לה שהייתה במשטרה וששאלו   –חקירה בר פרץ  – 30.10.17בתאריך  .727
אותה אם היא מאוימת. מספרת על הקשר שלה למשפחת איטל ועל הקשר שלה לחן איטל. מספרת כיצד חן  

התקשרה אליה ואמרה לה שאימא שלה דיברה על אריק והיא צרחה עליה בתגובה לכך שמוציאה את השם שלו.  
מספרת שחזרה לחן ואמרה לה שיהודית דיברה בתמימות . בחקירה התנהל תרגיל בין בר ליהודית בו בר מנסה  

לדובב את אימא שלה שאם היה אירוע פלילי שתספר והאימא מכחישה. יהודית סיפרה שהשיגה את הטלפון של  
אביחי ושוחחה עימו ואמרה לו למה הוא מדבר עליה וכן אמרה שאביחי ממלא לניב את הראש בשטויות. מאשרת  

שלאחר   2248בו נאמר לה על מה שדיברה אימא שלה יהודית וכן שיחה  2247את השיחה בינה לבין חן ואביחי  
ביררה עם אימא שלה מה היה. מטיחים בפניה התכתבויות בהן היא אומרת לחן שהיא תברר עם אימא שלה  

מאיפה באו הריכולים שאריק עד מדינה ושהיא יודעת שאריק גבר ובר מספרת שאמרה את הדברים לרצות את  
 חן בכדי שלא יפנו לאימא שלה יהודית בעניין.  

מספרת על הקשר שלה למעורבים ומוסרת שלא הייתה חטיפה ולא   – חקירה יהודית פרץ – 30.10.17בתאריך  .728
איימו עליה ולא התבטאה מול אביחי שאריק עד מדינה אבל לא הפיצה. מספרת שאכן הבת שלה התקשרה  

 ושאלה אותה האם דיברה על אריק אבל היא לא נחטפה ולא איימו עליה ואם היה קורה הייתה פונה למשטרה.  

שוללת שעברה עבירות אלימות ואיומים ואומרת שהייתה פונה   –תשאול יהודית פרץ  – 30.10.17בתאריך  .729
 למשטרה במידה ואירוע זה היה קורה.  

מוסר את מספרי הטל"ס שלו ושל אריק מוסר מספר אחד. אומר   – חקירה אבי איטל – 30.10.17בתאריך  .730
שראה תמונות של אריק איטל בתאילנד עם ניבי. בעניין שיחה שבה נשמע אומר לניב לא לספר לסרגיי על  

החקירה אומר מאחר ומדובר בצו איסור פרסום, אומר שהתוצאות של תאילנד אמר אותם לקלימיאן, מתאר את 
השיחה שלו עם אריק על כך שרצו לפנות לתקשורת בעניין תיקי החקירה בעניינם אומר שרצה להקליט לבן שלו  

תוכנית. טוען שהמשטרה לא באה לחפש את אריק אז לא הייתה לו סיבה לברוח, מוסר שבירר אם יש לאריק  
איטל צו עיכוב יציאה מהארץ, כשאומרים לו שהוא מעורב בהסתבכות של בנו אומר שיש איומים על המשפחה.  

  ועונהמטיחים בפני אבי איטל שיחות שלו עם אריק איטל בעניין זהירות מטכנולוגיות ופלאפונים והוא מתחמק 
שאם המשטרה רצתה את אריק  הייתה באה לקחת אותו. כשמקשים אומר שמזהיר על כל דבר ולא מהמשטרה.  

משמיעים  לאחר שאומר שיודע שיש האזנות לא מסביר מדוע אומר לאריק שיש דברים שידבר איתו לא לטלפון. 
לו כיצד ניב אומר בשיחה :שאם אריק היה רוצה עו"ד אחר היה אומר לגיא שיפנה ליניב" והוא מתעקש שמדובר  

בניב למרות שבשיחה השם "יניב" נשמע בבירור. לא עונה מי מממן את גיא זהבי ואומר שהציע לגיא זהבי כסף  
   אבל גיא אמר לו שבסוף יתחשבנו.  

וכן את הכירותו עם  ר טל"ס  מוסר את מקום עבודתו, מספ –אביחי משעלי חקירה  – 30.10.17בתאריך  .731
המעורבים. מספר כיצד יהודית פרץ באה אליו לחנות ואמרה לו שמכירה את מיכל זגורי וששמעה שאריק עד  

מדינה. הוא בערב היה בביתו של ניב איטל וסיפר להם את העניין ניב היה רגוע וחן אישתו ביררה את הנושא עם  
בר אמרה  בר ויהודית התקשרה אליו ואמרה לו שלא יסבך אותה ואביחי ענה לה שרק רוצה לדעת ממי שמעה. 

לאביחי שאימא שלה מדברת שטויות ואין מה להתייחס אליה. מסביר שניב רק התרברב והוא למעשה ילד פחדן  
 ומצאו אצלו פטיש כי זה עבודתו.  

טוענת שלא מבינה מה רוצה ממנה המשטרה, מוטחים בפניה שיחות   – חקירה ז'אנט יוסף– 30.10.17בתאריך  .732
מהאזנות סתר הקשורות לבריחה של אריק איטל וז'אנט טוענת שהמשטרה מציקה לאריק ואז שומרת על זכות  
השתיקה. במהך ההשמעה אומרת יש לכם הכול לכו לבית משפט ושומעים שאריק מפחד מהמשטרה כשנשאלת  

כשהחוקר  למה אריק אומר לה להיזהר מהפלאפון ולא לספר לאף אחד שהוא באילת אומרת לחוקר תשאל אותו. 
ממשיך לשאול אומרת ששומרת על זכות השתיקה. מאשרת התכתבויות בינה לבין אריק איטל על תקופה קשה  

כשאומר החוקר לז'אנט שלא מדובר בזוגיות אלא בבריחה מהמשטרה  שעוברים אומרת שמדובר בענייני זוגיות. 
אומרת אני לא זוכרת שומרת על זכות השתיקה. ברגע שמוצגים לה הודעות של שיבוש טוענת שלא זוכרת, מפנה  

לאריק ואומרת ששומרת על זכות השתיקה. כשהחוקר מטיח לה את ההתנהלות מול אריק בהקשר של הלחץ שלו  
שומרת על זכות השתיקה. כשחוזרים עם זאנט שוב על הלחץ   –לדעת מה כתוב על הכתבה של רצח טל קורקוס 

 של אריק איך להתנהל בפלאפונים ושלא ידעו שבאילת שומרת על זכות השתיקה.  

 ללא הצלחה עקב קוד   –בוצע ניסיון לפתוח על פי צו טל"ס נעול של מיכאל מור  – 30.10.17בתאריך  .733

 דוח דייויד סלע על השוואת נעלים רוצח אלישע + אריק   – 31.10.17בתאריך  .734

מוסר על הכירותו עם מוטי אלמקייס )בעלה של אחות של דבורה   –חקירה מורדי אלבז  – 31.10.47בתאריך  .735
ניבי זגורי שלח אותו למוטי אלמקייס על מנת   מתאר שלפני כמה חודשים ( .2016קורקוס ז"ל שנרצחה במרץ  

, ניבי שלח לו והודעות קוליות של מוטי אלמקייס רב עם טל קורקוס ושלח  שיקבל ממנו כתובת של טל קורקוס
למורדי את הטלפון של מוטי. מורדי חייג למוטי אלמקייס ויצא להיפגש איתו בעמק שרה כששירה עימו בקיה  

ספורטז', שירה נשארה ברכב ומורדי שוחח עם מוטי ושאל אותו אם הוא יודע את הכתובת של טל ומוטי ענה לו  
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שהמשטרה עכשיו יושבת חזק וזו תקופה לא טובה ומורדי הבין שהוא לא מתכוון למסור לו את הפרטים ועזב את 
המקום. אומר שאולי מוטי לא ידע או לא יכל לתת לו את הכתובת. מוסר שההקלטות שניבי שלח לו בעניין הריב  

 חילופי קללות ואיומים.  –בין מוטי אלמקייס לטל קורקוס 

,יום לפני כן כאשר   21.6.17סיפרה בצורה מפורטת אודות תאריך  -עדות רחלי בלולו  – 31.10.17בתאריך  .736
הייתה בביתה של שירה נכח שם גם מורדי והוא אמר שיש סוכן בשמים שמכיר ושאל את רחלי אם היא רוצה  

שירה התקשרה   9להתחיל לעבוד אתו ,זה נשמע מעניין ורחלי רצתה לבדוק מחירים. למחרת בבוקר בסביבות 
,   לאחר מכן    אליה ואמרה שהיא נוסעת למבחן ושמורדי רוצה לדבר איתה , רחלי למורדי את המהמספר שלה.

, לא  ה שרחלי תקפיץ אותו ,לאיזה מקום מורדי התקשר לרחלי בווטסאפ , ביקש טוב   11,   10לא זוכרת אולי ב 
זוכרת להגיד איזה אבל זה מחוץ לעיר ושהוא ימלא לה דלק. רחלי נענתה לבקשה של מורדי שאמר לה שבדרך  

רחלי התארגנה ויצאה לאסוף את מורדי. מהבית של דירה נסעו ישירות    חזרה יכנסו לאותו סוכן של הבשמים.
בתחילת הנסיעה בתחנת דלק ביציאה מאשקלון. הוטחו בפניה    לצפון בלי לעצור בדרך בכלל מלבד עצירה אחת

זיהוי של    בהם הסבירה את שיחות הטלפון שהיו לה במהלך הנסיעה כולל  21.6.17ליום   שיחות ואיכונים שלה 
דקות עם חברה בשם אורטל כאשר רחלי   20שיחה של כ  13:29  הנגדיים שדיברו איתה. אחת השיחות בשעה

, לדבריה בזמן השיחה הזאת ירד מורדי מהרכב ופגש את הבן אדם    מאוכנת בקיבוץ שמרת ) סמוך לנהריה ( 
 שסיפרה עליו.  

אימו של ליאב רכב הסקודה בצבע שחור של הבת שלה עדן רשום על  –עדות נורית עמיאל  - 31.10.17בתאריך   .737
שם אליאב בנה ,אליאב רכש את הרכב סקודה ,חברה של מיכאל מור התקשרה ואמרה לנורית שתבוא לקחת את  
הרכב , נורית לקחה את רכב הסקודה מרמת גן. נורית פנתה לחבר של מיכאל ששמו שמעון שרביט שמישהו יקנה 

. מסרה 9/2016את רכב הסקודה ושמעון הפנה את הבחורה שקנתה את הרכב. הרכב סקודה היה אצל מיכאל מור 
כי בעקבות דוח שהתקבל פנתה למיכאל מור ומיכאל אמר שאליושה נהג ברכב , אליושה מסר לנורית את  

הפרטים שיבצעו הסבה ונורית רשמה את ההצהרה בשמו של אליושה. מסרה את מס' הטלפון של אליושה  
.נורית העבירה את התכתובות    )חסרה ספרה ( ,של שמעון שרביט050811121של מיכאל מור   0539527941

    וואטסאפ אשר יתמללו. 

גרושתו של מיכאל מור ,לדבריה עשתה מנוי על הרכב סקודה של מיכאל   -עדות ליטל מור  – 31.10.17בתאריך  .738
בצבע שחור למנהרות הכרמל ,ליטל עשתה בעבר שימוש ברכב זה למספר חודשים וזאת לפני שנה , ביטלה את  

.לגבי  2017המנוי למנהרות הכרמל לפני חודשים כאשר מיכאל נעצר. לא עשתה שימוש ברכב זה בחודש יוני 
   לא ביצעה את הנסיעות הללו.  2017החיובים אשר בוצעו במנהרות הכרמל במהלך שנת 

. ב  2012לבנה וסקודה סופרב מודל  3מספר שיש לו שני כלי רכב מזדה  - עדות ליאב עמיאל  31.10.17 -בתאריך  .739
עדן עזבה לחו"ל    2016קנה את הסקודה הזאת לאחותו עדן . הוא עצמו מעולם לא נהג על הרכב הזה. ב  2015

חודשים מיכאל מור נעצר ומיד לאחר מכן אמא שלו הלכה להביא   3והרכב נשאר אצל חבר שלה מיכאל מור. לפני 
. הביאה אותו מתל אביב.  שירין החברה הנוכחית של  מיכאל התקשרה  10.9.17את הרכב הזה לצפון. זה היה ב 

₪, קנה אותו    80,000לאמא שלו ואמרה לה לבוא לקחת את הרכב. את הרכב קנה לאחר שלקח הלוואה של 
₪ בחודש. את רוב הסכום הוא שילם כבר , אחותו   1,500ממגרש בנהריה שלמה סיקסט , משלם החזר של 

לאחר שעצרו את מיכאל מור הם לקחו את    10.9.17חודשים.  ב   4פעמים עבור  4שקיבלה את הרכב ממנו שילמה 
למכירת הרכב .   17.10.17הרכב ומכרו אותו .את הרכב מכרו לדנה קריאף מנתניה. ) הציג זיכרון דברים מתאריך 

במהלך העדות הוטח בפני ליאב שהוא לא הבעלים האמיתי של  . עם פרטיה של דנה קריאף ( 2331012רכב מס' 
הרכב . מספר על מקרה של דו"ח שנרשם לאליושה אחיין של מיכאל שנסע על הרכב , לאחר שאמא שלו פנתה  

למיכאל על כך , מיכאל שלח את התמונה והפרטים של  אליושה והצהרה שהוא זה שנהג אז העבירו את הדו"ח  
על שמו של אליושה. מספר על היכרות עם אליושה , על כך שהאימהות שלהם חברות.  לשאלה מדוע לא ביקש  
חזרה את הרכב לאחר הדוח ענה כי ביקש דרך אמא שלו לא נעים לו מהדברים האלה. מספר שהיה רואה את  

הרכב ברמת גן חונה בבנין שבו הייתה גרה אחותו עם מיכאל . פעם אחרונה ראה את הרכב כאשר בא לקחת את  
 הבגדים של אחותו מהדירה של מיכאל . 

מתאר שהגיע לתחנת אופקים להביא ציוד למורדי בשליחותה של שני   –חקירה ברוך דיין  – 31.10.17בתאריך  .740
דריי עורכת הדין שהינה הבת שלו. לא מכיר את עו"ד גיא זהבי ולא נפגש עימו ולא נשלח ל ידו ולא ביקש ממנו  

 סיוע בעניינו של מורדי. )שולל את גרסתו של גיא זהבי(  

מוסר שלא ביקש שום ייצוג עבור מורדי אלבז והגיע אליו למסור לו   –חקירה דודי דיין  – 31.10.17בתאריך  .741
ציוד והתנהל בעניין הכנסת הציו מול עורך דין וויצמן. לא מכיר את עורך דין גיא זהבי ולא פנה אליו על מנת  

 שייתן ייעוץ למורדי אלבז )שולל את גרסתו של גיא זהבי(  

 הוזמן מאיר אבוטבול לחקירה  – 31.10.17בתאריך  .742
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עד סוף שבוע הבא   -בוצעה בדיקה מול מעבדת חבלה לעניין חוו"ד סופית טיפול זירה    – 31.10.17בתאריך  .743
 צפוי לסיים את חוו"ד 

  16:40בשעה  30.10.17יורטה שיחה בין מוטי אלמקייס לבחור בשם ויקטור מתאריך   – 31.10.17בתאריך  .744
  –מדברים על הסכסוך שמיישב בני שלמה בין מוטי אלמקייס למתי ממן  -בשיחה מקודדת  – 319מסםר שיחה  

ויקטור שואל אם אין השפעה לבני שלמה מניבי זגורי )ההוא מחוץ לארץ( ומוטי אלמקייס מיד אומר בהקשר זה  
שיש למשטרה בתיק עד מדינה בשם מורדי אלבז ומוטי אלמקייס אומר שפגש אותו בעבר וויקטור אומר ש"אם  

. מוטי אומר שקיבל חום  יש בשר יסגירו אותו.. שמה" ומוטי אומר מיד ששמע שעצרו אותו בסין אבל לא וודאי
ששמע שמורדי יצא עד מדינה ושמיכאל מור גם עצור ושיש בין מיכאל מור לניבי זגורי קשר. אומר שמורדי היה  

. מוטי מספר שניבי שלח את מורדי אליו ומורדי הגיע אלוי "אמר מה שאמר לי, ומוטי  אצלו פעמיים ושיש לו מזל
השיב לו שהוא לא בתמונה. מוטי אומר איך אתם בכלא לא ידעתם ומספר שהיה מבזק בחדשות שנעצר ר' ארגון  

 , קבלן לעבודות גמורות" הוא קבלן של העבודות האלו"פשע על רצח טל קורקוס וויקטור אומר שמיכאל מור  

עם   2017איטל מאוקטובר   הוגש דוח השוואה וויזואלית בין צילום סרטון של אריק – 31.10.17בתאריך  .745
 מדובר באותם עיטורים וצבעים בנעל ייחודית.   –נעליים יחודיות לבין הנעליים של היורה ברצח אלישע סבח 

מוסר שלמשפחה של אריק אומר דברים בסיסיים בהקשר   –עו"ד חקירה גיא זהבי  – 31.10.17בתאריך  .746
 –להארכות המעצר. מוסר על עורך דין תמיר סננס שאמר לו שיש עדת מדינה בתיק וזאת לאחר המעצר של אריק  

וגיא זהבי הגיע   4.9.17אומר שלפני המעצר של אריק לא היה לו מה לדבר עם תמיר )לציין שאריק נעצר בתאריך 
( מוסר שמשה יוחאי הוא עורך דין שהחליף אותו וכן שנהג לאמת  1.9.17למורדי לתא באופקים כבר בתאריך 

פרטים כגון ניסיונות גיוס של אדם איטל. מוסר שהיה מבצע התייעצויות מקצועיות עם עו"ד בפרשייה תמיר  
סננס, שני דריי, עמית ויצמן ומשה יוחאי. אומר שדודי דיין הוא זה שאמר לו להגיע למורדי אלבז לתחנת  

המשטרה באופקים ולייעץ לו כי הוא לא מרוצה מעורך דינו. מוטח בפניו שדודי דיין לא מאשר את גרסתו והוא  
אומר שלא קיבל שכר על הנסיעה הזו. מטיחים בפניו שהתאריך שבו נפגש עם  אומר אז איך ידעתי שיש אדם כזה? 

מורדי אלבז הוא לא בתאריכים שהיו משפחת דיין בתחנת אופקים להביא למורדי ציוד וגיא זהבי מתעקש  
, אומר שלא ידע 1.9.17. מתאר את המפגש שהיה לו עם מורדי בתחנת אופקים בתאריך  1.9.17שמדובר בתאריך  

באילו תנאים שוחררו מורדי ושירה. מוסר שגם ניבי זגורי שאל אותו לגבי המעצר של אריק איטל. שמוטח בפניו  
אנשים והרבה יותר פרטים טוען שלא זוכר. מוסר שהפגישות עם אדם בכלא בהקשר של אריק  שעדכן הרבה יותר 

היו פעמיים ואומר שלא עדכן את אדם מעבר למה שעדכן את המשפחה כולל שמות של מעורבים ועצורים. מוסר  
שהוא לא יודע בכלל אם ניבי זגורי מכיר את מורדי אלבז )בניגוד לכך שמסר מסרים למורדי מניבי( אומר שמה  

. מספר שניב  גיא הגיע אליו ואמר לו שבא לבקר אותו מטעם המשפחה –שהיה בינו לבין מורדי בתחנת אופקים 
ואבי איטל עדכנו אותו במשרדו על מה שנחקרו בפרשייה. טוען שיכול להיות שהוא הביא לניב פרוטוקולים אבל  

רק בשביל הסייפה של הפרוטוקול בעניין ציוד ולא הבין את המשמעות של הפרוטוקול )בניגוד לה.ס אכן מודע  
ושיחה אומר לניב שאסור לו להראות את הפרוטוקולים אחרת יסתבך(. אומר שמי שצריך לשלם לו על הייצוג זה  

ואת אדם מייצג חינם על מנת לבנות את  אריק איטל. אומר שלא סיכם עם אדם תשלומים בעניינו של אריק איטל  
שמו. מספר ששני דריי ועמית וויצמן ניסו לברר איפה אריק איטל ושאלו אותו האם אריק איטל עד מדינה בזמן  
שאריק איטל היה עצור. ובכדי להוכיח לעורי הדין שאריק לא עד מדינה הוא שלח לגיא תמונה מתא העיכוב. לא  

לטענתו חל חיסיון על פי ועדת האתיקה. שמוטח בפניו שניסה לקבל מידע על   –מוכן למסר סיסמא לפלאפון שלו 
התיק לפני מעצרו של אריק איטל אומר שאין לו מושג למה. מספר שאמר לאדם שעורכי דין אחרים העלו לגבי  
אריק איטל שהוא עד מדינה והוא דיווח זאת לאדם. לא מוכן לומר מי החבר שהמליץ לזכריה אדרי לשכור את  
שרותיו. טוען שלא זכור לו שאמר לזכריה אדרי על המעצר של אריק מעבר לכך שהאריכו לו ימים. אומר שהוא  

מייצג את משה רובין ומשה רובין לא משלם לו ובאים לו בעקבות משה רובין לקוחות. מוסר שיודע ששירה אדרי  
ושמרית ארזואל נעצרו משני דריי ועמית ויצמן. מוסר שבמפגש עם שני דריי ועמית ויצמן הועבר לו מהם  

  ששמרית עדת מדינה בפרשייה. מוסר שלא זוכר שהתעניין בחקירות של שירה ושמרית 

שיחות בין ניב איטל לניבי זגורי על מימון עורך   - 1053/17מ.ט   –מתוך טל"ס אריק איטל  – 1.11.17בתאריך  .747
הדין משה יוחאי. ניבי זגורי מנחה את ניב לדבר איתו ולא לשלם לעורכי הדין מאחר ומקבלים כפול וניבי זגורי  

כבר שלח כסף לעו"ד משה יוחאי דרך בן אדם. כמו כן מתאר ניבי זגורי לניב איטל שקיבל הודעות כתובות ממשה  
יוחאי על תוכן השיחה ומתאר בפני ניב שמקבל עדכונים מעורכי הדין וכן מנחה את ניב כיצד להתנהל בדיונים  

 ובכספים.  

אלף   30אומר שעד כה לא קיבל תשלום על הייצוג של אריק איטל שמסתכם נכון לעכשיו ב   -חקירה גיא זהבי  .748
ובמידה ואריק לא ישלם, יפנה לאביו. אומר שלא זכור לו שדיבר עם אופיר אוזן על החקירה, אומר שהוא   ₪

מייצג את ניבי זגורי ואם פונים לניבי לגבי ייצוג הוא מפנה אליו. אומר שמשוחח עם ניבי פעם או פעמיים בשבוע  
בעניין ייצוג שלו בתלונה למח"ש ומעבר לכך לא יכול לפרט. מסרב לענות על שאלות בעניינו של חג'ג' בטענה  

שמדובר בחיסיון עו"ד לקוח כי כל ה שיודע עליו יודע מהלקוח שלו. שמטיחים בפניו שדיבר עם ניבי זגורי לפני  
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ואחרי כל חקירה של אריק אומר בהתחלה לא ואז עונה "לא שאני יודע או מחבר בין דברים". מוסר שמתקשר  
מכחיש שעשה פעולות בשליחות אדם אחר טוען שלא ממומן על  עם ניבי זגורי גם בשיחות ווטס אפ וגם רגילות. 

 ידי ניבי זגורי.  

 שומר על זכות השתיקה באופן גורף.   –חקירה גילי מזרחי   – 1.11.17בתאריך  .749

לא עונה לעניין, מתחמק ממתן תשובות ונואם נאומים. מוטחים בפניו  – חקירה אריק איטל  – 1.11.17בתאריך  .750
האזנות סתר של שיבוש ובריחה מול מעורבים נוספים ותכתובות שונות, טוען שכל מה שעשה עשה מלחץ  

מהמשטרה, לא מוכן לענות על שאלות לגבי הטלפונים שלו, לא מוכן לענות שאלות על ההתנהלות הסיגנטית שלו  
ולא מוכן לענות על שאלות לגבי אנשים אחרים. לא מוכן לענות האם היה בתאריכים הרלוונטיים באשקלון  

ונתניה, מוטח בפניו שהנעליים שלבש הרוצח של אלישע סבח תואמות לנעליים איתם נראה בתמונות לכאורה  
תמימות אומר שהשאלות לא קשורות לעניין ולכן לא עונה. נשאל לגבי מימון עורכי הדין שלו ואומר  שמדובר  

כשנשאל ישירות אם הוא יממן את עורכי דינו אומר  בחקירה שלא קשורה ושהתשובה בינו לבין עורכי דינו. 
שמאמין שיתמודד בכך עם עצמו. נשאל שאלות ואומר שענה עליהן בעבר למרות שנשאל שאלות חדשות. מתחמק  
מלענות על אלו עצורות דיבר בשיחות לפני מעצרו. שמוטח בפניו שניסה להבין מה קורה בחקירה של טל קורקוס  

נחקר חקירה נוספת בעבירות אלמ"ב ולא ענה  אומר שמוציאים דברים מהקשרם.   –דרך עורך דין עמית וויצמן 
יום וחוקרים אותו על שטויות לטענתו, לאחר שמוטחים בפניו הודעות   58והתלונן על מעצרו ועל כך שמוחזק 

שמצביעות על כך שתקף את ז'אנט אומר שמדובר בכאבי גרון בלבד, שמטיחים בפניו שהתוכן מצביע על כך  
 שתקף הוא אומר שאין למשטרה תעודה רפואית. טוען שמה שהמשטרה עושה זה חלק ממסע התעללות. 

הוטחו בפניו שיחות שרטוט לא השיב על  ענה על שאלות כלליות,  כש  – חקירה  ניב איטל  – 1.11.17בתאריך  .751
 השאלות.  

בתחילת החקירה טוען שלא רצח את טל קורקוס ומבקש מכונת אמת   – חקירה מיכאל מור  – 1.11.17בתאריך  .752
 ואז שותק שתיקה גורפת.  

ימים   15התקבל אישור היועץ המשפטי לממשלה להאריך את מעצרו של אריק איטל ב   – 1.11.17בתאריך  .753
 נוספים.  

ימים   15התקבל אישור היועץ המשפטי לממשלה להאריך את מעצרו של מורדי אלבז ב    – 1.11.17בתאריך  .754
 נוספים 

   12.11.17הוארך מעצרו עד ליום   -הארכת מעצר מיכאל מור  – 2.11.17בתאריך  .755

   12.11.17הוארך מעצרו עד ליום  –הארכת מעצר אליושה בן שלום   – 2.11.17בתאריך  .756

   12.11.17הוארך מעצרו עד ליום    –הארכת מעצר אריק איטל   – 2.11.17בתאריך  .757

   15.11.17הוארך מעצרו עד ליום   –הארכת מעצר מורדי אלבז   – 2.11.17בתאריך  .758

 שומר על זכות השתיקה גורף  –חקירה אליושה בן שלום   – 2.11.17בתאריך  .759

ברמת גן.   78בת זוגו של מיכאל מור. מתגוררת עימו ברחוב ביאליק   –חקירה שירין אוחנה   – 2.11.17בתאריך  .760
לא עונה על שאלות פשוטות, לרוב עונה שלא זוכרת, מספרת שרק היא ומיכאל גרים בבית ועכשיו שהוא עצור  

גרות איתה חברות. בת זוגו של מיכאל מור מזה שנה וחודשיים, לא יודעת במה עוסק מיכאל ומה הטלפון שלו,  
לא יודעת על רכבים, מכירה את אליושה בן שלום לא זוכרת מתי ראתה אותו פעם אחרונה, לא יודעת על רכבים  

של אלישוה, לא זוכרת אם מכירה את שמעון שרביט ומורדי אלבז, לא מכירה את גילי מזרחי וניר טולדנו, לא  
זוכרת את אריק איטל ולא יודעת אם פגשה אותו, אומרת שהיא חברה של ליטל מור גרושתו של מיכאל מור, לא  
מוכנה למסור מספר פלאפון שלה, אומרת שמחליפה טלפונים, אומרת שהיא לא זוכרת מספרי פלאפון שלה ושל  

 כאל כי הם מחליפים המון מספרים.  מי

 המשך סריקות טל"ס חשודים     – 2.11.17בתאריך  .761

 המשך תמלולי שיחות שרטוט   – 2.11.17בתאריך  .762

מכשירי פלאפון    3שמעון שרביט נעצר ונחקר שמר על זכות השתיקה . בעת מעצרו נתפסו   - 5.11.17בתאריך  .763
 ורכב סקודה . 

   12/10/17שמעון שרביט עד ליום  הארכת מעצר  - 5.11.17בתאריך  .764

 הוצאת צו למכשירי הפלאפון של שמעון שרביט.   - 5.11.17בתאריך  .765

 בוצעו השלמות לבקשת עו"ד סיגל מפמ"ד..  - 5.11.17בתאריך  .766
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ו   26/6/17וכן  25/6/17ו    -21נבדק תוכן דיסק שהתקבל ממעבדת קול של ח"ס לתאריכים    - 5.11.17בתאריך  .767
 ללא כל שיפור.  27/6ו   29/6

 המשך תמלול שיחה אורן בר יהושוע עם ניב .   - 5.11.17בתאריך  .768

 המשך בדיקת פלאפון ניב איטל כולל תמלול הודעות.    - 5.11.17בתאריך  .769

 המשך בדיקת פלאפון חן איטל .   - 5.11.17בתאריך  .770

 חקירת עו"ד גיא זהבי ע"י הלבנת הון .  - 5.11.17בתאריך  .771

הושמעו לו שיחות שרטוט נוספות לגבי אחת השיחות השיב שאין לו   -חקירת עו"ד גיא זהבי   - 5.11.17בתאריך  .772
 מה להגיד .  

 סריקת עמדות שרטוט לאיתור שיחות רלוונטיות וכן לשינוי סיווג שיחות.    - 5.11.17בתאריך  .773

מכירה את מיכאל מור שנתיים שמעון  -נורית עמיאל זומנה לתחנת זבולון להשלמת עדות  - 6.11.17ך יבתאר .774
התקשרה וביקשה שתבוא לקחת את   0529071614שרביט חבר של מיכאל מור .שירין אוחנה חברתו של מיכאל 

,נורית הגיע מרמת גן   2/9/17רכב הסקודה זה היה אחרי שמיכאל נעצר, בערך שבוע אחרי שנורית חזרה מחו"ל 
המפתחת היו על גלגל של הרכב ככה נטלי חברה של שירין אמרה לנורית .פנתה לשמעון שרביט למכור את הרכב  

אם הוא מכיר מישהו שרוצה את הרכב או שמיכאל ירצה לקנות את הרכב .הרכב סקודה היה ברמת גן שנה וחצי  
.שמעון שרביט הכי קרוב למיכאל מור ולכן פנתה אליו. רכב הסקודה נמכר  2016 9מאז בתה עדן עזבה בחודש  

 לדנה קריאף מנתניה . 

שיחת טלפון לאשתו של מאיר קריאף, דנה אשר התבקשה להגיע למשרדי הימר יחד עם   - 6.11.17ך יבתאר .775
 בעלה, נערכה עם מאיר קריאף מסר כי יגיע מחר בבוקר יחד עם אשתו דנה.  

לא מכירה את השם מוטי אלמקייס נשאלה האם זוכרת נסיעה    –נגבתה עדות משירה אדרי  - 6.11.17ך יבתאר .776
לעמק שרה בב"ש , שירה מסרה שאם הייתה היא נשארת באוטו .יתכן ומורדי הגיע למקום בסיוע הכוונה או  

בעזרת הוויז .מורדי והבחור השני דיברו קרוב אחד לשני ושירה נשארה באוטו ועשתה ציפורניים .הייתה פעם  
נוספת שמורדי נפגש עם מספר אנשים ליד תחנת אוטובוס ושירה נשארה לאכול באוטו . לגבי אותה נסיעה אינה  

זוכרת אם מורדי דיבר עם ניבי כי יש הרבה שיחות בינהם הם מדברים כל היום. ,יתכן ומורדי וניבי ישבו יחד  
בכלא יתכן ובכלא שאטה .מורדי טס לניבי לחו"ל פעמיים . אינה יודעת לומר האם בדרך למפגש עם אותו בחור  
בב"ש מורדי שוחח עם ניבי. שירה סירבה לוותר על הסרת חסיון עם עו"ד משה יוחאי וגיא זהבי. שירה ביקשה  
שמשה יוחאי ייצג אותה ,אף אחד לא שילם על הייצוג כי משה יוחאי חבר .עו"ד גיא זהבי בסך הכל בירר היכן  

המטפלת העובדת הזרה נמצאת ושירה והוא הסתמסו בעניין ולא היה ייצוג ,מורדי מסר לשירה את מספר  
הטלפון של גיא .מספרת שראתה את מורדי הולך מול הבית ומחביא משהו שהיה עטוף עם ניילון נצמד ושאלה  

אותו מה הוא עושה , מורדי אמר שהכלבה לאסי הוציאה לו את זה על הדשא. מורדי אמר לה שהחביא את  
(.נשאלה מה ידוע לך על תשלום הערבויות של ניבי למורדי  130-160האקדח בחצר שלא שייך לאף אחד) שורות 

,מסרה כי זכורה לה שיחה בין ניבי למורדי שבה ניבי ביקש את הכסף של הערבות , ניבי אמר שבחור בשם משה  
רוצה את הכסף של הערבויות , היו הודעות קוליות בין ניבי למורדי .משה הזה חייג לשני אחותה והוא מסר לה  
את הכסף בעבור ערבויות. שירה שמעה את ניבי אומר בהודעה קולית שחבר עשה לו טובה ויגיד מתי משחררים  

.לגבי הרכב מזדה שנלקח מליס קאר הבינה ממורדי שניבי היה אחראי על  161-242לו את הכסף בחזרה .שורות  
.שירה מכחישה כי אמרה לשמרית שתשלם  271  -243הרכב מבחינת שאם מורדי לא היה משלם על הרכב שורות 

₪ אז זה   50000לה כסף בעבור החיסול של טל , שירה אכן נתנה כסף לשימרית ואם שימרית אומרת שמארה לה  
(.שירה זוכרת שמורדי ורחלי נסעו 284-299נכון, הכסף היה לצורך ששימרית תחזיר את המשחקים לביתה שורות  

לצפון ,מורדי שאל את שירה אם זה בסדר ולא פדיחה שרחלי תקפיץ אותו לצפון לאיזה סידור כי שירה הייתה  
בלימודים ושירה אמרה שזה בסדר ושיתקשר לרחלי.מורדי נוהג לעשות שימוש בטלפון של שירה כל הזמן. שורות  

דקות ואז מיכאל ליווה את   10. ביום בו מורדי נעצר נסעה למיכאל מור לרמת גן לבית שלו הייתה שם 299-303
שירה לשדה דב שם שירה נעצרה. דיברה עם מיכאל כחמש דקות במרפסת שלו ואמרה לו שהיא מפחדת לנסוע  

מאשרת   -18/8/17לבד לשדה דב . ייתכן ששירין הייתה בבית  .הושמעה לה הקלטה מתוך ביתו של מיכאל מיום  
שתפסו ואמרה    DVRשהיא דוברת בשיחה ומספרת למיכאל שהתקשרו אליה מהימר ואמרו לה לבוא לקחת 

שהיא לא יכולה כי שומרת על הילדים של אחותה ושקיבלה הודעה מהטלפון של מורדי שלא מתאימה למורדי  
ולכן הסיקה שזה משטרה "הכל בסדר אני בפגישה עם בן אדם " שפה שמורדי לא מדבר. מיכאל ניסה להרגיע  

אותה ונסע מקדימה ברכב בצבע שחור לשדה דב. קול של הגבר ששומעת בשיחה בביתו של מיכאל מור יתכן של  
 . 306-347מוטי אינה יודעת את שם משפחתו שורות 

 בדיקת פלאפון ניר טולדנו.  - 6.11.17ך יבתאר .777
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לאריק היה לחץ מאח שלו יותר מרצח טל קורקוס והיה חשוב   -גביית עדות ממורדי אלבז - 6.11.17ך יבתאר .778
לאריק לסיים את זה כמה שיותר מהר. ניבי אמר לאריק שהסיבה לרצח אלישע כדי שאדם יהיה שמח , שזה  

בשביל אדם. כי אלישע היה עד תביעה של אדם .במפגש בסין עם ניבי בעת שהיה עם ניבי לבד מורדי אמר לניבי  
ששמו בהתחלה מטען ואח"כ פירקו אותו בכדורים של האקדח . מורדי סיפר שמילט את אריק מהאזור ולפני כן  

הוריד אותו ליד העסק שיפרק ושהביא מטען חבלה לפירוק אלישע ושהמטען לא עבד.ניבי שאל מי ירה בו ומורדי  
השיב שאריק. שעה אחרי הרצח של אלישע דיבר עם ניבי בוואטסאפ בשיחת וידאו  , מורדי סימן לניבי תנועה של  

נפנוף עם היד הכוונה הלך ניבי הבין וצחק ,ניבי ניתק ושלח למורדי בהודעה לבבות ואחרי זה שלח כתבות  
שפרסמו על הרצח של אלישע . ניבי ידע פרטים על הרצח של אלישע כי אריק היה אצלו כבר לפני כן בתאילנד  

וסיפר לו .בעת שמורדי היה בסין ניבי סיפר לו שהוא רוצה לחסל את לירז בגלל שהיא הייתה אחראית על כל עדי  
המדינה והייתה ממנת אותם היא הייתה בקשר עם טל קורקוס , אלי גבאי והיא נשבעה בהלוויה של אבא שלה  

שתפגע לו במשפחה .ניבי סיפר למורדי בעת שהיה אצלו בסין ,שהוא מאוכזב מהרבה אנשים לפני שניבי טס  
לחו"ל הכל היה סגור הכוונה הרצח של טל , אלישע ולירז ולא קרה דבר .בפגישה הראשונה בינהם אריק אמר  

שאלישע סבח היה עד תביעה שהביא עד תביעה מהשטחים כנגד אח שלו ולכן מגיע לו למות. גם לניבי היה  
אינטרס לפגוע באלישע סבח שכל עדי התביעה / עדי מדינה יחשבו פעמים אם לעשות את זה לאנשים שאיתו כמו  

אדם . בשיחה בין מורדי לניבי , ניבי אמר שהוא שולח חבר, שמורדי ימצא לו עסק  במרכז ושמורדי והוא יעשו  
משהו ביחד. לפני הרצח של אלישע מורדי ואריק היו עם רכב קיה כסופה עם חלונות שחורים של אריק וביצעו  
תצפיות על העסק של אלישע שקרא "פיתה" ,ראו את הבית של אלישע , לוחיות רישוי של הרכב היו מזויפות .  

מורדי ואריק הגיעו לנתניה יום כן ויום לא והיו ימים רצופים , אריק תמיד היה חמוש באקדח .ההגעה של אריק  
ומורדי הייתה בשעות הלילה לנתניה במהלכם ראו את אלישע בעסק , לאלישע היה רכב הונדה אקורד בצבע כחול 

 300כהה, את המטען חבלה שיועד לאלישע מורדי הסגיר לרובינזון.מורדי הפריד את מטען החבלה שיועד לאלישע 
גרם שם ליד ביתו של שמעון שרביט .מורדי לקח את המטען מחולון על אופנוע והיה לבד    250גרם יועד לאלישע ו 

בהמשך שלקח את המטען מגבעתיים ונסע לנתניה אריק היה יחד איתו . אריק הביא מערכת הפעלה למטען הזה .  
לאריק הייתה אינפורמציה לגבי הרכב של אלישע. אריק הטמין את המטען ברכב של אלישע עם מגנט בזמן זה  

מורדי היה ברכב . השלט של המטען היה אצל מורדי , מורדי החביא אותו בגג של המכונית , לאחר שאלישע סגר  
את העסק נסעו אחרי אלישע וחיכו להזדמנות ללחוץ על המטען באיזה רמזור מבלי שאנשים יפגעו  . אלישע החנה  

 את הרכב לבית ביתו, מורדי פירק את המטען החביא אותו כמה מאות מטרים משם ונסעו הביתה . 

הצביע על המקום בו פגש את מוטי אלמקייס בעמק שרה וכן  -הולכות עם מורדי בבאר שבע - 6.11.17ך יבתאר .779
 מטעני חבלה . 20למקום בו אריק הצביע על מיקום של  

עובד בממולאח כשנה יחד עם בחור בשם יוחאי, הבעלים הוא אריק .  –עדות סרגיי שיימן  - 6.11.17ך יבתאר .780
אריק היה במהלך השנה בתאילנד, אוקריאנה וביוון. לאחר שאריק חזר לארץ הוא אמר שיבוא אחרי כמה ימים  

סרגיי לא ידע היכן אריק היה .סרגיי נחקר תחת אזהרה , הושמעו לסרגיי שיחות שרטוט ,זיהה את אריק ואת  
עצמו מדברים, סרגיי בשיחה אומר שאריק אמר לסרגיי שיגיד שהוא באוקראינה .סרגיי לא ידע שאריק נמצא  

 ₪ ,נאני מכונה סקודה.   30000בבריחה. מהשיחות שהושמעו סרגיי מסביר שנאני חייב לאריק כ

עובד בצ'נג' ברחוב וולפסון , מכיר את חן וניב וגם את אריק מהעסק  -עדות גנדי ברסודסקי  - 6.11.17ך יבתאר .781
לאוכל שלהם אבא של אריק פנה לגנדי ושאל האם יש לו מישהו שיכול לפגוש אותו בקייב , גנדי השיב שיש לו  

חבר קייב שמתעסק עם עניין של תיירם הישראלים שם. חבר שלו בקייב בסוף לא פגש את אריק כי אריק  
₪ לרבע   3000לישראל. יתכן וחן ביקשה להתקשר מהטלפון של גנדי בימים שאריק חזר לארץ .חן ביקשה מגנדי 

 שעה ונתנה לגנדי לדבר עם גנדי או אבי או חן אמרו שזה לעו"ד.  

  28/8/17אותרו הודעות בין אריק לג'נט מיום   –בדיקת תוכן מכשיר פלאפון של חן איטל  - 6.11.17ך יבתאר .782
במהלכן אריק אומר לג'נט שהוא רוצה לנסוע למקום בלי שאף אחד ידע עד שכל המצב יירגע וחייב עוד היום כי  

אם לא הם באים לפה ומקפלים אותי מפה שתיזהר שמישהו ישמע או על זה או ידע על זה. בהמשך באותה שיחה  
חן אומרת לחן שאם יזמינו אותה שתשמור על זכות השתיקה ושתמחק את ההודעה הזאת ושיש לג'נט צו הרחקה 

מבקש שימצא לו דירה ושאסור שאף ידע    28/8/17ימים. ישנן הודעות שאריק כותב לשי בן חמו מיום 30מהם ל
שזה בשבילו. בהמשך אריק מתכתב עם עוז ואומר שהגיע לארץ ושיחררו אותו רוצה לבוא לשבועיים להירגע  

מבקש מחן לבצע בדיקות בשגרירות , חן אומרת   24/8/17ומבקש דירה להשכיר . התכתבויות בין חן לאריק 
בין אריק לחן אריק אומר " רק את יודעת הכי   26/8/17שאמא של אריק לא רוצה להיכנס לזה .התכתבויות 

מאכזב זה שיש אנשים שהיית מוכן למות למענם ולהרוג למענם שדווקא שאתה צריך הם לא זורקים לכיוון שלך  
" כאשר חן כותבת לו"... אפשר לעזור אבל צריך מראש להימנע מדברים" אריק משיב שלא מתכוון לאף אחד  

אתה צריך לדעת להתרחק    –ספציפי חן כותב שהיה קשה להורים שלו ואריק כותב אלופים בלהפקיר חן משיבה 
 מדברים לא טובים לא להתקרב אליהם כי גם אם אתה הכי בסדר בעולם זה לא משנה משנה החברה שלך".  

 בוצעו השלמות לבקשת עו"ד סיגל מפמ"ד.  - 6.11.17ך יבתאר .783
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 שמעון שרביט נחקר ושמר על זכות השתיקה.  - 7.11.17ך יבתאר .784

 תואמה צריבת דיסקים ח"ס בביתו של מיכאל מור מועדים נוספים , עם ימר חוף למחר .  - 7.11.17ך יבתאר .785

 הועברו לתמלול תשאולים עם ניב .  - 7.11.17ך יבתאר .786

 ההולכה עם מורדי מאתמול הועברה לתמלול בחברת התמלול. - 7.11.17ך יבתאר .787

ניבי פנה למורדי בוואטסאפ כחודש לפני הרצח של אלישע על מנת  -עדות מורדי אלבז - 7.11.17ך יבתאר .788
שמורדי יפגש עם אריק , ניבי העביר את מספר הטלפון של אריק ובאותו רגע מורדי ואריק תיאמו את המפגש  

בינהם ונפגשו כעבור יום או יומיים. מורדי הסכים לבצע את הרצח בשביל ניבי כי למורדי ישנם סכסוכים וניבי  
בתמורה לסיוע של מורדי יעשה גם בשבילו דברים. לגבי הנסיעה אחרי אלישע בה רצו לרצוח אותו , חיכו  

שאלישע יצא מן הסטקייה ועקבו אחריו נעמדו שתי מכוניות אחריו ברמזור אדום אריק פתח את הדלת על מנת  
לצאת ושם רגל בחוץ, אבל היה אופנוע של יס"מ ברמזור ממול ומורדי אמר לאריק שיחזור על האופנוע שחור היו  
שני שוטרים עם אוזניות ,מעילים של משטרה בצבע שחור . אריק החזיק באקדח בידו קפוצ'ון וחם צוואר נעליים  

בצבע שחור של נייק עם גומי מאחורה . אריק כבר דרך את האקדח בתוך האוטו. מיכאל מור ידע שיש מטען של  
מורדי שמורדי החביא אותו בנתניה ושיש נפץ שלא עובד ,מיכאל אמר שמורדי יביא לו את המטען אבל מורדי נתן  

פעמים(אבל אריק לא דיבר עם   4-5מיכאל מור ) אריק למפגשים בבית של  את המטען לרובינזון . מורדי הביא את
מיכאל מור. לגבי המטען של טל , מיכאל לא דיבר בנוכחות אריק בביתו מורדי ומיכאל דיברו בצד אריק לא שמע,  

לאחר שירד מביתו של מיכאל מורדי סיפר לאריק שמסדרים את המטען ,מיכאל לא דיבר ליד אריק כי הוא לא  
מכיר אותו. אריק ידע שמורדי מתכוון לטוס לניבי כבר אחרי הרצח של טל בעת שהיה אצל מורדי , אריק אמר  

שזה לא טוב .בהיותו אצל ניבי אחרי הרצח של אלישע ניבי אמר למורדי תפיל אחד משניהם טל או לירז ושיוציא  
את הרגש הכוונה שאריק יל לחיים שלו כי ניבי רצה לשמור על אריק .ניבי אמר למורדי לגבי לירז שצריך לשמור  

על הגופה שלה כדי שינהלו משה ומתן על אדם איטל ,מורדי טוען כי לא היה מנהל את המשא ומתן אבל היה  
שומר על הגופה. ניבי הכיר למורדי את מוטי אלמקייס לפני כמה חודשים על מנת שמוטי יתן מיקום של טל איפה  

יכולים למצוא אותו ניבי שלח למורדי את המספר של מוטי.פעם ראשונה שמורדי שומע את עניין הפגיעה בטל  
כשאריק חזר מתאילנד כשהיה אצל ניבי ושאריק חזר הבין שיש אור ירוק. לטל היה ריב עם מוטי אלמקייס  

בהודעות קוליות בוואטסאפ ההודעות האלה הגיעו לניבי ,ניבי שלח את ההודעות האלה למורדי ,ניבי ניצל את  
הריב בין טל למוטי ושלח את מורדי למוטי מורדי הבין שמוטי צריך לתת מפה לגבי המיקום של טל ,בפגישה עם  

מוטי , מוטי דחה את מורדי זה היה אחרי הרצח של אלישע. אריק ידע על המפגש עם מוטי כי מורדי סיפר זאת  
לאריק ,אריק אמר למה פגשת אותו הוא לא בריא, יש דיבור שהוא "רידר" את דבורה שהכוונה דאג להודיע על  

המקום שלה .טל היה בקשר עם אשתו של מוטי . רחלי בלולו אמרה שטל משחק אצל שימרית , רחלי סיפרה  
שהיא מכירה את טל ואת אלי גבאי ושטל משחק אצלה קלפים באשדוד מורדי ידע שרחלי סתומה. במפגש בסין  
מורדי אמר לניבי שמוטי אלמקייס לא סיפק מידע על טל. מורדי אמר לניבי שיש דרך להביא את טל באמצעות  

מקום של הימורים.מורדי מספר כי היו אנשים נוספים שמחפשים לפרק את טל. מורדי שמע מרחלי שטל תפר בגד  
ים לחברה שלו אצל רחלי ושטל היה באשקלון וחי בישוב ניצן. ניבי סיפר למורדי שטל מסתובב עם אקדח  

ומשתיק קול . מורדי בשיחה עם מוטי אלמקייס רמז שמוטי יגיד איפה טל נמצא ,אבל מוטי לא רצה. מוטי היה  
   אמור לחזור עם פרטים איפה טל נמצא אבל הוא לא חזר.

ביצע שחבר שאינו רוצה להגיד את שמו הציע לו לקנות רכב מסוג   -חקירת מאיר קריאף  - 7.11.17ך יבתאר .789
סקודה סופארב , והביא לו את המספר טלפון של אביאל עמיאל ,מאיר ניהל משא ומתן באמצעות הטלפון  

ווואטסאפ אחרי שחתם על זיכרון דברים עם הפרטים של אשתו דנה קריאף,מאיר שלח את הנהג שלו שקוראים  
לו תומר שאולוב ביחד עם עוד בחור שמאיר מסרב למסור את שמו  לקריית אתא עם זיכרון הדברים חתום לבית  

ותומר שאולוב הביא את רכב   17/10/17של אליאב עמיאל על מנת לבצע את העסקה , העסקה בוצעה בתאריך 
הסקודה לנתניה לידי מאיר קריאף , כמו כן מאיר מספר שלא שילם דבר תמורת הרכב ההסכם היה שמאיר  

₪ ומשאיר את הרכב אצלו , במידה והרכב יהיה תקין    1500ממשיך לשלם את הלוואה שיש על רכב על סך של 
מאיר יתחיל לשלם על הלוואה של הרכב , הרכב היה ברשותו של מאיר עד שחייגו אליו מהימר וביקשו את הרכב  

ואז לטענתו התקשר לבעל הרכב והעביר לו את הרכב למפגש הגיע עם תומר שאולוב שנהג לו באופנוע מסוג  
טימקס שמאיר יושב מאחורה ובחור נוסף שהגיע עם רכב הסקודה ,מאיר מכחיש את הקשר של שמעון שרביט  

 וכן אומר שאין לשמעון שרביט שום קשר לעסקה עם הרכב .   2331012לרכב הסקודה שמספרו 

אינה יודעת כל פרט לגבי רכב הסקודה מלבד זאת שראתה את הרכב  -חקירת דנה קריאף - 7.11.17ך יבתאר .790
ליד הביתה שבוע ושאלה את בעלה בעלה אמר שלקח מחבר. בעלה לקח את רישיון הרכב שלה אולי לזיכרון  

דברים. דנה איננה מכירה את הבעלים של רכב הסקודה . לבעלה יש קו הלוואות בנתניה שזה אומר שהוא מלווה  
כסף . דנה איננה מכירה את שמעון שרביט . הנהג של יעקב נהג ברכב הזה. הוצג לה מסמך זיכרון דברים עליו  

 מופיעים פרטיה למכירת רכב הסקודה , השיבה שבחיים לא ראתה את המסמך הזה . 
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סיפר שסיפק שלוש    - עובד בחנות בשם פרידום בשכונת נווה זאב -חקירת אופיר אוזן - 7.11.17ך יבתאר .791
פעמיים בגדים לאריק איטל. הפעם הראשונה נלקחו בגדים על ידי נאני מזוז, לדבריו נאני שילם חלק. בפעם  

השנייה הוא סיפק לניב בגדים במפגש ליד כיכר לאחר שניב פנה אליו טלפונית. ניב לקח בגדים לאחר שהבגדים  
התיאום היה להחזיר את הבגדים שסופקו בפעם הראשונה אך הם לא    הראשונים שסופקו לא התאימו במידה,

התקבלו. לדבריו פנה לניב לגבי המשך התשלום לבגדים מפני שנאני שילם רק חלק. לאחר מכן סיפק לניב עוד  
פעם אחת זקט ושתי חולצות שעליהם ניב לא שילם. אופיר רושם את פירוט הרכישות במחברת כחולה. לדבריו  

הוא רושם להרבה אנשים אחרים גם. לגבי אריק וניב לקוחות של החנות והוא מוכר להם והם תמיד שילמו עבור  
הדברים. לגבי מורדי היה אירוע אחד שהיה באזור חג לפני הקיץ האחרון שמורדי לקח שתי חולצות ומיכל  

. מורדי חייב לו תשלום על מכנס ברמודה שלקח ולא שילם,  וזה היה על פי ניבי זגורישילמה עבור שתי החולצות,  
לא פנה אליו כי לא יודע איך להגיע אליו. בכללי מספר על מצבו הכלכלי הקשה שאליו הגיע בחנות. בסיום  

 .2017החקירה הביא צוות בילוש את המחברת הכחולה ממנה צולמו כל הדפים מחודש אפריל 

הצביע למקום בו החביא חומר נפץ מורדי הצביע והסגיר חומר  -הולכה עם מורדי לחולון  - 7.11.17ך יבתאר .792
 נפץ. 

הצביע על המקומות בהם ניסו לפגוע באלישה סבח וכן על המקום   -הולכה עם מורדי לנתניה - 7.11.17בתאריך  .793
 בו הוריד את אריק לביצוע הרצח של אלישע . 

 ביצוע השלמות לבקשת פרקליטה מלווה .  - 7.11.17בתאריך  .794

 הועברה בקשה למשרד הרישוי לבדיקת רישיון נהיגה מיכאל מור.   - 8.11.17בתאריך  .795

 . 12/11/17הארכת מעצר מאיר קריאף עד יום  - 8.11.17בתאריך  .796

ניבי שלח למורדי הודעות קוליות של מוטי וטל במתווכחים והכוונה  -חקירת מורדי אלבז - 8.11.17בתאריך  .797
מורדי ידע  -בקודים שמורדי יבין שצריך לאסוף עליו מודיעין. הפרטים שמורדי ידע על טל לפני שטס לסין הם 

בנוגע לטל שהוא תפר בגד ים לחברה שלו אצל רחלי ושטל גר בישוב ניצן ושטל מסתובב עם לחצן מצוקה ויודע  
זאת מרחלי , טל התווכח עם מוטי יודע זאת מניבי ,אריק סיפר שטל נהג להסתובב בב"ש , מוטי סיפר שהוריו של  

טל מתגוררים במושב מסלול. בעת שאריק הגיע לביתו של מיכאל עם מורדי שמורדי ביקש את המטען , מורדי  
הציג את אריק כחבר של ניבי . אחרי שאריק חזר מחו"ל ניבי הפנה את מורדי לחפש נתונים על טל דרך מוטי.  

מורדי נפגש עם מוטי ואז טס לסין .מורדי אינו זוכר מהיכן השיג את המטען חבלה שהטמין ברכבו של אליושה  
סבח . מורדי נהג להסתובב עם מיכאל מור מאז השתחרר ממאסרו ,מורדי לא ביצע פעילות פלילית עם מיכאל  

מור .מוסר כי היה במאסר מספר חודשים עם ניבי בכלא שיקמה. מיכאל מור סייע לניבי עם האקדח כדי שבמידה  
ומיכאל יצטרך סיוע בעתיד ניבי יסייע לו גם. מורדי אמר לניבי שיפנה למיכאל מור לגבי האקדח מיכאל שיער  

( .ניבי רצה לספק לניבי  248-276שהאקדח מיועד לביצוע פגיעה באחר או לצורך העברת האקדח לאחר ) שורות 
המטענים בתור עזרה אבל יתכן וזו הייתה מלכודת של ניבי למורדי.הקשר בין מיכאל לניבי היה   20את 

באמצעותו של מורדי . שרביט הכיר למורדי את מיכאל מור ,מורדי נפגש עם שרביט כל יום כמעט ,לשרביט אין  
האקדח כדי    אמר למורדי שהוא לא שולח את שרביט להביא את רכב הוא לוקח רכבים ממיכאל מור.מיכאל

פעמים לפני הספקת המטען פעם אחת בבית של מיכאל    4(.שרביט ראה את אריק כ 410ששרביט לא יסתבך)שורה  
 מור ופעם אחת במלאווח.מורדי לא סיפר לשרביט שהוא וניבי מבצעים פשעים יחד.  

אריק איטל נסע עם מורדי לבקש את המטען ממיכאל מור ,אליושה   -חקירת מורדי אלבז - 8.11.17בתאריך  .798
אריק ומורדי היו אמורים להביא את המטען משלא הצליחו מורדי פגש את מיכאל בבית של שרביט נכחו במפגש  

אריק ,מיכאל שרביט ומורדי. מורדי ואריק לקחו את המטען.משם אריק ומורדי נסעו לאשקלון החביאו את  
המטען ,למחרת אריק ומורדי נפגשו עשו הכנות שטח ,בלילה אריק הדביק את המטען ברכב , לאריק היה גם  

כגיבוי אקדח במידה והמטען לא יעבוד ,אריק היה אמור לירות בטל. המפגש בו סופק המטען חבלה ממיכאל מור  
למורדי ואריק היה בביתו של שמעון שרביט אשר גם נכח במפגש .מכיאל מור הפנה את מורדי לצפוניים לקבלת  

המטען ואליושה בתיאום של מיכאל נסע עם אריק ומורדי לצפון לא הסתדר להם להוציא את המטען כי היה  
איזה פאב פתוח והמטענים היו מוחבאים מתחת לפאב ,מורדי נפגש עם מיכאל וביקש שיסדר את המטען ,קבעו  
בבית של שמעון שרביט שם מיכאל בעצמו מסר את המטען חבלה למורדי. מיכאל מור ידע שמטען חבלה מיועד  

לשמש לפגיעה בטל קורקוס . מיכאל אמר לאליושה לתת את האקדח למורדי , אליושה כיוון את מורדי למקום בו  
 .  45-52נפגש עמו ולקח את האקדח בנהריה. האקדח היה בשיחים שורות 

אותר במצלמה בשעה   צפייה במצלמות עסקים באזור  בו בוצע הרצח של אלישע סבח, - 8.11.17בתאריך  .799
רכב מסוג קיה בצבע אפור עם חלונות כהים , לא ניתן לראות מספר לוחית רישוי , אשר מעט את נסיעתו   21:37

עד שיוצא מתחום המצלמה רואים אדם חולף בריצה שמשהו על ראשו. ממצלמה נוספת של חנות לדברי מאפה  
אותו רכב נראה שוב נוסע באותו    21:27רכב שנראה כמו רכב קיה בצבע אפור נוסע ,   21:04ניתן לראות בשעה  
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מקום , מגיע אדם חולף בריצה שמשהו על ראשו לכיוון כללי בו נראה נוסע הרכב קיה. לציין שישנו הפרש בזמן  
 דקות.   30של שתי המצלמות של  

תומללו הודעות קוליות אשר נשלחו בתוכנת   - חלק שני מתוך תוכן פלאפון של ניב איטל - 8.11.17בתאריך  .800
וואטסאפ בין ניב איטל לניבי זגורי וההיפך שעיקר עניינן עיסוק מצדו של ניבי בייצוג המשפטי של אריק איטל  

כולל סכומי כסף שיש לשלם , התעניינות מצדו של ניבי בהארכות מעצר של אריק  וגם בחקירה ואף מנחה את ניב 
כיצד להתנהל מול עורכי הדין ואף שולח לניב הודעות קוליות שביצע עם עו"ד משה יוחאי בעניין הארכת מעצרו  

של אריק, מעלים במהלך ההודעות חשד כי עו"ד גיא זהבי משתף פעולה עם המשטרה, ניבי נשמע בהודעה לעורכי  
הדין להיאבק בדיונים לשחרור אריק.ניב אף נשמע מספר לניבי כי פגש מאבטח של בית משפט שאמר לו משהו על  

 אחד הדיונים של אריק .באחת ההודעות ניב נשמע אומר שאריק התחשב בנו מבחינת התשלום לעורך הדין .

נשאל לגבי רכב הסקודה והקשר שלו למוכרי הרכב נורית   -נגבתה עדות תומר שאולוב - 8.11.17בתאריך  .801
עמיאל ובנה , תומר השיב כי יתכן שכן ויתכן שלא , נוהג מדי פעם למאיר ברכב או באופנוע לא מבין בסוגי רכבים  

 במשך העדות לרוב השיב שאינו זוכר.  

 ימים.  30הועברה בקשה לפרקליטות המדינה לאישור להארכת ימי מעצר מעבר ל  - 8.11.17בתאריך  .802

 סיווג שיחות בעמדה של שמעון שרביט. - 8.11.17בתאריך  .803

 התקבלה חוות דעת מעבדה ניידת לעניין רצח אלישע סבח.   - 8.11.17בתאריך  .804

תואם עם סיגנט ימר חוף שהם יבצעו את השוואת קולות לממצאים אשר עלו בח"ס מביתו   - 8.11.17בתאריך  .805
 של  מיכאל מור.  

,  0528775470נבדק תוכן מכשיר פלאפון של ניב איטל נמצא מספרי טלפון עם השם אריק  - 8.11.17בתאריך  .806
 . 0524616920,אריק עבודה 0526290446

ימים לאריק איטל ולמורדי   30הועברה בקשה לפרקליטות המדינה לאישור מעצר מעבר ל  - 8.11.17בתאריך  .807
 אלבז.

וכן תוכן ההקלטות של הח"ס     2017הובאו מימ"ר חוף יומן עמדה לחודשים מרץ אפריל  - 8.11.17בתאריך  .808
 לתקופה זו.  

 ע"י הלבנת הון לא השיב לרוב השאלות שנשאל.–חקירת מאיר קריאף  - 8.11.17בתאריך  .809

ביקש לדבר עם חוקר לאחר חקירת הלבנת הון ומסר כי התקשרו   -חקירת מאיר קריאף  - 8.11.17בתאריך  .810
הזאת הוא התקשר לעמיאל וביקש שיבוא לקחת את  ם הסקודה, בעקבות השיחה  אליו מהימר וביקשו שיגיע ע 

הרכב והסביר לו שימר נגב צריכים את הרכב. לאחר /שהחזיר לעמיאל את הרכב התקשר לחוקר דני ואמר לו  
שהרכב נמצא אצל עמיאל. מספר על כך שיש סקודה נוספת של שמעון שגם היה ברשותו של מאיר ושי בלבול בין  

שתי סיטואציות שונות ששתי הסקודות היו ברשותו אחד שייכת לשמעון ואחד שייכת לעמיאל והוא, מאיר,  
התקשר גם לשמעון וגם לעמיאל שיקחו את הרכב .בחקירה מאיר שוב עומת עם השקרים שלו ושהגרסה שמוסר  
עכשיו לא מסתדרת בכלל עם עדויות ושיחות האזנות סתר שקיימות ומצביעות על כך שהוא ושמעון ביצעו עסקה  

 ואין לכך שום קשר לסקודה אוקטביה שנמצאת ברשות שמעון ונתפסה ברשותו.    2331012על הסקודה מס' 

+ וממנו  8613068810269נמצא מספר טלפון  –נבדק תוכן מכשיר הפלאפון של ארז סבג  - 8.11.17בתאריך  .811
 נשלחה תמונה לארז בה מצולם ניבי זגורי יחד עם שני אנשים נוספים.  

 הוטחו בפניו שיחות מהאזנות סתר, שמעון שמר על זכות השתיקה.   -חקירת שמעון שרביט - 8.11.17בתאריך  .812

בחקירתו מכחיש את כל המיוחס לו טוען שלא היה בבריחה כלל  . חקירה של אריק איטל - 8.11.17בתאריך  .813
 לנקות את הראש ובכדי שלא יציקו לו. גלל הצקות המשטרה והפחד מהפגישה שהייתה עם קציני הימר ירדב אלא

אריק מתייחס לכל השיחות שלא אילת שהן חלק מכך שהוא פוחד   לדבריו אין לו קשר לשום אירועי הרצח.
בכך  לדבריו יש לו קשר עם ניבי זגורי, תכנן להיות איתו בפגישה באומן בראש השנה.  מהמשטרה ומהצקות שלה.

מסביר שכל חייו השתנו בגלל   הוא מסביר את כל השיחות שלו עם ניבי על מנת שיתאמו לו את המפגש באומן.
חוזר כל הזמן שמסר כבר בחקירותיו את הגרסה שלו ולא מוכן עליה  . שה עם קציני הימר והוא מפחד מאודהפגי

 שוב וכי עם הכל הוא ייפגש בבית משפט. 

 הוצא צו למצלמות עסק של אלישע סבח. - 8.11.17בתאריך  .814

 הועבר מסמך לאח"מ מרכז הכולל את רשימת החומרים החסרים בתיק רצח אלישע סבח.  - 8.11.17בתאריך  .815

 הופק תוכן של מכשירי הטלפון של שמעון שרביט והחלה בדיקת התוצרים .  - 8.11.17בתאריך  .816
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מספר שמכיר אותו כמה חודשים  י נשאל על היכרות עם אליושה, מורד  - חקירת מורדי אלבז - 8.11.17בתאריך  .817
מאז שהשתחרר מהכלא, הלך ללוות אותו עם מיכאל ביציאה מהכלא. הוא אחיין של מיכאל. מגדיר אותו כחבר ,  

מספר על פעילות עבריינית שעשו    נפגש אתו לעיתים מאוד קרובות כמה פעמים בשבוע. הוא גר אצל מיכאל בבית.
להביא את המטען. מספר על כך שאליושה גר אצל מיכאל ולא  שכבר סיפר עליו והניסיון  ביחד , הבאת האקדח

בצפון מחשש לפגיעה על ידי יריבים של מיכאל מהצפון. מיכאל סומך על אליושה הכי הרבה יותר מכל השאר  
כולל שרביט אהרוני ואסבן.מורדי נשאל על מוטי אהרוני , אומר עליו שהוא בן אדם קנאי , עין צרה והקשר  

ביניהם שטחי. פוגש אותו רק כאשר מגיע למיכאל הביתה. לא עשה אתו פעילות עבריינית. מוטי גם כן חי אצל  
מיכאל אין לו איפה לגור. מיכאל מעדיף את האסבנים על מוטי אהרוני והם עדיפים בעיני מיכאל על פני מוטי.  

מורדי מספר על ההיכרות עם ניבי זגורי , מכיר אותו כשלוש ארבע   .חבר של מיכאל שנים מהעיר נהריה תום חדד
חודים אחרונים, התחילו להיות בקשר טלפוני יום יומי וכל היום. דרך ניבי הכיר את   8שנים, הקשר התהדק ב  

אמיר אביטן, זכריה, אופיר אוזן של הבגדים ואת אריק.  מציין שניבי מחתרתי לא יודע מה הקשר בינו לחברים  
 שלו. 

ימים ממשנה לפרקליטות המדינה עבור אריק   30התקבל אישור להארכת מעצר מעבר ל  - 8.11.17בתאריך  .818
 איטל ומורדי אלבז.  

בבדיקת מחת"ק שיחת טלפון שעלתה בח"ס בין מורדי לסרגיי , לא נמצאה שיחת טלפון ,   - 8.11.17בתאריך  .819
 קיימת גלישה באינטרנט גם של מורדי וגם של סרגיי בזמן קיום השיחה בח"ס.  

תומלל התשאול בין אורן בר יהושע לניב איטל בו מדברים בין היתר כיצד ניבי זגורי מבצע   - 8.11.17בתאריך  .820
בדיקות על תיק החקירה דרך ניב איטל, החשש של ניב איטל מניבי זגורי וכן ניב מוסר שלבקשת ניבי זגורי ביצע  

 לטובה.   השתנתהניב לאורך התשאול מוסר שהתפיסה שלו על המשטרה בדיקה על מעצרה של ז'אנט. 

 ע"י הלבנת הון לא השיב לרוב השאלות שנשאל.–חקירת מאיר קריאף  - 9.11.17בתאריך  .821

ביקש לדבר עם חוקר לאחר חקירת הלבנת הון ומסר כי מוסר   -חקירת מאיר קריאף  - 9.11.17בתאריך  .822
שהתקשרו אליו מהימר וביקשו שיגיע עם הסקודה, בעקבות השיחה הזאת הוא התקשר לעמיאל וביקש שיבוא  
לקחת את הרכב והסביר לו שימר נגב צריכים את הרכב. לאחר /שהחזיר לעמיאל את הרכב התקשר לחוקר דני  
ואמר לו שהרכב נמצא אצל עמיאל. מספר על כך שיש סקודה נוספת של שמעון שגם היה ברשותו של מאיר ושי  
בלבול בין שתי סיטואציות שונות ששתי הסקודות היו ברשותו אחד שייכת לשמעון ואחד שייכת לעמיאל והוא,  

 מאיר, התקשר גם לשמעון וגם לעמיאל שיקחו את הרכב . מאיר שוב עומת עם הפערים בגרסתו . 

+ וממנו  8613068810269נמצא מספר טלפון  –נבדק תוכן מכשיר הפלאפון של ארז סבג  - 9.11.17בתאריך  .823
 נשלחה תמונה לארז בה מצולם ניבי זגורי יחד עם שני אנשים נוספים.  

 הוטחו בפניו שיחות מהאזנות סתר, שמעון שמר על זכות השתיקה.   -חקירת שמעון שרביט - 9.11.17בתאריך  .824

מכחיש את כל המיוחס לו טוען שלא היה בבריחה כלל אלא בגלל   -חקירת אריק איטל - 9.11.17בתאריך  .825
הצקות המשטרה והפחד מהפגישה שהייתה עם קציני הימר ירד לנקות את הראש ובכדי שלא יציקו לו.לדבריו  

אין לו קשר לשום אירועי הרצח.אריק מתייחס לכל השיחות של אילת שהן חלק מכך שהוא פוחד מהמשטרה  
ומהצקות שלה. לדבריו יש לו קשר עם ניבי זגורי, תכנן להיות איתו בפגישה באומן בראש השנה. בכך הוא מסביר 

את כל השיחות שלו עם ניבי על מנת שיתאמו לו את המפגש באומן.מסביר שכל חייו השתנו בגלל הפגישה עם  
קציני הימר והוא מפחד מאוד.חוזר כל הזמן שמסר כבר בחקירותיו את הגרסה שלו ולא מוכן עליה שוב וכי עם  

 הכל הוא ייפגש בבית משפט. 

נבדק תוכן מכשיר הפלאפון של שמעון שרביט ונמצאו מספרי הטלפון של מורדי   - 9.11.17בתאריך  .826
  0525545582, אליאב 0522116166,מאיר קריאף   0522269639, נורית עדן 0502064783, אחות מיכאל 0539949774

ת  תחזור אליי בבקשה " והודעה נוספ" היי זאת אימא של עדן   23/10/17, הודעות סמס בין נורית עדן מיום 
 " אל תשכח אותי בבקשה ".  23:31אותו יום ב

ניתן לראות את אלישה   21:35בשעה  2במצלמה  6/4/17צפייה במצלמות "אשו ורמה" ליום  - 9.11.17בתאריך  .827
נראה אדם לבוש קפוצ'ון בצבע אפור פניו מכוסות מכוון אקדח ויורה לעבר   21:37:36סבח עומד מאחורי הדלפק ,  

 אלישע סבח , בזמן זה אלישע מדבר בטלפון. 

נראה רכב מסוג קיה   21:04:06בשעה  7צפייה במצלמות עוגיות בית הקפה מצלמה מספר  - 9.11.17בתאריך  .828
נראה רכב קיה עם חלונות כהים נוסע בכביש בנסיעה איטית    21:07:30עם חלונות כהים נוסע בכביש ,

  21:04:07בשעה   -15נראה אדם שראשו מכוסה רץ לכיוון אליו נראה נוסע רכב הקיה .במצלמה  21:07:38ומאיץ, 
רכב שנראה כמו קיה בצבע בהיר עם חלונות כהים   21:07:29נראה רכב קיה בצבע בהיר עם חלונות כהים נוסע ,

נראה אדם לבוש בגדים כהים שראשו מכוסה רץ לכיוון   21:37:37נוסע בנסיעה איטית ואז מגביר את מהירותו,,
 אליו נסע הרכב קיה . 
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 הוצא צו למצלמות עסק של אלישע סבח. - 9.11.17בתאריך  .829

 הועבר מסמך לאח"מ מרכז הכולל את רשימת החומרים החסרים בתיק רצח אלישע סבח.  - 9.11.17בתאריך  .830

 הופק תוכן של מכשירי הטלפון של שמעון שרביט והחלה בדיקת התוצרים .  - 9.11.17בתאריך  .831

מורדי נשאל על היכרות עם אליושה, מספר שמכיר אותו כמה חודשים  --חקירת מורדי אלבז - 9.11.17בתאריך  .832
מאז שהשתחרר מהכלא, הלך ללוות אותו עם מיכאל ביציאה מהכלא. הוא אחיין של מיכאל. מגדיר אותו כחבר ,  
נפגש אתו לעיתים מאוד קרובות כמה פעמים בשבוע. הוא גר אצל מיכאל בבית.מספר על פעילות עבריינית שעשו  

ביחד , הבאת האקדח שכבר סיפר עליו והניסיון להביא את המטען. מספר על כך שאליושה גר אצל מיכאל ולא  
בצפון מחשש לפגיעה על ידי יריבים של מיכאל מהצפון. מיכאל סומך על אליושה הכי הרבה יותר מכל השאר  

כולל שרביט אהרוני ואסבן.מורדי נשאל על מוטי אהרוני , אומר עליו שהוא בן אדם קנאי והקשר ביניהם שטחי.  
פוגש אותו רק כאשר מגיע למיכאל הביתה. לא עשה אתו פעילות עבריינית. מוטי גם כן חי אצל מיכאל אין לו  

איפה לגור. מיכאל מעדיף את האסבנים על מוטי אהרוני והם עדיפים בעיני מיכאל על פני מוטי. תום חדד חבר  
של מיכאל שנים מהעיר נהריה, .מורדי מספר על ההיכרות עם ניבי זגורי , מכיר אותו כשלוש ארבע שנים, הקשר  

חודשים אחרונים, התחילו להיות בקשר טלפוני יום יומי וכל היום. דרך ניבי הכיר את אמיר אביטן,   8התהדק ב 
זכריה, אופיר אוזן של הבגדים ואת אריק.  מציין שניבי מחתרתי לא יודע מה הקשר בינו לחברים שלו.ניבי אמר  
למורדי על אריק שהוא טוב עקרוני שהכוונה קרביץ ,אמיץ. ניבי אמר למורדי שהוא פנה לשליטא שידאג לערבות  

של מורדי . מדבר על נסיעה לאילת שלו עם מיכאל ועוד הרבה אנשים כדי לחפש שם את שמוליק ) הרוש ? (   
ולנסות להוציא ממנו באלימות מי רצח את אח של מיכאל. בסופו של דבר לא מצאו מי עשה את זה. היו יום אחד  

אלף ₪ תמורת אמל"ח אומר מורדי שלא זוכר דבר   30באילת.לגבי מפגש שהיה עם הסוכן סאלי סבג שבו דובר על 
כזה ומה שזוכר לגבי הסוכן היה בחודש שישי.מספר על הבאת מטענים מבאר שבע ביחד עם אבי אסבן ועומרי .  
התקשר באותו יום לאבי שיגיע אליו הביתה. נסעו עם רכב אחד לבאר שבע עם קאיה ספורטז'. אם היו מוצאים  

את המטענים היו שולחים אותם עם עומרי.מורדי אומר שעד שהגיעו לא ידעו מה המטרה של בואם.אבי יודע  
שהוא לא סתם בא וזה לטובת מלחמה ויש לכולם אינטרס. ולא תמיד מפרטים כל דבר ומעדכנים את כולם.מספר  

לגבי האקדח שהביאו מהצפון יכול להיות שבדק את האקדח עם אריק ועם מיכאל לא זוכר בדיוק באיזה ימים.  
  5000שרק ניבי מיכאל והוא עצמו ידעו על כך וזה הכל מאותו בוקר . כשניבי אמר למיכאל  5000מדבר על הקוד  

מיכאל כבר הבין שהכוונה לאקדח. לא היו עוד מקרים אחרי זה שהיו צריכים להשתמש בקוד הזה כי לא  
התעסקו עוד עם אקדחים. מספר על הסקודה סופרב שרשומה על שם ליאב עמיאל , מיכאל לקח עליה מימון על  

₪ .הסקודה משרתת את   1500שמו של ליאב עמיאל. הכסף יורד מהחשבון של ליאב ומיכאל משלם לו כל חודש 
מיכאל .את מיכאל משרתות שתי מכוניות אחד החזיק מיכאל ואחד החזיק אליושה.לגבי התמונות שהופצו  

שקשורות לאיומים על יוני חג'ג' אומר שהבין שמי שעומד מאחורי זה הם ניבי , אורי וחזיזה וזה לאחר שניבי  
אמר לחזיזה שהוא נהיה איש מחשבים.מספר לגבי הייצוג של שירה ושמרית לאחר המעצרים שלהן שלא שילם  

עבורן כי  אף אחד לא ביקש כסף עבור הייצוג .ניבי אמר למורדי שיש לו חברים שהבטיחו שיבצעו את הרצח של  
טל קורקוס ולבסוף לא ביצעו. ניבי לא סיפר לו מי אלה האנשים האלה אבל הם עובדים על זה , על לפרק את טל.  

 הוצגה למורדי נעל, זיהה אותה זאת שאריק היה בא איתה לנתניה כשניסו לפגוע באלישע סבח . 

ימים ממשנה לפרקליטות המדינה עבור אריק   30התקבל אישור להארכת מעצר מעבר ל  - 9.11.17בתאריך  .833
 איטל ומורדי אלבז.  

בבדיקת מחת"ק שיחת טלפון שעלתה בח"ס בין מורדי לסרגיי , לא נמצאה שיחת טלפון ,   - 9.11.17בתאריך  .834
 קיימת גלישה באינטרנט גם של מורדי וגם של סרגיי בזמן קיום השיחה בח"ס.  

   17.11.17הוארך מעצרו עד ליום    –איטל הארכת מעצר אריק  - 12.11.17בתאריך  .835

   19.11.17הוארך מעצרו עד ליום    –הארכת מעצר מיכאל מור  - 12.11.17בתאריך  .836

  19.11.17הוארך מעצרו עד ליום   –הארכת מעצר אליושה בן שלום  - 12.11.17בתאריך  .837

   19.11.17הוארך מעצרו עד ליום   –הארכת מעצר שמעון שרביט  - 12.11.17בתאריך  .838

מסר כי תיאם את המפגש עם מתן ביטון באמצעות הטלפון ,  -אלבז   גביית עדות ממורדי - 12.11.17בתאריך  .839
בחולון מתחת לבית של שמעון שרביט   3מתן העביר כסף לאריק איטל. מורדי נפגש עם מתן ביטון ביוחאי בן נון 

₪.ניבי אמר למורדי שהוא נותן כסף לאריק דרך מתן . מורדי שלח את שירה   10000במפגש זה מתן מסר למורדי  
בעת שהיה בתאילנד לאופיר אוזן והיא לקחה ממנו ברמודה ושתי חולצות, טרם שולמו.הוצגה בפניו המחברת של 

אופיר ומורדי נזכר שבהיותו במעצר שלח את אח שלו דודו  כשלוש פעמים שיקח בגדים מהחנות של אופיר .ניבי  
שילם בעבור בגדים אלה ,מורדי יודע זאת בגלל שדיבר עם ניבי ,ניבי שאל האם מורדי קיבל את הציוד.לגבי  

 מורדי אומר שניבי קנה למורדי שתי חולצות מתנה. כתוב ניבי למורדי.     15/5/17הקנייה שמופיע ביום 
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נערכה בדיקה מול שב"ס האם מורדי וניבי ישבו יחד באותו אגף בכלא שיקמה באותה   - 12.11.17בתאריך  .840
עד   16/9/13ומורדי שהה שם  29/10/13עד   06/12/12מתאריך  6תקופה ונמצא שניבי ישב בכלא שקמה באגף 

עד   16/9/13( משמע היו יחד באותו אגף בפרק זמן  6/2/13עד    4/2/13, )מורדי היה גם בהמתנה  24/2/14
 חודש ועשרה ימים.    29/10/13

התקבלה השוואת קולות בין הח"ס בביתו של מיכאל מור לעמדת שיחות בה זוהה אריק   - 12.11.17בתאריך  .841
 איטל.  

 מאיר קריאף שוחרר בתנאי מעצר בית . - 12.11.17בתאריך  .842

הוצאו צווים למצלמות בתיק רצח אלישע סבח: מסעדת פיתה , חנות לאביזרי מין,   - 12.11.17בתאריך  .843
 .  11חנות לאופניים חשמליים, ששת הימים  15, גורדון  11, גורדון 43מינימרקט בשמואל הנציב 

התקבלו מזכרים מאח"מ שרון לגבי פעולות אשר ביצעו ברצח אלישע סבח ובינהם מצלמה   - 12.11.17בתאריך  .844
מאחר והיו מהומות בכפר קאסם   43הייתה מנותקת , לגבי מצלמות מינימרקט בשמואל הנציב    11ברחוב גורדון 

במהלכן הוצתה תחנת המשטרה הארד דיסק ובו תוכן מצלמות של המינימרקט ניזוק ונהרס, כמו כן התקבל  
 ערכה בלבד. המזכר לגבי בדיקות שנעשו לפי מספרי רכבים ממנו עולה כי צוות החקירה עשה 

 . ייה במצלמות זירת רצח אלישע סבח המשך צפ - 12.11.17בתאריך  .845

 בנתניה.   25/5/17מיום  –מציאת מטען חבלה  239935/17אותר תיק פלא  - 12.11.17בתאריך  .846

לניבי זגורי   ₪אלף  12בוצעה חקירה כלכלית, מספר שהעביר   –גביית עדות אופיר אוזן  – 12.11.17בתאריך  .847
דרך בנק הדואר, הכסף התקבל מאמיר אביטן. על הפעולה הזו יודעת גם אישתו מיכל. מספר על מתנות וחופשה  

בבית מלון ששילם על מיכל וניבי זגורי. מספר שניבי זגורי שלח אליו אנשים לקחת סחורה מהחנות בגדים שלו  
ומיכל הייתה משלמת לו. מספר שהכיר את מורדי אלבז דרך ניבי זגורי והיה אצלו בבית בעל האש. מוסר שלא  

דיבר עם מורדי על בגדים שלקח מהחנות שלו. אומר שלקחו למורדי כמה פעמים בגדים וברישומים שנתפסו  
ולא זוכר אם אח של מורדי שילם כסף. אומר שאח שלאריק איטל ניב גם לקח בשבילו    24.8.17רשום רק התאריך 
 בגדים ולא שילם.  

  - 054-2685772עם מספר  שעות הלילה 3.11.17יורטו התכתבויות בין מיכל זגורי בתאריך  – 12.11.17בתאריך  .848
כותבת שמנסים להעליל עלילות על ניבי זגורי שלא נמצא בארץ וכן שיוני חג'ג' ניסה להפיל את בעלה בתאילנד,  

אומרת שיגאל קלימיאן ושי אדרי מאיימים על אנשים שישתפו פעולה עם המשטרה נגד ניבי ושיגאל קלימיאן  
מקלל אותה ואת בעלה וזה אישי ושהיא מפחדת, אומרת שתילחם בשחיתות וברוע, אומרת שהתקשורת מנפחת  

 אלף פעם  20והמשטרה עושה בכוונה כי ניבי מותג ושהמשטרה תמות  

בו   134+136מספרי שיחה   16:33שעה  4.7.17יורטה שיחה בין אדם איטל לשליטא מתאריך   12.11.17בתאריך  .849
 קובעים ששליטא ייפגש בעסק של ניב עם ניב על מנת להעביר לו דבר מה 

  146מספר שיחה   18:08שעה  30.7.17יורטה שיחה בין אריק איטל למורדי אלבז מתאריך  – 12.11.17בתאריך  .850
 קובעים להיפגש בבאר שבע, שמעון שרביט נמצא עם מורדי אריק אומר למורדי שנעלם,  – 148+ 

מספר שיחה   10:25שעה  25.9.17יורטה שיחה בין שמעון שרביט למיכאל מור מתאריך  – 12.11.17בתאריך  .851
שמעון דואג לבצע הפקדות לקנטינה של מיכאל ומסביר למיכאל איך להשתמש בטלפון מהכלא. מיכאל   – 561

מה לעשות עם  אומר לשמעון שידבר עם העורך דין יהלי שידאג לאופנוע שלו ובהמשך כששמעון אומר למיכאל 
ומסיים את   מיכאל אומר לשמעון שלא יחזור על המילה שהוא מחליט  –הבית ועם שירין ושמיכאל הוא המחליט 

 השיחה.  

852.  
 
 
 

 פעולות חקירה לביצוע: 
 

בתיק הנ"ל נחוצות פעולות   -  וכן לאור מורכבות הפעולה  לדוח זה  632+    358+    300+    לדוח זה   127בנוסף ולאור  סעיף  
רבות לביצוע על מנת למצות את החקירה במלואה. חלק מהן טכניות ותלויות בגורמי חוץ כגון מעבדות וחברות תקשורת 
נוספות  חקירה  בפעולות  צורך  מולידות  שמתקדמים  וככל  מתגלגלות  מהן  וחלק  נתונים  לשחזורי  מחשבים  וחברות 
התלויות זו בזו על מנת להגיע לנתונים אובייקטיביים. חלקן מהפעולות מבוצעות בחקירה סמויה על החשודים ומובילות 

 לתוצרים שמצביעים על קשרים בין החשודים, חששות ומעורבות פלילית מסועפת. להלן הפעולות: 
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 של ניבי זגורי, ליאור סעת, יניב חזיזה ביצוע מעצרם הוצאת משלחת לסין ו .1

 . שלב ב' – מעצר כלל החשודים בפרוץ על פי תוכנית החקירה המפורטת מטה .2

 מיצוי תיקי החקירה בעבירות הנלוות בפרשייה   .3

 ת שירה אדרי  וחקיר .4

 ת מורדי אלבז  וחקיר .5

 .  רשימת נוסעים במטוס מרדכי אלבז .6

 . הורדת מצלמה עד הלום .7

  ,, המצאות באשקלוןקשרים, רכב ,מחת"ק ,מודיעין - החשודיםביצוע כלל הבדיקות המקדימות סביב  המשך  .8
   . המספר מוקדים וזירות

 . 058-5555152חקירת נטלי שוכרת הדירה למנוח ובדיקת מצלמות בביתה  .9

 קורבן, חשודים. ,"ק לכלל העדים וחדירה לנייד שלהםמחת .10

 מאזור הזירה ומהעיר לאחר האירוע.  בדיקה אלו רכבים יצאו .11

 ור. בדיקת מצלמות רמז .12

   .וקבלת תוצרים   שרטוט מעורביםהמשך  .13

 . וייתפסו בפרשייה וסריקתם חדירות לכלל הניידים שנתפסו .14

  ציר זמנים  -+ חשודים   בניית מסלול נסיעה של הקורבנות .15

 לאיתור ראיות בנקודות הזמן הרלוונטיות ביחידות השונות  בפרשייה סריקת שרטוט מעורביםהמשך  .16

 סבח   תיק רצח אלישע  המשך פעולות .17

 .  המשך פעולות בעניין איומים בתיק סנ"צ יוני חג'ג' .18

 ענן תקשורת לשלושת הזירות )אשקלון, נתניה ועכו( ולהקביל את הענן למקום המגורים של החשודים.  ניתוח .19

 ביצוע מחקרי תקשורת לכל המעורבים בצורה יסודית.  .20

 יש לבצע בדיקה מול איתורן לכל הרכבים שייתכן ומעורבים באירועי הרצח.  .21

 . מתוך הפלאפון של המעורבים בפרשייה בדיקת הדיסק שבו הופקו כל חומרי החקירההמשך  .22

 בדיקת מחקרי תקשורת של המנוח.  .23

 בדיקת קשרים שמרית ורמי עזרן.  .24

 צפייה במצלמות אבטחה, מרפאת שיניים באשקלון. .25

 בדיקת המחשב של טל קורקוס. .26

 ביצוע פעולות איסוף ראיות בין מורדי אלבז למעורבים נוספים  .27

 גרם ליד הבית של שמעון שרביט.   250הסגרת חומר הנפץ שהחביא מורדי בחולון  .28

 לעבור על שיחות השרטוט ולנתחם אותם. .29

 בדיקת איכונים ושיחות של אריק איטל. המשך  .30

 על הרכבים של החשודים בימי האירועים.   6הוצאת צו לכביש  .31

 מזירות הרצח טל קורקוס ואלישע סבח במצלמות אבטחה נוספת ה  יצפי .32

 מתוך הרכב שהועבר לשטחים.  תמלול השמע .33

 וקבלת נתונים   6.4.17אריק איטל לתאריך לרכב של   6הוצאת צו לכביש  .34

 יש לבצע תמלול של האזנת הסתר מתוך המכשיר שהוחדר לרכב של שירה אדרי.  .35

 יש להביא לחקירה את רחלי בלולו.  .36

 יש לחקור את שמרית מספר חקירות.  .37

 יש לבצע עם שמרית מספר תרגילי חקירה.  .38

 בין שמרית לבין מדובבת.  20/07/17שבוצע לפנות בוקר בתאריך יש לתמלל תרגיל חקירה  .39

 כל החשודים ע"פ התפתחויות בחקירה, מדובר במספר רב של חשודים. מעצר  .40

 וגם ע"פ התפתחויות בחקירה.ביצוע תרגילי חקירה כל הזמן  .41

 . ותרגילי חקירה בין המעורביםביצוע עימותים  .42

 , אלי גבאי דיבר עם ניבי זגורי באמצעות הפלאפון של פנחס מואיל. חקירה את פנחס מואילתרגיל  יש להביא ל .43
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 . מצריך איתור נתונים ממספר מקורות –שחזור הודעות ווטס אפ של קורבן טל קורקוס על גבי מכשיר חדש  .44

 לאריק איטל, מיכאל מור ואליושה בן שלום תחקור הברזלים של המנויים המבצעיים השייכים על פי החשד  .45

 במצלמות נתיבי ישראל לאיתור רכבי חשודים.   צפייה .46

 של ניב וחן איטל שנשלחו ל"להב" לפתיחה  סריקת הפלאפונים   .47

 . גביית עדות מקונסולית תאילנד אורית שני .48

 . נחמיה וויליאם מבנגקוק גביית עדות מרב חב"ד תאילנד .49

 ביצוע תרגיל חקירה בין שירה ובין שמרית ע"פ התפתחויות בחקירה.   .50

   .מעורבותה ברצח מיצויהמשך חקירות ותשאולים שמרית לצורך   .51

לדו"ח  632+  358+  317+  300+  169+   168+  166+  160+  127מסעיף  רבות מורכבות ומוסעפות פעולות נגזרות .52
 .זה

 לארבעת החשודים העיקריים הכנת צווי מעצר וצווי חיפוש + חדירה לטל"ס טרם מעצר  .53
 . המשך הזנת מידע מאמצעים סיגנטיים לאורך החקירה .54
 שילוב חוליית הלבנת הון החקירות כלכליות של החשודים ותפיסת רכבים וכספים  .55
 . ביצוע מעצר על האובייקטים במקביל .56
 ביצוע חיפושים ותפיסת מוצגים.   .57
 , ישנם טלס"ים רבים.חדירה ושאיבת נתונים מטל"ס שנתפסו .58
 . הובלת חשודים בהפרדה למתקן הימ"ר .59
   .החשודים  4חקירות אינטנסיביות ומקיפות של  .60
   על מנת שלא יהיה שיבוש בחקירה. הארכות מעצר בהפרדה לחשודים .61
   .המשך תשאולים אינטנסיביים של החשודים .62
 . לחקירה  הבאת רחלי בלולו .63
 . הבאת יוסי פלח לחקירה .64
 . נוספת הבאת אופיר אוזן לחקירה .65
 . הבאת אבי שוקרון לחקירה נוספת .66

  2331012שעל שמו רשום רכב סקודה בצבע שחור מספר  203821384איתור בעל רכב הסקודה ליאב עמיאל ת.ז  .67
 וחקירתו . 

 חקירת ליטל מור גרשותו של מיכאל מור לגבי השימוש ברכב הסקודה בצבע שחור .  .68

 חקירתו של דודו אלבז אח של מורדי אלבז לעניין ההפקדות שבוצעו בשחרור מהמעצר  .69
 חקירת בני משפחה חשודים בהתאם לגרסאות אליבי  .70
 .הבאת נגדיים של חשודים לחקירה לביסוס אחיזה בטל"ס .71
 המשך האזנות סתר למעורבים ביום המעצרים ובמשך החקירה הגלויה  .72
 בין כל המעורבים בתיקים ע"פ התפתחויות בחקירה. ביצוע עימותים  .73
 ביצוע חקירות הטחה מסכמות. .74
 . עבודה מול פמ"ד .75

ביצוע תמלול של מספר פגישות בין החשוד מורדי לבין מפקד הימ"ר ואחרים. התמלולים הנ"ל הם בעקבות ניסיון  .76
 לגייס את מורדי אלבז שיהיה עד מדינה. 

 המשך חקירות אריק איטל  .77

 המשך חקירות שירה אדרי  .78

 המשך חקירות מורדי אלבז  .79

 ביצוע פעולות חקירה מבוקרות בין החשודים  .80

 המשך האזנה ניב איטל  .81

 הוצאת צו חיפוש וביצוע חיפוש בביתו של ניב איטל ואיתור טל"ס  .82

 שאיבת נתוני מחשב + טל"ס שנתפסו אצל אריק איטל   .83

 ניתוח נתוני תוצרי שאיבת טל"ס  .84
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 המשך האזנות מעורבים בדגש על מיכל זגורי, ניב איטל, ניבי זגורי ואחרים  .85

 ביצוע פעולות רבות שנגזרות מעדויות מורדי אלבז לאיתור חיזוקים וסיועים  .86

 ביצוע פעולות מחת"ק + איתור שרטוטים למעורבים החדשים שעולים בעדות  .87

 איתור צילומים של המפגשים שבוצעו עם החשודים בהתאם לעדויות מורדי אלבז  .88

 ביצוע הולכות והצבעות עם החשוד מורדי אלבז על מקומות בהם בוצעו אירועים פליליים ואיתור ראיות .89

 קבלת אישורי חקירה לעו"ד גיא זהבי  .90

 קבלת היתר לבדיקת תכני השיחות של עו"ד גיא זהבי במסגרת החשוד להעברת מעטפות סם  .91

חקירת סתיו נחמני בעניין הסכסוך שיש לה עם אדם איטל )לאור הרצון שלו שניב איטל יפגע בה דרך סמים   .92
 שהועברו לכאורה על ידי עו"ד גיא זהבי(  

 שליחת הטל"ס שנתפס בביוב באשקלון לבדיקת די אן אי ובדיקות נוספות.   .93

 המשך חיפוש אחר טל"ס נוסף + השלט של המטען   .94

 ביצוע תרגילי חקירה ומבוקרות מול החשודים בצפון ובראשם מיכאל מור.   .95

 קבלת כלל חומרי החקירה ותוצריה של אירועי ניסיונות החיסול ואירועי עבירות הנשק בצפון.   .96

 השלמות חקירה מורדי   .97

 שונים בפרשייה  פעולות מבוקרות מורדי עם חשודים .98

 השלמות חקירה שירה אדרי  .99

 השלמות חקירה שמרית ארזואל  .100

 על כלל החשודים )ראה תוכנית חקירה מצורפת(  בין  הערכות למבצע מעצרים  .101

 תמלול שיחות עורך דין גיא זהבי עם המעורבים בפרשייה  .102

 שעות(  24ימים  10מעבר על הח.ס של ביתו של מיכאל מור שהתקבל מימ"ר חוף ) .103

 ניב איטל + אריק איטל + מורדי אלבז   –מעבר על תוצרי טל"ס  .104

 מורדי אלבז   –מעבר על תוצרי פריקות הפעלה  .105

 תמלול שיחות מורדי אלבז + ניבי זגורי  .106

 ארז סבג + גילי מזרחי + ניר טולדנו  –פריקות טל"ס  .107

 פריקות טל"ס + די וי אר מיכאל מור + שמעון שרביט שהתקבלו בצפון  .108

  –שחזורים הולכות מצולמות מורדי אלבז על כלל אירועי הרצח וניסיונות לרצח והתחמשות באקדח ובמטען  .109
 מדובר במספר רב של הולכות שמשמעותיות וקריטיות לאיסוף הראיות 

 חקירה כוללת של כלל החשודים בפרשייה והטחת ראיות נגדם  .110

 ביצוע עימותים בין כלל החשודים בפרשייה למורדי אלבז  .111

 חקירת אריק איטל והטחת הראיות כנגדו מדובר בכמות גדולה של ראיות, משמע מספר חקירות.  .112
 חקירת מיכאל מור והטחת הראיות כנגדו.  .113
 חקירת שמעון שרביט והטחת הראיות כנגדו.  .114
 חקירת אליושה בן שלום והטחת הראיות כנגדו.  .115
בהמשך למעצרו של החשוד ניבי זגורי בסין, אנו ממתינים לעדכונים בנוגע למועד הסגרתו לארץ ולאחר שיוסגר   .116

 בכוונתנו לחקור אותו מדובר במספר חקירות מאחר ומדובר בכמות גדולה של חומר חקירה שיש להטיח בפניו.  
 המשך חקירת מורדי וביצוע השלמת עדויות לבקשת פרקליטה מלווה.  .117
 ביצוע עימותים בין מורדי ליתר החשודים. .118
 קבלת חוות דעת ממעבדת חבלה בהמשך לחומר נפץ שהוסגר אתמול על ידי מורדי.  .119
 תמלול הולכות של מורדי אלבז. .120

 תמלול תשאולים אשר בוצעו לניב איטל.  .121

בדיקת תכנים של פלאפונים מדובר בכמות גדולה של תכנים, חשוב להדגיש כי נמצאו ראיות מתוך הפלאפונים   .122
 של החשודים עד כה ולכן חשוב לחפש. 

 המשך בדיקת מצלמות באזור זירת רצח אלישע סבח.   .123

 ביצוע הולכה/שיחזור עם מורדי בעיר אשקלון לגבי המעשים אשר ביצעו בזמן הרצח לפניו ואחריו.   .124

 ניתוח, תמלול וקבלת שיחות שרטוט נוספות.   .125
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בהמשך לעדותו של מורדי ולשיחת שרטוט מועד חקירת מוטי בנושא   -המשך חקירת העצור מוטי אלמקייס  .126
 צריך להיות מתואם עם חקירתו של יניב זגורי. 

 גביית עדות ממזל אלמקייס אשתו של מוטי ואחותה של דבורה שנרצחה גרושתו של טל קורקוס המנוח.    .127

 המשך חקירת עו"ד גיא זהבי. .128

 חקירת עורכי דין נוספים )מדובר בארבע עורכי דין(.  .129

 חקירת אדם איטל בחשד לשיבוש חקירה ובנוגע לנושאים נוספים אשר עלו בחקירה.   .130

איתור וחקירת מעורבים נוספים אשר עלו עד כה ובכללם: יניב לוי, נאני מזוז,   מתן ביטון, אופיר אוזן, משה   .131
 פרץ )שליטא(. 

 ביצוע פעולות טכניות נוספות )בין היתר קבלת תוצרים מימר חוף(. .132

 הוצאה וקבלת נתוני מחת"ק.  .133

 לנסות לשפר את איכות השמע של הח"ס מביתו של מיכאל מור בין היתר  באמצעות איתור חברה המתמחה בכך.   .134

 השוואת קולות ח"ס ימר צפון. .135

 גביית עדות מן הסוכן סמוי שהופעל על ידי ימר צפון סאלי סבג.   .136

 ביצוע פעולות חקירה נוספות לבקשת הפרקליטה המלווה.  .137

 עבודה מול פמ"ד  .138
 
 

 במקביל: חקירה פעולות בהם שנעשים  80/17פרשייה במסגרת תיקים 
 

   קטי אלימלךמיכל זגורי על איומים  – 364667/17 •

 שירה אדרי    הונאת ביטוח – 304202/17 •
   אחזקת סמים דור גלולה – 355556/17 •
 עבירות סמים ניב איטל  - 401394/17 •

 ג.ז *  -עו"ד  –הליכי חקירה, הדחת עד והוצאת חפץ אסור ממתקן כליאה שיבוש קשירת קשר,   – 427798/17 •
   + יניב לוי+ אופיר אוזן( ברבי סימהקורבנות : תיקי איומים מיכל זגורי ) •

 )אבי, ניב, חן, ז'אנט(   מש' איטל   -חקירה והעלמת ראיות שיבושי -401394/17 •
   ניב איטל ואביחי משעלי  – חשד לחטיפה יהודית פרץ •

 סוכן   –תיקי צפון  •
 198000/17  -ניסיון לרצח מור כהן   •

 
 :  10.1728.מעורבים לתוכנית החקירה שלב מעצרים לתאריך 

 
 

   29.10.17בוצע מלבד זהבי שיבוצע בתאריך  –' אשלב   –חשודים למעצר / חקירה 
 
 זיתון  - , עבירות נשק קשירת קשר לביצוע פשערצח,   -מיכאל מור ❖
 סבן  - , עבירות נשק קשירת קשר לביצוע פשעסיוע לרצח,   -שמעון שרביט ❖
 ברונו  - , עבירות נשק  קשירת קשר לביצוע פשעסיוע לרצח,  -אליושה בן שלום ❖
 דודי שמש  – , סיוע לרצח, עבירות נשק קשירת קשר לביצוע פשע -ניר טולדנו ❖
 גולן אסרס  – קשירת קשר לביצוע פשע, עבירות נשק  -גילי מזרחי ❖
 מלינקר  -  שיבוש הליכי חקירה  עוון,קשירת קשר לביצוע  -ארז סבג ❖
קשירת קשר לביצוע פשע, הדחת עד, העלמת ראיות, שיבוש הליכי חקירה, הוצאת חפץ אסור ממתקן   –עו"ד גיא זהבי  ❖

 עזדין   – כליאה. 
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 )מספר ימים לאחר מכן(  שלב ב'   –חקירה לחשודים 
 
 הלבנת הון   –שיבוש וכספים.  -"שליטא"  -משה פרץ הלבנת הון ושיבוש חקירה. -זכריה אדרי ❖
 אשת -  איומים, שיבוש הליכי חקירה והעלמת ראיות וקשירת קשר לביצוע פשע –אדם איטל  ❖
 יוסי בר/דני בוקובזה  – עבירת סמים.  -  , חטיפה וסחיטהשיבוש הליכי חקירה והעלמת ראיות -ניב איטל ❖
 יוסי בר/דני בוקובזה   – שיבוש הליכי חקירה –אבי איטל  ❖
    יוסי בר/דני בקובזה – שיבוש הליכי חקירה והעלמת ראיות. -ג'נט יוסף ❖
 דני בוקבוזה  –יהודית פרץ   –חטיפה וסחיטה   –אביחי משעלי  ❖
 דני בוקבוזה  – סיוע לבריחה לאריק איטל, קשירת קשר, שיבוש הליכי חקירה.  -סרגיי שיימן ❖
 מאיר סבג  –קשירת קשר לביצוע פשע, העברת כספים מניבי זגורי לחשודים.   -בת ים -מתן ביטון ❖
 יוסי בר  –שיבוש הליכי חקירה, הדחת עד, איומים  –מיכל זגורי  ❖
   יניב לוי –קשירת קשר, שיבוש הליכי חקירה  –יניב לוי  ❖
 

 :וטרם נחקרו מעורבים כלליים לחקירה תוך מעצר החשודים בפרשייה
 

 עו"ד משה יוחאי   .1

 עו"ד שני דריי  .2

 עו"ד עמית וייצמן  .3

 עו"ד תמיר סננס  .4

 שירין מור  .5

 חקירה חוזרת  – ליאת מור .6

 חקירה חוזרת  – רחלי בלולו .7

 חקירה חוזרת  – ליאב עמיאל אברהם .8

 אופיר אוזן  .9

 דודי אלבז  .10

 שירה אדרי  .11

 שמרית ארזואל  .12
 
 
 

 לסיכום :
 

על מנת   ביום  ורחב היקף שהיחידה החוקרת מבצעת עשרות פעולות  מדובר בתיק מורכב סבוך מסועף 
להגיע לחקר האמת ולמצות את החקירה. בית המשפט הנכבד וכן בית המשפט המחוזי נחשפו כל אחד  

פעמים ולתו   מספר  החקירה  התקדמות  וראולקצב  שמרית    צרים  העצורה  החשודה  בעניין  שהראיות 
 מתחזקות ומתעבות.   –וחשודים נוספים שנמצאים תחת חקירה סמויה   ומורדי אלבז  ארזואל 

 
ישנן פעולות רבות לביצוע בעלות אופי טכני כגון מעבדות, מחת"ק וחדירות לפלאפונים ומצלמות שהינן  
ויצירתיות.   סובלנות  המצריכות  נוספות  פעולות  וישנן  אובייקטיביים  לנתונים  להגיע  מנת  על  הכרח 
עולה   וכן  והחקירות  הפשע  לעולם  גבוה  מודעות  בעלי  במעורבים  שמדובר  עולה  כאן  עד  מהתוצרים 

זולגים לשאר המעורבים כולל פרטי חקירה מדוייקים )ראה    –שפעולות חקירה שמבוצעות בתוך היחידה  
 .  נספח לבית משפט אורן בר יהושע בעניין תגובה לטענות סניגור מדיונים קודמים( 

 
בוצעה התפתחות משמעותית ביותר בחקירת תיקי הרצח וניסיונות הרצח ועבירות נשק    4.9.17בתאריך  

מוסעפות   מורכבות,  ארוכות,  קשות,  פעולות  ומצריכות  פשיעה  וארגוני  מחוזות  שחוצות  חמורות 



  

 מחלק   תשאול      ימ"ר      נגב

 באר שבע  5דוד טוביהו רח' 

 08-6464588 טלפון:

 08-9781447 פקס:    

 

 
 כתובתנו באתר :

 
www.police.gov.il 

 
 

 70מתוך   70עמוד 

 

לפעולות    318)ראה בעיקר סעיף    –  ויצירתיות על מנת להגיע לחקר האמת ולמצות את החקירה עד תום
 שבוצעו בדוח זה(. 

 
בליבת   סניגורים  דין  עורכי  של  מעורבות  שישנה  שנייה  פעם  כבר  עולה  החקירה  מחומר 

מספרים   שבוצעו  פעולות  של  סעיפים  )ראה  זה(  313-315האירועים  היתר    –  בדוח  התקבל 
גיא זהבי עם  מפרקליטות המדינה לפנות לבית המשפט המחוזי   ולהאזין לשיחות עורך דין 

 שבוצעו ושיבוצעו  –מעורבים בפרשה 
 

התקבל צו מעצר    –ימ"ר נגב פועל ברמה בין לאומית להביא להסגרתו של ניבי זגורי מסין  
ונעשים מאמצים מול סין    25.9.17חתום על ידי האינטרפול ופרקליטות המדינה בתאריך  

 ויגיעו לניבי זגורי לבניית גרסה. להסגרתו של ניבי זגורי טרם יוטחו ראיות בתיק החקירה
 

ל  חשיבות  זגורי  קידום  ישנה  ניבי  של  הפרוץהסגרתו  את    טרם  למנוע  מנת  על  במעצרים 
 בריחתו ואת השיבוש החמור שעשוי להתרחש כשייצא חומר הראיות החוצה.  

 
 עוד השבוע צפוי מעצרו של ניבי זגורי בסין  –מ"י באסיהמנציג  23.10.17מדו"ח שהתקבל 

 
על כן בית המשפט מתבקש להיעתר לבקשה במלואה ולאפשר ליחידה לשמור על קצב ההתקדמות בדרך  

 לחקר האמת בתיק חמור זה. 
 בכבוד רב.  

 
 

            אורן בר יהושע          -פקד                         
 תשאול ימ"ר נגב. ק' 


